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چهارشنبه ۹ مهر ۱۳۹۹

 
September 30, 2020

یازدهم صفر ۱۴۴۲

مناسبت ها

[ September 27 ] ۶ مهر روز جهانی جهانگردی
۷ مهر روز آتش نشانی و ایمنی

۷ مهر سقوط هواپیمای حامل جمعی از فرماندهان جنگ (کلاهدوز، نامجو،
فلاحی، فکوری، جهان آرا) در سال 1360

۸ مهر روزبزرگداشت مولوی
[ September 30 ] ۹ مهر روز جهانی ناشنوایان

[ September 30 ] ۹ مهر روز جهانی ترجمه و مترجم
[ October 1 ] ۱۰ مهر روز جهانی سالمندان



 

1- تکمیل پایاب سد سهند براي 2700 نفر ایجاد اشتغال می کند - جوان آنلاین

2- کرونا به 65 درصد بخش صنعت و گردشگري کشور آسیب وارد کرد - جوان آنلاین

3- نمایندگان ایثارگران در دستگاه هاي دولتی مستقر هستند - جوان آنلاین

4- اگر قیمت گندم پایین باشد کشاورزان نمی کارند - روزنامه صبح اقتصاد

5- مهم ترین خواسته بافندگان فرش دستباف چیست؟ - افکارنیوز

6- تولید کننده قارچ استان اصفهان برتر شد - جوان آنلاین

7- پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان - جوان آنلاین

8- لزوم تعیین ضمانت و مشوق هاي لازم براي سرمایه گذاران مقیم خارج - برنا نیوز

9- افتتاح ساختمان شهید سردار سلیمانی بیمه ما - رویداد 24

10- افزایش 13 میلیون تنی ذخایر مواد معدنی خراسان جنوبی - دنیاي معدن

11- بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد - بانک و رسانه

12- بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد - شما و اقتصاد

13- افتتاح نخستین مرکز توتیاي کسب و کار شهرداري تهران - آریا نیوز

14- توانستیم با طرح ''پلانو'' در مدیریت شهري رتبه برتر کشور را کسب کنیم/ مسئولان براي جلوگیري از فرار مغزها، در روش

هاي نخبه پروري بازنگري کنند - دانا

15- وام دهی به روستاییان آسان می شود - روزنامه جهان اقتصاد

16- بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد - اعتبار نیوز

17- دستاورد طرح مثلث توسعه اقتصادي ـ فرهنگی خراسان رضوي چه بود؟/ معاون استاندار: از سرمایه گذار حمایت می

کنیم، مسامحه نه! - خبرگزاري فارس

18- بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد - اکونا پرس

19- نقش مدیر گروه هاي آموزشی در ارتقاي علمی دانشگاه حیاتی است - آنا

20- بیانیه موتلفه درباره سال پایانی دولت - آخرین خبر

21- صداي ناشنوایان باشیم - باشگاه خبرنگاران جوان

22- تعطیلی کامل اصناف براي مقابله با بیماري کرونا عملاً امکان پذیر نیست / گردشگري یک حوزه دیپلماسی است - خبرگزاري
فارس

23- برخی ناشیانه امید دارند که با تغییر رییس جمهور آمریکا، این کشور به برجام بازگردد - خبرگزاري فارس

24- لباس قرمز بر تن بورس هاي جهان - ریسک نیوز

25- شیلات مازندران از افزایش آب بهاي پرورش ماهی در استان انتقاد کرد - ایرنا

26- لزوم تعیین ضمانت و مشوق هاي لازم براي سرمایه گذاران مقیم خارج - بازار سرمایه

27- تسلط دانشجویان زبان هاي خارجه به ادبیات فارسی ضروري است - باشگاه خبرنگاران جوان



28- ابلاغ اولویت هاي 35 گانه وزارت صنعت، معدن و تجارت/ ضرورت توسعه اشتغال مولد، توانمندسازي بخش خصوصی و

ارتقاي فضاي رقابتی و امنیت سرمایه گذاري در سال پایانی دولت - حزب االله نیوز

29- جزئیات پرداخت تسهیلات کرونا/ ثبت نام فقط 704 هزار واحد کسب و کار براي تسهیلات کرونا - دنیاي معدن

30- ثبت نام 704 هزار واحد کسب و کار براي تسهیلات کرونا - ایران اکونومیست

31- هزار میلیارد تومان تسهیلات دراختیار خریداران و صادرکنندگان عمده زعفران قرار می گیرد - خانه ملت

32- ضوابط بازنشستگی خانواده شهدا به واحد هاي اجرایی سازمان تأمین اجتماعی ابلاغ شد - میزان

33- ضرورت راه اندازي پایگاه هاي اورژانس اجتماعی در محلات کمتر توسعه یافته - صبح قزوین

34- تبیین و روشنگري در فضاي مجازي از ضروریات است/ پایگاه هاي مقاومت بسیج؛ اصلی ترین تشکیلات راهبردي گام دوم

انقلاب - صبح قزوین

35- توانستیم با طرح ''پلانو'' در مدیریت شهري رتبه برتر کشور را کسب کنیم/ مسئولان براي جلوگیري از فرار مغزها، در روش

هاي نخبه پروري بازنگري کنند - صبح قزوین

36- روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی» - حوزه نیوز

37- دیدار با خانواده توان خواهان ناشنوا در شهرستان ملارد - برنا نیوز

38- بیکار نداریم/فقط 7 درصد تحصیل کرده هایمان بیکارند - ایسنا

39- جهاد دانشگاهی در تحقق خوداتکایی ملی نقش موثري دارد - ایسنا

40- 618 واحد تولیدي سمنان براي دریافت تسهیلات رونق تولید معرفی شدند - تابناك

41- 1 اکتبر روز جهانی سالمندان/ آیا سن فقط یک عدد است؟ - آنا

42- اینفوگرافیک به مناسبت روزجهانی ناشنوایان - آنا

43- ضرورت رفع موانع قانونی براي توسعه شهرك هاي کشاورزي - شبستان

44- امضاي تفاهم نامه بانک کارآفرین و کمیسیون ملی یونسکو در ایران - توریسم پرس

45- مهارت محوري در استخدام نیروي کار سبب توسعه صنعت می شود - بازار کار

46- جذب سرباز در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی - بازار کار

47- ایجاد 2500 صندوق خرد دیگر تا 1400 - بازار کار

48- پایان نامه هاي تحصیلات تکمیلی در حوزه ورزش و جوانان بوشهر حمایت می شود - وزارت ورزش و جوانان

49- روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی» در مهربانو - پانا

50- روایت زندگی بانوي انقلاب در رادیو تهران - دانشجو

51- 10 میلیارد تومان براي طرح هاي اقتصاد مقاومتی روستاهاي لرستان تصویب شد - روزنامه سپهر غرب

52- جزئیات پرداخت تسهیلات کرونا/ ثبت نام فقط 704 هزار واحد کسب و کار براي تسهیلات کرونا - تسنیم

53- لزوم تبیین و روشنگري در فضاي مجازي/ پایگاه هاي مقاومت بسیج؛ اصلی ترین تشکیلات راهبردي گام دوم انقلاب - بلاغ

54- 10 میلیارد تومان براي طرح هاي اقتصاد مقاومتی روستاهاي لرستان تصویب شد - خبر فوري

55- خودکفایی در صنعت نساجی با توان صنعتگران داخلی و حمایت هاي بانک ملی ایران - تدبیر و امید

56- تاثیر شیوع کرونا بر صنعت خودروي جهان - پرشین خودرو

57- بیمه قالیبافی خواسته مهم بافندگان فرش دستباف - بانکداري ایرانی



58- لزوم نظارت همه جانبه بر رعایت پروتکل هاي بهداشتی در بازار/ عدم رعایت پروتکل هاي بهداشتی مساوي با پلمپ واحد

صنفی - روزنامه امین

59- فعالیت 5 واحد لبنی در آمل/ تولید روزانه 3000 تن لبنیات - ایانا

60- لزوم رفع مشکلات ناشنوایان در شادگان - باشگاه خبرنگاران جوان

61- سه طرح منتخب سومین رویداد استارت آپی بانک کشاورزي معرفی شدند - ایران اکونومیست

62- بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد - کیوسک خبر

63- افتتاح و راه اندازي پروژه هاي سینمایی امید تا پایان دولت - ایسنا

64- مهاجرت هاي معکوس در مستند «مهاجر» - شبستان

65- افتتاح دفتر حمایت از نوآوري بانک کارآفرین در ساختمان صندوق نوآوري و شکوفایی - پایگاه دولت

66- حضور مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران در رویداد فیناپ - اقتصاد تهران

67- وبینار آشنایی با تجارب استارتاپ هاي موفق در فنلاند برگزار شد - اتاق بازرگانی ایران

68- نخستین مرکز توسعه و رونق کسب و کار در شهر تهران افتتاح شد - تسنیم

69- روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی» - شبستان

70- ترویج آموزش مهارتی یک امر ضروري است - خبرگزاري فارس

71- ایجاد منطقه آزاد بانه و مریوان مطالبه عمومی مردم کردستان است - خبرگزاري فارس

72- برگزاري جشنواره ملی عکس اشتغال در رفسنجان - خبرگزاري فارس

73- مهدي قناد با مدیر رئیس شوراي هماهنگی بانک هاي استان دیدار کرد - برنا نیوز

74- اقلیم کردستان ظرفیت ویژه اي براي گسترش تعاملات ایران در منطقه است - ایرنا

75- فاز نخست منطقه ویژه اقتصادي نمین امسال بهره برداري می شود - ایرنا

76- نخستین ارز دیجیتال ملی در تبریز طراحی و تولید شد - ایرنا

77- تأکید وزیر جدید صمت بر تأمین بموقع کالا هاي اساسی - ریشه

78- دعواي بزرگ بر سر تنها بخش سودده تجارت این روزهاي سینماي کشور - خبر آنلاین

79- پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان - خودرونگاران

80- 1423 نفر در شرکت کار و تأمین سازمان تامین اجتماعی جذب می شوند - بولتن نیوز

81- ایجاد ظرفیت هاي تسهیل گري براي توسعه و رونق کسب و کار در شهر تهران - تسنیم

82- جزئیات وازیر4 مرحله اي اعتبارات اشتغال روستایی+ جدول - تسنیم

83- دوره تربیت مدرس "آشنایی با نظام علمی کاربردي" دردانشگاه علمی کاربردي استان خراسان شمالی برگزار شد -
دانشگاه جامع علمی کاربردي

84- هفتمین وبینار تخصصی در حوزه اشتغال و کارآفرینی توسط دانشگاه جامع علمی کاربردي واحد استان چهارمحال و

بختیاري برگزار شد - دانشگاه جامع علمی کاربردي

85- تعداد مراکز رشد و نوآوري دانشگاه جامع علمی کاربردي به 180 مورد رسید - ایرنا

86- نگاهی به مهاجرت معکوس در مستند «مهاجر» - روزنامه قدس

87- موافقت مجلس با اصلاح طرح واگذاري سهام مازاد بانک رفاه کارگران - آریا نیوز

88- 105 میلیارد ریال تسهیلات کرونا در گناباد پرداخت شد - ایرنا



89- جوکار: انقلابی بودن به دور از کشمکش هاي بی اساس سیاسی معنا می یابد - ایسنا

90- پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان - همراز

91- کاهش نرخ ازدواج در ایلام نگران کننده است - دانا

92- بهره برداري از 5 پروژه گردشگري در شهرستان فردوس - میراث آریا

93- آغاز مراحل احداث 2 طرح گردشگري در شهرستان بانه - میراث آریا

94- روایت زندگی بانوي انقلاب در رادیو تهران - آنا

95- جوانان خلاق و کار آفرین موتور محرك جامعه هستند - وزارت ورزش و جوانان

96- فراخوان اداره کل ورزش و جوانان استان بوشهر از پایان نامه ها دانشجویی در حوزه ورزش - وزارت ورزش و جوانان

97- پارك ویژه ناشنوایان در کرمان احداث می شود - ایرنا

98- مدرسه عالی چرم و کفش تبریز، گامی نو در جهش تولید - ایرنا

99- حضور مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران در رویداد فیناپ - اعتبار نیوز

100- سه طرح منتخب رویداد استارت آپی بانک کشاورزي معرفی شدند - بانکداري ایرانی

101- «تکادو» 40 تومان به ازاي هر سهم سود تقسیم کرد - با اقتصاد

102- علت افزایش ناگهانی فروشندگان سبزیجات در بمبئی چیست؟ - ایمنا

103- ضرورت حضور بخش خصوصی در تدوین برنامه هفتم توسعه - اتاق بازرگانی ایران

104- نمایشگاه آنلاین پویش کار و مهارت آموزي در اتاق اصفهان افتتاح شد - اتاق بازرگانی ایران

105- اضافه کاري هم از کارگران دریغ شد/ با کاهش درآمد و افزایش هزینه ها چه باید کرد؟ - کارگر آنلاین

106- توجه به دریانوردان و ملوانان ؛ هدف ویژه کمیته بنادر و دریانوردي مجلس - ایران وي

107- تأکید وزیر جدید صمت بر تأمین بموقع کالا هاي اساسی - ملیت

108- حمایت مالی از سربازان فعال در حوزه ICT - ملیت

109- حضور ناتمام روستاها در زمین گردشگري - انتخاب

110- حمایت مالی از سربازان مهارت آموخته در حوزه ي ICT - سیتنا

111- دلخوري شمخانی از سید محمد خاتمی - فرارو

112- پایداري شبکه برق بوشهر، رهاورد پویش الف - ب ایران - خبر فوري

113- پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان - خبر فوري

114- پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان - بهار نیوز

115- سه ایستگاه آتش نشانی در شهرك هاي صنعتی کهگیلویه و بویراحمد مستقر است - برنا نیوز

116- روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی» - رادیو تهران

117- روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی» - رادیو تهران

118- دستگاه قضا تمام قد در راستاي رفع موانع تولید در میدان ایستاده است - میزان

119- افزایش متقاضیان دانشگاه علمی کاربردي علیرغم کاهش شرکت کنندگان در کنکور - ایسنا

120- صداي سکوت ناشنوایان البرز شنیده نمی شود - ایسنا



 

تکمیل پایاب سد سهند براي 2700 نفر ایجاد اشتغال می کند

منبع: جوان آنلاینشماره خبر:  1  |  تاریخ: 1399/07/09

فرماندار هشترود با بیان اینکه پایاب سد سهند به لحاظ اقتصادي و تولید محصولات کشاورزي داراي اهمیت بسیار براي
منطقه است، گفت: با تکمیل این پایاب، براي 2700 نفر به طور مستقیم اشتغالزایی می شود.

امین امینیان در کمیته راهبري سد سهند افزود: ایجاد کشت و صنعت در این پایاب یکی از راهکارهاي اشتغالزایی و همچنین

 
جهش تولید در منطقه و شمالغرب کشور است. 

وي با بیان اینکه باید به پروژه پایاب سد سهند به دید ایجاد اشتغال و پویایی اقتصادي و تولیدي نگاه کرد گفت: براي این سد پنج
پایاب تعریف شده و در حال حاضر 860 هکتار پایاب فاز1 با هزینه 7 میلیارد و 800 میلیون تومان تحویل جهاد کشاورزي شده و

 
140 هکتار باقی مانده نیز بزودي تکمیل خواهد شد. 

 
وي همچنین بر ایجاد صنایع تبدیلی و سردخانه هاي صنعتی براي نگهداري محصولات کشاورزي تولیدي در این پایاب تاکید کرد. 

فرماندار هشترود همچنین از تامین اعتبار پست برق 63 کیلوواتی سد سهند با 15 میلیارد تومان خبر داد و گفت: این پست برق تا

 
پایان امسال تکمیل خواهد شد. 

سد خاکی سهند هشترود با حجم مفید 135 میلیون متر مکعب بر روي رودخانه قرانقو از سرشاخه هاي رودخانه قزل اوزن در35
کیلومتري شهرستان هشترود با اهداف تأمین آب شرب و صنعت منطقه، کنترل سیلاب و توسعه کشاورزي احداث شده و از سال

 
1385 در حال بهره برداري است. 

اراضی طرح و توسعه شبکه پایاب سد سهند هشترود در قالب پنج واحد عمرانی به وسعت 7500 هکتار در دو طرف جاده هشترود -
مراغه و در مجاورت رودخانه قرانقو واقع شده است.



کرونا به 65 درصد بخش صنعت و گردشگري کشور آسیب وارد کرد

منبع: جوان آنلاینشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1399/07/09

رییس فراکسیون اتحاد و توسعه پایدار اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن و کشاورزي کشور اعلام کرد که شیوع کرونا به 65
درصد بخش صنعت و گردشگري و هشت درصد بخش کشاورزي کشور آسیب وارد کرده است.

به گزارش خبرنگار جوان آنلاین از اصفهان ،به نقل از روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان محمد صادقی، در همایش روساي
کمیسیون هاي کشاورزي اتاق هاي بازرگانی سراسر کشور که در شهرستان ساوجبلاغ استان البرز برگزار شد، اظهار داشت : بر همین
اساس تلاش ها براي پیشگیري از آسیب ها معطوف شده و شکل گیري فراکسیون کشاورزي در اتاق بازرگانی ایران یکی از راه هاي

 
تقویت تولید و حمایت از این بخش است. 

وي ادامه داد: هدف از تشکیل فراکسیون کشاورزي در اتاق هاي بازرگانی کشور، جلوگیري از ضایع شدن حق کشاورزي در این

 
مجموعه بوده و تقویت عرصه تولید در نگاه بخش خصوصی قرار گرفته است. 

رییس فراکسیون اتحاد و توسعه پایدار اتاق بازرگانی کشور، این فراکسیون را بازوي اتاق بازرگانی ایران دانست و گفت : امروز ایجاد

 
امنیت غذایی مهم ترین موضوع در کشورهاي مختلف جهان از جمله ایران است که باید به این موضوع اهتمام داشته باشیم. 

 
صادقی افزود: جایگاه کشاورزي در اتاق بازرگانی مظلوم واقع شده و باید به آن اهتمام ورزید. 

وي با بیان اینکه هر 2 ماه نشست کمیسیون هاي کشاورزي اتاق هاي بازرگانی در یکی از استان هاي کشور برگزار می شود اظهار
داشت: برگزاري نشست در استان هاي مختلف علاوه بر شناسایی ظرفیت هاي تولیدي این مناطق، مانع از ضایع شدن حقوق

 
کشاورزي در بخش تولید، صادرات و صنایع تبدیلی خواهد شد. 

رییس کمیسیون کشاورزي اتاق بازرگانی استان البرز و مدیرعامل گروه صنعتی و پژوهشی زر نیز اظهار داشت: نقش تشکل هاي بخش
خصوصی همچون انجمن ها، فراکسیون و کمیسیون هاي مربوط به اتاق بازرگانی که مانند پارلمان و بازوي بخش خصوصی هستند
بسیار تاثیرگذار است چرا که مسائل و مشکلات را به صورت کارشناسی و تخصصی بررسی و در دستگاه هاي مربوطه مطرح و در

 
راستاي حل آنها اقدام می کند. 

محسن امینی گفت: بخش خصوصی دغدغه هاي بسیار زیادي دارد که امکان حل آنها به صورت انفرادي وجود ندارد و با تشکیل
فراکسیون توسعه پایدار که متشکل از روساي کمیسیون هاي کشاورزي 28 استان در اتاق بازرگانی کشور است، ضمن عارضه یابی،

 
براي حل مشکلات همفکري خواهد شد. 

وي افزود: امیدوارم فراکسیون اتحاد براي توسعه پایدار با سرعت بالا و کیفیت کار گروهی و نگاه فراملی و نه بنگاهی بتواند مشکلات را

 
مطرح و با راهکار مناسب و حمایت دستگاههاي مرتبط آنها را حل کند. 

امینی ضمن ابراز خرسندي از تشکیل فراکسیون کشاورزي و نگاه ویژه و همراهی دولتمردان با این فراکسیون گفت: تعامل فراکسیون



 
کشاورزي بخش خصوصی به عنوان بازوي مشورتی و اجرایی با دولت نتیجه مطلوبی در پی خواهد داشت. 

رییس کمیسیون کشاورزي اتاق بازرگانی استان البرز در خصوص واردات گندم و ذرت نیز گفت: خوشبختانه کشور در بخش گندم

 
خودکفا است اما در بخش ذرت با توجه به اینکه محور مصرف آن وارداتی است، باید در این بخش واردات داشته باشیم. 

وي با بیان اینکه صنعت پالایشگاه غلات در سامانه بازارگاه بلاتکلیف مانده، از وزارت جهاد کشاورزي خواست، سهمیه اي از بازارگاه به
این صنعت تخصیص یابد چرا که این صنعت در زمینه هاي فروکتوز و تولید نشاسته و محصولات دانش بنیان فعال است و اشتغال

 
بسیار زیادي ایجاد کرده است. 

امینی گفت : درصورت بروز مشکل علاوه بر بروز مشکلات براي این مجموعه و اشتغال، صنایع وابسته به این صنعت را نیز دچار

 
مشکل خواهد کرد و به تعطیلی خواهد کشاند. 

وي در خصوص کشت فراسرزمینی نیز گفت: این بحث سالها است که در کشور مطرح شده و ما باید مطالعات خود در این خصوص را
کامل کنیم، اما به نظر می رسد کالایی که توسط یک ایرانی در کشوري دیگر کشت می شود نباید براي واردات مشمول مشکلاتی

 
همچون تعرفه و غیره شود. 

رییس کمیسیون کشاورزي اتاق بازرگانی استان البرز افزود: این موارد باید حل شود تا بتوانیم کشت فراسرزمینی را توسعه دهیم و

 
باید از کسانی که در این موارد اطلاعات دارند و از انجمنی که در این زمینه تشکیل شده مزایا و معایب را جویا شد. 

امینی گفت: فرصت خوبی است که در کشور اوکراین، قزاقستان و روسیه تولید و کشت فراسرزمینی داشته باشیم اما شکل و جزئیات

 
آن نیاز به مطالعه بیشتر دارد. 

نشست یک روزه روساي کمیسیون هاي کشاورزي اتاقهاي بازرگانی سراسر کشور با هدف تقویت بخش کشاورزي و تولید و صادرات
این بخش در استان البرز برگزار شد.



نمایندگان ایثارگران در دستگاه هاي دولتی مستقر هستند

منبع: جوان آنلاینشماره خبر:  3  |  تاریخ: 1399/07/09

مدیرکل بنیاد شهیدوامورایثارگران خراسان رضوي گفت: با هماهنگی مدیران کل دستگاه هاي اجرایی، در تمامی نهادها
وادارات، مشاور ایثارگران جهت تسهیل در رفع مشکلات خانواده هاي شهداو ایثارگران مستقر و فعال هستند.

حجت الاسلام حسین معصومی با حضور در مرکز ارتباطات و مراجعات اداره کل بنیاد خراسان رضوي، با 15 نفر از خانواده
شهداو ایثارگران دیدار کرد و گفت: میزخدمت به صورت مراجعه حضوري و شماره تلفن 1616 به صورت ارتباط تلفنی در ساعات

 
اداري پاسخگوي سئوالات ایثارگران است. 

وي افزود: کارکنان بنیاد موظف هستند، مشکلات جامعه ایثارگري را در داخل بنیاد و سایر ادارات پیگیري کنند و خوشبختانه با
هماهنگی مدیران کل دستگاه هاي اجرایی، در تمامی نهادها وادارات، مشاور ایثارگران جهت تسهیل در رفع مشکلات خانواده هاي

 
شهداو ایثارگران مستقر وفعال هستند. 

مدیرکل بنیاد خراسان رضوي به بررسی پرونده هاي ملاقات عمومی اشاره کرد و افزود: برخی از مشکلات مطرح شده از سوي
ایثارگران اشتغال و امور حقوقی و قضائی است. توصیه ما به همه جامعه ایثارگري که قبل از شروع هر کاري با مشاوران این دو اداره

 
گفتگو کنند. 

این مقام مسئول تاکید کرد: بسیاري از جامعه ایثارگري با قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران آشنا نیستند و به دلیل عدم

 
مشورت با مشاوران متخصص بنیاد، دچار مشکلات عدیده می شوند. 

کاظم رحیمی، زهرا خاتون مقدم، قدمیاري، مجید قره باغی، محمد اسلامی موحد، کبري قربانی محمود آبادي، اعظم رحمتی،
عباسعلی اسماعیلی، مرضیه طیرانی دلیر، معصومه قدیمی، احمد رحمتی، جواد مقدم، غلامرضا شیخ فخر آبادي، محمد قانع، محمد
رضا ذلفقاري 15 خانواده شهید، جانباز و آزاده اي بودند که مشکلات خود را در یک دیدار صمیمی و چهره به چهره با حجت الاسلام

حسین معصومی مطرح کردند.



اگر قیمت گندم پایین باشد کشاورزان نمی کارند

منبع: روزنامه صبح اقتصادشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1399/07/09

به گزارش واحد اقتصادي خبرگزاري صبح اقتصاد اعلام نرخ 4000 تومان براي خرید تضمینی هر کیلوگرم گندم در سال
زارعی 1400-1399 واکنش هاي زیادي را به دنبال داشته است. برخی کارشناسان این نرخ را با توجه به شرایط کشور و

وضعیت تأمین بودجه مناسب می دانند و برخی دیگر عنوان می کنند که قیمت 4000 تومان براي گندم ...

در حالی که مجلس طرح دو فوریتی اصلاح خرید تضمینی
را پیگیري می کند،دولت قیمت این محصول را 4000
تومان تعیین کرده است؛ قیمتی که کشاورزان آن را

 
ناعادلانه و از بین برنده انگیزه کشت گندم می دانند. 

به گزارش واحد اقتصادي خبرگزاري صبح اقتصاد اعلام نرخ
4000 تومان براي خرید تضمینی هر کیلوگرم گندم در

سال زارعی 1400-1399 واکنش هاي زیادي را به دنبال داشته است. برخی کارشناسان این نرخ را با توجه به شرایط کشور و وضعیت
تأمین بودجه مناسب می دانند و برخی دیگر عنوان می کنند که قیمت 4000 تومان براي گندم با هزینه هاي تولید و نرخ تورم

 
همخوانی ندارد و باعث می شود خودکفایی گندم بار دیگر دچار چالش شود."اگر قیمت گندم پایین باشد کشاورزان نمی کارند 

پیش از این رئیس بنیاد ملی گندمکاران کشور با اشاره به افزایش 400 درصدي قیمت کودهاي مورد نیاز گندمکاران، گفته بود: این
امر در تولید گندم حداقل 35 تا 40 درصد تأثیر منفی دارد چرا که تغذیه محصول امري بسیار مهم است و الان که قیمت هر کیسه

 
کود فسفات به 425 هزار تومان رسیده کشاورزان قدرت خرید آن را ندارند. 

عطااالله هاشمی تصریح کرده بود: بنابراین با این شرایط قطعاً در سال آینده خودکفایی گندم زیر سوال می رود و دچار مشکل خواهیم

 
شد و پیش بینی ما این است که با این قیمت نهاده ها، میزان خرید گندم به 4 میلیون تن هم نخواهد رسید. 

 
سه پیشنهاد گندمکاران به دولت /   اگر پول ندارید به شیوه دیگري تولید را حمایت کنید 

وي سه پیشنهاد را مطرح کرده و گفته بود: در شرایط فعلی ما براي دولت سه پیشنهاد داریم. نخست آنکه دولت باید قیمت هر
کیلوگرم گندم را حداقل 5200 تومان تعیین و اعلام کند و اگر این اتفاق نیفتد کشاورزان و دولت با هم مشکل پیدا می کنند.پیشنهاد
بعدي این است که دولت به قیمت هاي جهانی گندم ما را بخرد یعنی به هر نرخی که گندم در بازارهاي جهانی خرید و فروش می
شود.پیشنهاد بعدي این است که اگر دولت می خواهد گندم وارد کند و معتقد است که واردات به صرفه تر است این کار را انجام دهد

 
اما به ما نیز اجازه دهد محصول اولیه یا فرآورده نهایی آن (آرد) را صادر کنیم. 

این فعال بخش خصوصی افزوده بود: در شرایطی که یکی از این سه پیشنهاد مورد قبول دولت قرار بگیرد می توان به آینده تولید



 
امیدوار بود در غیر این صورت به چالش جدي بر می خوریم. 

برخی مسئولان عنوان می کنند که در صورت افزایش بیشتر قیمت خرید تضمینی، دولت قادر به تأمین بودجه و خرید این محصول از
کشاورزان نخواهد بود و در واقع این محدودیت منابع مالی است که چنین اجازه اي را به دولت نمی دهد. با این حال بسیاري از
کارشناسان معتقدند حتی اگر دولت به این دلیل قادر به افزایش نرخ گندم نیست باید به روش هاي دیگر از کشاورزان حمایت کند به
عنوان مثال در حوزه تأمین نهاده هاي ارزان قیمت به کشاورزان کمک کند و یا با ارائه تسهیلاتی در راستاي کاهش هزینه هاي تولید

 
قدم بردارد. 

دو پیشنهاد اول گندمکاران نیز ممکن است به دلیل محدودیت منابع مورد استقبال دولت قرار نگیرد اما بی توجهی دولت به این

 
مسائل می تواند عواقب جدي براي تولید و تأمین امنیت غذایی کشور به دنبال داشته باشد. 

در همین زمینه سید جعفر حسینی، مشاور عالی نظام صنفی کشاورزي و منابع طبیعی کشور در واکنش به تعیین قیمت 4,000
تومان براي خرید تضمینی گندم در سال زراعی آینده، گفت: در دو سال پایانی دولت دهم بی توجهی به قیمت محصولات کشاورزي و
گندم باعث دلخوري کشاورزان شد و تولید گندم به پایین ترین سطح خود در دو دهه گذشته رسید تا جایی که دغدغه اصلی دولت

 
یازدهم در شروع کار به گفته رئیس جمهور، تأمین گندم مورد نیاز کشور بود. 

وي تصریح کرد: سوال اینجاست که آیا در چنین شرایط حساسی دولت سیزدهم هم بایستی همین چالش را تجربه کند؟ این اقدامات

 
نتیجه اي جز شکست طرح خوداتکایی ندارد. 

حسینی اضافه کرد: با توجه به نقش غیر قابل انکار تولید محصولات اساسی کشاورزي در آینده اقتصادي و امنیت غذایی کشور، قیمت
گذاري محصولات کشاورزي امري مهم و خطیر است، پس چرا دولت بدون توجه به نرخ تورم و قیمت پیشنهادي وزارت جهاد
کشاورزي قیمت غیر کارشناسی 4000 تومانی را براي خرید تضمینی گندم اعلام کرده است. دولت لازم بود اندکی صبر کند تا مصوبه
مجلس براي تشکیل شوراي قیمت گذاري فرآیند قانونی خود را طی کند تا قیمت گذاري در این شورا انجام شود."اگر قیمت گندم

 
پایین باشد کشاورزان نمی کارند" 

 
سرکوب قیمت گندم به دلیل جلوگیري از اصلاح قیمت نان، اشتباه تاریخی دولت هاست 

وي با بیان اینکه دولت این تصمیم را در راستاي جلوگیري از افزایش قیمت نان اعلام می کند، گفت: این خود اشتباه تاریخی و غفلت

 
از منافع ملی است دولت نباید یارانه مصرف کننده را از جیب تولید کننده بپردازد. 

مشاور عالی نظام صنفی کشاورزي و منابع طبیعی کشور ادامه داد: در شرایطی که تولید، تأمین و ذخیره سازي محصولات کشاورزي
راهبردي به دلیل تحریم هاي ظالمانه و مشکلات ناشی از ویروس منحوس کرونا اهمیت بیشتري پیدا کرده است، قیمت 4000 تومانی
گندم که به تبع آن منجر به تعیین قیمت پایین براي خرید تضمینی کلزا، جو، چغندر قند و … خواهد شد، انگیزه کشاورزان براي

 
کشت این محصولات استراتژیک را کاهش خواهد داد. 

 
قیمت کود 7 برابر و سموم 5 برابر شد /    قیمت تمام شده هر کیلوگرم گندم چقدر است؟ 

حسینی درباره آنالیز قیمت تمام شده هر کیلوگرم گندم با توجه به قیمت نهاده هاي تولید گفت: با توجه به افزایش 5 تا 7 برابري



قیمت کودهاي شیمیایی فسفاته و پتاسه، افزایش 5 برابري قیمت سموم که ناشی از تخصیص ارز نیمایی به آنهاست، افزایش افسار
گسیخته نرخ دلار و تأثیر مستقیم و غیر مستقیم آن بر نهاده هاي کشاورزي، افزایش تورم بی سابقه 5 ماهه اول امسال، قیمت اعلامی

 
از سوي دولت 1,500 تومان زیر قیمتی است که وزارت جهاد کشاورزي برآورده کرده است. 

وي با بیان اینکه با سرکوب قیمت گندم ادامه خودکفایی ممکن نیست، ادامه داد: قیمت اعلامی از سوي دولت نه با هزینه هاي واقعی

 
مطابقت دارد، نه با تورم موجود و نه با تورم انتظاري تا زمان برداشت در سال آینده. 

به گفته حسینی، کشاورز باید از الان هزینه کند تا 9 ماه دیگر محصول خود را به عنوان یک کالاي اساسی و حیاتی برداشت کند و با

 
زیان به دولت بفروشد و منتظر پرداخت وجه آن بماند.اگر قیمت گندم پایین باشد کشاورزان نمی کارند 

این فعال بخش خصوصی اضافه کرد: قیمت 4 هزار تومانی با افزایش سرسام آور کودهاي شیمیایی، سموم، دستمزد کارگري، حمل و

 
نقل و هزینه هاي جاري و معیشتی خانواده کشاورز همخوانی ندارد. 

 
وي تصریح کرد: از دولت انتظار داریم تا فرصت باقی است قیمت را اصلاح کند تا تولید مانند گذشته افت نکند. 

 
ورود سازمان بازرسی کل کشور به تخلفات دولت در حوزه اجراي قانون خرید تضمینی 

 
همچنین دیروز رئیس بنیاد ملی گندمکاران ایران از شکایت این بنیاد علیه دولت به سازمان بازرسی کل کشور خبر داد. 

عطااالله هاشمی در این زمینه با بیان اینکه از طریق مجلس و وزارت جهاد کشاورزي پیگیر تغییر نرخ گندم هستیم، گفت: در این

 
زمینه ما از دولت به سازمان بازرسی کل کشور شکایت کرده ایم و امیدواریم که این اقدامات منجر به نتیجه مطلوب شود. 

پارسال نیز دولت قیمت گندم را به ازاي هر کیلوگرم 2200 تومان تعیین کرده بود که با ورود سازمان بازرسی کل کشور، قوه قضائیه و

 
مجلس، قیمت به 2500 تومان در هر کیلوگرم افزایش یافت. 

تعیین قیمت 4000 تومانی براي گندم در حالی است که مجلس با تصویب طرحی دو فوریتی اصلاح خرید تضمینی گندم را پیگیري
می کرد و کشاورزان امیدوار بودند با تأیید شوراي نگهبان امسال شوراي اقتصاد از حوزه قیمت گذاري کنار گذاشته شود که این اتفاق

 
نیفتاد. 

امسال شرایط تحریم، جنگ اقتصادي و اهمیت تأمین امنیت غذایی، بحث حمایت از تولید و تولیدکننده داخلی را برجسته تر می کند
همچنین با توجه به اینکه قیمت نهاده هاي تولید از جمله کودها و سموم شیمیایی اخیراً بین 3 تا 5 برابر شده است دولت باید اقدام
به تعیین نرخ خرید تضمینی منطقی و متناسب با هزینه هاي تولید و نرخ تورم می کرد تا کشاورزان به کشت این محصول رغبت پیدا

 
کنند. 

 
اگر قیمت گندم پایین باشد کشاورزان نمی کارند 

در همین زمینه سید جواد ساداتی نژاد، رئیس کمیسیون کشاورزي مجلس چندي قبل با بیان اینکه هم اکنون هزینه تمام شده تولید
یک کیلوگرم گندم بیش از 4500 تومان است، گفته بود: اگر نرخ خرید تضمینی دولت، کمتر از 4500 تومان باشد کشاورزان گندم



 
نمی کارند و باید این محصول را وارد کنیم که همین الان قیمت گندم وارداتی بیش از 5 هزار تومان براي ما تمام می شود. 

ساداتی نژاد ادامه داده بود: بنابراین بهتر است به جاي این کار، 4500 تومان در ازاي هر کیلوگرم گندم به کشاورز داخلی بدهیم که
هم تولید انجام شود هم اشتغال افراد دچار مخاطره نشود هم در تأمین امنیت غذایی دچار مشکل نشویم چون سال گذشته هم دولت

نرخ گندم را 1000 تومان زیر نرخ واقعی تعیین و ابلاغ کرد.



مهم ترین خواسته بافندگان فرش دستباف چیست؟

منبع: افکارنیوزشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1399/07/09

مدیرعامل اتحادیه تعاونی هاي فرش دستباف ابراز امیدواري کرد با دستور رییس جمهور مشکل بیمه بافندگان و قالیبافان
کشور برطرف شود.

مدیرعامل اتحادیه تعاونی هاي فرش دستباف ابراز امیدواري کرد با دستور رییس جمهور مشکل بیمه بافندگان و قالیبافان کشور

 
برطرف شود. 

به گزارش افکارنیوز، عبداله بهرامی بر لزوم حمایت از قالیبافان و
هنرصنعت فرش دستباف تاکید کرد و گفت: یکی از خواسته هاي
مهم قالیبافان اجراي قانون بیمه قالیبافان است که در سال 1388
مصوب و تا سال 1392 اجرایی شد که بر اساس آن مقرر شد 450
هزار نفر بیمه شوند و ظرف 10 سال از زمان تصویب مصوبه، هر سال

 
100 هزار نفر وارد این چرخه شوند و تحت پوشش بیمه قرار گیرند. 

وي ادامه داد: متاسفانه از سال 1392 به بعد علاوه بر افرادي که سالها در صف بیمه بودند و نتوانستند از مزایاي بیمه بهره مند شوند،
230 هزار قالیبافی هم که طی مدت پنج سال بیمه پرداخت کرده بودند به دلایل مختلف مثل عدم واریز بیمه در روز مقرر یا عدم

 
حضور هنگام مراجعه بازرس قطع شد. 

مدیرعامل اتحادیه تعاونی هاي فرش دستباف تصریح کرد: در حال حاضر بر اساس آمارهاي موجود و تایید مرکز ملی فرش به عنوان

 
متولی فرش ایران، حدود یک میلیون بافنده فرش در کشور وجود دارد که از این تعداد تنها 220 هزار نفر تحت پوشش بیمه هستند. 

بهرامی، موضوع بیمه و امنیت شغلی را براي قالیبافان حایز اهمیت دانست و تاکید کرد: 80 درصد بافندگان فرش کشور بانوانی

 
هستند که در خانه شاغلند و این مساله در اشتغال و امنیت شغلی و درآمد خانوار بسیار مهم است. 

وي با اشاره به دستور رئیس جمهور به وزارت کار براي توجه ویژه به قالیبافان اظهار کرد: معتقدم اگر بحث بیمه قالیبافان مدنظر بوده
است، به جاي وزارت کار باید به سازمان برنامه و بودجه دستور داده شود تا پول بیمه در اختیار سازمان تامین اجتماعی قرار گیرد
چون تامین اجتماعی مجري است و وزارت کار می تواند بابت پوشش بیمه قالیبافان این سازمان را مکلف کند ولی بر اساس آنچه که
در قانون دیده شده، بودجه هر سال مصوب می شود و لذا سازمان برنامه و بودجه باید این بودجه را جهت پوشش بیمه قالیبافان در

 
اختیار تامین اجتماعی قرار دهد. 

مدیرعامل اتحادیه تعاونی هاي فرش دستباف در پایان با اشاره به افزایش قیمت مواد اولیه و عدم پیش بینی تسهیلات ارزان قیمت
براي بافندگان، ابراز امیدواري کرد: با دستور رئیس جمهوري مشکلات بیمه قالیبافان برطرف شود.



تولید کننده قارچ استان اصفهان برتر شد

منبع: جوان آنلاینشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1399/07/09

در سومین جشنواره مهارت آموختگان کارآفرین برتر از احمد پورعالی دارنده کارگاه پرورش قارچ از استان اصفهان به عنوان
مهارت آموخته کارآفرین برتر ملی تجلیل شد.

به گزارش خبرنگار جوان آنلاین از اصفهان ،به نقل از روابط عمومی اداره کل آموزش فنی و حرفه اي استان اصفهان، در سومین
جشنواره مهارت آموختگان کارآفرین برتر، از احمد پورعالی دارنده کارگاه پرورش قارچ از استان اصفهان به عنوان کارآفرین برتر ملی از

 
سوي سازمان آموزش فنی و حرفه اي کشور تجلیل شد. 

در قسمتی از متن لوح سپاس که به امضاء علی اوسط هاشمی معاون وزیر و رییس سازمان آموزش فنی و حرفه اي رسیده، آمده است:
تلاش در مسیر آموختن و پشتکار در جهت به کار بستن، همواره دو همراه اصلی و تعیین کننده در زندگی انسان هایی بوده است که

 
به موفقیت و کامیابی دست یافته اند. 

سومین جشنواره مهارت آموختگان کارآفرین برتر، فرصت با ارزشی است براي تجلیل و گرامیداشت آنان که اراده کرده اند، مهارت
آموخته اند و با تلاش خود علاوه بر فراهم نمودن اسباب اشتغال خود و دیگران در جهت اعتلاء و سربلندي کشور عزیزمان کوشیده

 
اند. 

باعث افتخار است که بدینوسیله از آن سرور گرامی بابت پیمودن مهارت آموزي و کارآفرینی به عنوان مهارت آموخته کارآفرین برتر
ملی تقدیر گردد.



پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان

منبع: جوان آنلاینشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1399/07/09

ماه هاست که نام کرونا در دنیا بر سر زبان ها افتاده است، ویروسی که فعالیت اکثر صنایع را مختل و اقتصاد دنیا را تحت
تأثیر قرارداده که در این میان صنعت خودرو نیز در امان نمانده است.

سرویس اقتصادي جوان آنلاین: ویروس کرونا، ترسناك ترین وضعیت را در بین صنایع مختلف، براي صنعت خودروسازي رقم

 
زده است. میزان تولید و فروش خودرو افت بی سابقه اي از زمان بحران مالی جهانی داشته است. 

با صفر شدن تولید و فروش، بحران نقدینگی و از دست رفتن سرمایه نیز به تدریج خود را نشان می دهد؛ اگر خودروسازان نتوانند با

 
کمک هاي دولتی سرمایه و نقدینگی لازم خود را تأمین کنند، ویروس کرونا آن ها را به سرنوشتی تلخ می کشاند. 

14 میلیون نفر در اروپا و 18 میلیون نفر در آمریکا به طور مستقیم و غیر مستقیم در این صنعت شاغل هستند. حالا آمریکایی ها

 
شدیدترین افت در فروش را تجربه می کنند و اروپایی ها نیز نگران باختن بازار به رقباي آسیایی شان هستند. 

فروش خودرو در اتحادیه اروپا 50 درصد، در ایالات متحده آمریکا 38 درصد و در چین 48 درصد سقوط کرده است. در کنار این
اعداد سرسام آور، باید اضافه کرد که فقط 8 خودروساز برتر غرب در سه ماهه اول سال میلادي جاري 50 میلیارد دلار از نقدینگی

 
خود را از دست داده اند. 

 
بسته هاي محرك اقتصادي 

در همین راستا بعضی دولت ها بسته هاي محرك اقتصادي براي حمایت از بخش هاي مختلف در نظر گرفتند و بخش خودروسازي

 
نیز از این امر مستثنی نبوده است. 

حمایت هایی از قبیل: افزایش مشوق هاي مشتریان (تخصیص وام بیشتر براي خرید خودرو هاي برقی یا خودرو هاي پاك)، معافیت از
مالیات ارزش افزوده VAT براي خرید خودرو هاي برقی، مرخصی کارکنان با پرداخت 75 تا 80 درصدي حقوق آن ها توسط دولت
براي کاهش فشار به خودروسازان، تعویض خودرو هاي فرسوده با پرداخت نقدي خودروسازان، کاهش مقدار بیمه خودرو با خرید

 
خودرو هاي برقی و هیبریدي و مانند آن. 

در مرداد ماه امسال، 27 عضو اتحادیه اروپا بر سر تخصیص یک بسته اقتصادي 750 میلیارد یورویی به توافق رسیدند که 390 میلیارد

 
یورو از این مبلغ کمک بلاعوض بوده و 360 میلیارد یورو نیز به صورت وام پیش بینی شده است. 

 
فرانسه 

دولت فرانسه یکی از دولت هایی است که با اعطاي کمک 8.8 میلیارد دلاري به احیاي صنعت خودرو در این کشور اقدام کرد تا از
ضرر و زیان و بحران هاي مالی شدید این بخش مهم از اقتصاد فرانسه جلوگیري به عمل بیاورد. 



در فرانسه بیش از 400 هزار نفر به طور مستقیم در صنعت خودروسازي مشغول کار هستند. در خرداد ماه امسال، دولت فرانسه یک

 
بسته پنج میلیارد یورویی وام تضمینی براي شرکت خودروسازي رنو در نظر گرفت که 15 درصد سهام آن به دولت تعلق دارد. 

 
آلمان 

دولت آلمان نیز با هدف کمک به شرکت هاي خودروسازي، مبلغ پنج میلیارد یورو معادل 5.6 میلیارد دلار در قالب طرح حمایت از
خریدار خودرو، اختصاص داده است. همچنین براي تشویق مشتریان، بیمه 2500 یورویی خودرو هاي با سوخت بالا تنها 500 یورو در

 
نظر گرفته شده است. 

 
بریتانیا 

در بریتانیا نیز اقداماتی جهت تخصیص حمایت هاي مالی از این صنعت انجام شده و بعضی خودروسازان به طور مجزا و محرمانه

 
مبلغی را به صورت وام از دولت مطالبه کرده اند. (درخواست رقم دو میلیارد و 400 میلیون دلاري شرکت جگوار- لندرور) 

 
ایتالیا 

پارلمان کشور ایتالیا هم با طرح بسته هاي تشویقی و پرداخت یارانه براي خرید خودرو با موتور احتراقی و برقی و هیبریدي به کمک

 
صنعت خودروي این کشور شتافت. (پرداخت تقریباً یک دهم از مبلغ خودرو هاي هیبریدي به صورت یارانه) 

 
آمریکا 

علی رغم اینکه بعضی خودروسازان در ایالات متحده (جنرال موتورز، فورد و... و.)، براي دچار نشدن به سرنوشتشان در دوران رکود
اقتصادي (سال 2008-2007) از درخواست کمک از دولت فدرال، امتناع کردند، ولی با تداوم کرونا خودروسازان ناگزیر شدند براي
حمایت مالی از مصرف کننده با دولت وارد مذاکره شدند تا طرحی شبیه طرح 2009 "پول نقد در ازاي خودروي فرسوده" را اجرا

 
کنند. 

 
اسپانیا 

دولت اسپانیا نیز با در نظر گرفتن بودجه سه میلیارد و 750 میلیون یورویی براي احیاي صنعت خودروسازي، توجه ویژه اي به خودرو
هاي برقی کرده است. این صنعت موجب اشتغال 650 هزار نفر مستقیم و دو میلیون نفر غیر مستقیم در اسپانیا شده است. لازم به

 
ذکر است که یک پنجم صادرات اسپانیا از تولید خودرو بوده و بعد از آلمان دومین تولید کننده بزرگ اروپا به شمار می رود. 

 
هند 

کشور هند با اعمال تعرفه بر خودرو هاي وارداتی براي تقویت تولید بومی خودرو براي پنج سال آتی، در نظر دارد از خودروسازان
داخلی حمایت کند



لزوم تعیین ضمانت و مشوق هاي لازم براي سرمایه گذاران
مقیم خارج

لزوم تعیین ضمانت و مشوق هاي لازم براي سرمایه گذاران مقیم خارج

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1399/07/09

وزیر اقتصاد در دویست وچهل و پنجمین نشست هیات سرمایه گذاري خارجی: «با توجه به جلب 3.8 میلیارد دلار سرمایه
گذاري خارجی در قالب پروژه هاي مصوب هیات سرمایه گذاري خارجی طی شش ماه اول سال 1399، عملکرد همکاران

سازمان سرمایه گذاري و کمک هاي اقتصادي و فنی ایران و اعضاي هیات سرمایه گذاري خارجی در این ...

وزیر اقتصاد تاکیدکرد: لزوم تعیین ضمانت و مشوق هاي
لازم براي سرمایه گذاران مقیم خارج وزیر اقتصاد در

دویست وچهل و پنجمین نشست هیات سرمایه گذاري خارجی: «با توجه به جلب 3.8 میلیارد دلار سرمایه گذاري خارجی در قالب
پروژه هاي مصوب هیات سرمایه گذاري خارجی طی شش ماه اول سال 1399، عملکرد همکاران سازمان سرمایه گذاري و کمک هاي
اقتصادي و فنی ایران و اعضاي هیات سرمایه گذاري خارجی در این خصوص را با توجه به محدودیت ها و تنگناهاي موجود، بسیار

 
ارزشمند و قابل تقدیر می دانم.» 

به گزارش گروه خبر خبرگزاري برنا به نقل از وزارت اقتصاد، وزیر امور اقتصادي و دارایی و دارایی طی سخنانی در دویست وچهل و
پنجمین نشست هیات سرمایه گذاري خارجی، بر لزوم تعیین ضمانت ها و مشوق هاي لازم براي سرمایه گذاران ایرانی مقیم خارج از

 
کشور و تصویب این مشوق ها در قالب قوانین رسمی، تاکید کرد. 

فرهاد دژپسند با اشاره به جلب 3.8 میلیارد دلار سرمایه گذاري خارجی در قالب پروژه هاي مصوب هیات سرمایه گذاري خارجی طی
شش ماه اول سال 1399، عملکرد همکاران سازمان سرمایه گذاري و کمک هاي اقتصادي و فنی ایران و اعضاي هیات سرمایه گذاري

 
خارجی در این خصوص را با توجه به محدودیت ها و تنگناهاي موجود، بسیار ارزشمند و قابل تقدیر ارزیابی کرد. 

وي با اشاره به اینکه جذب سرمایه خارجی به مراتب بهتر از دریافت وام است، تاکید کرد: سرمایه گذاري خارجی به معناي دریچه
ورود فنآوري، ایجاد اشتغال و افزایش تولید است، لذا دستگاه هاي اجرایی باید نهایت تلاش خود را به کار گیرند تا ""جلب"" سرمایه

 
گذاري خارجی را به ""جذب"" تبدیل کنند. 

وزیر اقتصاد گفت: یکی دیگر از مزایاي جذب سرمایه گذاري خارجی این است که با پذیرش یک سرمایه، عملا فرد سرمایه گذار تبدیل
به سفیر و حافظ منافع ما در کشور فرستنده سرمایه می شود، زیرا مطالبه او از دولت خود این خواهد بود که از اتخاذ تصمیماتی که

 
سرمایه وي در ایران را به خطر بیاندازد خودداري کند و به این شکل، به استحکام روابط دو کشور نیز کمک می کند. 

 
دژپسند تصریح کرد: یکی از راه هاي جذب سرمایه گذاري خارجی، رفع مشکلات و تسهیل رویه ها براي سرمایه گذاران داخلی است. 

وزیر اقتصاد در ادامه با اعلام اینکه اخیرا، طرحی از سوي وزارت اقتصاد براي تسهیل و تسریع در جلب سرمایه ایرانیان مقیم خارج از
کشور به هیات دولت ارائه شده است، گفت: بر اساس این طرح، امتیازات، مشوق ها و تضامینی براي این دسته از سرمایه گذاران در
نظر گرفته می شود که از جمله این تضامین، تصویب امتیازات مذکور در قالب ""قانون"" توسط مجلس شوراي اسلامی است تا دیگر



 
کسی نگران تغییر احتمالی رویه ها به واسطه تغییر مقامات دولتی نباشد. 

وي یادآور شد: کشور براي تحقق جهش تولید، حداقل 700 تا 1000 هزار میلیارد تومان در سال نیاز به سرمایه گذاري دارد و جذب

 
سرمایه گذاري خارجی نیز می تواند در این زمینه نقش آفرین باشد. 

وزیر امور اقتصادي و دارایی در ادامه، عملکرد ادارات کل امور اقتصادي و دارایی استانهاي وزارت اقتصاد در جلب سرمایه گذاري
خارجی را از ملاك هاي مهم ارزیابی مدیران کل این ادارات عنوان کرد و اظهار داشت: هر استانی که رتبه بالاتري را بدست آورد مورد
تشویق قرار خواهد گرفت و یکی از بهترین گزینه ها براي جذب سرمایه گذاري خارجی در استانها، استفاده از ویژگی هاي منطقه اي

 
است. 

دژپسند با اشاره به توسعه سامانه هاي الکترونیکی سرمایه گذاري خارجی در استان ها، خواستار همکاري بیشتر مدیران کل و مقامات

 
استانی جهت جلب و جذب سرمایه گذاري خارجی شد. 

گفتنی است در دویست وچهل و پنجمین نشست هیات سرمایه گذاري خارجی 68 طرح سرمایه گذاري خارجی با ارزشی معادل یک

 
میلیارد و 400 میلیون دلار به تصویب رسید. 

بر اساس این گزارش، این طرح ها که از سوي اتباع 15 کشور جهان ارائه شده است، شامل شامل 42 طرح سرمایه گذاري خارجی
جدید و 23 مورد مرتبط با تغییرات طرح هاي سرمایه گذاري خارجی و انتقالات ارزي سرمایه گذاران و همچنین 3 مورد افزایش

 
سرمایه گذاري می باشد. شایان ذکر است که این طرح هاي سرمایه گذاري در 18 استان کشور اجرا می شوند. 

از دیگر مصوبات این نشست می توان به افزایش سرمایه گذاري، اصلاح مجوز سرمایه گذاري خارجی، تمدید مجوز سرمایه گذاري
خارجی با بازپرداخت اقساط تسهیلات مالی و انتقال سود سهام سرمایه گذاران خارجی اشاره کرد.



افتتاح ساختمان شهید سردار سلیمانی بیمه ما

منبع: رویداد 24شماره خبر:  9  |  تاریخ: 1399/07/09

ساختمان جدید شرکت بیمه ما مزین به نام شهید سردار سپهبد حاج قاسم سلیمانی با حضور رییس کل بیمه مرکزي،
مدیرعامل بانک ملت، رییس سندیکاي بیمه گران ایران و مدیران عامل شرکت هاي بیمه ایران و بیمه ما به صورت رسمی به

بهره برداري رسید.

 
 

رویداد24به گزارش روابط عمومی بانک ملت، در این مراسم از دو خدمت جدید شرکت بیمه ما با عنوان بیمه نامه صندوق هاي اجاره

 
اي بانک ملت و طرح مستمري ماندگار نیز رونمایی شد. 

دکتر محمد بیگدلی مدیرعامل بانک ملت در این مراسم با قدردانی از تلاش مدیران و کارکنان شرکت بیمه ما بابت ثبت عملکردي
خوب در سه سال گذشته، اظهار داشت: خوشبختانه این شرکت در تمامی شاخص ها روند صعودي داشته و سهم از بازار خود را

 
افزایش داده است. 

وي با تبریک هفته دفاع مقدس تاکید کرد: اگر امروز جمهوري اسلامی ایران با توان و قدرت در مقابل دشمنان این مرز و بوم ایستاده

 
به یمن ایثارگري ها و جانبازي هاي دوران جنگ تحمیلی، رهبري مدبرانه مقام معظم رهبري و مقاومت ملت شریف ایران است. 

مدیرعامل بانک ملت با بیان این نکته که صنعت بیمه به عنوان بخش خدماتی اقتصاد، نقش حمایتگرانه اي در رشد و توسعه اقتصاد
کشور و افزایش سطح تولید و اشتغال ایفا می کند، افزود: نقش حمایتگرانه بیمه در هر صنعتی مشهود است و از این ابزار می توان

 
براي رشد و توسعه اقتصاد کشور بهره برد. 

وي با تاکید بر این نکته که نقش بیمه در سال هاي اخیر بسیار پررنگ تر از گذشته شده است، تصریح کرد: در شرایط رقابتی،
تغییرات شدید و عدم قطعیت در موقعیت هاي اقتصادي، حضور و تقویت صنایع حمایتی کارآمد همچون بیمه، می تواند باعث ایجاد

 
مزیت رقابتی در اقتصاد کشور شود. 

دکتر بیگدلی، اطمینان بخشی در فضاي کسب و کار را از مهم ترین نقش هاي صنعت بیمه خواند و ادامه داد: از آنجا که توسعه



 
یافتگی از مهم ترین اهداف سند چشم انداز است بیمه می تواند نقش تسهیل گر را در تحقق اهداف این سند ایفا کند. 

وي با بیان این نکته که شرکت هاي بیمه به ویژه بیمه ما از استحکام مالی و عملیاتی خوبی برخوردارند، اظهار داشت: انتظار می رود

 
که این شرکت ها با ارائه پوشش هاي بیمه اي مناسب در زمینه کسب و کارها، بسترساز رشد صنایع دیگر شوند. 

دکتر بیگدلی با ابراز خرسندي از افزایش سهم از بازار شرکت بیمه ما از 1.33 به 1.7 درصد، اضافه کرد: این شرکت عملکرد بسیار

 
خوبی را در تمامی شاخص ها ثبت کرده است، اما انتظار بانک ملت به عنوان سهامدار عمده از این شرکت، به مراتب بالاتر است. 

وي با اشاره به این نکته که شرکت بیمه ما با داشتن امکانات و نیروي انسانی جوان، خلاق، باانگیزه و توانمند می تواند عملکرد بهتري
را از خود نشان دهد و به ایجاد رقابت در صنعت بیمه کمک کند، گفت: این شرکت باید به عنوان یک شرکت بیمه جوان و نوپا، در

 
اقیانوس آبی حضور پیدا کند و وارد حوزه هایی شود که شرکت هاي بیمه دیگر حضور نیافته اند یا حضور کمرنگی دارند. 

مدیرعامل بانک ملت بر این نکته که بیمه ما باید نوآوري و ابتکار عمل براي تولید محصولات متناسب با نیاز صنایع، داشته باشد،
تاکید کرد و افزود: این شرکت بیمه اي، پشتوانه و حامی خوبی همچون بانک ملت دارد و همان گونه که این بانک در جامعه به عنوان
یک برند خوب و مرغوب شناخته شده است و مردم به آن اعتماد دارند، بیمه ما هم باید همین مسیر را طی کند و بی تردید بانک نیز

 
از فعالیت هاي آن حمایت خواهد کرد. 

وي تعداد مشتریان بانک ملت را بیش از 30 میلیون مشتري خواند و تصریح کرد: تمامی مشتریان حقیقی این بانک در پی خرید بیمه
نامه هستند که بیمه ما می تواند از این فرصت و ظرفیت براي رشد و توسعه و تقویت فضاي رقابتی در صنعت بیمه، به بهترین شکل

 
ممکن بهره ببرد. 

دکتر بیگدلی، بخش بیمه -بانک شرکت بیمه ما را به هماهنگی بیشتر با حوزه طرح و برنامه بانک ملت فراخواند و ادامه داد: این دو
بخش باید با هماهنگی و همکاري، طرح هاي مشترکی را طراحی و به مرحله اجرا بگذارند تا منافع دو طرف در این طرح ها تامین

 
شود. 

وي اظهار امیدواري کرد که روزي فرا برسد که شرکت بیمه ما نام خود را به عنوان یکی از شرکت هاي برتر بیمه در کشور مطرح کند،

 
زیرا این مهم با توجه به پتانسیل ها و ظرفیت هاي این شرکت، دور از انتظار نیست. 

مدیرعامل بانک ملت همچنین از حمایت هاي خوب بیمه مرکزي از فعالیت هاي شرکت بیمه ما قدردانی کرد و گفت: امیدواریم که

 
این حمایت ها ادامه داشته باشد تا شاهد رشد و شکوفایی هرچه بیشتر این شرکت بیمه اي باشیم. 

دکتر غلامرضا سلیمانی رییس کل بیمه مرکزي جمهوري اسلامی ایران نیز در این مراسم با خسته نباشید به مدیران و کارکنان بیمه
ما، نامگذاري ساختمان جدید این شرکت را به نام سردار سلیمانی، تعهدآور خواند و اظهار امیدواري کرد که با همت کارکنان این

 
شرکت، خدماتی شایسته و در خور شان ملت ایران در این ساختمان ارائه شود. 

وي حضور مدیرعامل بانک ملت را در این مراسم، نشان دهنده پیوند خوب بانک و بیمه خواند و افزود: خوشبختانه هیات مدیره این

 
شرکت، هیات مدیره اي یکدل، هماهنگ و منسجم با مدیریتی جوان است که همیشه حرف هاي جدید براي گفتن دارند. 



رییس کل بیمه مرکزي گفت: انتظار من از شرکت هاي بیمه این است که در دنیاي جدید که دنیاي تحول است هر شرکت در هر

 
سال حداقل یک خدمت بیمه اي جدید ارائه کند. 

وي با بیان این نکته که مطمینا سران مملکت از طرح جدید بیمه ما با عنوان طرح مستمري ماندگار، خرسند خواهند شد، افزود:

 
بیمه، زمانی زنده خواهد ماند که بتواند همواره طرح هاي جدیدي را به مشتریان ارائه کند. 

دکتر سلیمانی، حمایت بانک ملت را از شرکت بیمه ما باعث افزایش منافع طرفین خواند و افزود: شرکت هاي بیمه علاوه بر بانک ها با
بازار سرمایه هم همکاري و مشارکت دارند و صنعت بیمه هم اکنون حدود 100 هزار میلیارد تومان در بانک و بازار سرمایه، سرمایه

 
گذاري کرده است. 

وي با اشاره به این نکته که بیمه مرکزي سقف سرمایه گذاري شرکت هاي بیمه را در بازار سرمایه، 20 درصد افزایش داده است، اظهار
داشت: بهادار کردن اوراق بیمه اي هم از دیگر اقدامات در این راستا است که براي سال جاري 10 هزار میلیارد ریال به تصویب رسیده

 
است که این مبلغ براي سال هاي بعد افزایش خواهد یافت تا پیوند بیمه و بازار سرمایه عمیق تر شود. 

دکتر سیدمحمد کریمی، دبیرکل سندیکاي بیمه گران ایران هم در سخنانی با اشاره به مشارکت بانک ملت در طرح هاي بزرگ
همچون خرید تضمینی گندم از کشاورزان، ذخیره سازي میوه و خرید برنج، این طرح ها را ماندگار و ثبت شده به نام این بانک خواند

 
که مشکل سال هاي طولانی کشاورزان را حل کرد. 

وي با اشاره به داغ شدن بحث حفاظت از محیط زیست در شبکه هاي اجتماعی، دانشگاه ها و مراکز علمی، اجراي طرح بیمه اي در
راستاي حفاظت از محیط زیست را در شرکت بیمه ما، اقدامی ارزشمند خواند و گفت: خوشبختانه بانک ملت در حوزه بیمه هم موفق

 
عمل کرده است. 

دکتر کریمی با بیان این نکته که انتظارات بانک ملت از شرکت بیمه ما، محقق شدنی است، گفت: این شرکت با حمایت بیشتر بانک،

 
جایگاه هاي بالاتري را به دست خواهد آورد. 

وي با تاکید بر این نکته که بانک ملت همیشه خلاق و نوآور بوده است، از کارکنان شرکت بیمه ما هم به عنوان انسان هایی خدوم،
کاربلد، متعهد و درستکار نام برد و گفت: کار بیمه گري سود ندارد و اغلب شرکت ها سود خود را از محل سرمایه گذاري ها به دست
می آورند، اما این که شرکتی از محل عملیات بیمه گري خود سود کسب کند نشان دهنده تلاش بی وقفه مدیران و کارکنان این

 
شرکت است. 

حجت بهاري فر، مدیرعامل شرکت بیمه ما هم در گزارشی از تحقق 111 درصدي اهداف برنامه این شرکت در سال 98 خبر داد و
گفت: بیمه ما هم اکنون جایگاه خود را به دست آورده و در سال گذشته و شش ماهه ابتداي امسال، عملکرد خوبی را به ثبت رسانده

 
است. 

وي به رشد 44 درصدي تولید حق بیمه در این شرکت بیمه اي و رشد 37 درصدي تعداد بیمه نامه هاي صادره در نیمه اول امسال

 
اشاره و پیش بینی کرد که این تعداد تا پایان سال از مرز یک میلیون فقره بیمه نامه عبور کند. 

بهاري فر، نسبت خسارت بیمه ما را در شش ماهه امسال، 44 درصد خواند و از تحقق 124 درصدي اهداف برنامه در این مدت خبر

 
داد. 



رشد 121 درصدي تحقق سود هر سهم در سه ماهه ابتداي امسال، خبر دیگري بود که بهاري فر به آن اشاره و اعلام کرد که در پایان

 
شش ماهه، این درصد به مراتب بیشتر خواهد بود. 

وي با بیان این نکته که قرارداد بیمه نامه صندوق اجاره اي (امانات) با بانک ملت منعقد شده است، آتش سوزي، انفجار، سرقت و

 
حوادث طبیعی را از جمله پوشش هاي این بیمه نامه عنوان کرد. 

در این مراسم، علی اکبر صابریان، مدیر امور اداره کل دفتر مدیریت و روابط عمومی و محمد حسین محمودي، رییس اداره کل

 
بانکداري شخصی بانک ملت نیز حضور داشتند. 

 
 

 
 



 
 



افزایش 13 میلیون تنی ذخایر مواد معدنی خراسان جنوبی

منبع: دنیاي معدنشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1399/07/09

دنیاي معدن- سرپرست معاونت امور معادن و صنایع معدنی سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان جنوبی از افزایش 13
میلیون و 104 هزار تنی ذخیره قطعی مواد معدنی استان در نیمه اول سال 99 خبر داد.

به گزارش دنیاي معدن، حجت ایمان طلب گفت: در 6 ماهه ابتداي امسال، 14 فقره پروانه بهره برداري معدنی با سرمایه گذاري

 
135 میلیارد و 630 میلیون ریال در خراسان جنوبی صادر شده است. 

ایمان طلب با بیان اینکه مجموع استخراج سالانه این تعداد پروانه 254 هزار و 490 تن است افزود: این پروانه ها براي استخراج مواد

 
معدنی سنگ آهن، مس، کلسیت، سنگ لاشه، بنتونیت، باریت، خاك صنعتی، مرمریت و انواع سنگ هاي تزئینی صادر شده است. 

وي با اشاره به نقش پررنگ و موثر معادن در ایجاد اشتغال افراد بومی و مهاجرت معکوس به روستاها تصریح کرد: با صدور این تعداد

 
پروانه در نیمه نخست سالجاري براي حدود 80 نفر اشتغال مستقیم ایجاد شده است. 

سرپرست معاونت امور معادن و صنایع معدنی سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان جنوبی اعلام کرد: بیشترین تعداد پروانه هاي
بهره برداري صادره در این مدت در حوزه شهرستان هاي قائنات و بشرویه بوده است.



بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد

منبع: بانک و رسانهشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1399/07/09

بانک و رسانه: در راستاي تحقق مسئولیت اجتماعی، جذب کمک هـاي مردمی بـه نفـع سازمــان هـاي خیریـه و تکمیل
زنجیره ارزش خدمات ؛ بانک پارسیان با مشارکت شرکت تاپ و سازمان زندان ها، نسبت به ارایه محصول جدید خود تحت

عنوان "معین کارت" اقدام کرده است. بر این اساس، مشتریـان و خیرین گرامی می توانند (...) ...

 
گسترش خدمات بانکی براي کمک به سازمان هاي خیریه 

 
بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد 

بانک و رسانه: در راستاي تحقق مسئولیت اجتماعی، جذب کمک هـاي مردمی بـه نفـع سازمــان هـاي خیریـه و تکمیل زنجیره
ارزش خدمات ؛ بانک پارسیان با مشارکت شرکت تاپ و سازمان زندان ها، نسبت به ارایه محصول جدید خود تحت عنوان "معین

 
کارت" اقدام کرده است. 

بر این اساس، مشتریـان و خیرین گرامی می توانند از طریق سود سپرده هـاي کوتاه مـدت خود نسـبت به پرداخت کمک هـاي

 
نقـدي به سازمان هاي خیریه وعام المنفعه همچون سازمان هلال احمر، سازمان زنـدان ها و... اقـدام کنند. 

شایان ذکر است؛ بانک پارسیان به عنوان بانک پیشگام در فعالیت هاي انسان دوستانه و نیکوکارانه، علاوه بر اقدامات مالی، همواره
نگاهی جدا از یک بنگاه اقتصادي به جامعه و مردم عزیز کشور داشته که همراهی با موسسات خیریه از جمله سازمان بهزیستی
کشور،کمیته امداد امام خمینی (ره)، انجمن بیماران کلیوي و ام اس ایران، حمایت از بیماران سرطانی، پرداخت تسهیلات ازدواج، خود

 
اشتغالی و کارآفرینی و ... بخشی از فعالیت هاي انسان دوستانه و عام المنفعه این بانک است. 

تقدیر بانک هاي دولتی و خصوصی از رئیس جمهور درخصوص رفع تحریم هاي Related Posts

 
بانکی 

 
بازدید مدیران بانک توسعه تعاون از لرستان 



 
پیام تبریک مدیرعامل بانک دي به مناسبت ولادت حضرت فاطمه زهرا (س ) 

 
مأموریت بانک توسعه تعاون در طرح هاي توسعه اي حائز اهمیت است 

 
رضایتمندي مراجعان نمایشگاه کتاب از پیشتازي بانک شهر در ارائه خدمات الکترونیک 

 
رفتار کارکنان تصویر بانک را در ذهن مشتریان می سازد 

 
از فروشگاه اینترنتی بانک سامان غیرحضوري کارت هدیه بخرید 

 
جرایم بدهکاران بانکی بخشیده می شود 



 
بانک مرکزي بازار سکه شب عید را مدیریت کند 

شگفتی آفرینی بانک ملی ایران در بانکداري اینترنتی



بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد

منبع: شما و اقتصادشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1399/07/09

شما و اقتصاد: در راستاي تحقق مسئولیت اجتماعی، جذب کمک هـاي مردمی بـه نفـع سازمــان هـاي خیریـه و تکمیل
زنجیره ارزش خدمات ؛ بانک پارسیان با مشارکت شرکت تاپ و سازمان زندان ها، نسبت به ارایه محصول جدید خود تحت

عنوان "معین کارت" اقدام کرده است.

به گزارش شما و اقتصاد:  بر این اساس، مشتریـان و
خیرین گرامی می توانند از طریق سود سپرده هـاي کوتاه
مـدت خود نسـبت به پرداخت کمک هـاي نقـدي به
سازمان هاي خیریه وعام المنفعه همچون سازمان هلال
احمر، سازمان زنـدان ها و... اقـدام کنند. شایان ذکر است؛
بانک پارسیان به عنوان بانک پیشگام در فعالیت هاي انسان
دوستانه و نیکوکارانه، علاوه بر اقدامات مالی، همواره نگاهی
جدا از یک بنگاه اقتصادي به جامعه و مردم عزیز کشور
داشته که همراهی با موسسات خیریه از جمله سازمان
بهزیستی کشور،کمیته امداد امام خمینی (ره)، انجمن
بیماران کلیوي و ام اس ایران، حمایت از بیماران سرطانی،
پرداخت تسهیلات ازدواج، خود اشتغالی و کارآفرینی و ...
بخشی از فعالیت هاي انسان دوستانه و عام المنفعه این

بانک است.



افتتاح نخستین مرکز توتیاي کسب و کار شهرداري تهران

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1399/07/09

خبرگزاري آریا - نخستین مرکز توتیاي کسب و کار
شهرداري تهران، نهم مهرماه، در منطقه 9 به وسعت 500
متر مربع و با حضور اعضاي شوراي شهر تهران، معاون امور
اجتماعی و فرهنگی شهردارتهران ، رییس مرکز ملی بهبود

 
فضاي کسب و کار و مدیران شهرداري تهران افتتاح شد. 

به گزارش شهر و به نقل از روابط عمومی سازمان خدمات
اجتماعی شهرداري تهران، سید مصطفی موسوي لاري،
شهردار منطقه 9 پایتخت در مراسم افتتاح این مرکز گفت:

در تلاشیم تا با ایجاد اشتغال و کارآفرینی در این منطقه به کاهش آسیب هاي اجتماعی کمک کنیم و به تبع آن به شهري پایدار و

 
پویا برسیم. 

موسوي لاري افزود: پایدار ساختن و تداوم کسب و کار از مسایل بسیار مهم می باشد که در این مراکزي که به همت سازمان خدمات

 
اجتماعی و شهرداري هاي مناطق رقم میخورد ممکن خواهد شد. 

مدیرعامل سازمان رفاه خدمات و مشارکت هاي اجتماعی شهرداري تهران نیز در این مراسم با تشریح اینکه این طرح در ادامه و
پیوسته به طرح ابتکار و در حوزه تسهیل گري است، افزود: یکی از مهم ترین هدف هاي توسعه اقتصادي در هر منطقه و شهري، ایجاد
اشتغال و مهم ترین سازوکار و ابزار آن، کارآفرینی است که باعث کاهش بیکاري و افزایش بهره وري افراد و منابع و همچنین پایداري

 
آن شغل است. 

سید مالک حسینی با تاکید بر نقاط شاخص این طرح بیان کرد: محوریت در این طرح توتیا، محله محوري و همچنین تسهیلگري در

 
توسعه کسب و کار است. 

او در پایان با بیان این مطلب که این مرکز به نوعی تلاش براي رفتن به سمت اقدامات پیشگیرانه از آسیب هاي اجتماعی و آینده
است، افزود: نتایج توسعه کارآفرینی، افزایش نوآوري، ارتقاي سطح فناوري، افزایش اشتغال، تولید دانش فنی و تولید و توزیع متوازن
درآمد در سطح جامعه است که در نتیجه می تواند افزایش ثروت ملی و رشد اقتصادي جامعه را دربرداشته باشد و در نهایت دوري و

 
پیشگیري از خطرات و آسیب هایی که در آینده گریبان گیر جامعه می شود. 

علی فیروزي رئیس مرکز ملی ملی پایش و بهبود محیط کسب و کار نیز در این مراسم گفت: مقوله کارآفرینی شهري مدت زیادي
است که مطرح و موضوع قابل توجهی است که کشور هاي دیگر از همین روش توانسته اند اقتصاد خود را ارتقا بخشند و اقتصاد تعامل

 
پذیر داشته باشند. 

رئیس مرکز ملی پایش و بهبود محیط کسب و کار با اعلام اینکه شهرداري تلاش خوبی را داشته است، افزود: بایستی یک بسته کامل
و جامع از تسهیل گري داشته باشیم که توانمندسازي بخش خصوصی قسمتی از آن است تا به کارآفرینی شهري بهینه دست پیدا

 
کنیم. 

او به خدماتی که شهرداري تهران می تواند به شهروندان ارایه کند پرداخت و بیان کرد: شبکه سازي اجتماعی ارتباطی و تسهیل
تعاملات محیطی که به شکل مناسبی در این مرکز توتیاي کسب و کار دیده شده در کنار باز تعریف مشاغل شهري که باید به صورت



جدي مورد توجه قرار گیرند و تعریف مشاغل نوینی که با زمینه هاي موجود شهر همخوانی داشته باشند، از دیگر اقدامات در این

 
حوزه هستند. 

فیروزي در ادامه گفت: از جمله اقدامات عملیاتی هم که مورد توجه باید قرار گیرد، ایجاد مناطق پاك از مجوز، براي ایجاد کسب و کار

 
متناسب منطقه، استاندارد سازي مشاغل نوظهور، برند سازي است. 

او همچنین هدفمند کردن سرمایه گذاري را مهم دانست و گفت: استفاده از پس انداز راکد خانگی مردم در گرو ایجاد اعتماد در مردم
و موضوع تامین سرمایه از مواردي است که باید در این خصوص این مراکز برنامه هایی را هم داشته باشند و بتوان از این فرصت و

 
ظرفیت براي رشد استفاده کرد. 

محمد جواد حق شناس، رییس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شوراي شهر تهران نیز در این مراسم با اشاره به این که امروزه
مخاطرات گوناگونی زندگی سیاسی، اجتماعی و اقتصادي انسان ها در تمامی جوامع را در بر گرفته است، گفت: هیچ فرد یا سازمان و

 
حتی دولت نمی تواند از زیر بار مسئولیت ناشی از مخاطرات فعلی و آینده شانه خالی کند و همه باید در جایگاه خود پاي کار باشند . 
حق شناس با اشاره به اینکه شوراي شهر نیز در این راه همگام با شهرداري تهران است، افزود: تلاش خواهیم کرد تا این طرح را از

بستر منطقه به فرا منطقه اي ارتقا دهیم تا شاهد رشد و توسعه کارآفرینی در شهر باشیم.



توانستیم با طرح ''پلانو'' در مدیریت شهري رتبه برتر کشور را کسب کنیم/

مسئولان براي جلوگیري از فرار مغزها، در روش هاي نخبه پروري بازنگري

کنند

منبع: داناشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1399/07/09

احسان درزي رامندي، دانشجوي نخبه دانشگاه پیام نور قزوین گفت: مسئولان براي جلوگیري از فرار مغزها در روش هاي
نخبه پروري بازنگري کنند؛ زیرا اگر دانشگاه هاي کشور حمایت نسبی از ایده خام دانشجویان داشته باشند نتایچ پرباري

حاصل می شود.

 احسان درزي رامندي، دانشجوي نخبه دانشگاه پیام نور
قزوین گفت: مسئولان براي جلوگیري از فرار مغزها در روش هاي نخبه پروري بازنگري کنند؛ زیرا اگر دانشگاه هاي کشور حمایت

 
نسبی از ایده خام دانشجویان داشته باشند نتایچ پرباري حاصل می شود. 

به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از صبح قزوین؛ احسان درزي رامندي دانشجوي مقطع کارشناسی رشته حقوق از
دانشگاه پیام نور قزوین در هشتمین جشنواره ملی رویش ویژه دستاوردها و توانمندي هاي کانون هاي فرهنگی، هنري، دینی و
اجتماعی (رویش) دانشگاه هاي سراسر کشور با ارائه طرح ""پلانو"" با محوریت مدیریت شهري توانست مقام برتر را در بخش ایده و

 
طرح از آنِ خود کند. 

وي در گفت وگو با خبرنگار دانشگاه صبح قزوین با اشاره به برگزاري این رویداد ملی اظهار کرد: جشنواره رویداد و حرکت هر ساله در
دانشگاه هاي سراسر کشور در دو سطح کشوري و ملی برگزار می شود که جشنواره رویش بیشتر شامل موارد فرهنگی و اجتماعی بوده

 
اما جشنواره حرکت در مورد اختراعات و طرح ها و ایده ها و مواردي از این قبیل است. 

این دانشجوي نخبه قزوینی بیان کرد: جشنواره در سطح ملی در همین بخش ها برگزار می شود؛ ضمن اینکه همه دانشگاه هاي
دولتی و غیردولتی در آن شرکت کرده و بهترین طرح ها و کارهاي هر دانشگاه که در جشنواره هاي کشوري صاحب مقام شدند براي

 
رقابت در بخش ملی به این جشنواره ارسال می شود. 

وي بیان کرد: طرح ما نیز در پارك علم و فناوري خوزستان در جشنواره اي که با محوریت موضوع مدیریت شهري یا ایتاب سال



گذشته برگزار شد توانست حائز رتبه برتر شود که زمان ارسال طرح براي جشنواره رویش ملی، مسئولان فرهنگی دانشگاه پیام نور

 
طرح ما را ارسال کردند که توانست حد نصاب امتیازات جشنواره را کسب کند. 

درزي رامندي عنوان کرد: سطح رقابتی جشنواره ملی خیلی بالاست زیرا طرح هاي ارسالی از نظر کمی و کیفی باید بالاترین سطح

 
علمی و اعتبار سنجی آن طرح را داشته باشد تا بتواند به مرحله رقابتی جشنواره راه پیدا کند. 

وي اضافه کرد: بیش از چند هزار طرح به این جشنواره ارسال شد که در بخش ایده و طراح یا فناوري هفت طرح در نهایت با انتخاب

 
داوران معرفی شد که طرح من نیز یکی از طرح هاي حائز رتبه برتر بود. 

این دانشجوي قزوینی در ادامه توضیح داد: ایده من بیشتر در مورد مدیریت شهري است و قابلیت و پتانسیل اجرایی دارد و این امکان
را به مسئولان می دهد که هم آلودگی هوا را تحت کنترل داشته باشند و همچنین این ایده در زیباسازي فضاي شهري و خانگی موثر

 
بوده و فضاي شغلی مناسبی براي یک مجموعه بزرگ ایجاد می کند. 

وي بیان کرد: این ایده یک سیستم عرضه و تقاضاي فضاي سبز است و یک اپلیکیشن اختصاصی براي آن طراحی شده که فرد با ورود
به این اپلیکیشن به طور مثال تقاضاي گیاه تصفیه کننده هوا براي آپارتمان خود می کند که در این اپلیکیشن پارامترهاي مختلفی از
شرایط آپارتمانی مشخص شده که فرد متناسب با شرایط آپارتمانی و آب و هواي منطقه خود می تواند گیاه مورد نظر را انتخاب کند و

 
در نهایت این گل یا از گلخانه مجموعه ما انتخاب می شود و یا از گلخانه هاي که طرف قرارداد ما هستند تهیه می شود. 

این دانشجوي نخبه در ادامه گفت: در واقع ایده ما امکان ایجاد شغل براي گلخانه ها و گل فروشی ها و مراکز پرورش درخت را دارد؛
همچنین فرد می تواند انتخاب کند که کارشناسان مجموعه براي کاشت گیاه انتخابی اقدام کنند ضمن اینکه این ایده امکان سفارش

 
سازي خیلی بالایی دارد. 

درزي رامندي عنوان کرد: ایده ما براي شهرداري ها و سازمان هاي زیباسازي شهري در کاشت گیاه مناسب در مناطق مورد نظر هم

 
بسیار کارکرد دارد. این ایده به بحث سالم سازي محیط و رفع آلودگی هوا هم کمک می کند. 

وي تصریح کرد: در طرح ""پلانو"" به ازاي فروش هر درخت یا درخچه که از اپلیکیشن انجام شود یک درخت در سطح شهر کاشته

 
شده و گزارش سالیانه آن هم در مورد میزان فروش و تعداد درختان کاشته شده ارائه و کلیپ آن در سایت بارگذاري می شود. 

این دانشجوي قزوینی بیان کرد: خوشبختانه داوران و متخصصانی که این ایده را مشاهده کردند بر قابلیت اجرایی شدن و پتانسیل
لازم آن تاکید داشتند که به راحتی شغل ایجاد کرده و ارز آوري دارد و می تواند نمونه صادراتی هم داشته باشد؛ یعنی می توانیم این

 
ایده را در قالب کشورهاي همسایه نیز اجرایی کنیم. 

وي در ادامه با اشاره به جوایزي که در مسابقات و جشنواره هاي استانی و کشوري کسب کرده؛ عنوان کرد: کسب رتبه سوم در رویداد
اینو مکث قزوین، رتبه اول جشنواره ایتاب خوزستان، رتبه برتر جشنواره ملی رویش و حرکت همچنین رتبه دوم عکاسی و رتبه دوم

 
طراحی پوستر در جشنواره رویش کشوري از جمله جوایز کسب شده در دوران تحصیلم است. 



 
 

درزي رامندي بیان کرد: برخی دانشگاه هاي ایران در زمینه ایده پروري و پرورش نخبه و فعال کردن موتور ذهن دانشجویان فعالیت

 
هاي خوبی انجام می دهند؛ اما تعداد زیادي از دانشگاه ها اینگونه نیست. 

وي تصریح کرد: ما واقعا لازم داریم براي جلوگیري از فرار مغزها در روش هاي نخبه پروري بازنگري کنیم زیرا اگر دانشگاه هاي کشور
حمایت نسبی از ایده خام دانشجویان داشته باشند نتایچ پرباري حاصل می شود و بسیاري از همین ایده هاي خام، پتانسیل تبدیل

 
شدن به یک استارتاپ خیلی موفق را خواهند داشت. 

حائز رتبه برتر در جشنواره ملی رویش گفت: اگر واقعا به جوانان بها داده شود گام هاي مثبتی برداشته می شود و نیازي به اقتصاد

 
نفتی نخواهیم داشت؛ زیرا در اقتصاد استارتاپی ارزآوري و تقاضا به شدت بالاست. 

وي بیان کرد: متاسفانه اکثر دانشجویان از روز اول به دنبال گرفتن مدرك دانشگاهی براي جذب در ادارات و استخدام در سازمان ها

 
بوده و در حقیقت به دنبال پشت میزنشینی هستند. 

درزي رامندي تاکید کرد: ضرورت دارد در روش هاي نخبه پروري دانشگاه ها چارت جدیدي ترسیم شود و مثلا جشنواره ها و

 
استارتاپ ویکند هاي مختلف براي تشویق دانشجویان به کارآفرینی برگزار شود. 

وي اضافه کرد: با این حرکت دانشجویان به جاي پشت میزنشینی به کارآفرین تبدیل می شوند؛ چراکه به طور مثال تدوین ایده فیس
بوك از خوابگاه دانشجویی هاروارد بوده و قطعا اگر به دانشجویانی ایرانی پتانسیل اجرایی و بها داده شود و از آنها حمایت صورت گیرد

 
می توانند اقدامات بزرگی انجام دهند. 

این دانشجوي نخبه قزوینی در پایان گفت: دانشگاه ها طرح هاي مشارکتی استارتاپی راه اندازي کنند و از دانشجویان حمایت کنند

 
خوشبختانه دانشگاه پیام نور قزوین در این زمینه خوب عمل کرده و قدم مثبتی براي پرورش ایده و تجاري سازي آن برداشته است. 



انتهاي پیام/



وام دهی به روستاییان آسان می شود

منبع: روزنامه جهان اقتصادشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1399/07/09

رئیس صندوق کارآفرینی امید گفت: از این به بعد به جاي اینکه اهالی روستا به صندوق کارآفرینی مراجعه کنند و وام با
ضمانت هاي ما بگیرند، از این صندوق هاي خرد وام با ضمانت هاي محلی می گیرند و شاید چک و سفته هم ندهند و می

توانند بر اساس شناختی که از هم دارند وام را از صندوق بگیرند.



بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد

منبع: اعتبار نیوزشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1399/07/09

عصر اعتبار- در راستاي تحقق مسئولیت اجتماعی، جذب کمک هـاي مردمی بـه نفـع سازمــان هـاي خیریـه و تکمیل
زنجیره ارزش خدمات بانک پارسیان با مشارکت شرکت تاپ و سازمان زندان ها، نسبت به ارایه محصول جدید خود اقدام کرد.

به گزارش پایگاه خبري«عصر اعتبار» به نقل از روابط عمومی بانک پارسیان، بر این اساس، مشتریـان و خیرین گرامی می توانند
از طریق سود سپرده هـاي کوتاه مـدت خود نسـبت به پرداخت کمک هـاي نقـدي به سازمان هاي خیریه وعام المنفعه همچون

 
سازمان هلال احمر، سازمان زنـدان ها و... اقـدام کنند. 

شایان ذکر است، بانک پارسیان به عنوان بانک پیشگام در فعالیت هاي انسان دوستانه و نیکوکارانه، علاوه بر اقدامات مالی، همواره
نگاهی جدا از یک بنگاه اقتصادي به جامعه و مردم عزیز کشور داشته که همراهی با موسسات خیریه از جمله سازمان بهزیستی
کشور،کمیته امداد امام خمینی (ره)، انجمن بیماران کلیوي و ام اس ایران، حمایت از بیماران سرطانی، پرداخت تسهیلات ازدواج،

خوداشتغالی و کارآفرینی و ... بخشی از فعالیت هاي انسان دوستانه و عام المنفعه این بانک است.



دستاورد طرح مثلث توسعه اقتصادي ـ فرهنگی خراسان رضوي چه بود؟/

معاون استاندار: از سرمایه گذار حمایت می کنیم، مسامحه نه!

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1399/07/09

 به گزارش خبرگزاري فارس از مشهد، حدود 21 ماه از
حضور علیرضا رزم حسینی در استانداري خراسان رضوي می گذرد؛ استانداري که با شعار«هر خانه روستایی یک کارخانه» وارد استان
شد و مهم ترین طرح خود براي توسعه را در طرح «مثلث توسعه اقتصادي ـ فرهنگی» که پیش از این هم تا حدودي در کرمان اجرا

 
شده بود، دنبال کرد. 

بالاخره این طرح با رفتن رزم حسینی به وزارت صنعت از روز گذشته، معلوم نیست این مثلث به چه سرنوشتی دچار می شود؛ باید
دید آیا استاندار بعدي، این طرح را ادامه خواهد داد یا خیر(؟)؛ اما آنچه مهم است اینکه حدود 21 ماه از حضور رزم حسینی در
خراسان رضوي گذشت و باید دید این طرح چه دستاوردهایی داشته و به منظور بررسی همین دستاوردها میزگردي با حضور علی
رسولیان، معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري خراسان رضوي و علی اکبر لبافی، دبیر نهاد مردمی اقتصاد مقاومتی در خراسان

 
رضوي در دفتر خبرگزاري فارس برگزار شد تا دستاوردهاي را در نقطه پایانی کارنامه رزم حسینی در استان بررسی کنیم. 

 
 

فارس: حدود 21 ماه است که از حضور رزم حسینی، استاندار خراسان رضوي و اجراي طرح مثلث توسعه اقتصادي- فرهنگی در استان

 
می گذرد، در این مدت طرح چه دستاوردهایی داشته است؟ 



رسولیان: سیاست اقتصادي مقاومتی که در سال 92 توسط رهبري مطرح شد تمرکز بر نهادهاي دولتی بود؛ اما مدل طرح مثلث
توسعه اقتصادي ـ فرهنگی آشکارتر و جدي تر وارد بحث مردمی تر می شود این طرح دو بخش دارد که در یک بخش پروژه ها توسط

 
بخش خصوصی و بخشی دیگر توسط معین ها  در حال فعالیت هستند. 

مدل مثلث خارج از پروژه هایی که در دو بخش دنبال می کنیم یک همدلی جدي را در استان ایجاد کرد و اثرات آن این شده که هر

 
کدام از دستگاه ها در بخشی از پروژه هاي مهم استان در حال کمک هستند. 

زمانی که طرح را در استان اجرا کردیم از همه خواستیم هر فردي هر پروژه سرمایه گذاري که دارد تفاهم نامه امضا و از سرمایه گذار
حمایت کند، البته ممکن است گفته شود برخی پروژه ها خوب نبود؛ درست است قرار نبود تمامی پروژه ها خوب باشند، در طول طرح
ما پروژه ها را رصد و زمانی که مشاهده می کردیم پروژه اي قابلیت اجرایی ندارد، آنان را کم زیاد می کردیم، در برهه تا 120 هزار
میلیارد تومان پروژه ها امضا شد، اما بعد از رصد 20 هزار میلیارد تومان از این میزان کاسته و پروژه هاي جدیدي اضافه شد، بنابراین

 
روند ثابتی ندارد و هر روز سامانه در حال رصد است. 

پروژه ها را در دو بخش مورد بررسی قرار می دهیم پروژه هایی با کمتر از 50 میلیارد تومان و کمتر 100 پرسنل؛ که چنانچه به
مشکل برخورد کردند دفتر جذب سرمایه گذاري استان و نهایتا در ستاد تسهیل استان مورد تعیین و تکلیف قرار می گیرد و بخش
دوم پروژه هایی با بیش از 50 میلیارد تومان و با بیش از 100 پرسنل است که اهمیت بیشتري دارد که خودِ استاندار آنان را مورد

 
بررسی قرار می دهد و چنانچه مشکلات پروژه در استان قابل حل نبود به تهران می رود. 

تا هفته گذشته تعداد پروژه هایی که در سامانه ثبت شد یک هزار و 272 تفاهم نامه با سرمایه گذاري 233 هزار و 851 میلیارد تومان

 
بود که برخی در طول این یک هفته حذف شده و تعدادي اضافه شده است. 

چنانچه تمامی این پروژه ها عملیاتی شود براي 221 هزار نفر شغل ایجاد می شد، این پروژه ها 118 هزار و 223 میلیارد تومان

 
سرمایه ثابت می خواهند و 64 هزار و 104 میلیارد تومان آورده نقدي می خواهد. 

از نظر تعداد، بیشترین تفاهم نامه در مشهد و بعد از آن در شهرستان هاي فریمان، قوچان، چناران و سرخس و از نظر حجم سرمایه

 
گذاري در ابتدا مشهد و پس از آن فریمان، بینالود، خواف و تربت حیدریه در رتبه هاي بعدي قرار دارند. 

 
فارس: آیا این آمار مربوط  به حجم سرمایه گذاري اي است که در کل یک پروژه هزینه می شود؟ 

 
رسولیان: بله، مربوط به کل سرمایه اعم از سرمایه ثابت، سرمایه در گردش، زمین و غیره است. 

 
فارس: میزان اشتغالی که ایجاد کرده اند چه میزان بوده است؟ 

رسولیان: در میزان اشتغال در ابتدا مشهد و پس از آن بینالود، فریمان، تربت حیدریه و چناران قرار دارند، البته چون اطلاعات بر

 
اساس آن چیزي است که افراد می دهند ممکن است ایراداتی داشته باشد که ما آنان را رصد و اصلاح می کنیم. 

ما به دنبال واقع نگري هستیم، بنابراین چنانچه پروژه اي ایراد داشته باشد آن را برطرف و پیشرفت ها را واقعی می کنیم تا نتیجه اي



از آن اخذ کنیم، بنابراین پیشرفت فیزیکی هر شهرستان را رصد می کنیم به طوري که پروژه هاي بجستان 84 درصد، بردسکن 80
درصد، تربت جام 72 درصد، جوین 65 درصد و کاشمر 63 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و به طور کلی متوسط 48 درصد مجموع

 
پروژه هاي سرمایه گذاري در استان پیشرفت فیزیکی دارند. 

 
 

فارس: زمانی که گفته می شود به طور مثال خواف رتبه چهارم از میزان سرمایه گذاري را در استان دارد در پروژه هاي جدیدي که

 
مبتنی بر مثلث توسعه اقتصادي طراحی شده رتبه چهارم را دارد یا اینکه در کل سرمایه گذاري رتبه چهارم را اخذ کرده است؟ 

رسولیان: این تفاهم نامه هاي ما جدید نیستند، بلکه هر پروژه اي که در حال اجرا بوده و مشکل داشته است را به تفاهم نامه آورده
ایم، ممکن است پروژه هایی 10 سال پیش شروع شده و دچار مشکل شده و آن را در تفاهم نامه آورده ایم، بنابراین سرمایه گذاري
کل این مدت را حساب می کنیم، البته میزان شغلی که قبل از طرح مثلث توسعه اقتصادي ـ فرهنگی ایجاد شده بودند مورد محاسبه

 
در طرح قرار نمی گیرند و آن ها جدا هستند. 

از نظر سرمایه گذاري 48 درصد پروژه ها مربوط به حوزه صنعت، یک درصد حوزه دامپروري، چهار درصد خدمات، هفت درصد معدن،

 
22 درصدي گردشگري، دو درصد کشاورزي و 16 درصد حوزه عمران است. 

این پروژه ها خود به دو دسته سرمایه گذاري جدید و توسعه اي تقسیم می شوند از این پروژه ها به لحاظ  تعداد 51 درصد ایجادي و
26 درصد توسعه اي و 23 درصد تکمیلی و در سرمایه گذاري حجم ریالی 56 درصد ایجادي، 28 درصد توسعه اي و 16 درصد

 
تکمیلی است. 

در بحث موانع و مشکلات 20 درصد پروژه ها مشکل مجوز داشتند، 17 درصد در حوزه زیربنا، 63 درصد تأمین مالی، به طور کلی

 
موانع ملی 23 درصد و مشکلات استان 77 درصد بوده است. 

235 پروژه از زمان طرح مثلث توسعه اقتصادي به صورت صد درصد و با 11 هزار و 649 میلیارد تومان سرمایه گذاري، تکمیل و به

 
بهره برداري رسیده و 12 هزار و 935 شغل هم ایجاد کرده است. 

از ابتداي طرح حدود 30 هزار میلیارد تومان آورده مالی افراد بوده است و 194 پروژه بین 30 تا 50  درصد پیشرفت فیزیکی با 24
هزار و 114 میلیارد تومان سرمایه گذاري، 165 پروژه بین 50 تا 80 درصد پیشرفت و 40 پروژه بین 80 تا 90 و 17 پروژه بین 90 تا

100 درصد و 347 پروژه ما کمتر از 30 درصد پیشرفت فیزیکی دارند و تعدادي هنوز میزان پیشرفت شان مشخص نیست. 



347 طرح پروژه هاي بیش از 100 پرسنل و بیش از 50 میلیارد تومان سرمایه گذاري دارند که مجموع سرمایه گذاري آنان 228 هزار

 
میلیارد تومان است و 91 درصد اشتغال هم مربوط به این پروژه ها می شود. 

 
 

فارس: یکی از ایراداتی که به طرح گرفته می شود مشخص نکردن ظرف زمانی و دوره بازخورد براي این طرح است، چه میزان این

 
نقص گفته شده را قبول دارید؟ 

رسولیان: پروژه به پروژه این زمان اعلام شده به طور مثال گفته شده که پروژه «مجتمع فولاد رشتخوار» باید انتهاي سال 99 به بهره
برداري برسد، اما این طرح یک فرآیند دائم است، چرا که هر روز یک پروژه جدید امضا می شود و هر روز یک پروژه دیگر به بهره

 
برداري می رسد و این گونه نیست بگوییم از امروز دیگر پروژه اي نخواهیم داشت. 

البته در سال جاري کارمان سخت شده و فرآیندها دچار تغییر شده است به خصوص پروژه هاي گردشگري که تحت تاثیر زیارت بود

 
دچار تغییر شده اند. 

فارس: گفته می شود کسانی علاقه مند هستند معین اقتصادي شوند که جزو بدهکاران بانکی هستند و از آن طرف کسانی که بدهکار
بانکی نیستند علاقه اي به معین شدن ندارند، به این معنا که یک مسامحه اي با معین هاي اقتصادي وجود دارد در مدیریت ارشد

 
استان، که برخی با انگیزه سالم وارد این چرخه نمی شوند. 

رسولیان: تمرکز افردي که معین می شوند در روستا است و در روستا چیزي براي سوءاستفاده وجود ندارد، همچنین ما در حوزه

 
اقتصادي از تمامی سرمایه گذاران چه معین و چه غیرمعین حمایت می کنیم. 

معین هاي اقتصادي ما کسانی هستند که کمترین مشکل را دارند به طور مثال شرکت هاي فولادي اصلا بدهی ندارند و یا سیمان در

 
زاوه اصلا بدهی ندارند و بسیاري از آنان خانم هایی هستند که در یک روستا کسب وکار ایجاد کردند. 

 
به طور کل چنانچه مصداقی دارند مطرح کنند تا پیگیري کنیم. 



 
 

فارس: عنوان می شد افرادي که بدهی دارند وارد چرخه می شوند تا تنفسی در تسهیلات بگیرند تا شبکه بانکی به آنان مساعدت کند.

لبافی: حتی یک مورد چنین نبوده که براي اینکه فردي معین شده نامه بزنیم که تسهیلات بانکی آنان را عقب بیندازیم، البته آمادگی

 
این را داریم که مشکلات(چه معین چه غیر از معین) واحدها را رفع کنیم. 

رسولیان: معین هاي ما بدهی ندارند، البته منظور بدهی معوق است، هرچند ما چنانچه بتوانیم به تولیدکنندگان کمک کنیم دریغ

 
نخواهیم کرد و از طرفی در طرح، تفاهم نامه هایی داشتیم که چون به مشکل خورده آنان را کنار گذاشته ایم. 

 
فارس: آیا در طرح مثلث توسعه اقتصادي سرمایه اي از خارج از کشور جذب شده است؟ 

رسولیان: در حال حاضر طرح سرمایه گذاري کاغذ در منطقه بینالود داریم که چینی ها سرمایه گذاري می کنند  و یکی دیگر در
حوزه صنایع غذایی، امسال با وجود مشکلاتی که وجود داشته وضعیت سرمایه گذاري خارجی مان در طرح مثلث توسعه اقتصادي،

 
وضعیت بهتري نسبت به سال گذشته داریم. 

در سال جاري 14 طرح به ارزش 25 میلیون دلار سرمایه گذاري خارجی مصوب داشتیم و 27 طرح با سرمایه گذاري 141 میلیون

 
دلار به تهران رفته که آنان نیز باز می گردند. 

فارس: باتوجه به اینکه متأسفانه عمر طرح ها در کشور کوتاه مدت و متناسب با دوره مدیریتی هر فرد است، پس از دولت دوازدهم و

 
استانداري جناب رزم حسینی چه اتفاقی براي طرح مثلث توسعه اقتصادي ـ فرهنگی رخ می دهد؟ 

رسولیان: این نگرانی درستی است. در حال ایجاد یک نهاد مردمی در این خصوص هستیم؛ اما باز هم چناچنه طرح ملی شود اثرگذاري
بیشتري خواهد داشت؛ اما چنانچه استاندار دیگري بیاید که اعتقادي نداشته باشد و پیگیري نشود دچار تغییرات خواهد شد، البته

 
پروژه هاي سرمایه گذاري را هر فردي که بیاید و پیگیري کند به نفع اوست. 

 
براي ملی کردن طرح مثلث توسعه، وزیر کشور به دنبال آن هستند و برخی استان ها با روش هایی در حال پیگیري آن هستند. 

 
مجموع اشتغال خرد روستایی در استان 2125 مورد بوده است 



همچنین در ادامه علی اکبر لبافی، دبیر نهاد مردمی اقتصاد مقاومتی در خراسان رضوي  در خصوص میزان اشتغال و کسب وکارهاي
اقتصادي مقاومتی که خرد و روستایی هستند گفت: طرح مثلث توسعه اقتصادي- فرهنگی دو بخش معین ها و پروژه هاي سرمایه
گذاري است، بخش پروژه هاي را به صورت مستقیم استانداري پیگیري می کند و بخش مربوط به معین ها را نهاد مردمی اقتصاد

 
مقاومتی. 

این مدل اقتصاد مقاومتی نه تحکم قانونی دارد و نه پول قانونی به این معنا که نه دولت در این رابطه تحکم کرده که اتفاقی رخ دهد و

 
نه منابعی در این رابطه به استان اختصاص یافته است. 

ما یک کار خیّري را دنبال می کنیم، این که ادعا کنیم 100 درصد این کار نتیجه می دهد درست نیست؛ اما اینکه بگوییم منطبق با

 
شرایط روز است درست است و این مدل می تواند ما را از این شرایط عبور دهد. 

 
پیش بینی ما تحقق بیش از 50 درصد است 

پیش بینی ما تحقق بیش از 50 درصد است، همچنین این نهاد براي نخستین بار در این ایجاد شده است و پیش از این وجود نداشت

 
و وظایف و ماموریت ها و ساختار سازمانی براي آن تعریف شد. 

اصل این مدل احیاي مسؤولیت هاي اجتماعی است به این معنا که بنگاه اقتصادي نسبت به افرادي که پیرامون بنگاه قرار دارند

 
مسؤولیت دارند و آن مسؤولیت توانمندسازي آنان است و فعالیت آنان باید بر سفره آنان اثرگذار باشد. 

بسیاري از بنگاه ها را مشاهده می کنید که صاحبان آنان با حقوق و درآمد مناسب زندگی می کنند، اما افرادي که در اطراف بنگاه

 
هستند وضعیت مناسب ندارند و این در حالی است که به واسطه این بنگاه از منابع آبی و امکانات اهالی استفاده می شود. 

چنانچه این مدل تحقق یابد و اطرافیان بنگاه توانمند شوند چنانچه براي بنگاه حادثه اي رخ دهد همین افراد از آن بنگاه حمایت و

 
محافظت خواهند کرد. 

این مدل در دنیا پذیرفته، اما در دنیا بیگانه است، این مدل را سال گذشته با 6 گام و 40 برنامه عملیاتی به عنوان نقشه راه ترسیم

 
کردیم، اظهار کرد: تقریبا با افرادي که در استان دستمان می رسید مذاکره کردیم از نخبگان علمی تا اقتصادي. 

عملا از اوایل اردیبهشت ماه سال گذشته کار اجرایی آغاز و تاکنون حدود 171 معین داریم که بیش از 95 درصد آنان بخش خصوصی
است، از 2 هزار و 400 روستاي استان براي یک هزار و 357 روستا با کمک جهاد و سازمان مدیریت و برنامه ریزي، طرح کسب وکار

 
نوشتیم و معینی که وارد روستا می شود طرح کسب و کار روستا را دارد و می داند که اولویت سرمایه گذاري در آن روستا چیست. 

در حوزه صندوق هاي خرد یکی از مأموریت هاي اصلی مشارکت مردمی است تا پایداري کار افزایش یابد، همچنین یک کمیته پایش

 
و آسیب شناسی داریم که هر دو هفته جلسه تکشیل و صاحب نظران مذاکره و راهکار ارائه می دهند. 



 
 

 
فارس: آیا به واسطه اجراي این طرح شاهد مهاجرت معکوس به روستا هم بوده اید؟ 

 
به صورت آمار، چنین آمار نداریم. 

 
فارس: چه میزان اشتغالزایی در این طرح ایجاد شده است؟ 

3 هزار 747 پروژه توسط 170 معین در سامانه ثبت شده که از این تعداد 2 هزار 660 فعالیت اقتصادي و کسب وکار از 115 معین
توسط گروه کارشناسی تایید شده است و چنانچه همه این ها با ظرفیت کامل به بهره برداري برسند می تواند براي 24 هزار فرصت
شغلی ایجاد کند، از این میزان فعالیت اقتصادي تایید شده بیش از 70 درصد مربوط به حوزه کشاورزي است و  یک هزار و 412
کسب و کار به بهره برداري رسیده که با اجراي کامل این یک هزار و 412 کسب وکار براي 7 هزار و 653  فرصت شغلی ایجاد می

 
شود. 

در مجموع  تا این تاریخ 2 هزار و 125 نفر شاغل در سامانه ثبت شده که مربوط به 515 فعالیت اقتصادي است و حدود 800 کشب و

 
کار هنوز اطلاعات مربوط به شاغلین خود را ثبت نکرده اند. 

 
 ==================

 
تنظیم: فرزانه زراعتی 

 
 ==================

انتهاي پیام/ 70071/ح



بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد

منبع: اکونا پرسشماره خبر:  18  |  تاریخ: 1399/07/09

در راستاي تحقق مسئولیت اجتماعی، جذب کمک هـاي مردمی بـه نفـع سازمــان هـاي خیریـه و تکمیل زنجیره ارزش
خدمات ؛ بانک پارسیان با مشارکت شرکت تاپ و سازمان زندان ها، نسبت به ارایه محصول جدید خود تحت عنوان ''معین

کارت'' اقدام کرده است.

در راستاي تحقق مسئولیت اجتماعی، جذب کمک هـاي مردمی بـه نفـع سازمــان هـاي خیریـه و تکمیل زنجیره ارزش
خدمات ؛ بانک پارسیان با مشارکت شرکت تاپ و سازمان زندان ها، نسبت به ارایه محصول جدید خود تحت عنوان ""معین کارت""

 
اقدام کرده است. 

به گزارش اکونا پرس، بر این اساس، مشتریـان و خیرین گرامی می
توانند از طریق سود سپرده هـاي کوتاه مـدت خود نسـبت به
پرداخت کمک هـاي نقـدي به سازمان هاي خیریه وعام المنفعه

 
همچون سازمان هلال احمر، سازمان زنـدان ها و... اقـدام کنند. 

شایان ذکر است؛ بانک پارسیان به عنوان بانک پیشگام در فعالیت
هاي انسان دوستانه و نیکوکارانه، علاوه بر اقدامات مالی، همواره
نگاهی جدا از یک بنگاه اقتصادي به جامعه و مردم عزیز کشور
داشته که همراهی با موسسات خیریه از جمله سازمان بهزیستی

کشور،کمیته امداد امام خمینی (ره)، انجمن بیماران کلیوي و ام اس ایران، حمایت از بیماران سرطانی، پرداخت تسهیلات ازدواج، خود
اشتغالی و کارآفرینی و ... بخشی از فعالیت هاي انسان دوستانه و عام المنفعه این بانک است.



نقش مدیر گروه هاي آموزشی در ارتقاي علمی دانشگاه حیاتی است

منبع: آناشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1399/07/09

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان هرمزگان با بیان اینکه مدیر گروه هاي آموزشی سکاندار توسعه علمی، آموزشی و پژوهشی
دانشگاه هستند، گفت: نقش مدیران گروه در ارتقا و سرعت بخشیدن به توسعه دانشگاه مهم و حیاتی است.

 
 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان هرمزگان با بیان اینکه مدیر گروه هاي آموزشی سکاندار توسعه علمی، آموزشی و پژوهشی دانشگاه
هستند، گفت: نقش مدیران گروه در ارتقا و سرعت بخشیدن به توسعه دانشگاه مهم و حیاتی است. به گزارش خبرنگار خبرگزاري آنا از
بندرعباس، احسان کامرانی در جمع مدیر گروه هاي آموزشی دانشگاه آزاد اسلامی واحد بندرعباس با تأکید بر اینکه عملیاتی ترین و
کاربردي ترین بخشی که می تواند موتور محرکه دانشگاه را به حرکت دربیاورد، هیئت علمی دانشگاه است. مدیران گروه نیز به عنوان
هدایتگر، نقش کلیدي و مهمی را در این عرصه برعهده دارند که باید با ایجاد تعامل بیشتر با بدنه هیئت علمی، نقش خود را به

 
درستی ایفا کنند. 

وي اعضاي هیئت علمی را سرمایه هاي دانشگاه خواند و افزود: اعضاي هیئت علمی نیز باید با نگاه دلسوزانه به مجموعه، وظایف خود

 
را به خوبی انجام دهند و در انجام وظیفه کوتاهی نکنند. 

 
 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان هرمزگان با تأکید بر اینکه وظایف هیئت علمی فقط تدریس و انجام کار آموزشی نیست، ادامه داد:
اعضاي هئیت علمی باید در طول هفته حداقل سه روز با حضور در دانشگاه و انجام کار پژوهشی و علمی موجبات شکوفایی دانشگاه را



 
در عرصه هاي مختلف رقم بزنند. 

کامرانی با بیان اینکه مسیر دانشگاه به سمت دانشگاه هاي نسل سوم و چهارم بر محور کارآفرینی و تولید علم و ثروت منتهی شده
است و توجه نکردن به این مفروضات می تواند ما را از قافله علم عقب بیندازد، اظهار کرد: باید همه با جدیت و رعایت قانون و اخلاق
در مسیر حرفه اي تولید علم گام برداریم و با تربیت نیروهاي کارآمد، کاردان و متخصص دانشجویی بتوانیم در آبادانی، بالندگی و

 
توسعه پایدار کشور سهیم باشیم. 

دبیر هیئت امناي دانشگاه آزاد استان هرمزگان عنوان کرد: معاونان دانشگاه به عنوان پشتیبانان اصلی در حمایت و پیشبرد اهداف
دانشگاه باید با مدیران گروه همراه و همقدم شوند. مدیران گروه با داشتن اختیارات تام و استقلال کامل می توانند در تصمیم گیري

 
هاي خود مصمم باشند و سایر بخش ها نیز با همراهی و همگامی با این بخش، موجبات بالندگی را فراهم کنند. 

 
 

وي برگزاري جلسات مختلف و مکرر معاون آموزش و تحصیلات تکمیلی و رؤساي دانشکده ها و مدیران گروه را با اعضاي هئیت علمی
خواستار شد و تأکید کرد: باید گروه ها، دانشکده ها و معاونان با جلسات مستقل در حل مشکلات دانشجویان تلاش و نتیجه آن را به

 
رئیس دانشگاه اعلام کنند. 

این جلسه با اظهارنظر مدیران گروه و معاونان دانشگاه در راستاي حل مشکلات و موانع ادامه یافت و مقرر شد جلسات و مصوبات آن

 
با جدیت از طرف معاون آموزشی مورد پیگیري قرار گیرد. 

 
به گزارش آنا، در پایان این جلسه از تلاش هاي شهلا پاسلار رئیس دبیرخانه هیئت علمی دانشگاه نیز تجلیل شد. 



 
 

انتهاي پیام/4103/4062/



بیانیه موتلفه درباره سال پایانی دولت

منبع: آخرین خبرشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1399/07/09

 
بیانیه موتلفه درباره سال پایانی دولت 

فارس/ حزب مؤتلفه اسلامی بابیان اینکه هنوز در بدنه
دولت، امیدواري به برجام و تغییر سیاست هاي اروپایی و
تغییر سیاست آمریکا در انتخابات آینده باقی است، تاکید
کرد: برخی ناشیانه امید دارند که با تغییر رییس جمهور
فعلی آمریکا، این کشور به برجام بازگردد و برجام راهگشاي

 
مشکلات شود. 

به گزارش روابط عمومی حزب مؤتلفه اسلامی، حزب مؤتلفه اسلامی با صدور بیانیه اي که در پایان اجلاس دبیران استانهاي این حزب

 
قرائت شد به نکاتی درباره سال پایانی دولت تدبیر و امید اشاره کرد. 

 
متن این بیانیه به شرح زیر است: 

 
بسم االله الرحمن الرحیم 

دولت دوازدهم در نظام جمهوري اسلامی در سال پایانی دوره خود می باشد. ارزیابی عملکرد هفت ساله دولت تدبیر و امید نیاز به

 
بررسی ابعاد گوناگون آن دارد. این دولت هم مانند همه دولت هاي دوران گام اول، داراي خدمات، نقاط ضعف و نقاط قوت است. 

براي استمرار نظام در بخش دولت و قوه مجریه، بررسی و تحلیل و ارزیابی عملکرد هر دولت، از جمله این دولت، بسیار عبرت آموز
است و براي دولتی که در آینده نزدیک در گام دوم انقلاب اسلامی با رأي مردم انتخاب می شود، با تجربیات و دستاورد و پرهیز از

 
خطاها و اشتباهات ، اهمیت ویژه اي دارد. 

در نظام مردمسالار اسلامی مردم با توجه به وعده ها و سیاست ها و برنامه هاي نامزدها، یکی از آنها را ترجیح داده و انتخاب می کنند

 
و او رییس دولت می شود. 

در ارزیابی هر دولت، این وعده ها و نتایج سیاست ها وبرنامه ها تحلیلی می شود که آیا دولت به وعده هایش عمل کرده یا نکرده است
و آیا حاصل سیاست ها و برنامه هایش رضایت مردم است یا نارضایتی؟ و آیا مردم که براي مدیریت شایسته کشور و برآورده شدن
خواسته هاي ملت به این رییس جمهور رأي داده اند و درطول دولت، علیه آن اقدامی نکرده بلکه مشکلات را تحمل نموده اند، از

 
عملکرد دولت رضایت دارند یا خیر؟ و آیا خواسته هاي آنان برآورده شده است؟ 

آقاي دکتر روحانی دولت خود را دولت « تدبیر و امید» و اعتدال نامید و وعده داد که مشکلات را حل می کند. روابط خارجی را به



طرف ارتباطات سالم و روان می برد. ناهمواري ها و ناهنجاري ها را اصلاح می کند. در سیاست خارجی، سیاست برد ـ برد را مطرح
کرد. درموضوع هسته اي سیاست برجام و مذاکرات را پیگیري نمود و خوش باورانه به مردم گفت که با برجام همه مشکلات آنها حل

 
می شود. تصور داشت که با امضاي برجام، آمریکا و کشورهاي اروپایی همسوي با آمریکا به تعهدات خود عمل خواهند کرد. 

ولی بعدها معلوم شد که اتخاذ این سیاست کاملا خطا و اشتباه بوده است. آمریکا با دشمنی مستمر خود به ایران اجازه برد نمی داد و
نمی دهد و نداد و یکطرفه از برجام خارج شد و همه تحریم ها را ادامه داد و تحریم هاي جدید و مضاعف را افزایش داد. اروپایی ها

 
هم به تعهدات خود در برجام عمل نکردند. 

راهبرد ناصواب دولت در گره زدن مشکلات داخلی به برجام و انتظار حل مشکلات براساس توافقات خارجی به جاي تمرکز به سیاست
مقاومت و اتکاء به توانمندي هاي داخلی و مردم و کشور و برخورد مقتدرانه در روابط بین الملل نگذاشت وعده هاي دولت در سیاست

 
بین المللی و در بخش داخلی برآورده شود. 

دولت اگر با اتکاء به قدرت عظیم ملت و امکانات گسترده کشور ایران و استفاده از همه نیروهاي دلسوز مملکت در صحنه بین الملل

 
مذاکره می کرد، قطعا نتیجه غیر از آن است که اکنون با آن مواجه است. 

تحلیل کاملا غلط دولت که تصور داشت در برجام کشورهاي امضاکننده اروپایی به تعهدات خود برخلاف سیاست کلان آمریکا عمل
می کنند، دولت را از استفاده از ظرفیت هاي عظیمی که در داخل کشور براي جهش تولید و رونق اقتصادي و حل مشکلات مردم
وجود دارد، باز داشت. و اروپایی ها هم به تعهدات خود عمل نکردند بلکه با طرح ننگین اینستکس در صدد سوء استفاده برآمدند و
تعجب در این است که هنوز در بدنه دولت، امیدواري به برجام و تغییر سیاست هاي اروپایی و تغییر سیاست آمریکا در انتخابات آینده
باقی است. و برخی ناشیانه امید دارند که با تغییر رییس جمهور فعلی آمریکا، این کشور به برجام بازگردد!! و برجام راهگشاي مشکلات

 
شود. 

البته اکنون بحران همه جانبه آمریکا و اروپا و ضرورت هاي اجباري براي تغییر و تحول در سیاست هاي آنان و تحولات منطقه، زمان
را به گونه اي پیش برده که غربی ها چاره اي جز امتیازدهی ندارند. و اگر دولت با اقتدار و با بکارگیري رهنمودهاي رهبري معظم و

 
اتخاذ سیاست هاي صحیح، مقتدرانه عمل کند، می تواند از شرایط بین المللی بره برداري نماید. 

 
در حوزه سیاست داخلی 

دولت که خود را دولت اعتدال نامید، این انتظار را ایجاد کرد که در هر زمینه، اعتدال را بکار برد. درحالی که دولت با رقبا و منتقدان
خویش و جریان هاي سیاسی غیر از اصلاح طلبان اعتدالی، برخوردهاي تند داشت که گاه با الفاظ تند و افراطی و توهین و نسبت هاي
ناروا اظهار شد. یکطرفه شدن افراطی دولت و عدم استفاده از نیروهاي دلسوز کشور در سطح ملی موجب شد دولت محدود شود و به

 
خیرخواهی ها و تذکرات دلسوزانه بی اعتنا بماند. 

این سیاست غلط به گفتگوي در سطح ملی و همفکري ملی در گره گشایی مشکلات، آسیب جدي وارد کرد. در حالی که دولت می

 
توانست یک فرصت تاریخی را براي پیشرفت و توسعه کشور با حضور همه نیروها پدید آورد و نیاورد. 

دولت خود، بارها اذعان کرده است که مردم مشکلات دارند و سطح نارضایتی مردم از دولت در سطح بالایی است. قیمت دلار
چندبرابر، سکه ده برابر، مسکن سر به فلک کشیده است. قیمت خودرو و ارزاق هرچند روز به طور غیرمعقول گران شده و نظارتی هم



از طرف دولت نیست. تعزیرات حکومتی دولت فقط مصاحبه می کند و چاره اندیشی ندارد. هرروز ارزش پول ملی و قدرت خرید مردم

 
کاهش یافته است. 

ریاست بانک مرکزي که در دوران مسئولیتش قیمت دلار به 25 هزار تومان رسیده، فقط به مردم وعده می دهد و پس از هر وعده اي

 
که می دهد، قیمت ارز افزایش می یابد و باز در مسئولیت خود می ماند. 

گزارش هاي تفریغ بودجه حکایتگر تخلفات بزرگی از طرف دولت در حوزه برنامه و بودجه است. دولت همه ساله دچار کسري آشکار و
پنهان است که براي جبران آن راه هایی را رفته و می رود که طبق نظر کارشناسان، منجر به سقوط ارزش پول ملی، تورم روزافزون و

 
تشدید مشکلات معیشتی شده و می شود. 

بودجه هاي سالیانه که آئینه عملکرد دولت در هر سال است، دچار اشکالات اساسی است. مالیات ها بویژه در شرکت هاي دولتی به

 
طور صحیح به خزانه واریز نمی شود و هزینه هاي بی رویه و حتی در مواردي حقوق هاي نجومی ـ طبق اطلاعات واصله ـ ادامه دارد. 

درباره اشتغال و چاره اندیشی براي بیکاري و تأمین معیشت عادلانه مردم، دولت کارنامه قابل دفاعی ندارد. درحالی که گرانی هاي

 
روزافزون و سیاست هاي غلط که منجر به افزایش بیکاران شده است، مشکلات مردم را چند برابر کرده است. 

 
در حوزه اجتماعی نیز دولت، کارنامه درخشانی ندارد 

در صیانت از جایگاه خانواده، تسهیل ازدواج، کاهش طلاق، حل مسئله اعتیاد، جلوگیري از قاچاق، توسعه فرهنگ حجاب و اجراي

 
قانون عفاف و حجاب و تسهیل و ترویج کتاب و رسانه ها و روابط اجتماعی، دولت قصور و تقصیر فراوان دارد. 

پس رفت ها و توجه به سندهاي غربگرایی مانند 2030 و سایر موارد به جاي اصالت به فرهنگ اصیل و ادب پرور ایران و فرهنگ

 
مترقی و سعادت آور اسلام و فرهنگ عاشورایی و مهدوي، یکی از اعتراضات دلسوزان و اهالی فرهنگ و ملت می باشد. 

 
در کنار این نواقص و اشتباهات، خدمات دولت هم قابل ذکر است. 

خدمات دولت در زمینه آب، برق، گاز، حفظ امنیت، مرزداري، خدمات و زحمات مدافعین سلامت در مهار بلیه جهانی کرونا، خدمات
در زمینه هاي راهسازي، جاده سازي، یاري رسانی در بلایاي طبیعی که با کمک همه نهادها بویژه سپاه و ارتش و نیروي انتظامی و

 
بسیج و همت مردم صورت گرفته است، مورد تقدیر و تشکر می باشد. 

 
در سال پایانی 

در جمع بندي این ارزیابی مهم این سال پایانی است که دولت می تواند خدمات خود را به ملت گزارش دهد و صمیمانه از ملت در

 
موارد وعده هاي انجام نشده و قصور و کوتاهی ها عذرخواهی نماید. 

بدیهی است اگر دولت، سیاست هاي سازنده با برنامه هاي مفید و مؤثر را در پیش گیرد، مردم با همه نارضایتی ها آمادگی همراهی و
یاري دولت را در اجراي مطلوب این سیاست ها دارند و همه گروه ها، احزاب، تشکل ها و نهادها نیز دولت را در این مسیر همراهی

 
خواهند کرد. 



اگر این تغییر سیاست ها و برنامه ها همراه تغییر مدیران ناکارآمد و محدودنگر باشد، می توان در کشور بسیج ملی اعلام کرد تا همه با

 
هم آسیب ها را کاهش و حل مشکلات را با مدیریت کار جهادي در همین سال سامان یابند. 

حزب مؤتلفه اسلامی اعتقاد دارد توانایی هاي ملت، قدرت تولید ملی، تجربه هاي ارزنده در 4 دهه گذشته، ظرفیت هاي پایان ناپذیر
انسانی، امکانات گسترده کشور، رهنمودهاي ولی امر مسلمین، نفوذ ایران در منطقه و جهان و راه حل هاي بسیار براي حل مشکلات
سیاسی، اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی به اندازه کافی براي حرکت ملی همگانی در یک بسیج مردمی، ایران را در برابر یک فرصت

 
تاریخی بی نظیر قرار داده است. 

اکنون نظام جمهوري اسلامی به بسیاري از اهداف چشم انداز 20ساله رسیده است، همتی می طلبد تا ان شاءاالله تمدن نوین اسلامی،

 
دولت کریمه و جامعه نمونه اسلامی در گام دوم تحقق یابد. 

جهان در آستانه تحولات شگرفی است. نشانه هاي افول و سقوط در نظام و جوامع سرمایه داي و لیبرال دموکراسی کاپیتالیسی، به

 
وضوح مشاهده می شود. 

به گفته سردار دل ها شهید حاج قاسم سلیمانی: « ما ملت شهادتیم، ما ملت امام حسینیم» ما حوادث سختی را پشت سر گذاشته
ایم. ما نزدیک به نیم قرن در برابر سلطه جهان استکباري و استعماري و صهیونیسم و همه همدستان و مزدوران آنها با اقتدار و عزت و

 
مصلحت و حکمت ایستاده ایم و پیروز صحنه ها بوده ایم. 

توطئه ها، حیله ها، دشمنی ها، کینه توزي ها، جنگ تحمیلی 8 ساله، تحریم 40ساله در برابر اراده و عزم رهبري و ملت، شکست
خورده اند و شکست خواهند خورد. دولت دوازدهم در همین سال پایانی می تواند تحولی در خود پدید آورد و بیانیه گام دوم و تحول
مورد تأکید رهبري در تاریخ 14/3/99 را منشور ملی دولت قرار داده و سیاست هاي غلط را تغییر دهد و مدیرانی که ناکارآمد می
باشند و تفکر و اقدام جهادي ندارند را کنار بگذارد. آنگاه مطمئن باشد که با توفیق الهی و همت ملت و هدایت رهبر، بر مشکلات فائق

 
می آید. 

حزب مؤتلفه اسلامی در آغاز این دولت آمادگی خود را در دیدار حضوري براي خدمت بدون توقع و در اختیار گذاشتن تجربیات و

 
همکاري خویش به رییس جمهور اعلام کرد که متأسفانه در 7 سال گذشته از آن استفاده نشد. 

سیاست حزب مؤتلفه اسلامی در برابر این دولت نیز اعلام رسمی و در این 7 سال به آن عمل شد. محورهاي این سیاست «عدم

 
تخریب و تضعیف دولت»، «رصد هوشمندانه»، «نقد منصفانه»، «همکاري صمیمانه» درصورتی که دولت بخواهد بود. 

حزب مؤتلفه اسلامی در آستانه سال پایانی دولت نیز همان سیاست را اعلام می دارد و تذکر می دهد که به نظر می رسد ادامه
سیاست هاي فعلی براي دولت مقدور نخواهد بود و درصورتی که دولت دوازدهم بخواهد تحولی عمیق را در خود و مدیریت ها و

 
سیاست ها پدید آورد، از همفکري و یاري حزب بهره مند خواهد شد. 

 
به پیج اینستاگرامی «آخرین خبر» بپیوندید 
instagram.com/akharinkhabar



صداي ناشنوایان باشیم

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  21  |  تاریخ: 1399/07/09

رئیس هیئت ناشنوایان استان کرمان با اعلام اینکه ناشنوایان کرمانی تاکنون در رشته هاي مختلف به موفقیت هاي زیادي
دست یافته اند، گفت: با وجود این درخشش ها، متأسفانه آنها در جامعه دیده نمی شوند.

به گزارش خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران
جوان از کرمان، محمد حسین مولا رئیس هیئت ناشنوایان
استان کرمان در نشست خبري با اصحاب رسانه که در
محل دفتر این هیئت برگزار شد، گفت: در سال هزار و
324 فدراسیون ورزش هاي ناشنوایان ایران در 22 رشته
ورزشی فعالیت خود را شروع کرد و در استان کرمان نیز از

 
سال 60 هیئت ورزش هاي ناشنوایان آغاز به کار کرد. 

مولا به بیان گزارشی از موفقیت هاي ناشنوایان کرمانی پرداخت و افزود: تیم والیبال دختران ناشنواي کرمان 13 سال متوالی قهرمان

 
ایران بوده و سه نفر از این تیم در تیم ملی حضور دارند و کاپیتان و مربی تیم ملی از استان کرمان هستند. 

 
او تصریح کرد: تیم فوتبال نیز در چند سال قهرمان و نائب قهرمان ایران بوده و دو نفر از این استان در تیم ملی حضور دارند. 

 
مولا بیان داشت: تیم فوتسال ناشنوایان کرمان نیز 9 دوره قهرمانی دارد و سه بازیکن ما در تیم ملی حضور دارند. 

رئیس هیئت ناشنوایان استان کرمان گفت: پنج نفر از تیم فوتسال دختران ناشنواي کرمان عضو تیم ملی هستند و در مسابقات جهانی

 
در تایلند شرکت کرده و اکنون به عنوان چهره هاي فوتسالی شاخص در ایران به شمار می روند. 

مولا افزود: در رشته دو و میدانی تا قبل از شیوع کرونا قهرمانی ایران داشتیم و ورزشکاران ما در تنیس روي میز و شطرنج نیز رتبه

 
هاي اول تا سوم را کسب کرده اند. 

او تصریح کرد: هیئت ورزش هاي ناشنوایان استان کرمان براي اینکه این بچه ها را از خانه ها بیرون بیاورد و به ورزش دعوت کند تا

 
روحیه و انگیزه داشته باشند و با ما همکاري کنند، اجباراً باید در ازدواج، اشتغال و امور اجتماعی آنها مستقیماً دخالت داشته باشیم. 

مولا گفت: در این راستا بیش از 40 ازدواج داشتیم و هیئت بستر کار را فراهم کرده و موفق بوده ایم و با همکاري شرکت هاي بزرگ
استان و واحدهاي صنعتی در شهرك هاي صنعتی در زمینه اشتغال ناشنوایان اقداماتی انجام داده ایم و از مهندس برق صنعتی در

معادن تا مهندس کامپیوتر و نیروي اداري تا خدماتی داریم. 



رییس هیئت ورزش هاي ناشنوایان استان کرمان با اشاره به زندگی چرخشی ناشنوایان گفت: به علت اینکه بچه هاي ناشنوا شغل و
منبع درآمد ندارند، زمانی که ازدواج می کنند، براي گذران زندگی و مخارج مدتی در منزل پدر و مادر و مدتی در منازل سایر اقوام

 
زندگی می کنند و اگر این کارها انجام نشود، اکثر این افراد مجرد مانده اند. 

او افزود: هیچ زمانی به ناشنوایان اطمینان نمی شود و به آنها شغل داده نمی شود زیرا درك نمی کنند که این ها نیز انسان هستند و

 
وقتی به آنها آموزش بدهیم، بهترین کار را انجام می دهد. 

مولا با تاکید بر اینکه باید به این افراد اعتماد کرده و به آنها شغل بدهیم، تصریح کرد: چرا می گوییم نمی شود؟ امتحان کنیم، می

 
بینیم شدنی است. 

 
او بیان داشت: با شیوع کرونا مشکلات بچه هاي ناشنوا بیشتر شده و با پوشش ماسک ارتباط کلامی با آنها نیز قطع شده است. 

 
مولا گفت: نباید قضاوت کنیم که این فرد ناشنواست و متوجه نمی شود بلکه باید فکري براي این مسئله بشود. 

رییس هیئت ورزش هاي ناشنوایان استان کرمان افزود: مسئولان قول هایی داده اند که بعد از این ناشنوایان بیشتر دیده شوند و
شهردار کرمان نیز قول داده یک پارك به عنوان ناشنوایان با تجهیزات کامل به عنوان مرکز فرهنگی تا سال آینده احداث شود و در

 
صورت عملیاتی شدن خدمت بزرگی به ناشنوایان است. 

مولا با اشاره به اینکه نباید در رسانه ها ناشنوایان فراموش شوند، تصریح کرد: باید صداي ناشنوایان باشیم. معلولیت این بچه هاي

 
مظلوم دیده نمی شود در حالی که درك و استعداد بالایی دارند. 

 
او بیان داشت: در استان کرمان 3 هزار و 800 نفر ناشنوا داریم که کمتر از 400 نفرشان در شهر کرمانند. 

مولا تعداد ورزشکاران ناشنواي شهر کرمان را 220 نفر اعلام کرد و گفت: در هفت شهرستان استان نیز هیئت هاي ورزشی فعالی

 
داریم. 

او افزود: حدود 50 نفر از ناشنوایان با همکاري موسسات مختلف مشغول به کار شده اند و اگر دو درصد سهمیه اشتغال معلولان
عملیاتی می شد، اکثر مشکلات رفع می شد.



تعطیلی کامل اصناف براي مقابله با بیماري کرونا عملاً امکان پذیر نیست /

گردشگري یک حوزه دیپلماسی است

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  22  |  تاریخ: 1399/07/09

به گزارش خبرگزاري فارس از تبریز، محمدرضا پورمحمدي
امروز در دیدار فعالان حوزه گردشگري با وي به مناسبت
هفته گردشگري، اظهار داشت: رفع مشکل بیکاري و
اشتغال زایی براي جوانان، اولویت اصلی جامعه است و
گردشگري به عنوان یک هنرصنعت می تواند در تحقق این

 
هدف، موثر باشد. 

وي ادامه داد: علاوه بر گردشگري، حوزه آي تی و آي سی

 
تی و خدمات وابسته به این دو بخش نیز می توانند باعث رونق اشتغال و توسعه اقتصادي در جامعه شوند. 

پورمحمدي با بیان اینکه گردشگري، صرفاً یک حوزه کاري نیست، بلکه یک حوزه دیپلماسی هم محسوب می شود، گفت: توسعه

 
مبادلات گردشگري با کشورهاي همسایه از اولویت هاي اساسی است. 

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به تاثیرات منفی شیوع بیماري کرونا بر صنعت گردشگري، گفت: به رغم افزایش 37 درصدي ورود

 
گردشگران خارجی به استان در سال گذشته، شیوع بیماري کرونا رفت وآمدها را محدودتر کرده است. 

وي خاطرنشان کرد: با این وجود قدردان صبر، تحمل و همراهی فعالان این حوزه با ستاد مقابله با کرونا هستیم و امیدواریم در آینده

 
نزدیک، شاهد از سرگیري فعالیت کامل تمام مراکز مرتبط با حوزه گردشگري باشیم. 

پورمحمدي بر معرفی هرچه بیشتر ظرفیت هاي گردشگري استان توسط رسانه ها و مطبوعات تأکید کرد و گفت: وجب به وجب این
خطه از کشور، مملو از اماکن گردشگري، آثار باستانی و تاریخی و نشانه هاي فرهنگ و مدنیت است که متاسفانه آن چنان که باید و

 
شاید به جهانیان شناسانده نشده است. 

وي در بخش دیگري از سخنان خود تأمین سلامت، امنیت و معیشت مردم در شرایط کنونی را دغدغه اي مهم براي مدیران و
مسئولان برشمرد و گفت: تعطیلی کامل اصناف براي مقابله با بیماري کرونا عملاً امکان پذیر نیست و فعالیت هاي اقتصادي و

 
اجتماعی باید با لحاظ تمامی جوانب و رعایت شیوه نامه هاي بهداشتی جریان داشته باشد. 

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگري آذربایجان شرقی نیز در این دیدار با اشاره به اینکه مساعدت استانداري آذربایجان
شرقی براي تداوم فعالیت واحدهاي گردشگري با حداقل ظرفیت در دوران اولیه شیوع کرونا، از تعدیل نیرو در واحدهاي گردشگري
جلوگیري کرد، گفت: با تشدید نظارت ها بر رعایت پروتکل هاي بهداشتی در واحدهاي گردشگري و همچنین مساعدت استاندار



محترم در راستاي فعالیت حداقلی آنها، یکی از مهم ترین دغدغه هاي فعالان گردشگري مبنی بر تعدیل نیرو و بحران اشتغال در

 
استان مرتفع شده و با تعامل و هم افزایی میان مجموعه هاي گردشگري، مدیریت شد. 

احمد حمزه زاده با بیان اینکه انجمن هاي حرفه اي گردشگري استان، حفظ نیروي انسانی و ارتقاي سطح ارائه خدمات را در صدر
اهداف اجرایی خود قرار داده اند، گفت: مدیران این انجمن ها در تلاشند تا با حمایت از افراد فعال در این حوزه، چرخه صنعت

 
گردشگري استان را استوار نگاه دارند. 

وي ادامه داد: از مهم ترین مسائلی که می توان با حمایت استانداري در راستاي تسهیل فعالیت فعالان گردشگري به کار گرفت، امکان
اعمال معافیت هاي مالیاتی و استمهال هزینه حامل هاي انرژي است که در تلاشیم تا در آینده اي نزدیک این امر مهم را محقق

 
سازیم. 

حمزه زاده، به برنامه هاي این اداره کل به مناسبت هفته گردشگري اشاره کرد و گفت: با توجه به شرایط حاکم بر جامعه به دنبال
همه گیري کرونا، برنامه هاي ویژه این هفته نظیر برگزاري کارگاه هاي آموزشی، رونمایی از چند طرح دیجیتال مارکتینگ و افتتاح

 
چند پروژه گردشگري در استان بصورت ویدئو کنفرانس انجام می شود. 

 
  

 
تعدادي از فعالان حوزه گردشگري نیز در این دیدار به بیان مشکلات و مطالبات خود از استاندار آذربایجان شرقی پرداختند. 

انتهاي ژیام/60001



برخی ناشیانه امید دارند که با تغییر رییس جمهور آمریکا، این کشور به برجام

بازگردد

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  23  |  تاریخ: 1399/07/09

به گزارش حوزه احزاب خبرگزاري فارس به نقل از روابط
عمومی حزب مؤتلفه اسلامی، حزب مؤتلفه اسلامی با
صدور بیانیه اي که در پایان اجلاس دبیران استانهاي این
حزب قرائت شد به نکاتی درباره سال پایانی دولت تدبیر و

 
امید اشاره کرد. 

 
متن این بیانیه به شرح زیر است: 

 
بسم االله الرحمن الرحیم 

دولت دوازدهم در نظام جمهوري اسلامی در سال پایانی دوره خود می باشد. ارزیابی عملکرد هفت ساله دولت تدبیر و امید نیاز به

 
بررسی ابعاد گوناگون آن دارد. این دولت هم مانند همه دولت هاي دوران گام اول، داراي خدمات، نقاط ضعف و نقاط قوت است. 

براي استمرار نظام در بخش دولت و قوه مجریه، بررسی و تحلیل و ارزیابی عملکرد هر دولت، از جمله این دولت، بسیار عبرت آموز
است و براي دولتی که در آینده نزدیک در گام دوم انقلاب اسلامی با رأي مردم انتخاب می شود، با تجربیات و دستاورد و پرهیز از

 
خطاها و اشتباهات ، اهمیت ویژه اي دارد. 

در نظام مردمسالار اسلامی مردم با توجه به وعده ها و سیاست ها و برنامه هاي نامزدها، یکی از آنها را ترجیح داده و انتخاب می کنند

 
و او رییس دولت می شود. 

در ارزیابی هر دولت، این وعده ها و نتایج سیاست ها وبرنامه ها تحلیلی می شود که آیا دولت به وعده هایش عمل کرده یا نکرده است
و آیا حاصل سیاست ها و برنامه هایش رضایت مردم است یا نارضایتی؟ و آیا مردم که براي مدیریت شایسته کشور و برآورده شدن
خواسته هاي ملت به این رییس جمهور رأي داده اند و درطول دولت، علیه آن اقدامی نکرده بلکه مشکلات را تحمل نموده اند، از

 
عملکرد دولت رضایت دارند یا خیر؟ و آیا خواسته هاي آنان برآورده شده است؟ 

آقاي دکتر روحانی دولت خود را دولت « تدبیر و امید» و اعتدال نامید و وعده داد که مشکلات را حل می کند. روابط خارجی را به
طرف ارتباطات سالم و روان می برد. ناهمواري ها و ناهنجاري ها را اصلاح می کند. در سیاست خارجی، سیاست برد ـ برد را مطرح
کرد. درموضوع هسته اي سیاست برجام و مذاکرات را پیگیري نمود و خوش باورانه به مردم گفت که با برجام همه مشکلات آنها حل

 
می شود. تصور داشت که با امضاي برجام، آمریکا و کشورهاي اروپایی همسوي با آمریکا به تعهدات خود عمل خواهند کرد. 



ولی بعدها معلوم شد که اتخاذ این سیاست کاملا خطا و اشتباه بوده است. آمریکا با دشمنی مستمر خود به ایران اجازه برد نمی داد و
نمی دهد و نداد و یکطرفه از برجام خارج شد و همه تحریم ها را ادامه داد و تحریم هاي جدید و مضاعف را افزایش داد. اروپایی ها

 
هم به تعهدات خود در برجام عمل نکردند. 

راهبرد ناصواب دولت در گره زدن مشکلات داخلی به برجام و انتظار حل مشکلات براساس توافقات خارجی به جاي تمرکز به سیاست
مقاومت و اتکاء به توانمندي هاي داخلی و مردم و کشور و برخورد مقتدرانه در روابط بین الملل نگذاشت وعده هاي دولت در سیاست

 
بین المللی و در بخش داخلی برآورده شود. 

دولت اگر با اتکاء به قدرت عظیم ملت و امکانات گسترده کشور ایران و استفاده از همه نیروهاي دلسوز مملکت در صحنه بین الملل

 
مذاکره می کرد، قطعا نتیجه غیر از آن است که اکنون با آن مواجه است. 

تحلیل کاملا غلط دولت که تصور داشت در برجام کشورهاي امضاکننده اروپایی به تعهدات خود برخلاف سیاست کلان آمریکا عمل
می کنند، دولت را از استفاده از ظرفیت هاي عظیمی که در داخل کشور براي جهش تولید و رونق اقتصادي و حل مشکلات مردم
وجود دارد، باز داشت. و اروپایی ها هم به تعهدات خود عمل نکردند بلکه با طرح ننگین اینستکس در صدد سوء استفاده برآمدند و
تعجب در این است که هنوز در بدنه دولت، امیدواري به برجام و تغییر سیاست هاي اروپایی و تغییر سیاست آمریکا در انتخابات آینده
باقی است. و برخی ناشیانه امید دارند که با تغییر رییس جمهور فعلی آمریکا، این کشور به برجام بازگردد!! و برجام راهگشاي مشکلات

 
شود. 

البته اکنون بحران همه جانبه آمریکا و اروپا و ضرورت هاي اجباري براي تغییر و تحول در سیاست هاي آنان و تحولات منطقه، زمان
را به گونه اي پیش برده که غربی ها چاره اي جز امتیازدهی ندارند. و اگر دولت با اقتدار و با بکارگیري رهنمودهاي رهبري معظم و

 
اتخاذ سیاست هاي صحیح، مقتدرانه عمل کند، می تواند از شرایط بین المللی بره برداري نماید. 

 
در حوزه سیاست داخلی 

دولت که خود را دولت اعتدال نامید، این انتظار را ایجاد کرد که در هر زمینه، اعتدال را بکار برد. درحالی که دولت با رقبا و منتقدان
خویش و جریان هاي سیاسی غیر از اصلاح طلبان اعتدالی، برخوردهاي تند داشت که گاه با الفاظ تند و افراطی و توهین و نسبت هاي
ناروا اظهار شد. یکطرفه شدن افراطی دولت و عدم استفاده از نیروهاي دلسوز کشور در سطح ملی موجب شد دولت محدود شود و به

 
خیرخواهی ها و تذکرات دلسوزانه بی اعتنا بماند. 

این سیاست غلط به گفتگوي در سطح ملی و همفکري ملی در گره گشایی مشکلات، آسیب جدي وارد کرد. در حالی که دولت می

 
توانست یک فرصت تاریخی را براي پیشرفت و توسعه کشور با حضور همه نیروها پدید آورد و نیاورد. 

دولت خود، بارها اذعان کرده است که مردم مشکلات دارند و سطح نارضایتی مردم از دولت در سطح بالایی است. قیمت دلار
چندبرابر، سکه ده برابر، مسکن سر به فلک کشیده است. قیمت خودرو و ارزاق هرچند روز به طور غیرمعقول گران شده و نظارتی هم
از طرف دولت نیست. تعزیرات حکومتی دولت فقط مصاحبه می کند و چاره اندیشی ندارد. هرروز ارزش پول ملی و قدرت خرید مردم

 
کاهش یافته است. 

ریاست بانک مرکزي که در دوران مسئولیتش قیمت دلار به 25 هزار تومان رسیده، فقط به مردم وعده می دهد و پس از هر وعده اي



 
که می دهد، قیمت ارز افزایش می یابد و باز در مسئولیت خود می ماند. 

گزارش هاي تفریغ بودجه حکایتگر تخلفات بزرگی از طرف دولت در حوزه برنامه و بودجه است. دولت همه ساله دچار کسري آشکار و
پنهان است که براي جبران آن راه هایی را رفته و می رود که طبق نظر کارشناسان، منجر به سقوط ارزش پول ملی، تورم روزافزون و

 
تشدید مشکلات معیشتی شده و می شود. 

بودجه هاي سالیانه که آئینه عملکرد دولت در هر سال است، دچار اشکالات اساسی است. مالیات ها بویژه در شرکت هاي دولتی به

 
طور صحیح به خزانه واریز نمی شود و هزینه هاي بی رویه و حتی در مواردي حقوق هاي نجومی ـ طبق اطلاعات واصله ـ ادامه دارد. 

درباره اشتغال و چاره اندیشی براي بیکاري و تأمین معیشت عادلانه مردم، دولت کارنامه قابل دفاعی ندارد. درحالی که گرانی هاي

 
روزافزون و سیاست هاي غلط که منجر به افزایش بیکاران شده است، مشکلات مردم را چند برابر کرده است. 

 
در حوزه اجتماعی نیز دولت، کارنامه درخشانی ندارد 

در صیانت از جایگاه خانواده، تسهیل ازدواج، کاهش طلاق، حل مسئله اعتیاد، جلوگیري از قاچاق، توسعه فرهنگ حجاب و اجراي

 
قانون عفاف و حجاب و تسهیل و ترویج کتاب و رسانه ها و روابط اجتماعی، دولت قصور و تقصیر فراوان دارد. 

پس رفت ها و توجه به سندهاي غربگرایی مانند 2030 و سایر موارد به جاي اصالت به فرهنگ اصیل و ادب پرور ایران و فرهنگ

 
مترقی و سعادت آور اسلام و فرهنگ عاشورایی و مهدوي، یکی از اعتراضات دلسوزان و اهالی فرهنگ و ملت می باشد. 

 
در کنار این نواقص و اشتباهات، خدمات دولت هم قابل ذکر است. 

خدمات دولت در زمینه آب، برق، گاز، حفظ امنیت، مرزداري، خدمات و زحمات مدافعین سلامت در مهار بلیه جهانی کرونا، خدمات
در زمینه هاي راهسازي، جاده سازي، یاري رسانی در بلایاي طبیعی که با کمک همه نهادها بویژه سپاه و ارتش و نیروي انتظامی و

 
بسیج و همت مردم صورت گرفته است، مورد تقدیر و تشکر می باشد. 

 
در سال پایانی 

در جمع بندي این ارزیابی مهم این سال پایانی است که دولت می تواند خدمات خود را به ملت گزارش دهد و صمیمانه از ملت در

 
موارد وعده هاي انجام نشده و قصور و کوتاهی ها عذرخواهی نماید. 

بدیهی است اگر دولت، سیاست هاي سازنده با برنامه هاي مفید و مؤثر را در پیش گیرد، مردم با همه نارضایتی ها آمادگی همراهی و
یاري دولت را در اجراي مطلوب این سیاست ها دارند و همه گروه ها، احزاب، تشکل ها و نهادها نیز دولت را در این مسیر همراهی

 
خواهند کرد. 

اگر این تغییر سیاست ها و برنامه ها همراه تغییر مدیران ناکارآمد و محدودنگر باشد، می توان در کشور بسیج ملی اعلام کرد تا همه با

 
هم آسیب ها را کاهش و حل مشکلات را با مدیریت کار جهادي در همین سال سامان یابند. 



حزب مؤتلفه اسلامی اعتقاد دارد توانایی هاي ملت، قدرت تولید ملی، تجربه هاي ارزنده در 4 دهه گذشته، ظرفیت هاي پایان ناپذیر
انسانی، امکانات گسترده کشور، رهنمودهاي ولی امر مسلمین، نفوذ ایران در منطقه و جهان و راه حل هاي بسیار براي حل مشکلات
سیاسی، اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی به اندازه کافی براي حرکت ملی همگانی در یک بسیج مردمی، ایران را در برابر یک فرصت

 
تاریخی بی نظیر قرار داده است. 

اکنون نظام جمهوري اسلامی به بسیاري از اهداف چشم انداز 20ساله رسیده است، همتی می طلبد تا ان شاءاالله تمدن نوین اسلامی،

 
دولت کریمه و جامعه نمونه اسلامی در گام دوم تحقق یابد. 

جهان در آستانه تحولات شگرفی است. نشانه هاي افول و سقوط در نظام و جوامع سرمایه داي و لیبرال دموکراسی کاپیتالیسی، به

 
وضوح مشاهده می شود. 

به گفته سردار دل ها شهید حاج قاسم سلیمانی: « ما ملت شهادتیم، ما ملت امام حسینیم» ما حوادث سختی را پشت سر گذاشته
ایم. ما نزدیک به نیم قرن در برابر سلطه جهان استکباري و استعماري و صهیونیسم و همه همدستان و مزدوران آنها با اقتدار و عزت و

 
مصلحت و حکمت ایستاده ایم و پیروز صحنه ها بوده ایم. 

توطئه ها، حیله ها، دشمنی ها، کینه توزي ها، جنگ تحمیلی 8 ساله، تحریم 40ساله در برابر اراده و عزم رهبري و ملت، شکست
خورده اند و شکست خواهند خورد. دولت دوازدهم در همین سال پایانی می تواند تحولی در خود پدید آورد و بیانیه گام دوم و تحول
مورد تأکید رهبري در تاریخ 14/3/99 را منشور ملی دولت قرار داده و سیاست هاي غلط را تغییر دهد و مدیرانی که ناکارآمد می
باشند و تفکر و اقدام جهادي ندارند را کنار بگذارد. آنگاه مطمئن باشد که با توفیق الهی و همت ملت و هدایت رهبر، بر مشکلات فائق

 
می آید. 

حزب مؤتلفه اسلامی در آغاز این دولت آمادگی خود را در دیدار حضوري براي خدمت بدون توقع و در اختیار گذاشتن تجربیات و

 
همکاري خویش به رییس جمهور اعلام کرد که متأسفانه در 7 سال گذشته از آن استفاده نشد. 

سیاست حزب مؤتلفه اسلامی در برابر این دولت نیز اعلام رسمی و در این 7 سال به آن عمل شد. محورهاي این سیاست «عدم

 
تخریب و تضعیف دولت»، «رصد هوشمندانه»، «نقد منصفانه»، «همکاري صمیمانه» درصورتی که دولت بخواهد بود. 

حزب مؤتلفه اسلامی در آستانه سال پایانی دولت نیز همان سیاست را اعلام می دارد و تذکر می دهد که به نظر می رسد ادامه
سیاست هاي فعلی براي دولت مقدور نخواهد بود و درصورتی که دولت دوازدهم بخواهد تحولی عمیق را در خود و مدیریت ها و

 
سیاست ها پدید آورد، از همفکري و یاري حزب بهره مند خواهد شد. 

انتهاي پیام/



لباس قرمز بر تن بورس هاي جهان

لباس قرمز بر تن بورس هاي جهان

منبع: ریسک نیوزشماره خبر:  24  |  تاریخ: 1399/07/09

به نقل از رویترز، روند احیاي اقتصاد جهانی در سه ماهه سوم سال اگرچه سرانجام پس
از ماه ها رشد منفی بسیار کم از سر گرفته شد اما آمارهاي رشد کمتر از چیزي بودند که در بسیاري از موارد انتظار می رفت و این
رویه در صورت تداوم بدان معنا خواهد بود که رشد اقتصادي در سه ماهه پایانی سال نیز کمتر از حد انتظار باشد. بازار کار و جمعیت
بالاي بیکاران یکی از اصلی ترین دغدغه هاي حال حاضر اقتصاددانان است و آن ها نگران اند بدون رونق بازار کار، احیاي کامل مخارج
مصرفی و از سرگیري سرمایه گذاري ها ممکن نباشد. در صورتی که جریان سرمایه هاي جدید در سطوح پایین فعلی باقی بمانند،
مشکل نقدینگی بانک هاي مرکزي را وادار خواهد ساخت تا به تزریق سنگین خود به بازار ادامه دهند و این مساله داراي پیامدهایی

 
روي حوزه تورمی و نرخ هاي بهره خواهد بود. 

با نزدیک شدن به فصل سرما نگرانی ها از آغاز موج جدید تلفات کرونایی بالا گرفته است. سازمان بهداشت جهانی با هشدار نسبت به
افزایش شمار قربانیان کرونا به دو برابر گفته است تنها راه مقابله موثر با این بیماري، وحدت رویه کشورهاي جهان خواهد بود. این
سازمان همچنین با اشاره به شدت گرفتن مجدد شیوع کرونا در اروپا گفته است اوضاع در آمریکا و آمریکاي لاتین نیز کماکان در

 
شرایط بدي قرار دارد. 

تاکنون بیش از 33 میلیون و 752 هزار و 92 مورد ابتلا به کرونا گزارش شده است که در این بین یک میلیون و 9 هزار و 905 نفر
جان خود را از دست داده اند. در بین کشورهاي مختلف، بالاترین تلفات مربوط به آمریکا با 210 هزار و 398 نفر، برزیل با 142 هزار

 
و 280 نفر، هند با 97 هزار و 450 نفر، مکزیک با 76 هزار و 603 نفر و انگلیس با 42 هزار و 72 نفر بوده است. 

شیوع کرونا در بسیاري از کشورهاي جهان به حد نگران کننده اي رسیده است. در انگلیس متخصصان بهداشتی نسبت به بروز موج
سوم هشدار داده اند. در اسپانیا تلفات مجددا دورقمی شده است. شمار دیگري از کشورهاي اروپایی از احتمال اعمال مجدد برخی از

 
محدودیت هاي کرونایی خبر داده اند و بیم آن می رود که با وخامت اوضاع شاهد بازگشت قرنطینه هاي سراسري باشیم. 

پس از یک وقفه چند هفته اي، مقامات دولت ترامپ مجددا رایزنی خود را با سران دموکرات کنگره براي تصویب و اجرایی شدن بسته
حمایتی جدید آغاز کرده اند. نانسی پلوسی- رئیس کنگره پس از دیدار با استیون منوچین- وزیر خزانه داري گفته است پیشرفت هاي

 
بیشتري در جریان گفت و گوها به دست آمده اما هنوز برخی اختلاف نظرهاي مهم به قوت خود باقی است. 

دموکرات ها خواهان آن هستند که یک بسته حمایتی سه تریلیون دلاري براي حمایت همه جانبه از بخش هاي مختلف اقتصاد
اجرایی شود اما جمهوري خواهان تنها خواهان یک بسته 300 میلیارد دلاري براي حمایت مستقیم از خانوارها هستند. برخی از
کارشناسان نگران اند تاخیر در اجرایی شدن بسته جدید باعث کاهش رشد اقتصادي شود. بانک گلدمن ساکس هشدار داده است که

 
براي رسیدن به یک رشد اقتصادي بالا در سه ماهه چهارم سال، آمریکا نیازمند یک جریان نقدینگی جدید بزرگ است. 



دنیس دایک- تحلیل گر بازار در موسسه "" برایت تریدینگ ال ال سی"" گفت: در ماهی که گذشت شاهد نوسانات بالایی در
معاملات بودیم و این نوسانات باعث زیان قابل توجه برخی از سهامدارانی شد که سهام پرریسک را خریداري کرده بودند. این زیان
باعث ترس معامله گران از تکرار چنین اتفاقی شده و در نتیجه آن ها با احتیاط بیشتري معامله می کنند که به معناي ورود جریان

 
نقدینگی تازه کمتر به بازارهاي بورسی خواهد بود. 

 
بورس آمریکا 

نمایندگان دموکرات در کنگره از کار بر روي یک بسته محرك جدید 2.4 تریلیون دلاري خبر دادند. بخش بزرگی از اعتبار این طرح
پیشنهادي مربوط به مزایاي بیکاري افرادي خواهد بود که بر اثر کرونا شغل خود را از دست داده اند اما مشخص نیست جمهوري

 
خواهان با چنین طرح بلندپروازانه اي موافقت کنند. 

پیش از این بانک مرکزي آمریکا از حمایت تمام قد از بازار کار این کشور خبر داده بود. به گفته جروم پاول- رئیس بانک مرکزي
آمریکا اگرچه مخارج خانوارها و اشتغال زایی نسبت به چند ماه قبل در وضعیت بهتري قرار دارد اما شرایط در مقایسه با قبل از بحران
آشکارا بد است و تا زمانی که مردم اطمینان لازم از غلبه بر همه گیري را به دست نیاورند خبري از احیاي کامل نخواهد بود. تا آن

 
زمان بانک مرکزي به اقدامات خود ادامه خواهد داد و تلاش خواهد کرد تا آسیب وارد شده به اقتصاد به حداقل ممکن برسد. 

در وال استریت، همه شاخص ها نزولی بودند تا جایی که هر سه شاخص اصلی بورسی در سطح پایین تري از روز قبل خود بسته

 
شدند. شاخص «داوجونز ایدانستریال اوریج» با 0.23 درصد کاهش نسبت به روز قبل و در سطح 27 هزار و 520.41 واحد بسته شد. 

شاخص «اس اند پی 500» با 0.25 درصد ریزش تا سطح 3343.13 واحدي پایین رفت و دیگر شاخص مهم بورسی آمریکا یعنی

 
«نزدك کامپوزیت» با 0.17 درصد عقب گرد در سطح 11 هزار و 98.24 واحدي بسته شد. 

کیتی بوستیاجنیک- کارشناس امور مالی در موسسه آکسفورد اکونومیکس گفت: در حالی که روند احیاي اقتصادي جهان ادامه دارد،
سرعت آن به وضوح کمتر از چیزي بوده است که خیلی ها انتظار داشتند. با این وضعیت، فاز دوم احیاي اقتصادي پر پیچ و خم و
طولانی خواهد بود و باید از الان به این فکر باشیم که اگر همه گیري کرونا بیش از پیش طول بکشد چه کاري انجام دهیم به ویژه

 
حالا که خیلی از ابزارهاي موجود را نیز به کار گرفته ایم و در این زمینه دستمان چندان باز نیست. 

 
بورس هاي اروپایی 

در معاملات بازارهاي بورس در اروپا، شاخص ""فوتسی 100"" بورس لندن با 1.11 درصد کاهش نسبت به روز قبل و در سطح
5897.50 واحد بسته شد. شاخص ""دکس 30"" بورس فرانکفورت در آلمان با ریزش 1.59 درصدي و ایستادن در سطح 12 هزار و
825.22 واحدي به کار خود خاتمه داد و شاخص ""کک 40"" بورس پاریس با افت 0.23 درصدي در سطح 4832.07 واحد بسته

 
شد. در مادرید شاخص ""ایبکس 35"" 1.15 درصد پایین رفت و به 6713.60 واحد رسید. 

 
بورس هاي آسیایی 

در معاملات بورس هاي آسیا، شاخص ها عملکرد مختلفی داشتند؛ تا جایی که شاخص ""نیک کی 225"" بورس توکیو ژاپن با
افزایش 0.12 درصدي تا سطح 23 هزار و 539.10 واحدي بالا رفت. شاخص ""هانگ سنگ"" بورس هنگ کنگ 0.85 درصد پایین



رفت و در سطح 23 هزار و 275.53 واحد بسته شد. در چین شاخص ""شانگهاي کامپوزیت"" کاهش 0.22 درصدي را تجربه کرد و

 
در سطح 4591.80 واحد بسته شد. 

در استرالیا شاخص ""اس اند پی اس اند ایکس 200"" بورس سیدنی با 0.14 درصد افزایش و ایستادن در سطح 5952.06 واحدي

 
به کار خود خاتمه داد. در بین دیگر شاخص هاي مهم آسیایی، شاخص "" تاپیکس"" ژاپن صعودي بود. 

 
نفت 

در بازار طلاي سیاه روند قیمت ها نزولی بود. هر بشکه نفت ""وست تگزاس اینتر مدیت"" با 2.06 درصد کاهش به 39.01 دلار

 
رسید و نفت خام برنت دریاي شمال با ریزش 1.94 درصدي به ازاي 40.80 دلار در هر بشکه مبادله شد. 

 
طلا و نقره 

همچنین در بازار فلزات گران بها، بهاي هر اونس طلا با صعود 0.72 درصدي نسبت به روز قبل در سطح 1897.23 دلار معامله شد.

 
هر اونس نقره با افزایش 0.68 درصدي به ازاي 24.37 دلار مبادله شد. 

منبع: ایسنا



شیلات مازندران از افزایش آب بهاي پرورش ماهی در استان انتقاد کرد

منبع: ایرناشماره خبر:  25  |  تاریخ: 1399/07/09

نوشهر- ایرنا - معاون آبزي پروري اداره کل شیلات مازندران از آنچه که افزایش چندبرابري هزینه آب بهاي پرورش دهندگان
ماهی در این استان نامید ، انتقاد کرد.

نوشهر- ایرنا - معاون آبزي پروري اداره کل شیلات
مازندران از آنچه که افزایش چندبرابري هزینه آب بهاي

 
پرورش دهندگان ماهی در این استان نامید ، انتقاد کرد. 

به گزارش ایرنا ، محمد مهدي عباس زاده روز چهارشنبه
در نشست بررسی مشکلات فعالان آبزي پروري شهرستان
نوشهر گفت : هزینه آب بهاي تولید کنندگان حدود هفت
برابر شده و چنین وضعیتی فشار مضاعفی بر این بخش

 
تولیدي و مولد وارد می کند. 

وي توضیح داد : به عنوان نمونه در یکی از شهرستان هاي
استان هزینه آب بهاي براي پرورش دهنده ماهی حدود 30 میلیون تومان محاسبه شده است که موضوع براي پیگیري به اطلاع

 
استاندار رسیده است. 

عباس زاده بر ضرورت همگرایی اعضاي شرکت هاي تعاونی ، اتحادیه ها و نمایندگان مجلس شوراي اسلامی براي اصلاح دستورالعمل
افزایش آب بهاي پرورش آبزي تاکید کرد و گفت : زمانی افزایش چند برابري آب بها در بخش کشاورزي از جمله شیلات می تواند

 
توجیه پذیر باشد که تسهیلات مکانیزاسیون پیش بینی و اختصاص داده شود. 

معاون شیلات مازندران تولید بچه ماهی ، روند پیچیده اداري براي واگذاري عرصه ، عدم استقرار اسکله ، تامین غذا و نیز صادرات

 
محصولات شیلاتی را از دیگر مشکلات فعالان بخش آبزي پروري استان برشمرد. 

وي یکی از مشکلات دیگر را ظرفیت پایین هر قفس دریایی و مزرعه پرورش آبزیان در استان دانست و گفت : قفس هاي دریایی

 
مازندران ظرفیت 22 تنی دارند و کمتر سرمایه گذاري براي این میزان ظرفیت رغبت سرمایه گذاري پیدا می کند. 

فرماندار نوشهر نیز در این نشست با اشاره به برخورداري این شهرستان از ظرفیت راه هاي زمینی ، هوایی و ساحلی گفت : پرورش
دهندگان آبزي در این شهرستان به خاطر مشکلات فراوان هنوز نتوانستند از این ظرفیت هاي منحصربفرد به نحو مطلوب استفاده

 
کنند. 

سعید یزدانی افزود : پرورش ماهیان نباید به گونه هاي قزل آلا ، کپور و سفید محدود شود ، چرا که شرائط براي تولید ماهیان زینتی



 
هم مهیا است و تقاضاي زیادي براي پرورش این گونه در منطقه وجود دارد. 

وي استقرار اسکله هاي دریایی را در رفع مشکلات تولید کنندگان براي انتقال خوراك و بچه ماهی و استحصال ماهی موثر دانست و

 
گفت : اگر چنین اتفاقی رخ دهد صنعت گردشگري شهرستان هم رونق می یابد. 

در این نشست شماري از پرورش دهندگان ماهی سردابی مسایل و مشکلاتشان را تشریح کردند. واردات ماهی ، عدم استقرار اسکله
هاي دریایی ، روند پیچیده بروکراسی اداري براي واگذاري عرصه پسکرانه اي ، گرانی اجاره بستر ، گرانی نهاده ها و خوراك ماهی ،
رفتارهاي سلیقه اي بانک ها ، نبود صنایع تبدیلی ، نبود بازارهاي هدف ، عدم همکاري مسئولان تشکل هاي خصوصی و نیز عدم

 
جبران خسارت هاي بلایاي طبیعی نظیر سیل مشکلاتی هستند که پرورش دهندگان مطرح کردند و خواستار رفع آنها شدند. 

نوشهر در بخش آبزي پروري داراي ظرفیت تولید سالانه 840 تن آبزي است که 200 تن آن مربوط به پرورش ماهی در قفس در آب

 
هاي ساحلی است. 

مازندران بیش از سه هزار و 700 مزرعه پرورش آبزي فعال دارد و بیش از 6 هزا رو 800 نفر در این زمینه به صورت مستقیم اشتغال

 
دارند. 

 
برچسب ها 

 
- نوشهر 

 
- پرورش ماهی 

 
- مازندران 

- سازمان شیلات ایران



لزوم تعیین ضمانت و مشوق هاي لازم براي سرمایه گذاران مقیم خارج

منبع: بازار سرمایهشماره خبر:  26  |  تاریخ: 1399/07/09

دژپسند در دویست وچهل و پنجمین نشست هیات سرمایه گذاري خارجی: «با توجه به جلب 3.8 میلیارد دلار سرمایه
گذاري خارجی در قالب پروژه هاي مصوب هیات سرمایه گذاري خارجی طی شش ماه اول سال 1399، عملکرد همکاران

سازمان سرمایه گذاري و کمک هاي اقتصادي و فنی ایران و اعضاي هیات سرمایه گذاري خارجی در این خصوص را ...

دژپسند در دویست وچهل و پنجمین نشست هیات سرمایه
گذاري خارجی: «با توجه به جلب 3.8 میلیارد دلار سرمایه
گذاري خارجی در قالب پروژه هاي مصوب هیات سرمایه
گذاري خارجی طی شش ماه اول سال 1399، عملکرد
همکاران سازمان سرمایه گذاري و کمک هاي اقتصادي و
فنی ایران و اعضاي هیات سرمایه گذاري خارجی در این
خصوص را با توجه به محدودیت ها و تنگناهاي موجود،

 
بسیار ارزشمند و قابل تقدیر می دانم.» 

به گزارش پایگاه خبري بازارسرمایه (سنا) و به نقل از شادا،
وزیر امور اقتصادي و دارایی و دارایی طی سخنانی در

دویست وچهل و پنجمین نشست هیات سرمایه گذاري خارجی، بر لزوم تعیین ضمانت ها و مشوق هاي لازم براي سرمایه گذاران

 
ایرانی مقیم خارج از کشور و تصویب این مشوق ها در قالب قوانین رسمی، تاکید کرد. 

فرهاد دژپسند با اشاره به جلب 3.8 میلیارد دلار سرمایه گذاري خارجی در قالب پروژه هاي مصوب هیات سرمایه گذاري خارجی طی
شش ماه اول سال 1399، عملکرد همکاران سازمان سرمایه گذاري و کمک هاي اقتصادي و فنی ایران و اعضاي هیات سرمایه گذاري

 
خارجی در این خصوص را با توجه به محدودیت ها و تنگناهاي موجود، بسیار ارزشمند و قابل تقدیر ارزیابی کرد. 

وي با اشاره به اینکه جذب سرمایه خارجی به مراتب بهتر از دریافت وام است، تاکید کرد: سرمایه گذاري خارجی به معناي دریچه
ورود فنآوري، ایجاد اشتغال و افزایش تولید است، لذا دستگاه هاي اجرایی باید نهایت تلاش خود را به کار گیرند تا "جلب" سرمایه

 
گذاري خارجی را به "جذب" تبدیل کنند. 

وزیر اقتصاد گفت: یکی دیگر از مزایاي جذب سرمایه گذاري خارجی این است که با پذیرش یک سرمایه، عملا فرد سرمایه گذار تبدیل
به سفیر و حافظ منافع ما در کشور فرستنده سرمایه می شود، زیرا مطالبه او از دولت خود این خواهد بود که از اتخاذ تصمیماتی که

 
سرمایه وي در ایران را به خطر بیاندازد خودداري کند و به این شکل، به استحکام روابط دو کشور نیز کمک می کند. 

 
دژپسند تصریح کرد: یکی از راه هاي جذب سرمایه گذاري خارجی، رفع مشکلات و تسهیل رویه ها براي سرمایه گذاران داخلی است. 
وزیر اقتصاد در ادامه با اعلام اینکه اخیرا، طرحی از سوي وزارت اقتصاد براي تسهیل و تسریع در جلب سرمایه ایرانیان مقیم خارج از
کشور به هیات دولت ارائه شده است، گفت: بر اساس این طرح، امتیازات، مشوق ها و تضامینی براي این دسته از سرمایه گذاران در
نظر گرفته می شود که از جمله این تضامین، تصویب امتیازات مذکور در قالب "قانون" توسط مجلس شوراي اسلامی است تا دیگر

 
کسی نگران تغییر احتمالی رویه ها به واسطه تغییر مقامات دولتی نباشد. 

وي یادآور شد: کشور براي تحقق جهش تولید، حداقل 700 تا 1000 هزار میلیارد تومان در سال نیاز به سرمایه گذاري دارد و جذب
سرمایه گذاري خارجی نیز می تواند در این زمینه نقش آفرین باشد. 



وزیر امور اقتصادي و دارایی در ادامه، عملکرد ادارات کل امور اقتصادي و دارایی استانهاي وزارت اقتصاد در جلب سرمایه گذاري
خارجی را از ملاك هاي مهم ارزیابی مدیران کل این ادارات عنوان کرد و اظهار داشت: هر استانی که رتبه بالاتري را بدست آورد مورد
تشویق قرار خواهد گرفت و یکی از بهترین گزینه ها براي جذب سرمایه گذاري خارجی در استانها، استفاده از ویژگی هاي منطقه اي

 
است. 

دژپسند با اشاره به توسعه سامانه هاي الکترونیکی سرمایه گذاري خارجی در استان ها، خواستار همکاري بیشتر مدیران کل و مقامات

 
استانی جهت جلب و جذب سرمایه گذاري خارجی شد. 

گفتنی است در دویست وچهل و پنجمین نشست هیات سرمایه گذاري خارجی 68 طرح سرمایه گذاري خارجی با ارزشی معادل یک

 
میلیارد و 400 میلیون دلار به تصویب رسید. 

بر اساس این گزارش، این طرح ها که از سوي اتباع 15 کشور جهان ارائه شده است، شامل شامل 42 طرح سرمایه گذاري خارجی
جدید و 23 مورد مرتبط با تغییرات طرح هاي سرمایه گذاري خارجی و انتقالات ارزي سرمایه گذاران و همچنین 3 مورد افزایش

 
سرمایه گذاري می باشد. شایان ذکر است که این طرح هاي سرمایه گذاري در 18 استان کشور اجرا می شوند. 

از دیگر مصوبات این نشست می توان به افزایش سرمایه گذاري، اصلاح مجوز سرمایه گذاري خارجی، تمدید مجوز سرمایه گذاري
خارجی با بازپرداخت اقساط تسهیلات مالی و انتقال سود سهام سرمایه گذاران خارجی اشاره کرد.



تسلط دانشجویان زبان هاي خارجه به ادبیات فارسی ضروري است

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  27  |  تاریخ: 1399/07/09

عضو شوراي عالی انقلاب فرهنگی گفت: مترجمان نامدار کشور که توانستند از ادبیات سایر ملل استفاده کنند به زبان فارسی،
تسلط کامل داشتند.

به گزارش حوزه دانشگاهی گروه علمی پزشکی باشگاه
خبرنگاران جوان، جلسه 185 شوراي تحول و ارتقاء علوم
انسانی شوراي عالی انقلاب فرهنگی به ریاست غلامعلی

 
حداد عادل در محل دبیرخانه این شورا برگزار شد. 

در ابتداي این جلسه حداد عادل با تبریک فرارسیدن
چهلمین سالگرد دفاع مقدس، یاد و خاطره بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی حضرت امام خمینی (ره) و شهداي گرانقدر جنگ تحمیلی و

 
ایثارگران و رزمندگان سرافراز را گرامی داشت. 

سپس بررسی سرفصل آموزشی دوره کارشناسی زبان و ادبیات فرانسه در دستور کار قرار گرفت و گزارشی در این زمینه توسط خانم

 
علوي معاونت ارتباط با اساتید و دانشجویان شوراي تحول، ارائه شد. 

در این جلسه علوي، استاد دانشگاه تهران با بیان اینکه کاربردي بودن دروس در این رشته از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است،
اظهار کرد: تا جایی که ماهیت رشته زبان و ادبیات فرانسه اجازه می دهد، شاخص هاي اسلامی سازي، بومی سازي، روزآمدي و

 
کارآمدي در این برنامه لحاظ شده است. 

او اضافه کرد: درحال حاضر در دانشگاه هاي کشور، کارشناسی زبان فرانسه با دو گرایش، یعنی زبان و ادبیات فرانسه و مترجمی زبان

 
فرانسه در حال اجراست و بیش از 50 واحد پایه در این دو گرایش مشترك است و همپوشانی دارد. 

علوي ادامه داد: براساس مصوبه کارگروه و تصویب وزارت عتف مقرر شده تا تمامی گرایش هاي رشته هاي زبان ها و ادبیات خارجی به

 
غیر از زبان انگلیسی، در مقطع کارشناسی در یکدیگر ادغام شود. 

او تصریح کرد: سرفصل هاي حاضر از چهل سال پیش بازنگري کلی نشده اند، البته در طول زمان در هر دانشگاه بازنگري هایی صورت

 
گرفته که این امر ناهماهنگی هایی را هم به وجود آورده است. 

استاد دانشگاه تهران ادامه داد: این برنامه با در نظر گرفتن تمام شاخص ها و معیار هاي مورد نظر شوراي تحول طراحی شده است و
تلاش بر این بوده که نارسائی در برنامه وجود نداشته باشد، البته در اینجا سه برنامه گرایش ادبی، مترجمی و آموزش ادغام شده که



 
باید حداقل چند دور اجرا شود تا در عمل امکان بررسی بازخورد آن میسر شود. 

 
استقبال داوطلبان کنکور از زبان فرانسه بسیار پایین است 

در ادامه حداد عادل، رئیس شوراي تحول و ارتقاي علوم انسانی با اشاره به اینکه ادغام در این رشته با کارآیی که در ترجمه می بخشد،
ضریب احتمال اشتغال را بالا می برد، افزود: مطالعه برخی سفرنامه هاي قدیمی نشان می دهد که زبان فرانسه از زمان هاي قدیم در
کشور ما رواج داشته و متأسفانه در حال حاضر وضعیت مطلوبی ندارد و استقبال داوطلبان کنکور از این رشته بسیار پایین است و این

 
امر براي فرهنگ ما ضرر بزرگی است. 

رئیس شوراي تحول و ارتقاي علوم انسانی با ضروري دانستن تسلط دانشجویان این رشته به زبان و ادبیات فارسی ادامه داد: اگر

 
دانشجویی به زبان مادري خود تسلط نداشته باشد در یادگیري زبان هاي دیگر بخصوص در بحث ترجمه نمی تواند موفق باشد. 

عضو شوراي عالی انقلاب فرهنگی تصریح کرد: مترجمان و ادباي نامدار کشورمان که توانستند از ادبیات سایر ملل استفاده کنند و

 
مترجمان بسیار ماهر و حاذقی باشند، در درجه اول به زبان فارسی تسلط کامل داشتند. 

حداد عادل اضافه کرد: دانشجویان تمامی رشته هاي زبان هاي خارجه با توجه به اینکه کارشان زبان و ترجمه است ضروري است
تعداد واحد هاي ادبیات فارسی براي این دانشجویان نسبت به رشته هاي دیگر بیشتر باشد، لذا باید بخش زبان و ادبیات فارسی را در

 
این رشته ها غنی تر کرد. 

او با بیان اینکه شرط ترجمه خوب تسلط به زبان مبدأ و مقصد است، بیان کرد: در رابطه با زبان فارسی به مقطع دبیرستان و دو واحد
فارسی عمومی دانشگاه، نباید اکتفا کرد و باید کوشید این دانشجویان با نظم و نثر و ادبیات معاصر فارسی آشنایی دقیق و کامل پیدا

 
کنند. 

 
در ادامه با راي مثبت اعضاء مقرر شد دو واحد درس زبان و ادبیات فارسی به دروس تخصصی این رشته اضافه شود. 

در ادامه رئیس شوراي تحول و ارتقاي علوم انسانی تأکید کرد: در تنظیم محتواي این دو واحد تخصصی زبان فارسی، می توان از
ظرفیت اساتید فرهنگستان زبان و ادب فارسی از جمله دکتر احمد سمیعی و دکتر محمدعلی موحد که از اساتید برجسته در این

 
حوزه هستند، کمک گرفت. 

 
پس از ارائه نظرات و پیشنهاد هاي اعضا، کلیات سرفصل دوره کارشناسی زبان و ادبیات فرانسه و جزئیات این برنامه به تصویب رسید. 

 
بیشتر بخوانید 

 
- تخصیص امتیاز براي اعضاي هیئت علمی درگیر درمان کرونا 

- فرهنگ ایثار و شهادت باید به دانشجویان منتقل شود



ابلاغ اولویت هاي 35 گانه وزارت صنعت، معدن و تجارت/ ضرورت توسعه

اشتغال مولد، توانمندسازي بخش خصوصی و ارتقاي فضاي رقابتی و امنیت

سرمایه گذاري در سال پایانی دولت

منبع: حزب االله نیوزشماره خبر:  28  |  تاریخ: 1399/07/09

حزب االله:رئیس جمهور کشورمان در پیوست حکم انتصاب علیرضا رزم حسینی به عنوان وزیر جدید صنعت، معدن و تجارت
35 اولویت عمومی و اختصاصی این وزارتخانه را به وي ابلاغ کرد.

به گزارش شبکه خبري تحیلی حزب االله ،حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی در این پیوست و در تعیین اولویت هاي
تخصصی وزارت صنعت، معدن و تجارت در آخرین سال فعالیت دولت دوازدهم، برنامه ریزي براي توسعه اشتغال مولد در بخش هاي
تولیدي و خدماتی، توانمندسازي بخش خصوصی و ارتقاء فضاي رقابتی و امنیت سرمایه گذاري در محیط کسب و کار و مقررات زدایی

 
به منظور تسهیل شروع و فعالیت کسب و کارهاي خصوصی را از جمله اولویت هاي اصلی این وزارتخانه تعیین کرد. 

رئیس جمهور همچنین تنظیم قاعده مند و پیش بینی پذیر بازار محصولات اساسی، توانمندسازي شرکت هاي تجاري، دگرگونی
اساسی در نظام خرده فروشی و واسطه گري با بهره گیري از فعالیت هاي دانش بنیان، تلاش براي تحقق رشد بیش از 15 درصد در
صادرات غیرنفتی طی ماه هاي باقیمانده از دولت دوازدهم، ارتقاء سهم و نقش فعالیت هاي معدنی در تولید ناخالص داخلی را از دیگر

 
اولویت هاي مهم این وزارت خانه برشمرد. 

دکتر روحانی وزیر جدید صمت را مکلف کرد، توسعه فناوري و نوآوري در سطح بنگاه هاي اقتصادي و افزایش رقابت پذیري از طریق
ارتقاء همکاري هاي بین المللی میان شرکت هاي داخلی با شرکت هاي پیشروي خارجی، هماهنگی هاي لازم با وزارت جهاد
کشاورزي براي تأمین مواد غذایی مورد نیاز در بازار و توجه ویژه به معیشت و کاهش تورم بر مردم، برنامه ریزي و اقدام جدي در
جهت کاهش قاچاق کالا با همکاري دستگاه هاي ذیربط به ویژه گمرك جمهوري اسلامی ایران و جلوگیري از واردات محصولات و

کالاهایی که امکان تولید آن در داخل فراهم است را نیز در اولویت هاي اصلی خود در این وزارت خانه قرار دهد.



جزئیات پرداخت تسهیلات کرونا/ ثبت نام فقط 704 هزار واحد کسب و کار

براي تسهیلات کرونا

منبع: دنیاي معدنشماره خبر:  29  |  تاریخ: 1399/07/09

معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت کار درباره تسهیلات کرونا گفت:برآورد وضعیت پرداخت تسهیلات کرونایی در ایران
نشان می دهد از 23 هزار و 500 میلیارد تومان منابع پیش بینی شده تنها 13هزار و 400میلیارد تومان پرداخت شده است.

به دنبال شیوع ویروس کرونا فعالیت بسیاري از صنوف و کسب و کارها به ویژه مشاغل خدماتی مختل و دچار مشکل شد و بر
این اساس دولت با هدف حفظ اشتغال موجود در بنگاه ها و حمایت از کارگران، پرداخت تسهیلات حمایتی با نرخ سود ترجیحی
12درصد را مصوب کرد تا در اختیار بنگاه هاي خدماتی و تولیدي آسیب دیده از کرونا قرار گیرد. پرداخت تسهیلات حمایتی به
شاغلان کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا و فعالان اقتصادي 14رسته منتخب از سیزدهم خرداد ماه آغاز شده و مشمولان براي

 
گرفتن وام به بانک ها معرفی شده اند. 

نرخ سود تسهیلات 12درصد و دوره بازپرداخت تسهیلات، با احتساب دوره تنفس از اول آبان ماه و به مدت دو سال است. وثایق و
تضامینی که براي دریافت تسهیلات از سوي بانک ها دریافت می شود، متفاوت و با ارائه سفته و معرفی ضامن خواهد بود. سقف مبلغ

 
سفته نیز 1.5 برابر اصل سود تسهیلات است. 

برابر اعلام وزارت کار، تسهیلات تا سقف 16میلیون تومان، نیازمند سفته فرد متقاضی یا چک به تشخیص بانک و تسهیلات 16میلیون
تا 48میلیون تومانی نیازمند سفته متقاضی یا چک به همراه یک ضامن است. تسهیلات 48تا 160میلیون تومانی، به سفته متقاضی یا
چک با دو ضامن نیاز دارد. براي وام 160تا 200میلیون تومانی ارائه سفته متقاضی یا چک به همراه سه ضامن لازم است و براي
درخواست تسهیلات بالاتر از 200 میلیون تومان هم ارائه تضمین صادره از سوي صندوق هاي ضمانت یا به تشخیص بانک ارائه وثیقه

 
هاي متعارف موردنیاز است. 

 
تازه ترین جزئیات آماري از پرداخت تسهیلات کرونایی 

عیسی منصوري، معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در بیست و ششمین جلسه کارگروه مقابله با
پیامدهاي اقتصادي کرونا با ارائه گزارشی به ارزیابی شیوه هاي حمایت از کسب وکارهاي آسیب دیده پرداخت و با اشاره به تجربه
سیاست هاي متنوع و ترکیبی بسیاري از کشورهاي جهان تصریح کرد: مطالعه 54 کشور جهان به ما نشان می دهد بیش از 85 درصد

 
سیاست هاي حمایتی دولت ها در قالب سیاست هاي مالی و تنها 25 درصد در قالب سیاست هاي پولی بوده است. 

براساس گزارش ارایه شده، در ایران سیاست گذار با ترکیب کلی گروه هاي هدف به حمایت از اقشار مختلف پرداخته اما بیشترین
تمرکز خود را شاغلان تامین اجتماعی (داراي نیاز به حمایت بیشتر و در معرض ریزش) معطوف داشته است، این در حالی است که با

 
اعطاي یارانه معیشتی به بخش وسیعی از خانوارهاي ایرانی نیز به صورت مستقیم حمایت کرده است. 

براساس گزارش یاد شده با برآورد احتمالی ریزش شیوع کرونا، کسب وکارها ممکن است از اواسط اسفند امسال دوباره توان بازیابی
داشته باشند و از این جهت نیازمند بسته هاي حمایتی پساکرونایی هستند. دولت پس از شیوع کرونا از اوایل اسفند سال گذشته



تاکنون در قالب سیاست هاي حمایتی و در قالب 4 ابزار حمایتی «پرداخت تسهیلات»، «بیمه بیکاري»، «مشوق بیمه کارفرمایی» و

 
«یارانه دستمزد» به حمایت از کسب وکارها پرداخته است. 

البته برآورد وضعیت پرداخت تسهیلات کرونایی در ایران نشان می دهد از 23 هزار و 500 میلیارد تومان منابع پیش بینی شده تنها
13هزار و 400میلیارد تومان (معادل 57 درصد) پرونده به دستگاه هاي اجرایی رسیده و با طی فرآیندهاي اداري و معرفی به بانک ها،
در نهایت تنها 4 هزار و 520 میلیارد تومان تسهیلات به کسب وکارها پرداخت شده است. این در حالی است که کسب وکارها در
ایران براي دریافت این تسهیلات با چالش هاي متعددي از جمله پایین بودن سرانه تسهیلات، بالابودن هزینه حفظ نیروي کار و ...

 
مواجه هستند. 

براساس آمار اعلامی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از 3.76 میلیون واحد مشمول تسهیلات کرونایی تنها 704 هزار واحد ثبت نام
شدند و 512هزار واحد ثبت نام نهایی کردند و البته 508هزار واحد پرونده آن ها ارسال شد و این در حالی است که تنها 238 هزار
واحد در مجموع 4500 میلیارد تومان اعتبار دریافت کردند. همچنین در حالی که بیشترین درخواست تسهیلات براي وزارت راه و

شهرسازي و وزارت صمت بوده اما در پرداخت تسهیلات، دستگاه هاي وام گیرنده از وزارت خانه دیگري بوده اند.



ثبت نام 704 هزار واحد کسب و کار براي تسهیلات کرونا

منبع: ایران اکونومیستشماره خبر:  30  |  تاریخ: 1399/07/09

ایران اکونومیست- معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت کار درباره تسهیلات کرونا گفت:برآورد وضعیت پرداخت تسهیلات
کرونایی در ایران نشان می دهد از 23 هزار و 500 میلیارد تومان منابع پیش بینی شده تنها 13هزار و 400میلیارد تومان

پرداخت شده است.

به دنبال شیوع ویروس کرونا فعالیت بسیاري از صنوف و
کسب و کارها به ویژه مشاغل خدماتی مختل و دچار
مشکل شد و بر این اساس دولت با هدف حفظ اشتغال
موجود در بنگاه ها و حمایت از کارگران، پرداخت تسهیلات
حمایتی با نرخ سود ترجیحی 12درصد را مصوب کرد تا در
اختیار بنگاه هاي خدماتی و تولیدي آسیب دیده از کرونا
قرار گیرد. پرداخت تسهیلات حمایتی به شاغلان کسب و
کارهاي آسیب دیده از کرونا و فعالان اقتصادي 14رسته
منتخب از سیزدهم خرداد ماه آغاز شده و مشمولان براي

 
گرفتن وام به بانک ها معرفی شده اند. 

نرخ سود تسهیلات 12درصد و دوره بازپرداخت تسهیلات، با احتساب دوره تنفس از اول آبان ماه و به مدت دو سال است. وثایق و
تضامینی که براي دریافت تسهیلات از سوي بانک ها دریافت می شود، متفاوت و با ارائه سفته و معرفی ضامن خواهد بود. سقف مبلغ

 
سفته نیز 1.5 برابر اصل سود تسهیلات است. 

برابر اعلام وزارت کار، تسهیلات تا سقف 16میلیون تومان، نیازمند سفته فرد متقاضی یا چک به تشخیص بانک و تسهیلات 16میلیون
تا 48میلیون تومانی نیازمند سفته متقاضی یا چک به همراه یک ضامن است. تسهیلات 48تا 160میلیون تومانی، به سفته متقاضی یا
چک با دو ضامن نیاز دارد. براي وام 160تا 200میلیون تومانی ارائه سفته متقاضی یا چک به همراه سه ضامن لازم است و براي
درخواست تسهیلات بالاتر از 200 میلیون تومان هم ارائه تضمین صادره از سوي صندوق هاي ضمانت یا به تشخیص بانک ارائه وثیقه

 
هاي متعارف موردنیاز است. 

 
تازه ترین جزئیات آماري از پرداخت تسهیلات کرونایی 

عیسی منصوري، معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در بیست و ششمین جلسه کارگروه مقابله با
پیامدهاي اقتصادي کرونا با ارائه گزارشی به ارزیابی شیوه هاي حمایت از کسب وکارهاي آسیب دیده پرداخت و با اشاره به تجربه
سیاست هاي متنوع و ترکیبی بسیاري از کشورهاي جهان تصریح کرد: مطالعه 54 کشور جهان به ما نشان می دهد بیش از 85 درصد

 
سیاست هاي حمایتی دولت ها در قالب سیاست هاي مالی و تنها 25 درصد در قالب سیاست هاي پولی بوده است. 

براساس گزارش ارایه شده، در ایران سیاست گذار با ترکیب کلی گروه هاي هدف به حمایت از اقشار مختلف پرداخته اما بیشترین



تمرکز خود را شاغلان تامین اجتماعی (داراي نیاز به حمایت بیشتر و در معرض ریزش) معطوف داشته است، این در حالی است که با

 
اعطاي یارانه معیشتی به بخش وسیعی از خانوارهاي ایرانی نیز به صورت مستقیم حمایت کرده است. 

براساس گزارش یاد شده با برآورد احتمالی ریزش شیوع کرونا، کسب وکارها ممکن است از اواسط اسفند امسال دوباره توان بازیابی
داشته باشند و از این جهت نیازمند بسته هاي حمایتی پساکرونایی هستند. دولت پس از شیوع کرونا از اوایل اسفند سال گذشته
تاکنون در قالب سیاست هاي حمایتی و در قالب 4 ابزار حمایتی «پرداخت تسهیلات»، «بیمه بیکاري»، «مشوق بیمه کارفرمایی» و

 
«یارانه دستمزد» به حمایت از کسب وکارها پرداخته است. 

البته برآورد وضعیت پرداخت تسهیلات کرونایی در ایران نشان می دهد از 23 هزار و 500 میلیارد تومان منابع پیش بینی شده تنها
13هزار و 400میلیارد تومان (معادل 57 درصد) پرونده به دستگاه هاي اجرایی رسیده و با طی فرآیندهاي اداري و معرفی به بانک ها،
در نهایت تنها 4 هزار و 520 میلیارد تومان تسهیلات به کسب وکارها پرداخت شده است. این در حالی است که کسب وکارها در
ایران براي دریافت این تسهیلات با چالش هاي متعددي از جمله پایین بودن سرانه تسهیلات، بالابودن هزینه حفظ نیروي کار و ...

 
مواجه هستند. 

براساس آمار اعلامی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از 3.76 میلیون واحد مشمول تسهیلات کرونایی تنها 704 هزار واحد ثبت نام
شدند و 512هزار واحد ثبت نام نهایی کردند و البته 508هزار واحد پرونده آن ها ارسال شد و این در حالی است که تنها 238 هزار
واحد در مجموع 4500 میلیارد تومان اعتبار دریافت کردند. همچنین در حالی که بیشترین درخواست تسهیلات براي وزارت راه و

 
شهرسازي و وزارت صمت بوده اما در پرداخت تسهیلات، دستگاه هاي وام گیرنده از وزارت خانه دیگري بوده اند. 

تسنیم



هزار میلیارد تومان تسهیلات دراختیار خریداران و صادرکنندگان عمده

زعفران قرار می گیرد

منبع: خانه ملتشماره خبر:  31  |  تاریخ: 1399/07/09

نایب رئیس مجلس شوراي اسلامی، گفت: هزار میلیارد تومان تسهیلات با سود 3 درصد کمتر از نرخ مصوب توسط بانک هاي
کشاورزي، ملت و توسعه صادرات دراختیار خریداران و صادرکنندگان عمده زعفران قرار می گیرد.

علی نیکزاد نایب رئیس مجلس شوراي اسلامی در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاري خانه ملت، در خصوص نشست بررسی
مشکلات زعفران کاران در پی فرمایش مقام معظم رهبري، گفت: پیرو فرمایش مقام معظم رهبري در زمینه آسیب هاي خام فروشی

 
زعفران به همراه تعدادي نمایندگان به استان خراسان رضوي سفر کردیم. 

نایب رئیس مجلس شوراي اسلامی با اشاره به اینکه توقع کشاورزان حمایت از زعفران و زعفران کاران است، ادامه داد: در حال حاضر

 
90 درصد از زعفران دنیا در ایران کشت می شود اما محصول نهایی با قیمت پایین از کشاورزان خریداري می کنند. 

نماینده مردم اردبیل در مجلس شوراي اسلامی با تاکید بر اینکه کشورهایی مانند افغانستان و اسپانیا سهم 2 درصدي از تولید زعفران
دارند اما با بسته بندي و فرآوري، محصول ایرانی با قیمت بسیار بالاتري به فروش می رسانند، عنوان کرد: در نشست امروز، زنگنه
نماینده مردم تربت حیدریه، پورمحمدي از سازمان برنامه و بودجه، خداکرمی از بانک کشاورزي، صالح آبادي از بانک توسعه صادرات و

 
نجف از بانک ملت حضور داشتند. 

 

وي ادامه داد: مقرر شد 500میلیارد تومان توسط بانک کشاورزي، 250 میلیارد تومان توسط بانک توسعه صادرات و 250 میلیارد
تومان توسط بانک ملت تسهیلات با 3درصد سود پایین تر از نرخ مصوب در اختیار صادرکنندگان و خریداران عمده زعفران قرار بگیرد.

نیکزاد با بیان اینکه 3 درصد از سود تسهیلات پرداختی به خریداران و صادرکنندگان عمده زعفران توسط سازمان برنامه و بودجه
پرداخت می شود، تصریح کرد: منابع پرداختی به صادرکنندگان و خریداران عمده زعفران باعث می شود تا کشاورزان زعفران کار



 
محصول خود را با قیمت بالاتري به فروش برساند. 

 

این نماینده مردم در مجلس شوراي اسلامی با تاکید بر اینکه مقرر شد 500 فقره وام 10 میلیون تومانی ارزان قیمت از محل صندوق
کارآفرینی امید به منظور خرید دستگاه فرآوري زعفران به کشاورزان اختصاص پیدا کند، عنوان کرد: دستگاه فرآوري زعفران مورد نیاز
کشاورزان حدودا 12 میلیون تومان قیمت دارد که باعث می شود هر کیلوگرم زعفران را با قیمتی 1 و نیم میلیون تومان بالاتر به

 
فروش برسانند. 

نایب رئیس مجلس شوراي اسلامی در پایان با بیان اینکه جلسه نهایی نحوه اجراي مصوبات نشست امروز ، شنبه بعد از ظهر با حضور
آقاي زنگنه، پورمحمدي، نمایندگان بانک هاي کشاورزي، ملت و توسعه صادرات، صندوق کارآفرینی امید برگزار می شود، خاطرنشان
کرد: باید از دفتر ارتباطات مقام معظم رهبري تشکر کنیم که در خصوص حمایت از تولید و صادرات زعفران جلساتی برگزارکرده

 
است./ 

پایان پیام



ضوابط بازنشستگی خانواده شهدا به واحد هاي اجرایی سازمان تأمین

اجتماعی ابلاغ شد

منبع: میزانشماره خبر:  32  |  تاریخ: 1399/07/09

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با صدور بخشنامه اي ضوابط بازنشستگی همسران و فرزندان معظم شهدا تحت پوشش این
سازمان را به واحد هاي اجرایی تأمین اجتماعی در سراسر کشور ابلاغ کرد.

خبرگزاري میزان - بنا بر اعلام اداره کل روابط عمومی سازمان تأمین اجتماعی، براساس این بخشنامه، کلیه فرزندان و همسران
شهداي شاغل در دستگاه هاي موضوع ماده (2) قانون جامع خدمات2رسانی به ایثارگران می توانند با حداکثر هشت سال سنوات
ارفاقی و دریافت حقوق و مزایاي کامل بازنشسته شوند. این بخشنامه باتوجه به تصویب نامه هیات وزیران موضوع آئین نامه اجرایی
ماده (87) قانون برنامه ششم توسعه اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی جمهوري اسلامی ایران و بر اساس ماده (2) قانون جامع خدمات

 
رسانی به ایثارگران ابلاغ شده است. 

کلیه وزارتخانه ها، سازمان ها و دستگاه هاي اجرایی، موسسات و شرکت هاي دولتی و ملی شده تحت پوشش و یا مدیریت دولتی اعم
از این که داراي قوانین و مقررات خاص باشند یا نباشند، قوه قضاییه اعم از کادر قضائی و اداري و سازمان ها و موسسات وابسته و
تابعه آنها، کانون وکلاي دادگستري، کانون هاي کارشناسان رسمی دادگستري، قوه مقننه، نهاد ریاست جمهوري، سازمان صدا
وسیماي جمهوري اسلامی ایران (سازمان هاي وابسته و تابعه)، نیرو هاي مسلح جمهوري اسلامی ایران (نظامی و انتظامی) نهاد ها و
موسسات عمومی غیردولتی و نهاد هاي انقلاب اسلامی و شرکت هاي تحت پوشش وابسته یا تابعه آن ها و کلیه سازمان ها و شرکت
هایی که به نحوي از انحا بودجه عمومی دولت استفاده می کنند یا بخشی از بودجه آن ها توسط دولت تامین می شود، بانک ها،
موسسات بیمه اي، جمعیت هلال احمر جمهوري اسلامی ایران، شهرداري ها و شرکت هاي تحت پوشش آنان و نیز موسسات و
شرکت هایی که شمول قانون بر آن ها مستلزم ذکر نام است از قبیل سازمان پتروشیمی، سازمان گسترش نوسازي صنایع ایران،
سازمان صنایع ملی ایران، شرکت هاي هواپیمایی، سازمان انرژي اتمی، اعضاي هیات علمی و کادر اداري دانشگاه ها و موسسات
آموزش عالی کشور، مجمع تشخیص مصلحت نظام، شوراي نگهبان و دانشگاه آزاد اسلامی و سایر دستگاه ها، سازمان ها، شرکت ها و
مراکز تولیدي و توزیعی و خدماتی که تحت پوشش قانون کار یا مقررات تامین اجتماعی و قوانین خاص هستند، از جمله دستگاه هاي

 
مشمول ماده (2) قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران محسوب می شوند. 

 
- بیشتر بخوانید: 

- اقدام سازمان بیمه سلامت براي قرارداد با مراکز جدید ارایه خدمات همچنین براساس ماده (87) قانون برنامه ششم توسعه کشور
«دولت موظف است اقدامات لازم براي اجراي صحیح و به موقع قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران را به عمل آورد و اعتبار کافی
را در بودجه سنواتی پیش بینی نماید و کلیه آیین نامه هاي اجرایی آن را حداکثر تا شش ماهه سال اول اجراي قانون برنامه تصویب و

 
ابلاغ نماید.» 

براساس بند (خ) ماده (87) قانون برنامه ششم توسعه کشور هم «کلیه فرزندان و همسران شهداي شاغل در دستگاه هاي موضوع ماده
(2) قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران می توانند با حداکثر هشت سال سنوات ارفاقی و با دریافت حقوق و مزایاي کامل

 
بازنشسته شوند.» 



شرایط لازم جهت برخورداري از این مزایا نیز عبارت است از: همسران و فرزندان شهداي شاغل در دستگاه هاي موضوع ماده (2)
قانون مذکور که بیمه پرداز سازمان باشند؛ داراي حداقل 22 سال سابقه خدمت قابل قبول و بیمه پردازي بدون شرط سنی، مجموع
سنوات ارفاقی و اصلی 30 سال، ارائه گواهی از بنیاد شهید و امور ایثارگران مبنی بر تایید همسر یا فرزند شهید با بررسی مدارك

 
هویتی و شرط اشتغال و بیمه پردازي در زمان ارائه درخواست بازنشستگی. 

 
فرآیند انجام کار و نحوه ارائه درخواست بازنشستگی 

مشمولین شاغل در دستگاه هاي مقرر در بند (الف) ماده (2) قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران، می توانند درخواست خود را به
دستگاه متبوع تسلیم نکنند. دستگاه مکلف است، ظرف مدت دوماه از تاریخ وصول درخواست، نسبت به بررسی احراز شرایط و ارسال
آن به واحد هاي اجرایی سازمان اقدام کند. افراد مشمول شاغل در دستگاه هاي موضوع بند (ب) ماده (2) قانون جامع خدمات رسانی
به ایثارگران که مشمول قانون تامین اجتماعی هستند، جهت استفاده از مزایاي مذکور می توانند درخواست خود را به واحد هاي
اجرایی سازمان تسلیم کنند. واحد هاي اجرایی مکلفند ظرف مدت یک ماه از تاریخ وصول هر درخواست بازنشستگی ثبت شده در
دبیرخانه (موضوع بند الف و ب ماده (2) قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران)، پس از بررسی احراز شرایط لازم، نسبت به محاسبه
هزینه هاي سنوات ارفاقی و اعلام آن حسب مورد به دستگاه مربوطه / بنیاد شهید و امور ایثارگران و در صورت تقاضاي ذینفع به فرد

 
مشمول نیز اعلام کنند. 

 
نحوه محاسبه و نگهداري هزینه سنوات ارفاقی 

مطابق بند (5) ماده (1) و ماده (5) آیین نامه مربوطه هزینه سنوات ارفاقی عبارت است از: حق بیمه سنوات ارفاقی: (آخرین حقوق و
مزایاي مشمول کسور بازنشستگی) ضرب در (مدت سنوات ارفاقی) ضرب در (نرخ حق بیمه) حقوق بازنشستگی بر اساس سنوات
ارفاقی: (مدت سنوات ارفاقی بر اساس ماه) ضرب در (مبلغ مستمري برقراري)، حقوق و مزایاي مشمول کسور بازنشستگی آخرین ماه
مشمولین باید پس از کنترل رقم منطقی و واقعی دستمزد طی سال آخر مبناي محاسبه قرار گیرد. آیین نامه اجرایی مذکور، دستگاه
هاي موضوع بند (الف) ماده (2) قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران مکلفند هزینه هاي سنوات ارفاقی را از محل منابع یا اعتبارات
مصوب مربوط به دستگاه به صورت کامل به حساب سازمان واریز و مدارك را به همراه رسید واریزي به منظور برقراري مستمري

 
بازنشستگی به واحد اجرایی مربوطه ارسال کنند. 

هزینه هاي مربوط به بازنشستگی مشمولین دستگاه هاي موضوع بند (ب) ماده (2) قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران، منوط به
پیش بینی اعتبار لازم در قوانین بودجه است. اعتبارات موضوع این ماده حسب مفاد فصل هشتم قانون جامع خدمات رسانی به
ایثارگران، ماده (87) قانون برنامه ششم توسعه کشور و ماده (4) آئین نامه اجرایی ذیربط، در ذیل ردیف جداگانه اعتبارات دستگاه
هاي مربوطه / بنیاد شهید و امور ایثارگران، پیش بینی و تامین می شود و دستگاه هاي فوق الذکر مکلف به پرداخت از محل منابع
مذکور به سازمان خواهند بود؛ بنابراین درصورت پرداخت کامل هزینه هاي مربوطه توسط دستگاه ذیربط / بنیاد شهید و امور

 
ایثارگران، امکان صدور حکم بازنشستگی مطابق مقررات میسر خواهد بود. 

وفق تبصره ماده (5) آیین نامه مربوطه، مبناي محاسبه و پرداخت مستمري بازنشستگی مشمولین این آیین نامه، میانگین دوسال آخر
حقوق و مزایاي دریافتی فرد مشمول است که داراي کسور بازنشستگی بوده و حق بیمه نیز به صندوق ذي ربط پرداخت شده باشد.
واحد هاي اجرایی نیز مکلف هستند، درخواست مشمولین متقاضی بهره مندي از بازنشستگی موضوع این بخشنامه را صرفاً تا پایان

 
برنامه ششم توسعه کشور (28 /12 /1400) از ایشان یا دستگاه مربوطه اخذ و بر مبناي آن اقدام کنند. 



انتهاي پیام/



ضرورت راه اندازي پایگاه هاي اورژانس اجتماعی در محلات کمتر توسعه یافته

منبع: صبح قزوینشماره خبر:  33  |  تاریخ: 1399/07/09

مدیرکل امور اجتماعی استانداري قزوین تاکید کرد ضرورت راه اندازي پایگاه هاي اورژانس اجتماعی در محلات کمتر توسعه
یافته مدیرکل دفتر امور اجتماعی و فرهنگی استانداري قزوین بر ضرورت راه اندازي پایگاه هاي اورژانس اجتماعی در محلات کمتر

 
توسعه یافته تاکید کرد. 

به گزارش خبرنگار اجتماعی صبح قزوین؛ مریم بیدخام امروز(چهارشنبه) در کارگروه اجتماعی، فرهنگی و سلامت بانوان و خانواده
شهرستان تاکستان اظهار کرد: حذف کودکان کار به لحاظ مشکلات اقتصادي امکان پذیر نیست و باید کاري شود تا آن ها همانند
سیستم استاد شاگردي قدیم با آموزش هاي لازم و با حمایت دستگاه هاي متولی، به حقوق تحصیل، تغذیه، امنیت، بهداشت، بیمه و

 
آموزش دسترسی داشته باشند. 

وي با بیان اینکه از محل اعتبارات سازمان اجتماعی کشور، اعتباري براي تشکل مردم نهاد چتر مهربانی تاکستان تخصیص یافته است،
افزود: این موسسه خیریه توانسته 42 کودك کار را در شهرستان تاکستان شناسایی کند و ظرفیت حمایت و آموزش براي کودکان کار

 
و خانواده هاي آنها را داراست. 

بیدخام تصریح کرد: طبق هماهنگی به عمل آمده با فنی و حرفه اي مقرر شده تا با شناسایی و بیمه این کودکان مقدمات آموزش در

 
رشته هاي مختلف براي آنها و خانواده هایشان فراهم شود. 

مدیرکل امور اجتماعی استانداري قزوین عنوان کرد: هماهنگی شده تا آموزش تولید قارچ، عروسک سازي و خیاطی از جمله رشته
هایی باشد که در دستور کار قرار گیرد و فنی حرفه اي پس از بیمه و آموزش رایگان این کودکان و خانواده هایشان شرایط را براي

 
اشتغال آن ها فراهم کند. 

 
مناطق کمتر توسعه یافته تاکستان با آسیب هاي جدي اجتماعی روبروست 

به گفته بیدخام، در گام اول باید فرهنگ سازي شود تا مردم خیري که قصد کمک به نیازمندان دارند به جاي کمک به متکدیان، این

 
کمک ها را از طریق خیریه ها، مراکز نیکوکاري و دستگاه هاي حمایتی و در راستاي توانمندسازي این اقشار هزینه کنند. 

این مقام مسئول در ادامه به مناطق کمتر توسعه یافته شهرستان تاکستان اشاره کرد و گفت: متاسفانه در این محلات با آسیب هاي

 
جدي روبرو هستیم که باید مورد توجه قرار گیرد. 

بیدخام اظهار کرد: با توجه به مهاجرت هاي صورت گرفته از روستاها به شهر براي زندگی بهتر، سکونت گاه هاي غیر مجاز در حال

 
افزایش است. 

وي به محله هایی مانند عاشورا، راه اك، ستارآباد، سید جمال الدین اسدآبادي، سید مصطفی خمینی و نادرآباد اشاره کرد و گفت:



سیاست دولت شناسایی، حمایت و توانمندسازي ساکنان محلات کمتر توسعه یافته است و با توجه به اینکه مقابله با حاشیه نشینی از
جمله اولویت هاي نظام و جزو آسیب هاي مورد تاکید مقام معظم رهبري است، باید با مشارکت و هم افزایی تمامی دستگاه ها ضمن

 
برنامه ریزي مدون جهت جلوگیري از مهاجرت روستاییان به حاشیه شهرها اقدام کرد. 

به گفته این مقام مسئول، راه اندازي پایگاه هاي اورژانس اجتماعی در این محلات ضروري بوده و با پیگیري هاي صورت گرفته از

 
محل اعتبارات سازمان اجتماعی کشور براي اورژانس اجتماعی تامین اعتبار شده است. 

 
اشتغال پایدار در شهرستان تاکستان تقویت شود 

بیدخام با بیان اینکه نرخ امید به زندگی در تاکستان حدود 78 سال است؛ اظهار کرد: ظرفیت هاي گسترده در این شهرستان باعث

 
بالا رفتن سطح امید به زندگی شده که لازم است ترویج سبک زندگی سالم در بین مردم این شهرستان تقویت شود. 

وي با اشاره به اینکه شهرستان تاکستان ظرفیت هاي بسیار زیادي براي ایجاد اشتغال و سرمایه گذاري دارد؛ گفت: علاوه بر اینکه
تاکستان یک شهر دانشگاهی است، در حوزه هاي مختلف نیز از جمله کشاورزي، صنعت، معدن و خدمات ظرفیت هاي خوبی دارد که

 
باید مورد توجه قرار گیرد. 

مدیرکل دفتر امور اجتماعی و فرهنگی استانداري قزوین با اشاره به مصوبات کارگروه اجتماعی و فرهنگی استانداري در خصوص
اجراي طرح جامع آموزش و توانمندسازي ساکنین محلات کمتر توسعه یافته در استان گفت: ضروري است دستگاه هاي همکار از
جمله شهرداري، راه و شهرسازي، اداره کار، کمیته امداد، بهزیستی، بسیج و فنی حرفه اي با مشارکت تشکل هاي مردم نهاد نسبت به

 
شناسایی، آموزش، توانمندسازي و بازاریابی براي اشتغال پایدار اقدام کنند. 

وي در پایان راه اندازي شرکت تعاونی را از جمله راهکارهاي مناسب براي برندسازي و ایجاد اشتغال پایدار دانست و یادآور شد:
تدابیري اندیشیده شود تا پس از استعدادیابی و آموزش هاي تخصصی، افراد آموزش دیده بتوانند در کمترین زمان ممکن نسبت به

 
تاسیس تعاونی اقدام کنند. 

 
انتهاي پیام/2002 

 
دیدگاه ها نام 

 
ایمیل 

 
متن دیدگاه 

ارسال



تبیین و روشنگري در فضاي مجازي از ضروریات است/ پایگاه هاي مقاومت

بسیج؛ اصلی ترین تشکیلات راهبردي گام دوم انقلاب

منبع: صبح قزوینشماره خبر:  34  |  تاریخ: 1399/07/09

رئیس سازمان بسیج مستضعفین: تبیین و روشنگري در فضاي مجازي از ضروریات است/ پایگاه هاي مقاومت بسیج؛ اصلی ترین
تشکیلات راهبردي گام دوم انقلاب رئیس سازمان بسیج مستضعفین گفت: تبیین و روشنگري در فضاي مجازي از ضروریات است زیرا
همه مردم به فضاي مجازي دسترسی دارند و سرویس می گیرند، اما وضع ما در فضاي مجازي خوب نیست و دروغ به عنوان راست به

 
خورد مردم داده می شود. 

به گزارش سرویس اجتماعی صبح قزوین به نقل از جهانبین نیوز؛ سردار غلامرضا سلیمانی صبح امروز در جمع بسیجیان چهارمحال و
بختیاري اظهار داشت: سازمان بسیج به عنوان اصلی ترین تشکیلات انقلاب اسلامی ایران با تمرکز بر محورهاي مختلف الگویی

 
متفاوت از مردم سالاري اسلامی را به نمایش گذاشته است. 

وي با بیان اینکه این الگوي متفاوت در سایه پیروي انقلاب و استقرار ملت عزیز به جهانیان ثابت شده است، افزود: بسیج در ذات و

 
ماهیت متفاوت با الگوهایی است که توسط مدعیان دموکراسی به جهان تحمیل می شود. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با تأکید بر رسالت بسیج در گام دوم انقلاب، گفت: باید جامعه سازي و دولت سازي را به عنوان رده

 
هاي اصلی این تشکیلات با تکیه بر ظرفیت و نیروي عظیم مردمی، جوانان انقلابی و روحیه جهادي احیا کنند. 

 
سردار سلیمانی بیان کرد: پایگاه هاي مقاومت باید احیا شود و همه ظرفیت ها زیر چتر مساجد قرار بگیرند. 

وي با اشاره به اینکه مردم سالاري دینی در ایران اسلامی متفاوت از همه مردم سالاري هاي دنیا است گفت: هدف مردم سالاري در

 
کشورهاي دیگر به کمال رسیدن انسان نیست بلکه بهره گیري از منافع و کسب سود شخصی است. 

سردار سلیمانی با تاکید بر اینکه پایگاه ها باید راهبرد و تاکتیک داشته باشند خاطرنشان کرد: حوزه ها باید هدایتگر، حامی و

 
رصدکننده باشند. 

وي با اذعان بر اینکه ما نه تنها باید اشتغال بسیجیان را حل کنیم بلکه مشکل اشتغال همه جوانان نیز باید حل شود خاطرنشان کرد:

 
هیئت هاي اندیشه ورز در پایگاه ها باید شکل بگیرند و مسائل عمده را بر روي کار آورده و براي حل آن ها برنامه ریزي کنند. 

سردار سلیمانی با تاکید بر اینکه باید زیرساخت ها را براي بسیجیان فراهم کنیم اظهار کرد: جایگاه ها باید شناسایی شده، حوزه نقش

 
خود را ایفا کند و مردم مجري برنامه باشند. 

 
تبیین و روشنگري در فضاي مجازي از ضروریات است 

وي با بیان اینکه شما باید کار را به خود مردم بسپارید گفت: راه هاي ارتباط گیري با مردم را باید بدانیم و در کنار آن ها براي حل



 
مشکلاتشان برنامه ریزي کنیم. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفان در ادامه افزود: ما بسیجیان باید به مدیران یاد بدهیم میان مردم باشند و مشکلات آن ها را حل

 
کنند؛ تاکید میز خدمت در ادارات نیز به همین دلیل است. 

سردار سلیمانی تشریح کرد: بسیج هدفش ساختن آینده جوانان کشور، حل مشکلات بیکاري، ریشه کن کردن اعتیاد، کاهش طلاق و

 
افزایش ازدواج جوانان است. 

وي با تاکید بر اینکه بسیجیان در خیلی عرصه ها الگو هستند خاطرنشان کرد: بسیجیان تجربیات شان را به یکدیگر انتقال دهند؛ یکی

 
از این ویژگی هاي تمدن سازي، ارائه و تکثیر الگو است. 

 
رئیس سازمان بسیج مستضعفان در چهارمحال بختیاري گفت: تبیین و روشنگري در فضاي مجازي از ضروریات است. 

وي با اشاره به اینکه خیلی از کارها را می توان از طریق فضاي مجازي انجام داد اظهار کرد: همه مردم به فضاي مجازي دسترسی
دارند و سرویس می گیرند، اما وضع ما در فضاي مجازي خوب نیست، دروغ را به عنوان راست به خورد مردم می دهند و عده اي هم

 
باور می کنند و اینجاست که ما باید در فضاي مجازي ورود پیدا کنیم و جلوي این بی بندباري را بگیریم. 

 
سردار سلیمانی خاطرنشان کرد: بسیج بخش زیادي از اقداماتش در جهت کاهش مشکلات مردم است. 

 
وي با اشاره به اینکه جمهوري اسلامی قوي و مقتدر است گفت: قوي ترین قدرت دنیا در مقابل ایران به زانو در آمده است. 

سردار سلیمانی با تاکید بر اینکه مردم ما دچار مشکل شده اند گفت: ما باید در کنار مردم باشیم، کمک کنیم و از حقوق آن ها دفاع

 
کنیم. 

وي با بیان اینکه بسیج در دوران دفاع مقدس 92 هزار شهید را تقدیم نظام جمهوري اسلامی ایران کرده است عنوان کرد: امروز نیز
باید فداکاري کنیم و انتظار این است که با هدایت فرماندهی سپاه حضرت قمر بنی هاشم(ع) و میدان داري شما بسیجیان چهارمحال

 
و بختیاري در این زمینه پیشتاز باشد. 

سردار سلیمانی در پایان با اشاره به اینکه در هشت سال دفاع مقدس دشمن ضربات محکم و سختی را از چهارمحال و بختیاري

 
دریافت می کرد خاطرنشان کرد: در نبرد جنگ نرم نیز بازهم چهارمحال و بختیاري باید نشان دهند که پیروز است. 

 
انتهاي پیام/7003 

 
دیدگاه ها نام 

 
ایمیل 

 
متن دیدگاه 



ارسال



توانستیم با طرح ''پلانو'' در مدیریت شهري رتبه برتر کشور را کسب کنیم/

مسئولان براي جلوگیري از فرار مغزها، در روش هاي نخبه پروري بازنگري

کنند

منبع: صبح قزوینشماره خبر:  35  |  تاریخ: 1399/07/09

دانشجوي نخبه دانشگاه پیام نور در مصاحبه با صبح قزوین: توانستیم با طرح ""پلانو"" در مدیریت شهري رتبه برتر کشور را
کسب کنیم/ مسئولان براي جلوگیري از فرار مغزها، در روش هاي نخبه پروري بازنگري کنند دانشجوي نخبه دانشگاه پیام نور قزوین
گفت: مسئولان براي جلوگیري از فرار مغزها در روش هاي نخبه پروري بازنگري کنند؛ زیرا اگر دانشگاه هاي کشور حمایت نسبی از

 
ایده خام دانشجویان داشته باشند نتایچ پرباري حاصل می شود. 

به گزارش خبرنگار دانشگاه صبح قزوین؛ احسان درزي رامندي دانشجوي مقطع کارشناسی رشته حقوق از دانشگاه پیام نور قزوین در
هشتمین جشنواره ملی رویش ویژه دستاوردها و توانمندي هاي کانون هاي فرهنگی، هنري، دینی و اجتماعی (رویش) دانشگاه هاي

 
سراسر کشور با ارائه طرح "پلانو" با محوریت مدیریت شهري توانست مقام برتر را در بخش ایده و طرح از آنِ خود کند. 

وي در گفت وگو با خبرنگار دانشگاه صبح قزوین با اشاره به برگزاري این رویداد ملی اظهار کرد: جشنواره رویداد و حرکت هر ساله در
دانشگاه هاي سراسر کشور در دو سطح کشوري و ملی برگزار می شود که جشنواره رویش بیشتر شامل موارد فرهنگی و اجتماعی بوده

 
اما جشنواره حرکت در مورد اختراعات و طرح ها و ایده ها و مواردي از این قبیل است. 

این دانشجوي نخبه قزوینی بیان کرد: جشنواره در سطح ملی در همین بخش ها برگزار می شود؛ ضمن اینکه همه دانشگاه هاي
دولتی و غیردولتی در آن شرکت کرده و بهترین طرح ها و کارهاي هر دانشگاه که در جشنواره هاي کشوري صاحب مقام شدند براي

 
رقابت در بخش ملی به این جشنواره ارسال می شود. 

وي بیان کرد: طرح ما نیز در پارك علم و فناوري خوزستان در جشنواره اي که با محوریت موضوع مدیریت شهري یا ایتاب سال
گذشته برگزار شد توانست حائز رتبه برتر شود که زمان ارسال طرح براي جشنواره رویش ملی، مسئولان فرهنگی دانشگاه پیام نور

 
طرح ما را ارسال کردند که توانست حد نصاب امتیازات جشنواره را کسب کند. 

 
 

درزي رامندي عنوان کرد: سطح رقابتی جشنواره ملی خیلی بالاست زیرا طرح هاي ارسالی از نظر کمی و کیفی باید بالاترین سطح

 
علمی و اعتبار سنجی آن طرح را داشته باشد تا بتواند به مرحله رقابتی جشنواره راه پیدا کند. 

وي اضافه کرد: بیش از چند هزار طرح به این جشنواره ارسال شد که در بخش ایده و طراح یا فناوري هفت طرح در نهایت با انتخاب

 
داوران معرفی شد که طرح من نیز یکی از طرح هاي حائز رتبه برتر بود. 

این دانشجوي قزوینی در ادامه توضیح داد: ایده من بیشتر در مورد مدیریت شهري است و قابلیت و پتانسیل اجرایی دارد و این امکان



را به مسئولان می دهد که هم آلودگی هوا را تحت کنترل داشته باشند و همچنین این ایده در زیباسازي فضاي شهري و خانگی موثر

 
بوده و فضاي شغلی مناسبی براي یک مجموعه بزرگ ایجاد می کند. 

وي بیان کرد: این ایده یک سیستم عرضه و تقاضاي فضاي سبز است و یک اپلیکیشن اختصاصی براي آن طراحی شده که فرد با ورود
به این اپلیکیشن به طور مثال تقاضاي گیاه تصفیه کننده هوا براي آپارتمان خود می کند که در این اپلیکیشن پارامترهاي مختلفی از
شرایط آپارتمانی مشخص شده که فرد متناسب با شرایط آپارتمانی و آب و هواي منطقه خود می تواند گیاه مورد نظر را انتخاب کند و

 
در نهایت این گل یا از گلخانه مجموعه ما انتخاب می شود و یا از گلخانه هاي که طرف قرارداد ما هستند تهیه می شود. 

 
 

این دانشجوي نخبه در ادامه گفت: در واقع ایده ما امکان ایجاد شغل براي گلخانه ها و گل فروشی ها و مراکز پرورش درخت را دارد؛
همچنین فرد می تواند انتخاب کند که کارشناسان مجموعه براي کاشت گیاه انتخابی اقدام کنند ضمن اینکه این ایده امکان سفارش

 
سازي خیلی بالایی دارد. 

درزي رامندي عنوان کرد: ایده ما براي شهرداري ها و سازمان هاي زیباسازي شهري در کاشت گیاه مناسب در مناطق مورد نظر هم

 
بسیار کارکرد دارد. این ایده به بحث سالم سازي محیط و رفع آلودگی هوا هم کمک می کند. 

وي تصریح کرد: در طرح "پلانو" به ازاي فروش هر درخت یا درخچه که از اپلیکیشن انجام شود یک درخت در سطح شهر کاشته

 
شده و گزارش سالیانه آن هم در مورد میزان فروش و تعداد درختان کاشته شده ارائه و کلیپ آن در سایت بارگذاري می شود. 

این دانشجوي قزوینی بیان کرد: خوشبختانه داوران و متخصصانی که این ایده را مشاهده کردند بر قابلیت اجرایی شدن و پتانسیل
لازم آن تاکید داشتند که به راحتی شغل ایجاد کرده و ارز آوري دارد و می تواند نمونه صادراتی هم داشته باشد؛ یعنی می توانیم این

 
ایده را در قالب کشورهاي همسایه نیز اجرایی کنیم. 

وي در ادامه با اشاره به جوایزي که در مسابقات و جشنواره هاي استانی و کشوري کسب کرده؛ عنوان کرد: کسب رتبه سوم در رویداد
اینو مکث قزوین، رتبه اول جشنواره ایتاب خوزستان، رتبه برتر جشنواره ملی رویش و حرکت همچنین رتبه دوم عکاسی و رتبه دوم

 
طراحی پوستر در جشنواره رویش کشوري از جمله جوایز کسب شده در دوران تحصیلم است. 

درزي رامندي بیان کرد: برخی دانشگاه هاي ایران در زمینه ایده پروري و پرورش نخبه و فعال کردن موتور ذهن دانشجویان فعالیت

 
هاي خوبی انجام می دهند؛ اما تعداد زیادي از دانشگاه ها اینگونه نیست. 

وي تصریح کرد: ما واقعا لازم داریم براي جلوگیري از فرار مغزها در روش هاي نخبه پروري بازنگري کنیم زیرا اگر دانشگاه هاي کشور
حمایت نسبی از ایده خام دانشجویان داشته باشند نتایچ پرباري حاصل می شود و بسیاري از همین ایده هاي خام، پتانسیل تبدیل

 
شدن به یک استارتاپ خیلی موفق را خواهند داشت. 

حائز رتبه برتر در جشنواره ملی رویش گفت: اگر واقعا به جوانان بها داده شود گام هاي مثبتی برداشته می شود و نیازي به اقتصاد

 
نفتی نخواهیم داشت؛ زیرا در اقتصاد استارتاپی ارزآوري و تقاضا به شدت بالاست. 



وي بیان کرد: متاسفانه اکثر دانشجویان از روز اول به دنبال گرفتن مدرك دانشگاهی براي جذب در ادارات و استخدام در سازمان ها

 
بوده و در حقیقت به دنبال پشت میزنشینی هستند. 

درزي رامندي تاکید کرد: ضرورت دارد در روش هاي نخبه پروري دانشگاه ها چارت جدیدي ترسیم شود و مثلا جشنواره ها و

 
استارتاپ ویکند هاي مختلف براي تشویق دانشجویان به کارآفرینی برگزار شود. 

وي اضافه کرد: با این حرکت دانشجویان به جاي پشت میزنشینی به کارآفرین تبدیل می شوند؛ چراکه به طور مثال تدوین ایده فیس
بوك از خوابگاه دانشجویی هاروارد بوده و قطعا اگر به دانشجویانی ایرانی پتانسیل اجرایی و بها داده شود و از آنها حمایت صورت گیرد

 
می توانند اقدامات بزرگی انجام دهند. 

این دانشجوي نخبه قزوینی در پایان گفت: دانشگاه ها طرح هاي مشارکتی استارتاپی راه اندازي کنند و از دانشجویان حمایت کنند

 
خوشبختانه دانشگاه پیام نور قزوین در این زمینه خوب عمل کرده و قدم مثبتی براي پرورش ایده و تجاري سازي آن برداشته است. 

 
انتهاي پیام/7003 

 
 

 
دیدگاه ها نام 

 
ایمیل 

 
متن دیدگاه 

ارسال



روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی»

منبع: حوزه نیوزشماره خبر:  36  |  تاریخ: 1399/07/09

حوزه / برنامه جدید«مهربانو» از رادیو تهران با معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود، در این این هفته
روایت زندگینامه بانوي شجاع «مرضیه حدیدچی» پخش خواهد شد.

 
روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی» 

حوزه / برنامه جدید«مهربانو» از رادیو تهران با معرفی زنان موفق
و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود، در این این هفته روایت

 
زندگینامه بانوي شجاع «مرضیه حدیدچی» پخش خواهد شد. 

به گزارش خبرگزاري حوزه، زرین کشاورز تهیه کننده برنامه با
اعلام این خبر گفت: برنامه «مهربانو» کاري از گروه اخلاق و
زندگی شهروندي رادیو تهران که به معرفی زنان موفق و
تاثیرگذار در جامعه می پردازد. برنامه مهربانو را هر پنجشنبه
ساعت 15:30و تکرار آن را جمعه ها ساعت 19 روي آنتن می

 
رود، این هفته زندگینامه یک بانوي انقلابی مرور می شود. 

وي افزود: «مرضیه حدیدچی (دباغ) از جمله زنان مبارز انقلاب اسلامی است که فعالیت ها و حرکتهاي سیاسی خود را از سال
1346آغاز کرده است و این مبارزات را تا پیروزي انقلاب اسلامی ادامه داد و پس از آن نیز در مصدر بسیاري از امور از جمله فرماندهی
سپاه همدان و مسئولیت بسیج خواهران ، 3 دوره نمایندگی مجلس شوراي اسلامی و قائم مقامی جمعیت زنان جمهوري اسلامی ایران
قرار گرفت و...» ادامه این روایت را از برنامه مهربانو دنبال کنید. تقویت حس خودباوري، اعتماد به نفس، ارائه راهکارهاي حقوقی، الگو

 
قرار دادن آنها براي بانوان دیگر، کارآفرینی و... از جمله اهدافی است که در این برنامه دنبال می شود. 

تهیه کنندگی، اجراء، تحقیق و آیتم سازي برنامه بر عهده زرین کشاورز است. مخاطبان در سرتاسر دنیا می توانند از طریق وب
سایتWWW.RADIOTEHRAN.IR ضمن استفاده از پخش زنده شبکه، در جریان آخرین خبرهاي رادیو تهران قرار بگیرید. در

 
محدوده استان تهران از طریق موج اف.ام ردیف 94 مگاهرتز و اي.ام ردیف 1332 کیلوهرتز شنونده ما باشید. 

همچنین شنوندگان از سرتاسر کشور هم می توانند شبکه رادیویی تهران را از طریق گیرنده هاي دیجیتال(ست تاپ باکس) دریافت
کنند.



دیدار با خانواده توان خواهان ناشنوا در شهرستان ملارد

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  37  |  تاریخ: 1399/07/09

همزمان با گرامیداشت هشتم مهر ماه روز جهانی ناشنوایان مسئولین شهرستان ملارد با خانواده هاي داراي توانخواه ناشنوا
دیدار کردند.

 
 

به مناسبت روز جهانی ناشنوایان؛ دیدار با خانواده توان خواهان ناشنوا در شهرستان ملارد همزمان با گرامیداشت هشتم مهر ماه روز

 
جهانی ناشنوایان مسئولین شهرستان ملارد با خانواده هاي داراي توانخواه ناشنوا دیدار کردند. 

به گزارش خبرگزاري برنا از تهران ؛ طی مراسمی با حضور مهندس برنجی فرماندار، حجت السلام والمسلمین حاج آقا حسینی امام
جمعه، داود خادم رئیس اداره با حضور در منزل توانخواهان ناشنواي این شهرستان که در زمینه هاي هنري فعالیت دارند بازدید بعمل

 
آوردند. 

خادم ضمن تبریک این روز و نیز قدردانی از توجه و حمایت همیشگی مسئولین شهرستان ملارد گفت: جامعه هدف سازمان بهزیستی

 
بویژه ناشنوایان نیازمند حمایت مسوولان براي رفع مشکلات عدیده رویارویشان در جامعه هستند. 

وي افزود : بسیاري از توانخواهان تحت پوشش بهزیستی داراي مقام در زمینه هاي علمی ، ورزشی و هنري میباشند که برپایی بازارچه
هاي دائمی جهت فروش صنایع دستی این افراد میتواند کمک شایانی جهت مرتفع نمودن مشکلات مالی و نیز ایجاد اشتغال معلولین

 
باشد. 

حجت السلام والمسلمین حاج آقا حسینی نیز با تاکید بر توانمندسازي معلولین گفت: نقص عضوي از بدن مانع رشد افرادي که اراده

 
بالایی جهت تحقق رویاهایشان دارند نمی شود. 

برنجی فرماندار شهرستان ضمن تبریک این روز از امام جمعه که همواره حامی فرهنگی شهرستان میباشد تقدیر کرد و گفت: اقداماتی
جهت ایجاد فضاي کسب و کار توانخواهان صورت گرفته و فرمانداري پیگیر این موضوع میباشد. شایان ذکر است در حال حاضر 475
پرونده مربوط به افراد ناشنوا با نظارت معاونت توانخبشی اداره بهزیستی شهرستان ملارد فعال بوده و خدماتی چون تجهیزات مانند:



 
سمعک، باتري و ..... ارائه میگردد. 



بیکار نداریم/فقط 7 درصد تحصیل کرده هایمان بیکارند

منبع: ایسناشماره خبر:  38  |  تاریخ: 1399/07/09

فرماندار شهرستان میبد نرخ بیکاري در این شهرستان صنعتی را تنها هفت درصد و آن هم مربوط به تحصیل کرده ها اعلام
کرد.

«حسین فلاح» صبح امروز چهارشنبه نهم مهرماه در حضور
خبرنگاران استان که از چند طرح عمرانی شهرستان میبد
بازدید داشتند، گفت: میبد، شهري صنعتی و موفق است
که در عین اهتمام به صنعت رویکردهایی به میراث

 
فرهنگی و گردشگري و آموزش عالی دارد. 

وي افزود: این شهرستان یکی از محورهاي گردشگري
استان یزد است که به لحاظ واقع دشن در مسیر کریدور
شمال - جنوب و شرق - غرب کشور همواره مورد توجه
گردشگران داخلی و خارجی قرار داشته و این مهم براي
شهرستان بسیار حائز اهمیت است هرچند که متاسفانه به

 
دنبال شیوع ویروس کرونا، صنعت گردشگري شهرستان دچار چالش شده است. 

این مسئول با اشاره به معرفی مسیبد به عنوان شهر جهانی زیلوبافی، ابراز امیدواري کرد که هر چه سریع تر چالش ناشی از کرونا از
صنعت گردشگري کشور و میبد رخ بربندد و با برنامه ریزي هاي خوب و پربازده بتوانیم خسارت هاي به بار آمده در این خصوص را

 
جبران کنیم. 

فرماندار میبد در ادامه با اشاره به تولید 35 درصد کاشی و سرامیک کشور در این شهرستان صنعتی، میبد را قطب تولید در این
صنعت و از پیشتاز این بخش در کشور خواند و گفت: خوشبختانه 20 هزار نفر از جمعیت شهرستان در بخش صنعت اشتغال به کار

 
دارند و عملاً در این شهرستان بیکاري نداریم. 

فلاح در این رابطه خاطرنشان کرد: نرخ بیکاري شهرستان قریب هفت درصد است که این آمار نیز مربوط به تحصیل کرده ها و فارغ
التحصیلان دانشگاهی برخوردار از مدارج عالی علمی و دانشگاهی است که عمدتاً نیز جوي کار مورد علاقه و مطابق با تحصیلات خود

 
هستند. 

وي مسائل زیست محیطی را یکی از مشکلات و چالش هایی شهرستان خواند و اظهار کرد: استقرار قریب 40 واحد تولید کاشی در
کنار یکدیگر و در یک محدوده صنعتی، موجب تشدید آلایندگی آنها می شود ولی با این حال توجه به موضعات زیست محیطی
همواره از دغدغه امام جمعه و مسئولان شهرستان بوده و در همین راستا به طور آزمایشی سه واحد تولید کاشی شهرستان، هم اکنون
طرح تبدیل غبار و بخار حاصل از اسپري را به آب دنبال می کنند که می تواند تا حدودي مشکل آلایندگی این واحدها را برطرف

 
سازد. 



فلاح مشکلات اقتصادي و دغدغه ازدواج جوانان را یکی از آسیب هاي بزرگ این روزهاي جامعه ذکر کرد و افزود: بالا رفتن سن ازدواج
در بین جوانان میبدي یک آسیب و هشدار جدي است که با تشکیل جلسات متعدد با حضور امام جمعه و نماینده شهرستان در
مجلس شوراي اسلامی مقرر شده تا 50 واحد مسکونی براي تامین نیاز مسکن جوانان تازه ازدواج کرده فراهم شود هر چند که رفع

 
مشکلات اقتصادي و معیشتی جوانان باید به صورت ملی از سوي دولت پیشگیري شود. 

انتهاي پیام



جهاد دانشگاهی در تحقق خوداتکایی ملی نقش موثري دارد

منبع: ایسناشماره خبر:  39  |  تاریخ: 1399/07/09

استاندار گیلان، با بیان اینکه هدف از انجام فعالیت هاي فناورانه رسیدن به خوداتکایی ملی است، گفت: جهاد دانشگاهی با
ظرفیت هایی که در بخش پژوهش هاي فناورانه دارد، می تواند در این زمینه نیز نقش آفرین باشد.

ارسلان زارع در دیدار با حمیدرضا طیبی، رئیس جهاد
دانشگاهی، ضمن قدردانی از مجموعه فعالیت هاي جهاد
دانشگاهی در استان، اظهار کرد: در دوره بیش از هفت
ماهه که از شیوع کرونا می گذرد، گیلان بعد از قم اولین
استانی بود که درگیر این بیماري شد لذا تاکید داشتیم که
هر کدام از دستگاه ها در حیطه خود خدماتی داشته باشند
تا آسیب ها به حداقل برسد و تلاش هاي خوبی هم صورت

 
گرفت. 

وي با اشاره به اقدامات انجام گرفته در حوزه پسماند، افزود:
به سبب تاثیرگذاري جهاد دانشگاهی و گسترش فعالیت هاي آن در حوزه پژوهش، آموزش، پیوند علم و دانش با صنعت و همچنین
فعالیت هاي فناورانه اي که در کشور انجام داده، می تواند با ظرفیت پژوهشکده محیط زیست جهاد دانشگاهی در حوزه پسماند نیز

 
اقدامات ارزنده اي انجام دهد. 

استاندار گیلان، با بیان اینکه هدف از انجام فعالیت هاي فناورانه رسیدن به خوداتکایی ملی است، ادامه داد: عملا موسسات دانشگاهی
می توانند با کاربردي کردن پژوهش ها ما را به این استقلال برسانند؛ همچنین جهاددانشگاهی با ظرفیت هایی که دارد می تواند در

 
این زمینه نیز نقش آفرین باشد. 

زارع، با اشاره به اینکه حاصل پیوند علم و دانش و تولید و اشتغال با صنعت خوداتکایی است، بیان کرد: شرکت هاي دانش بنیان در
خلق مولفه توسعه یافتگی و درآمد سرانه مردم بسیار نقش دارند؛ حرکت هاي خوبی در سال هاي اخیر اتفاق افتاده که زمینه هاي

 
خوداتکایی را فراهم کرده است. 

وي تصریح کرد: در حوزه پسماند دولت توجه ویژه اي به استان هاي شمالی دارد و عملا میزان اعتباري که پیش بینی کردیم نسبت به

 
سال هاي گذشته بی سابقه است لذا از طرح هاي جدیدي که بتواند در این راستا کمک کننده باشند، استقبال می شود. 

استاندار گیلان ادامه داد: در گیلان ظرفیت فراتري از پسماند وجود دارد که تالاب انزلی یکی از همین موارد است. با کلیات طرح
احیاي تالاب موافقت شده و بالغ بر 2600 میلیارد تومان اعتبار نیز پیش بینی شده و با توجه به اینکه وقتی ظرفیت لازم در جهاد

 
دانشگاهی استان وجود دارد، می تواند ذي نقش باشد. 



زارع، چاي را از دیگر ظرفیت هاي استان دانست و خاطرنشان کرد: در حوزه چاي هم براي کارهاي پژوهشی، تحقیقاتی و بهره وري و

 
میزان تولید چاي، حتی کیفیت بخشی ماشین آلات حوزه چاي هم حمایت هاي لازم انجام می گیرد. 

وي با اشاره به اقدامات تخصصی در حوزه «تصفیه پساب هاي صنعتی» و «آب همراه نفت» و «نمک زدایی»، بیان کرد: اخیرا بازدیدي

 
از این طرح داشتیم و از بابت صدور مجوزها و تامین اعتبار مشکلی نداریم. 

انتهاي پیام



618 واحد تولیدي سمنان براي دریافت تسهیلات رونق تولید معرفی شدند

منبع: تابناكشماره خبر:  40  |  تاریخ: 1399/07/09

 
618 واحد تولیدي سمنان براي دریافت تسهیلات رونق تولید معرفی شدند 

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان سمنان گفت: در قالب تسهیلات رونق تولید سال 98 در استان، تاکنون 200 واحد در

 
بخش صمت و 418 واحد در بخش کشاورزي براي دریافت وام معرفی شده اند. 

به گزارش تابناك سمنان علی تشنه دل در کارگروه تسهیل و
رفع موانع تولید استان سمنان به ریاست معاون هماهنگی امور
اقتصادي استاندار سمنان در سالن یادگار امام (ره) استانداري
اظهار کرد: در جلسه امروز ستاد تسهیل و رفع موانع تولید
استان، مشکلات و موارد واحد تولیدي و صنعتی استان بررسی و

 
تصمیمات لازم اتخاذ شد. 

او افزود: طی بازرسی هاي انجام شده از هفت واحد تولیدي که از
بانک هاي عامل تسهیلات دریافت کردند، 48 نفر اشتغال جدید

 
در این واحدها ایجاد شده است. 

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان سمنان اضافه کرد: در قالب تسهیلات رونق تولید سال 98 در استان، تاکنون 200 واحد
در بخش صمت و 418 واحد در بخش کشاورزي به منظور دریافت 20 هزار و 719 میلیارد ریال تسهیلات رونق تولید به بانک هاي

 
عامل معرفی شده اند. 

تشنه دل بیان کرد: از این تعداد، 368 طرح مبلغ 12 هزار و 156 میلیارد ریال تسهیلات تاکنون دریافت کردند. او گفت: همچنین

 
250 طرح به منظور دریافت هشت هزار و 563 میلیارد ریال تسهیلات در بانک ها در دست بررسی است. 

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان سمنان اضافه کرد: در قالب تسهیلات رونق تولید سال 99 در استان نیز تاکنون 330
واحد در بخش صمت و کشاورزي به منظور دریافت 660 میلیارد تومان تسهیلات رونق تولید به بانک هاي عامل معرفی شدند که از

 
این تعداد، 149 طرح مبلغ 144 میلیارد و 200 میلیون تومان تسهیلات دریافت کردند. 

تشنه دل اضافه کرد: همچنین 180 طرح در قالب تسهیلات رونق تولید سال 99، به منظور دریافت 317 میلیارد تومان تسهیلات در

 
بانک ها در دست بررسی است. 

او گفت: در بخش تسهیلات بند (الف) تبصره 18 نیز 57 واحد تولیدي مبلغ سه هزار و 157 میلیارد ریال تسهیلات دریافت کردند در



 
حالی که بالغ بر 144 میلیارد ریال از سقف سهمیه استان نیز افزایش پیدا کرده است. 

 
لطفا مارا در شبکه هاي اجتماعی یاري کنید: 

 
اینستاگرام تابناك سمنان 

Email: semnantabnak@gmail.com



1 اکتبر روز جهانی سالمندان/ آیا سن فقط یک عدد است؟

منبع: آناشماره خبر:  41  |  تاریخ: 1399/07/09

سازمان ملل در سال 1982 شوراي جهانی سالمندي را تشکیل داد و در همان سال طرحی را براي تعیین یک روز جهانی
براي سالمندان ارائه داد تا اینکه در سال 1990 این شورا اول اکتبر را روز جهانی سالمندان تعیین کرد.

سازمان ملل در سال 1982 شوراي جهانی سالمندي را
تشکیل داد و در همان سال طرحی را براي تعیین یک روز
جهانی براي سالمندان ارائه داد تا اینکه در سال 1990 این
شورا اول اکتبر را روز جهانی سالمندان تعیین کرد. هر
ساله از طرف سازمان جهانی شعاري براي روز سالمندان در
نظر گرفته می شود که شعار امسال این است؛ «کرونا،
فرصتی براي تغییر نگاه به سالمندان». هفته سالمند امسال
با رویکرد گرامیداشت تکریم و منزلت سالمندان، از 7 تا

 
13 مهرماه برگزار می شود. 

سالمندي دوره اي از زندگی است که از 60 یا 65 سالگی شروع می شود. در تعریف سالمندي نمی توان زمان خاصی را مشخص کرد،
بلکه سالمندي را می توانیم با ویژگی هاي خاصی که فرد در زمانی از زندگی خود پیدا می کند بشناسیم. معمولا سالمندي با کاهش

 
یا افت توانایی هاي جسمی، فکري، اجتماعی و از این دست شناخته می شود. 

بیشتر این تغییرات در جسم روي می دهد به عنوان مثال در سالمندي 50درصد از سلول هاي قشر مخ تحلیل می رود، به خصوص
نورون هاي عصبی که ارتباط مستقیمی با بینایی، شنوایی و اعصاب حرکتی دارند. این تحلیل در بخش هایی از مخ که مربوط به نظم
بخشی اطلاعات، قضاوت و تفکر است کمتر اتفاق می افتد. به سبب این که قلب با نیروي کمتري پمپاژ می کند، بیماري هاي قلبی و
عروقی نیز پیش می آید. ضعف دستگاه ایمنی هم باعث می شود سالمندان نسبت به جوانان زودتر بیمار شوند و دیرتر بهبود یابند. از

 
نظر اجتماعی هم سالمندان با تحولات زیادي در زندگی روبه رو می شوند. 

برخی از این رویدادها عبارت است از: بازنشستگی، یائسگی، سپرده شدن به خانه سالمندان به وسیله فرزندان، فوت همسر و... به هر
حال مهم ترین مشکلات سالمندان که به نوعی براي اطرافیان هم مشکلاتی ایجاد می کند به خطر افتادن سلامتی و استقلال آنها و
احساس تنهایی و گاهی هم حس بی ارزشی در روابط با دیگران است. این درحالی است که جامعه ایرانی با سرعت زیادي رو به
سالمندي در حرکت است و در آینده اي نه چندان دور جمعیت سالمند کشور بیش از پیش می شود. در گزارش امروز به موضوع

 
سالمندي پرداخته ایم. 

 
تکریم سالمندان در فرهنگ اسلامی 

در دین مقدّس اسلام، سالمندي، ارزش به شمار آمده و در برخورد با کهنسالان بر اصل تکریم و پاسداشت مقام ایشان، تاکید فراوان



 
شده است. تا آن جا که پیامبر گرامی اسلام ؟ص؟ فرمودند: «تکریم پیران مسلمان تعظیم خداوند است». 

قرآن که کتاب هدایت انسان هاست، فرهنگ زیبایی زندگی را روبه روي مان گسترانیده و افق هاي روشنی از اخلاق انسانی را پیش
روي مان گشوده است. در آیه 23 سوره اسراء آمده است: «پروردگارت فرمان داده جز او را نپرستید و به پدر و مادر نیکی کنید. هرگاه
یکی از آن دو، یا هردوي آنها، نزد تو به سن پیري رسند، کمترین بی احترامی به آنها روا مدار و صداي خود را بر آنها بلند مکن و

 
گفتار لطیف و سنجیده و بزرگوارانه به آنها بگو». 

در فرهنگ اسلام، بر تکریم سالمندان تأکید بسیار شده است. امام صادق ؟ع؟ می فرمایند: «پیران خویش را تکریم و با خویشان خود،
رفت وآمد کنید». و در جاي دیگري فرموده اند: «از ما نیست کسی که به سالمندان احترام نگذارد و بر کودکان شفقت نورزد». پیامبر
عظیم الشان اسلام نیز، باب دیگري از اخلاق اسلامی را به روي ما گشوده، می فرمایند: «احترام و تعظیم پیران امّت من، تکریم و

 
تعظیم من است». 

 
سالمندان از هر گروهی که باشند معمولا نیازهایی دارندکه باید به آنها توجه داشت. این نیازها عبارتند از: 

عاطفی: در گذشته توجه فرزندان به پدر و مادرها و اصولا افراد جوان تر نسبت به مسن ترها، بیشتر بود و اخلاق و رسوم حکم می کرد
که به سالمندان بیشترین احترام گذاشته شود. اما امروزه که غالب سالمندان به تنهایی در خانه خود به سر می برند، هر قدر هم که

 
وضع زندگی آنها خوب باشد، از توجه عاطفی دیگران و اقدامات جامعه بی نیاز نیستند . 

معیشتی: احتیاجات معیشتی شامل خوراك، پوشاك، مسکن و بهداشت می شود و براي همین بسیاري از سالمندان براي هرکدام از

 
این موارد نیاز به توجه ویژه دارند. 

تفریح: سالمندان با توجه به شرایط سنی و عدم اشتغال جدي، احتیاج به وقت گذرانی پر بار و سالم به اقتضاي شرایط جسمی خود را

 
دارند. 

شرکت در زندگی اجتماعی: افسردگی بیشتر در میان سالمندانی وجود دارد که تنها زندگی می کنند و علاوه بر آن دچار ناراحتی هاي
جسمانی نیز هستند. بعضی از آنها بیش از یک بار در ماه تماس دیگري با فرزندان خود ندارند و تمام روابط و گفت و گوي آنها در
صحبت هاي چند دقیقه اي با افرادي مثل مغازه دار خلاصه می شود. از این رو ضروري است که محیط مناسب و بهتري براي زندگی
آنها مهیا شود تا افسردگی هاي ناشی از تنهایی کاهش یابد. سالمندانی که علی رغم سن بالا در فعالیت هاي اجتماعی حضور دارند به

 
بیماري هاي مختلف به ویژه بیماري هاي روانی کمتر دچار می شوند . 

امنیت: سالمند احتیاج به امنیت روحی و جسمی دارد و باید در طراحی فضاهاي مرتبط با سالمند این مسأله مورد توجه قرار گیرد.
سالمند باید مطمئن شود که در موقع ضرورت به کمکش خواهند شتافت یا در موقع بیماري سریع معالجه خواهد شد و در فضایی که

 
پا می گذارد، آرامش دارد و مورد آزار قرار نخواهد گرفت. 

 
بیماري هاي شایع در سالمندي 

با گذشت سن و رسیدن به پیري و ضعف هاي ناشی از آن، بستر بروز بسیاري از بیماري هاي جسمی و روحی براي سالمندان مهیا

 
می شود که عبارتند از: 



پوکی استخوان: از جمله بیماري هاي شایع در سالمندان است و خطر شکستگی ستون فقرات به علت فشار و سایر شکستگی هاي
متعاقب ضربه خوردن را افزایش می دهد. در کهولت، درمان شکستگی و جوش خوردن بین استخوان هاي شکسته به کندي صورت

 
می گیرد. 

تصلب شرائین: با گذشت عمر، رسوب هاي ناشی از مصرف چربی، نمک و قند در عروق باعث تصلب شرائین می شود که در سالمندان

 
بسیار شایع است. 

یائسگی: در زنان سالمند مسأله یائسگی بعد از 50 الی 55 سالگی اتفاق می افتد که البته عنوان بیماري را نمی توان به آن اطلاق کرد
ولی این پدیده باعث تغییرات هورمونی در زنان سالمند می شود که خود تبعاتی در چهره آنان خواهد داشت و با نگرانی هاي روحی

 
همراه می شود. 

آلزایمر و زوال عقل: این بیماري فقط در افراد مسن شایع است. مطالعه ، تحرك بدنی و وضعیت مناسب روحی باعث عدم ابتلا یا به

 
تأخیر افتادن در ابتلا به این بیماري می شود. 

پارکینسون: این عارضه با لرزش اندام هاي حرکتی ( دست و پا و گردن ) همراه بوده و به علت اضمحلال اعصاب مربوطه روي می دهد

 
که علت عمده آن گذشت عمر و کهولت است . 

کاهش قدرت بدنی: با افزایش سن از تعداد رشته هاي عضلات، قدرت و سرعت انقباضی سلول هاي عضلانی کاسته می شود. نرمی و
انعطاف بافت ها نیز کم می شود و نهایتاً قدرت ذخیره بدن کاهش می یابد. فعالیت هاي جسمی مناسب و آموزش هاي اصولی می

 
تواند منجر به بهبودي قدرت و سرعت عضلات شوند و بر کارایی فرد اثرات مثبت به جاي گذارند. 

مشکلات گوارشی: با افزایش سن، ترشح معده کمتر می شود و پوشش دستگاه گوارشی تحلیل می رود. با این وجود قدرت جذب مواد
غذایی تا حدي کاهش پیدا می کند. یبوست با افزایش سن شیوع بیشتري می یابد. انزوا و افسردگی با کاهش اشتها خطر کمبود مواد
غذایی در سالمندان را بیشتر می کند. افزایش فعالیت هاي جسمی بخصوص پیاده روي، علاوه بر کند کردن روند بیماري ها، در
روحیه سالمندان نیز بسیار مؤثر خواهد بود و مصرف مواد غذایی شامل کلسیم و ویتامین ها نیز باعث افزایش سلامتی سالمندان می

 
شود. 

 
نسبت جمعیت و شاخص سالخوردگی 

براساس نتایج یک پژوهش تحلیلی انجام شده در پژوهشکده آمار ایران، جمعیت ایران تا سال 1430 به حدود 101 میلیون نفر خواهد
رسید و طبق پیش بینی هاي منابع بین المللی، ساختار سنی جمعیت ایران از یک ساختار کاملاً جوان در سال هاي بعد از 1430، به

 
یک ساختار سالخورده تغییر خواهد کرد. 

چنانچه بخواهیم ارزیابی از میزان سالخوردگی جمعیت کشور داشته باشیم که مشخص کند ایران چه مرحله اي از تحولات جمعیتی
خود را در مواجهه با سالخوردگی جمعیت تجربه می کند، از تقسیم بندي شرایاك و زیگل در این زمینه استفاده می کنیم. در این
تقسیم بندي، نسبت افراد بالاي 65 سال به افراد کمتر از 15 سال به عنوان «شاخص سالخوردگی جمعیت» به کار می رود و در

 
صورتی که رقم حاصله کمتر از 15 باشد، جمعیت جوان، بین 15 تا 30 میانسال و بیش از 30 سالمند ارزیابی می شود. 



اما از آنجا که رقم این شاخص در استان هاي مختلف متفاوت است، چنانچه بخواهیم استان هاي کشور را از لحاظ شاخص
سالخوردگی جمعیت مقایسه کنیم، استان هایی که از نظر این شاخص وارد مرحله سالمندي جمعیت شده اند، استان هاي گیلان،
مازندران، مرکزي، تهران، اصفهان، همدان، آذربایجان شرقی و سمنان هستند و رابطه این وضعیت با پایین بودن باروري در این استان

 
ها نیز مشهود است. 

در نمودار ارائه شده براساس سرشماري هاي عمومی نفوس و مسکن از سال 1335 تا 1395 نسبت حاصل تقسیم جمعیت 60 ساله و

 
بیشتر به جمعیت زیر 15 سال گزارش شده است. کاهش موالید در سال 65 بخصوص در شهرها موجب افزایش این شاخص است. 

 
نیازهاي سالمندان 

دوران بازنشستگی که معمولا به پس از 60 سالگی اطلاق می شود براي افراد مختلف متفاوت است. در دوره سوم زندگی اگر از لحاظ
بدنی مشکلی نباشد، می توان مفید بود و به فعالیت هاي مختلف پرداخت. در جامعه ما افراد به طور متوسط تا 80 سالگی امید به

 
زندگی دارند. 

 
معمولا سالخوردگان را می توان در 4 گروه تقسیم بندي کرد. 

 
امکانات به اندازه کافی دارند و مایلند به استراحت بپردازند. 

 
به علت احتیاج به درآمد، به کار خود ادامه می دهند یا حداقل اگر کاري باشد، مایلند ادامه دهند . 

 
امکانات مالی دارند ولی چون نمی خواهند «از کار افتاده» محسوب شوند، مایلند کار کنند . 

 
از کار افتاده و بیمارهستند . 

 
منبع: صبح نو 

انتهاي پیام/



اینفوگرافیک به مناسبت روزجهانی ناشنوایان

منبع: آناشماره خبر:  42  |  تاریخ: 1399/07/09

9مهر ماه روز جهانی ناشنوایان است. هدف از این نام گذاري، ارتقاء فرهنگ ارتباط با ناشنوایان، دانسته هایی از زبان اشاره و
آگاهی سیاست مداران و همچنین عموم مردم از مشکلاتی است که این قشر توانخواه با آن رو به رو هستند.

 
 

9مهر ماه روز جهانی ناشنوایان است. هدف از این نام گذاري، ارتقاء فرهنگ ارتباط با ناشنوایان، دانسته هایی از زبان اشاره و آگاهی
سیاست مداران و همچنین عموم مردم از مشکلاتی است که این قشر توانخواه با آن رو به رو هستند. به گزارش گروه رسانه هاي دیگر
خبرگزاري آنا، در ایران نیز از سال 1380 که شوراي فرهنگ عمومی، با پیشنهاد روز 9 مهرماه به عنوان روز جهانی ناشنوایان در ایران
موافقت کرد، تا کنون این مراسم برگزار می شود. در این هفته مراسم و جشن هایی از سوي انجمن بین المللی ناشنوایان با همکاري

 
فدراسیون اتحادیه هاي ناشنوایان و همچنین اتحادیه اروپایی ناشنوایان در سراسر جهان برگزار می شود. 

در تمامی کشور هاي دنیا از جمله ایران، از دیر باز اقداماتی براي رشد و آموزش کودکان ناشنوا و نیز بهبود کیفیت زندگی آن ها انجام
شده است که از آن جمله می توان به ابداع زبان اشاره، اختراع دستگاه ها بهبود شنوایی از جمله سمعک، ایجاد شرایط مناسب براي

 
آموزش و تعلیم و تربیت ناشنوایان و نیز ایجاد زمینه اشتغال و نیز برخورداري از سایر حقوق مدنی اشاره کرد. 

 
 

 
منبع: روزنامه رسالت 

انتهاي پیام/



ضرورت رفع موانع قانونی براي توسعه شهرك هاي کشاورزي

منبع: شبستانشماره خبر:  43  |  تاریخ: 1399/07/09

مدیرعامل شرکت شهرك هاي کشاورزي، خواستار کمک به رفع موانع قانونی از سوي مجلس شوراي اسلامی براي توسعه
گسترده شهرك هاي کشاورزي در کشور در زمینه هاي گلخانه اي، شیلاتی و دام و طیور شد.

مدیرعامل شرکت شهرك هاي کشاورزي، خواستار کمک به رفع موانع قانونی از سوي مجلس شوراي اسلامی براي توسعه

 
گسترده شهرك هاي کشاورزي در کشور در زمینه هاي گلخانه اي، شیلاتی و دام و طیور شد. 

به گزارش خبرگزاري شبستان به نقل از وزارت جهاد کشاورزي،
« علی اشرف منصوري » در نشست کمیسیون کشاورزي مجلس
که به منظور بررسی برنامه ها، اقدام ها و مشکلات شرکت
شهرك هاي کشاورزي برگزارشد، افزود: فعالیت هاي انجام شده
در سال هاي گذشته و اقدام هاي گسترده در دست اجرا را در

 
این بخش تشریح کرد. 

وي افزود: امروز در حوزه توسعه شهرك هاي گلخانه اي، شیلاتی
و دام و طیور و همچنین تشریح تاثیرگذاري توسعه شهرك ها در تحقق جهش و رونق تولید از جمله افزایش بهره وري منابع آب و

 
خاك، ایجاد اشتغال پایدار، رشد و توسعه صادرات و ارزآوري، حفاظت از اراضی و... کمک به رفع موانع قانونی ضروري است. 

به گفته وي، براي تسهیل در پرداخت تسهیلات، کمک به کاهش هزینه هاي تولید، کوتاه کردن فرایند صدور مجوزها، تامین انرژي
مورد نیاز تا درب شهرك ها توسط دستگاه هاي خدمات رسان، کمک به تامین آب و تامین منابع اعتباري براي توسعه گسترده

 
شهرك هاي کشاورزي در کشور شد. 

گفتنی است ؛ در این نشست برنامه ها و عملکرد شرکت شهرك هاي کشاورزي با حضور اعضاي کمیسیون مجلس شوراي اسلامی
بررسی شد.



امضاي تفاهم نامه بانک کارآفرین و کمیسیون ملی یونسکو در ایران

منبع: توریسم پرسشماره خبر:  44  |  تاریخ: 1399/07/09

امضاي تفاهم نامه بانک کارآفرین و کمیسیون ملی یونسکو در ایران بانک کارآفرین با هدف تعریف،طراحی و اجراي مشترك
«نشان کارآفرینی»، با کمیسیون ملی یونسکو در ایران تفاهم نامه امضا کرد. به گزارش توریسم پرس به نقل از روابط عمومی

بانک کارآفرین،دکتر محمدرضا فرزین مدیرعامل این بانک در نشستی با حضور ...

امضاي تفاهم نامه بانک کارآفرین و کمیسیون ملی یونسکو

 
در ایران 

بانک کارآفرین با هدف تعریف،طراحی و اجراي مشترك
«نشان کارآفرینی»، با کمیسیون ملی یونسکو در ایران

 
تفاهم نامه امضا کرد. 

به گزارش توریسم پرس به نقل از روابط عمومی بانک
کارآفرین،دکتر محمدرضا فرزین مدیرعامل این بانک در

نشستی با حضور نمایندگان کمیسیون ملی یونسکو در ایران عنوان کرد:بانک کارآفرین در استراتژي مصوب جدید خود، براي ورود به

 
حوزه کارآفرینی به عنوان رسالت اصلی خود عزم جدي دارد. 

فرزین در ادامه با تشریح اهداف بانک کارآفرین در برنامه دو ساله 1400-1399 اضافه کرد:بانکداري شرکتی و حمایت از شرکت هاي
دانش بنیان و استارت آپ ها، از خطوط اصلی کسب وکار بانک کارآفرین در استراتژي جدید است. به عنوان قدم اول در راستاي تحقق
این هدف، مقرر شد با همکاري کمیسیون ملی یونسکو در ایران، نسبت به تعریف، طراحی و اجراي مشترك «نشان کارآفرینی» اقدام

 
کنیم. 

ایشان در بخش دیگري از سخنان خود بیان کرد: امضاي این تفاهم نامه یکی دیگر از اقدامات نوین بانک کارآفرین در مسیر توسعه
بوده که علاوه بر پیامدهاي اقتصادي، پیامدهاي اجتماعی و فرهنگی نیز خواهد داشت و قدم موثري در نظام بانکی به حساب می آید.

 
امیدواریم بتوانیم نقش تاثیرگذاري در توسعه اقتصادي کشور داشته باشیم و براي کارآفرینان فضاي مناسبی به وجود آوریم. 

در بخش دیگري از این نشست دکتر حجت االله ایوبی دبیرکل کمیسیون ملی یونسکو در ایران، اقدامات و فعالیت هاي این کمیسیون
را توضیح داد و گفت: هفته گذشته توافقنامه تاسیس مرکز بین المللی مدیریت جامع حوزه آبخیز و منابع زیستی در ایران امضا شد.
همچنین سه شهر دیگر ایران به شبکه شهرهاي جهانی یونسکو پیوستند و تعداد شهرهاي جهانی کشور به 14 شهر رسید. امضاي

تفاهم نامه همکاري با بانک کارآفرین، اقدام مهم دیگري است که با همکاري و هم فکري مدیران ارشد این بانک به ثمر رسیده است.



مهارت محوري در استخدام نیروي کار سبب توسعه صنعت می شود

منبع: بازار کارشماره خبر:  45  |  تاریخ: 1399/07/09

مهارت محوري در بکارگیري و استخدام نیروي کار را عامل تحول و توسعه صنعت دانست و بر تربیت نیروي ماهر تاکید کرد.

 
مهارت محوري در بکارگیري و استخدام نیروي کار را عامل تحول و توسعه صنعت دانست و بر تربیت نیروي ماهر تاکید کرد. 

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از اهواز، عبدالنبی سواعدي مدیرکل آموزش فنی و حرفه اي خوزستان به بازدید
از شرکت تولید سیم و کابل اهواز اشاره کرد و گفت: رسالت آموزش فنی و حرفه اي به عنوان متولی اصلی آموزش مهارت هاي
گوناگون در تربیت نیروي کار ماهر و متخصص در بخش هاي مختلف صنعت، خدمات و کشاورزي، نقش بسزایی در توسعه پایدار و

 
کاهش نرخ بیکاري و جهش تولید دارد. 

او گذراندن آموزش هاي مهارتی در رسیدن به اشتغال پایدار را موثر دانست و افزود: مهمترین عنصر تولید، آموزش مهارت هاي مرتبط

 
با حوزه تخصصی آن کار است. 

سواعدي با اشاره به فرموده مقام معظم رهبري مبنی بر اینکه آموزش هاي فنی و حرفه اي باید توسعه یابد، اظهار داشت: یکی از
اصلی ترین اولویت هاي براي برون رفت از وضعیت بیکاري، توسعه آموزش هاي فنی و حرفه اي، رونق کارآفرینی و اشتغالزایی است،
ضمن اینکه توسعه آموزش هاي فنی و حرفه اي در شرایط کنونی براي رشد اقتصادي و به ویژه شتاب دهی به فرآیند تولید امري

 
حیاتی محسوب می شود. 

مدیرکل آموزش فنی و حرفه اي خوزستان در پایان تصریح کرد: آمادگی کامل براي ارائه دوره هاي آموزش مهارتی مورد نیاز واحد
هاي صنعتی براي ارتقاي مهارت شاغلان وجود دارد.



جذب سرباز در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی

منبع: بازار کارشماره خبر:  46  |  تاریخ: 1399/07/09

وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از فارغ التحصیلان دوره کارشناسی تا دکتري سرباز امریه جذب می کند.

 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از فارغ التحصیلان دوره کارشناسی تا دکتري سرباز امریه جذب می کند. 

به گزارش بازارکار به نقل از خبرگزاري صدا و سیما، با توجه به ظرفیت ایجاد شده در اصل 147 قانون اساسی جمهوري اسلامی ایران،
این وزارت خانه از توان علمی و تخصصی فارغ التحصیلان دانشگاهی در قالب جذب نیروهاي امریه (کارکنان وظیفه) براي ارائه خدمت

 
در حوزه هاي اجتماعی، اقتصادي، کارآفرینی و رفاه در مراکز استان ها و مناطق محروم و کمتر توسعه یافته کشور اقدام کند. 

اداره کل توسعه منابع انسانی - امور مشمولین، این وزارتخانه با همکاري ادارات کل اجرائی در استان ها در سال 1399 اقدام به جذب
و به کارگیري تعدادي نیروي متخصص، نخبه و متعهد با مدرك تحصیلی کارشناسی، کارشناسی ارشد و دکتري در قالب طرح سرباز

 
تعاون یار (سرباز امریه) با تاریخ اعزام 1 دي 1399 نموده است. 

متقاضیان امریه سربازي می توانند تا 10 آبان با مراجعه به سامانه تعاون یار این وزارتخانه به نشانی taavonyar.mcls.gov.ir از
شرایط پذیرش و جذب در ادارات کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان ها اطلاع و ثبت نام کنند.



ایجاد 2500 صندوق خرد دیگر تا 1400

منبع: بازار کارشماره خبر:  47  |  تاریخ: 1399/07/09

رئیس صندوق کارآفرینی امید گفت: تا سال آینده 2500 صندوق خرد دیگر باید ایجاد کنیم که به این ترتیب تعداد صندوق
هاي خرد کشور به 5 هزار عدد می رسد.

رئیس صندوق کارآفرینی امید گفت: تا سال آینده 2500 صندوق خرد دیگر باید ایجاد کنیم که به این ترتیب تعداد صندوق

 
هاي خرد کشور به 5 هزار عدد می رسد. 

اصغر نوراله زاده در گفت وگو با خبرنگار مهر در مورد صندوق هاي خرد، اظهار داشت: تاکنون 2470 صندوق خرد ایجاد کرده ایم و
آنطور که برنامه ریزي شده تا سال آینده، باید با ایجاد 2500 صندوق دیگر، تعداد صندوق هاي خرد کشور را به 5 هزار صندوق

 
برسانیم. 

رئیس صندوق کارآفرینی امید افزود: هزار عدد از این صندوق ها با همکاري سازمان بسیج در قالب تعاونی تشکیل خواهد شد و هزار

 
عدد دیگر نیز با همکاري وزارت جهاد کشاورزي و 500 عدد دیگر نیز با همکاري وزارت کشور تشکیل خواهد شد. 

وي با بیان اینکه صندوق هاي خرد به نوعی نظام تأمین مالی محلی هستند، گفت: از این به بعد به جاي اینکه اهالی روستا به صندوق
کارآفرینی مراجعه کنند و وام با ضمانت هاي ما بگیرند، از این صندوق هاي خرد وام با ضمانت هاي محلی می گیرند و شاید چک و

 
سفته هم ندهند و می توانند بر اساس شناختی که از هم دارند وام را از صندوق بگیرند. 

نوراله زاده افزود: شخصی که نیاز به سم، بذر، وسیله یا هر چیز دیگري دارد با مراجعه به صندوق هاي خرد سریع و راحت وام را می

 
گیرد، اما اگر به صندوق کارآفرینی مراجعه کند شاید 6 ماه در صف بماند. 

وي ادامه داد: مدیرعامل سفته به ما داده است و افراد سپرده گذاشته اند از این رو متعهدند و مشکلی ایجاد نمی شود.



پایان نامه هاي تحصیلات تکمیلی در حوزه ورزش و جوانان بوشهر حمایت می

شود

منبع: وزارت ورزش و جوانانشماره خبر:  48  |  تاریخ: 1399/07/09

 
 

مدیرکل ورزش و جوانان استان بوشهر گفت: این اداره کل از پایان نامه هاي تحصیلات تکمیلی در حوزه ورزش و جوانان که موضوع

 
آنها مورد تایید شوراي پژوهش و فناوري قرار گیرد، حمایت می کند. 

 
به گزارش پایگاه خبري وزارت ورزش و جوانان و به نقل از روابط عمومی اداره کل ورزش و جوانان استان بوشهر؛ 

احمد بهروزیان فرد روز چهارشنبه اعلام کرد: اداره کل ورزش و جوانان استان بوشهر از فعالیت هاي پژوهشی در قالب پایان نامه هاي
دانشجویان تحصیلات تکمیلی که مرتبط با مسئله یابی و رفع موانع و مشکلات حوزه ورزش و جوانان استان صورت گیرد، حمایت می

 
کند. 

وي افزود: پذیرش و حمایت از پایان نامه هاي موردنظر، مشروط به تصویب موضوع و پیشنهادنامه ارائه شده در شوراي پژوهش و

 
فناوري اداره کل ورزش و جوانان استان بوشهر است و پژوهشکر در پروپزال ارائه شده مبلغ پیشنهادي خود را بیان می کند. 

بهروزیان فرد عنوان کرد: ارائه الگویی به منظور توسعه کسب و کارهاي ورزشی براي بانوان استان، بررسی راهکارهاي جذب و حفظ
حمایت کنندگان مالی و خیران ورزش یار در استان، بررسی چالش هاي تعامل اجتماعی بانوان جامعه ورزش در فضاي مجازي استان،
شناسایی و تحلیل زمینه هاي بالقوه براي توسعه کسب و کار با رویکرد کارآفرینی اجتماعی براي حل مسائل ورزش و جوانان استان

 
بوشهر بخشی از موضوعاتی است که اداره کل ورزش و جوانان از پژوهش در آن حمایت می کتد. 

مدیرکل ورزش و جوانان استان بوشهر ادامه داد: شناسایی و تحلیل موانع و آسیب هاي پیش روي کسب و توسعه شایستگی هاي
ضروري زندگی و کسب و کار، طراحی الگویی مفهومی و عملیاتی براي توسعه و بلوغ فرهنگی و شناسایی و تحلیل موانع و آسیب هاي

 
پیش روي توسعه فرهنگی در بین جوانان استان بوشهر از موضوعات مورد حمایت این اداره در حوزه جوانان است. 

وي اضافه کرد: طراحی الگویی مفهومی و عملیاتی براي ارزیابی و انتخاب جوان شایسته و طراحی الگوي نظام جانشین پروري در اداره

 
کل ورزش و جوانان استان بوشهر از دیگر موضوعات پژوهشی است که دانشجویان تحصیلات تکمیلی می توانند برگزینند. 



بهروزیان فرد اعلام کرد: دانشجویان تحصیلات تکمیلی براي دریافت این حمایت باید پروپوزال خود را در سال 99 به تایید واحد

 
تحصیلات تکمیلی محل تحصیل خود رسانده باشند و حمایت مالی از دیگر دستگاه ها و سازمان هاي دولتی و عمومی دریافت نکنند. 

مدیر کل ورزش و جوانان استان بوشهر عنوان کرد: ارائه گزارش پیشرفت کار در تمامی مراحل تدوین پایان نامه، ارائه یک نسخه
صحافی شده ( گالینگور ) از پایان نامه یا رساله خود همراه با لوح فشرده به ورزش و جوانان، ارائه یک مقاله علمی – پژوهشی به
صورت فایل نرم افزاري Word , pdf از موضوع پایان نامه یا رساله خود با همکاري اداره کل ورزش و جوانان و اعطاي مجوز نشر

 
الکترونیک پایان نامه خود فقط به وزارت ورزش و جوانان از تعهدات دانشجویان در استفاده از حمایت این اداره کل است. 

http://news.msy.gov.ir/news/2008517.htm  :لینک کوتاه



روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی» در مهربانو

منبع: پاناشماره خبر:  49  |  تاریخ: 1399/07/09

تهران (پانا) - برنامه جدید«مهربانو» از رادیو تهران با معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود، در این این
هفته روایت زندگینامه بانوي شجاع«مرضیه حدیدچی» پخش خواهد شد.

تهران (پانا) - برنامه جدید«مهربانو» از رادیو تهران با
معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود،
در این این هفته روایت زندگینامه بانوي شجاع«مرضیه

 
حدیدچی» پخش خواهد شد. 

به گزارش روابط عمومی رادیو تهران؛ زرین کشاورز تهیه
کننده برنامه با اعلام این خبر گفت: برنامه«مهربانو» کاري

 
از گروه اخلاق و زندگی شهروندي رادیو تهران که به معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه می پردازد. 

برنامه مهربانو را هرپنجشنبه ساعت 15:30و تکرار آن را جمعه ها ساعت 19 روي آنتن می رود، این هفته زندگینامه یک بانوي انقلابی

 
مرور می شود. 

"مرضیه حدیدچی (دباغ) از جمله زنان مبارز انقلاب اسلامی است که فعالیت ها و حرکتهاي سیاسی خود را از سال 1346آغاز کرده
است و این مبارزات را تا پیروزي انقلاب اسلامی ادامه داد و پس از آن نیز در مصدر بسیاري از امور از جمله فرماندهی سپاه همدان و
مسئولیت بسیج خواهران ، 3 دوره نمایندگی مجلس شوراي اسلامی و قائم مقامی جمعیت زنان جمهوري اسلامی ایران قرار گرفت

 
و..." ادامه این روایت را از برنامه مهربانو دنبال کنید. 

به گفته این تهیه کننده؛ تقویت حس خودباوري، اعتماد به نفس، ارائه راهکارهاي حقوقی، الگو قرار دادن آنها براي بانوان دیگر،

 
کارآفرینی و... از جمله اهدافی است که در این برنامه دنبال می شود. 

 
گفتنی است؛ تهیه کنندگی، اجراء، تحقیق و آیتم سازي برنامه بر عهده زرین کشاورز است. 

مخاطبان در سرتاسر دنیا می توانند از طریق وب سایتWWW.RADIOTEHRAN.IR ضمن استفاده از پخش زنده شبکه، در
جریان آخرین خبرهاي رادیو تهران قرار بگیرید. در محدوده استان تهران از طریق موج اف.ام ردیف 94 مگاهرتز و اي.ام ردیف 1332

 
کیلوهرتز شنونده ما باشید. 

همچنین شنوندگان از سرتاسر کشور هم می توانند شبکه رادیویی تهران را از طریق گیرنده هاي دیجیتال(ست تاپ باکس) دریافت
کنند. 



رادیو تهران مرضیه حدیدچی برنامه مهربانو



روایت زندگی بانوي انقلاب در رادیو تهران

منبع: دانشجوشماره خبر:  50  |  تاریخ: 1399/07/09

به گزارش گروه فرهنگی خبرگزاري دانشجو، به نقل از روابط عمومی رادیو تهران، برنامه جدید «مهربانو» از رادیو تهران با
معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود، در این هفته روایت زندگینامه بانوي شجاع مرضیه حدیدچی

پخش خواهد شد. زرین کشاورز تهیه کننده «مهربانو» گفت: برنامه «مهربانو» کاري ...

به گزارش گروه فرهنگی خبرگزاري دانشجو، به نقل از
روابط عمومی رادیو تهران، برنامه جدید «مهربانو» از رادیو
تهران با معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن
می رود، در این هفته روایت زندگینامه بانوي شجاع مرضیه

 
حدیدچی پخش خواهد شد. 

زرین کشاورز تهیه کننده «مهربانو» گفت: برنامه «مهربانو»
کاري از گروه اخلاق و زندگی شهروندي رادیو تهران است
که به معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه می پردازد.
این برنامه هر پنجشنبه ساعت 15:30 از رادیو تهران پخش

 
می شود و مخاطبان می توانند تکرار آن را جمعه ها ساعت 19 گوش دهند. 

وي یادآور شد: مرضیه حدیدچی (دباغ) از جمله زنان مبارز انقلاب اسلامی است که فعالیت ها و حرکت هاي سیاسی خود را از سال
1346 آغاز کرده است و این مبارزات را تا پیروزي انقلاب اسلامی ادامه داد و پس از آن نیز در مصدر بسیاري از امور از جمله
فرماندهی سپاه همدان و مسئولیت بسیج خواهران، 3 دوره نمایندگی مجلس شوراي اسلامی و قائم مقامی جمعیت زنان جمهوري

 
اسلامی ایران قرار داشته است. 

به گفته این تهیه کننده تقویت حس خودباوري، اعتماد به نفس، ارائه راهکار هاي حقوقی، الگو قرار دادن آن ها براي بانوان دیگر،

 
کارآفرینی و ... از جمله اهدافی است که در این برنامه دنبال می شود. 

 
تهیه کنندگی، اجرا، تحقیق و آیتم سازي برنامه بر عهده زرین کشاورز است. 

مخاطبان در سرتاسر دنیا می توانند از طریق وب سایت WWW.RADIOTEHRAN.IR ضمن استفاده از پخش زنده شبکه، در
جریان آخرین خبر هاي رادیو تهران قرار بگیرند. همچنین این برنامه در محدوده استان تهران از طریق موج اف. ام ردیف 94 مگاهرتز

 
و اي. ام ردیف 1332 کیلوهرتز پخش می شود. 

همچنین شنوندگان از سرتاسر کشور هم می توانند شبکه رادیویی تهران را از طریق گیرنده هاي دیجیتال (ست تاپ باکس) دریافت
کنند.



10 میلیارد تومان براي طرح هاي اقتصاد مقاومتی روستاهاي لرستان تصویب

شد

منبع: روزنامه سپهر غربشماره خبر:  51  |  تاریخ: 1399/07/09

10 میلیارد تومان براي طرح هاي اقتصاد مقاومتی روستاهاي لرستان تصویب شد >

 
10 میلیارد تومان براي طرح هاي اقتصاد مقاومتی روستاهاي لرستان تصویب شد 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي لرستان گفت: 10 میلیارد
تومان براي اجراي طرح هاي تولیدي و زیربنایی اقتصاد مقاومتی

 
در روستاهاي استان تصویب شده است. 

سمانه حسن پور در جمع خبرنگاران افزود: این رقم در قالب
تفاهم نامه اي میان معاونت اقتصادي سازمان برنامه و بودجه
کشور و استاندار لرستان به منظور توسعه پروژه هاي مردمی
پایگاه هاي اقتصاد مقاومتی در حوزه هاي زیربنایی و تولیدي

 
مصوب شد. 

وي تصریح کرد: مطالعات توسعه اقتصادي و اشتغال زایی 600
روستاي لرستان انجام شده است و اعتبار مصوب براي این

 
روستاها هزینه می شود. 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي لرستان اظهار کرد: باتوجه به شعار امسال به نام جهش تولید، تمامی دستگاه هاي استان ازجمله

 
ادارات مرتبط با حوزه هاي زیرساختی و اقتصادي تلاش خود را براي تحقق این مهم به کار گیرند. 

حسن پور درخصوص چگونگی انجام مطالعات توسعه اقتصادي و اشتغال روستایی بیان کرد: این طرح با توجه به ظرفیت روستاها و
دهستان هاي هم جوار، استعدادهاي بومی، اقتصادي و اجتماعی و محوریت شاخص هایی چون جمعیت، نرخ بیکاري، توان صادرات

 
کالا، خدمات، طرح هادي و ظرفیت گردشگري اجرا می شود. 

حسن پور اضافه کرد: درصورت همکاري متقابل و تعامل دوجانبه با بسیج سازندگی علاوه بر حمایت از پروژه هاي اقتصادي، زیرساخت

 
هاي مناسبی براي این تعداد روستا فراهم خواهد شد. 

منبع: خبرگزاري ایرنا



جزئیات پرداخت تسهیلات کرونا/ ثبت نام فقط 704 هزار واحد کسب و کار

براي تسهیلات کرونا

منبع: تسنیمشماره خبر:  52  |  تاریخ: 1399/07/09

معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت کار درباره تسهیلات کرونا گفت:برآورد وضعیت پرداخت تسهیلات کرونایی در ایران
نشان می دهد از 23 هزار و 500 میلیارد تومان منابع پیش بینی شده تنها 13هزار و 400میلیارد تومان پرداخت شده است.

معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت کار درباره
تسهیلات کرونا گفت:برآورد وضعیت پرداخت تسهیلات
کرونایی در ایران نشان می دهد از 23 هزار و 500 میلیارد
تومان منابع پیش بینی شده تنها 13هزار و 400میلیارد

 
تومان پرداخت شده است. - اخبار اقتصادي - 

به گزارش خبرنگار اقتصادي خبرگزاري تسنیم، به دنبال
شیوع ویروس کرونا فعالیت بسیاري از صنوف و کسب و
کارها به ویژه مشاغل خدماتی مختل و دچار مشکل شد و
بر این اساس دولت با هدف حفظ اشتغال موجود در بنگاه

ها و حمایت از کارگران، پرداخت تسهیلات حمایتی با نرخ سود ترجیحی 12درصد را مصوب کرد تا در اختیار بنگاه هاي خدماتی و
تولیدي آسیب دیده از کرونا قرار گیرد. پرداخت تسهیلات حمایتی به شاغلان کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا و فعالان اقتصادي

 
14رسته منتخب از سیزدهم خرداد ماه آغاز شده و مشمولان براي گرفتن وام به بانک ها معرفی شده اند. 

نرخ سود تسهیلات 12درصد و دوره بازپرداخت تسهیلات، با احتساب دوره تنفس از اول آبان ماه و به مدت دو سال است. وثایق و
تضامینی که براي دریافت تسهیلات از سوي بانک ها دریافت می شود، متفاوت و با ارائه سفته و معرفی ضامن خواهد بود. سقف مبلغ

 
سفته نیز 1.5 برابر اصل سود تسهیلات است. 

برابر اعلام وزارت کار، تسهیلات تا سقف 16میلیون تومان، نیازمند سفته فرد متقاضی یا چک به تشخیص بانک و تسهیلات 16میلیون
تا 48میلیون تومانی نیازمند سفته متقاضی یا چک به همراه یک ضامن است. تسهیلات 48تا 160میلیون تومانی، به سفته متقاضی یا
چک با دو ضامن نیاز دارد. براي وام 160تا 200میلیون تومانی ارائه سفته متقاضی یا چک به همراه سه ضامن لازم است و براي
درخواست تسهیلات بالاتر از 200 میلیون تومان هم ارائه تضمین صادره از سوي صندوق هاي ضمانت یا به تشخیص بانک ارائه وثیقه

 
هاي متعارف موردنیاز است. 

 
تازه ترین جزئیات آماري از پرداخت تسهیلات کرونایی 

عیسی منصوري، معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در بیست و ششمین جلسه کارگروه مقابله با
پیامدهاي اقتصادي کرونا با ارائه گزارشی به ارزیابی شیوه هاي حمایت از کسب وکارهاي آسیب دیده پرداخت و با اشاره به تجربه
سیاست هاي متنوع و ترکیبی بسیاري از کشورهاي جهان تصریح کرد: مطالعه 54 کشور جهان به ما نشان می دهد بیش از 85 درصد



 
سیاست هاي حمایتی دولت ها در قالب سیاست هاي مالی و تنها 25 درصد در قالب سیاست هاي پولی بوده است. 

براساس گزارش ارایه شده، در ایران سیاست گذار با ترکیب کلی گروه هاي هدف به حمایت از اقشار مختلف پرداخته اما بیشترین
تمرکز خود را شاغلان تامین اجتماعی (داراي نیاز به حمایت بیشتر و در معرض ریزش) معطوف داشته است، این در حالی است که با

 
اعطاي یارانه معیشتی به بخش وسیعی از خانوارهاي ایرانی نیز به صورت مستقیم حمایت کرده است. 

براساس گزارش یاد شده با برآورد احتمالی ریزش شیوع کرونا، کسب وکارها ممکن است از اواسط اسفند امسال دوباره توان بازیابی
داشته باشند و از این جهت نیازمند بسته هاي حمایتی پساکرونایی هستند. دولت پس از شیوع کرونا از اوایل اسفند سال گذشته
تاکنون در قالب سیاست هاي حمایتی و در قالب 4 ابزار حمایتی «پرداخت تسهیلات»، «بیمه بیکاري»، «مشوق بیمه کارفرمایی» و

 
«یارانه دستمزد» به حمایت از کسب وکارها پرداخته است. 

البته برآورد وضعیت پرداخت تسهیلات کرونایی در ایران نشان می دهد از 23 هزار و 500 میلیارد تومان منابع پیش بینی شده تنها
13هزار و 400میلیارد تومان (معادل 57 درصد) پرونده به دستگاه هاي اجرایی رسیده و با طی فرآیندهاي اداري و معرفی به بانک ها،
در نهایت تنها 4 هزار و 520 میلیارد تومان تسهیلات به کسب وکارها پرداخت شده است. این در حالی است که کسب وکارها در
ایران براي دریافت این تسهیلات با چالش هاي متعددي از جمله پایین بودن سرانه تسهیلات، بالابودن هزینه حفظ نیروي کار و ...

 
مواجه هستند. 

براساس آمار اعلامی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از 3.76 میلیون واحد مشمول تسهیلات کرونایی تنها 704 هزار واحد ثبت نام
شدند و 512هزار واحد ثبت نام نهایی کردند و البته 508هزار واحد پرونده آن ها ارسال شد و این در حالی است که تنها 238 هزار
واحد در مجموع 4500 میلیارد تومان اعتبار دریافت کردند. همچنین در حالی که بیشترین درخواست تسهیلات براي وزارت راه و

شهرسازي و وزارت صمت بوده اما در پرداخت تسهیلات، دستگاه هاي وام گیرنده از وزارت خانه دیگري بوده اند.



لزوم تبیین و روشنگري در فضاي مجازي/ پایگاه هاي مقاومت بسیج؛ اصلی

ترین تشکیلات راهبردي گام دوم انقلاب

منبع: بلاغشماره خبر:  53  |  تاریخ: 1399/07/09

 
به گزارش بلاغ، 

سردار غلامرضا سلیمانی صبح امروز در جمع بسیجیان
چهارمحال و بختیاري اظهار داشت: سازمان بسیج به عنوان
اصلی ترین تشکیلات انقلاب اسلامی ایران با تمرکز بر
محورهاي مختلف الگویی متفاوت از مردم سالاري اسلامی

 
را به نمایش گذاشته است. 

وي با بیان اینکه این الگوي متفاوت در سایه پیروي انقلاب
و استقرار ملت عزیز به جهانیان ثابت شده است، افزود:

 
بسیج در ذات و ماهیت متفاوت با الگوهایی است که توسط مدعیان دموکراسی به جهان تحمیل می شود. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با تأکید بر رسالت بسیج در گام دوم انقلاب، گفت: باید جامعه سازي و دولت سازي را به عنوان رده

 
هاي اصلی این تشکیلات با تکیه بر ظرفیت و نیروي عظیم مردمی، جوانان انقلابی و روحیه جهادي احیا کنند. 

 
سردار سلیمانی بیان کرد: پایگاه هاي مقاومت باید احیا شود و همه ظرفیت ها زیر چتر مساجد قرار بگیرند. 

وي با اشاره به اینکه مردم سالاري دینی در ایران اسلامی متفاوت از همه مردم سالاري هاي دنیا است گفت: هدف مردم سالاري در

 
کشورهاي دیگر به کمال رسیدن انسان نیست بلکه بهره گیري از منافع و کسب سود شخصی است. 

سردار سلیمانی با تاکید بر اینکه پایگاه ها باید راهبرد و تاکتیک داشته باشند خاطرنشان کرد: حوزه ها باید هدایتگر، حامی و

 
رصدکننده باشند. 

وي با اذعان بر اینکه ما نه تنها باید اشتغال بسیجیان را حل کنیم بلکه مشکل اشتغال همه جوانان نیز باید حل شود خاطرنشان کرد:

 
هیئت هاي اندیشه ورز در پایگاه ها باید شکل بگیرند و مسائل عمده را بر روي کار آورده و براي حل آن ها برنامه ریزي کنند. 

سردار سلیمانی با تاکید بر اینکه باید زیرساخت ها را براي بسیجیان فراهم کنیم اظهار کرد: جایگاه ها باید شناسایی شده، حوزه نقش

 
خود را ایفا کند و مردم مجري برنامه باشند. 

وي با بیان اینکه شما باید کار را به خود مردم بسپارید گفت: راه هاي ارتباط گیري با مردم را باید بدانیم و در کنار آن ها براي حل



 
مشکلاتشان برنامه ریزي کنیم. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفان در ادامه افزود: ما بسیجیان باید به مدیران یاد بدهیم میان مردم باشند و مشکلات آن ها را حل

 
کنند؛ تاکید میز خدمت در ادارات نیز به همین دلیل است. 

سردار سلیمانی تشریح کرد: بسیج هدفش ساختن آینده جوانان کشور، حل مشکلات بیکاري، ریشه کن کردن اعتیاد، کاهش طلاق و

 
افزایش ازدواج جوانان است. 

وي با تاکید بر اینکه بسیجیان در خیلی عرصه ها الگو هستند خاطرنشان کرد: بسیجیان تجربیات شان را به یکدیگر انتقال دهند؛ یکی

 
از این ویژگی هاي تمدن سازي، ارائه و تکثیر الگو است. 

 
تبیین و روشنگري در فضاي مجازي از ضروریات است 

 
رئیس سازمان بسیج مستضعفان در چهارمحال بختیاري گفت: تبیین و روشنگري در فضاي مجازي از ضروریات است. 

وي با اشاره به اینکه خیلی از کارها را می توان از طریق فضاي مجازي انجام داد اظهار کرد: همه مردم به فضاي مجازي دسترسی
دارند و سرویس می گیرند، اما وضع ما در فضاي مجازي خوب نیست، دروغ را به عنوان راست به خورد مردم می دهند و عده اي هم

 
باور می کنند و اینجاست که ما باید در فضاي مجازي ورود پیدا کنیم و جلوي این بی بندباري را بگیریم. 

 
سردار سلیمانی خاطرنشان کرد: بسیج بخش زیادي از اقداماتش در جهت کاهش مشکلات مردم است. 

 
وي با اشاره به اینکه جمهوري اسلامی قوي و مقتدر است گفت: قوي ترین قدرت دنیا در مقابل ایران به زانو در آمده است. 

سردار سلیمانی با تاکید بر اینکه مردم ما دچار مشکل شده اند گفت: ما باید در کنار مردم باشیم، کمک کنیم و از حقوق آن ها دفاع

 
کنیم. 

وي با بیان اینکه بسیج در دوران دفاع مقدس 92 هزار شهید را تقدیم نظام جمهوري اسلامی ایران کرده است عنوان کرد: امروز نیز
باید فداکاري کنیم و انتظار این است که با هدایت فرماندهی سپاه حضرت قمر بنی هاشم(ع) و میدان داري شما بسیجیان چهارمحال

 
و بختیاري در این زمینه پیشتاز باشد. 

سردار سلیمانی در پایان با اشاره به اینکه در هشت سال دفاع مقدس دشمن ضربات محکم و سختی را از چهارمحال و بختیاري

 
دریافت می کرد خاطرنشان کرد: در نبرد جنگ نرم نیز بازهم چهارمحال و بختیاري باید نشان دهند که پیروز است. 

انتهاي پیام/



10 میلیارد تومان براي طرح هاي اقتصاد مقاومتی روستاهاي لرستان تصویب

شد

منبع: خبر فوريشماره خبر:  54  |  تاریخ: 1399/07/09

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزي لرستان گفت: 10 میلیارد تومان براي اجراي طرح هاي تولیدي و زیربنایی اقتصاد
مقاومتی در روستاهاي استان تصویب شده است.

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزي لرستان گفت: 10
میلیارد تومان براي اجراي طرح هاي تولیدي و زیربنایی

 
اقتصاد مقاومتی در روستاهاي استان تصویب شده است. 

سمانه حسن پور روز چهارشنبه در جمع خبرنگاران افزود:
این رقم در قالب تفاهم نامه اي میان معاونت اقتصادي
سازمان برنامه و بودجه کشور و استاندار لرستان به منظور
توسعه پروژه هاي مردمی پایگاه هاي اقتصاد مقاومتی در

 
حوزه هاي زیربنایی و تولیدي مصوب شد. 

وي تصریح کرد: مطالعات توسعه اقتصادي و اشتغال زایی 600 روستاي لرستان انجام شده است و اعتبار مصوب براي این روستاها

 
هزینه می شود. 

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزي لرستان اظهار داشت: باتوجه به شعار امسال به نام "جهش تولید"، تمامی دستگاه هاي استان از

 
جمله ادارات مرتبط با حوزه هاي زیرساختی و اقتصادي تلاش خود را براي تحقق این مهم بکار گیرند. 

حسن پور درخصوص چگونگی انجام مطالعات توسعه اقتصادي و اشتغال روستایی بیان کرد: این طرح با توجه به ظرفیت روستاها و
دهستان هاي همجوار، استعدادهاي بومی، اقتصادي و اجتماعی و محوریت شاخص هایی چون جمعیت، نرخ بیکاري، توان صادرات

 
کالا، خدمات، طرح هادي و ظرفیت گردشگري اجرا می شود. 

حسن پور اضافه کرد: در صورت همکاري متقابل و تعامل دوجانبه با بسیج سازندگی علاوه بر حمایت از پروژه هاي اقتصادي، زیر

 
ساخت هاي مناسبی براي این تعداد روستا فراهم خواهد شد. 

122 طرح کلیدي قرارگاه اقتصاد مقاومتی لرستان در دست اقدام است که پیشرفت فیزیکی این تعداد از 38 درصد در سال 96 اکنون
به بیش از 60 درصد رسیده است.



خودکفایی در صنعت نساجی با توان صنعتگران داخلی و حمایت هاي بانک

ملی ایران

منبع: تدبیر و امیدشماره خبر:  55  |  تاریخ: 1399/07/09

با حمایت هاي صورت گرفته از ایده تا طراحی و تولید محصولات این واحد صنعتی بزرگ در داخل کشور با تکیه بر700
متخصص جوان کشور و براساس استانداردهاي جهانی و با توجه به تامین 100 درصد نیاز مصرف کنندگان داخلی با صادرات

این کالا سالانه بیش از 100 میلیون دلار ارزآوري براي کشور به همراه دارد.

خودکفایی در صنعت نساجی با توان صنعتگران داخلی و حمایت هاي بانک ملی ایران با حمایت هاي صورت گرفته از ایده تا
طراحی و تولید محصولات این واحد صنعتی بزرگ در داخل کشور با تکیه بر700 متخصص جوان کشور و براساس استانداردهاي
جهانی و با توجه به تامین 100 درصد نیاز مصرف کنندگان داخلی با صادرات این کالا سالانه بیش از 100 میلیون دلار ارزآوري براي

 
کشور به همراه دارد. 

بانک ملی ایران با تأمین و تجهیز منابع لازم همواره در راستاي ایجاد، تکمیل، توسعه و تأمین سرمایه در گردش بنگاه هاي اقتصادي،
حمایت از ساخت داخل، تامین و بومی سازي نیازهاي کشور و ایجاد فرصت هاي شغلی پایدار تسهیلات و اعتبارات لازم را اختصاص

 
داده است. 

به گزارش شبکه اطلاع رسانی تدبیر و امید، بنابراعلام روابط عمومی بانک ملی ایران، صنعت نساجی کشور طی سال هاي اخیر با
حمایت ها و پشتیبانی بی دریغ این بانک و به دست توان صنعتگران داخلی به آنچه هدف گذاري کرده بود نظیر خودکفایی در تولید

 
پارچه و پرده و بومی سازي این صنعت دست یافته است. 

رونق و جهش تولید به عنوان یکی از مهم ترین بخش هاي مهم پیشران حرکت کشور به سمت توسعه اقتصادي است؛ بخشی که سعی
شده تا با برنامه ریزي و پشتیبانی و حمایت هاي همه جانبه و گسترده، تاثیرگذاري آن در روند حرکت توسعه اقتصادي کشور افزایش

 
یابد. 

طی سال هاي گذشته یکی از کارخانجاتی که توانسته با بهره مندي از حمایت ها و پشتیبانی بانک ملی ایران با دریافت تسهیلات
ریالی و ارزي و خدمات مالی نظیر ضمانت نامه هاي ارزي به منظور رفع مشکلات موجود صنایع نساجی و در جهت بازسازي و نوسازي
صنایع یاد شده به رونق تولید برسد و تبدیل به صنعتی بومی و نیاز به واردات را کاهش دهد، شرکت جهان اروم ایُاز به عنوان قطب

 
تولید پارچه هاي مبلی و پرده در استان تهران (قرچک) است. 

با حمایت هاي صورت گرفته از ایده تا طراحی و تولید محصولات این واحد صنعتی بزرگ در داخل کشور با تکیه بر700 متخصص
جوان کشور و براساس استانداردهاي جهانی و با توجه به تامین 100 درصد نیاز مصرف کنندگان داخلی با صادرات این کالا سالانه

 
بیش از 100 میلیون دلار ارزآوري براي کشور به همراه دارد. 

استفاده از ظرفیت بخش خصوصی، تقویت توان اقتصاد شرکت هاي دانش بنیان و تکیه بر تولید صنعتگران داخل همواره مورد حمایت

 
بانک ملی ایران بوده تا زمینه خودکفایی، اشتغالزایی، افزایش تولید ناخالص ملی و جهش و شکوفایی اقتصاد کشورمان فراهم شود. 



با راه اندازي تولیدات جدید در این کارخانه، ضمن تکمیل زنجیره تولید و رفع کامل نیاز داخل صنعت نساجی، امکان صادرات و

 
دستیابی به بازارهاي منطقه نیز میسر شده است. 

حمید دیهیم کارشناس اقتصادي و مسائل بانکی با بیان این که بانک ملی ایران رکوددار پرداخت تسهیلات به واحد هاي صنعتی و
تولیدي در شبکه بانکی جهت رونق تولید و اشتغالزایی در کشور است، اعلام کرد: با حمایت بانک ملی ایران هیچ دغدغه اي براي

 
تامین منابع مالی شرکت هاي دانش بنیان و زیر ساخت هاي اساسی در کشور نیست. 

این اقتصاد دان با اشاره به این که تولید و اشتغال از ضرورت هاي اجتناب ناپذیر رشد و توسعه اقتصادي هر کشوري است، گفت: براي
رونق و توسعه واحدهاي تولیدي و حفظ اشتغال با همکاري و حمایت هاي بانک ملی ایران در کشور می توانیم در جهت هم افزایی

 
بیشتر در جهت رونق تولید و توسعه اشتغال قدم برداریم. 

وي افزود: با توجه به زیرساخت هاي مناسب حمل ونقل استان تهران به دلیل دسترسی بیشتر به بازارهاي صادراتی می تواند مکان
مناسبی براي استقرار صنایع صادرات محور باشد که بهره برداري از چنین صنایعی ارزش افزوده و ارزآوري مناسبی به همراه خواهد

داشت.



تاثیر شیوع کرونا بر صنعت خودروي جهان

منبع: پرشین خودروشماره خبر:  56  |  تاریخ: 1399/07/09

ماه هاست که نام کرونا در دنیا بر سر زبان ها افتاده است، ویروسی که فعالیت اکثر صنایع را مختل و اقتصاد دنیا را تحت
تأثیر قرارداده که در این میان صنعت خودرو نیز در امان نمانده است.

به گزارش پرشین خودرو، ویروس کرونا، ترسناك ترین وضعیت را در بین صنایع مختلف، براي صنعت خودروسازي رقم زده

 
است. میزان تولید و فروش خودرو افت بی سابقه اي از زمان بحران مالی جهانی داشته است. 

با صفر شدن تولید و فروش، بحران نقدینگی و از دست رفتن سرمایه نیز به تدریج خود را نشان می دهد؛ اگر خودروسازان نتوانند با

 
کمک هاي دولتی سرمایه و نقدینگی لازم خود را تأمین کنند، ویروس کرونا آن ها را به سرنوشتی تلخ می کشاند. 

14 میلیون نفر در اروپا و 18 میلیون نفر در آمریکا به طور مستقیم و غیر مستقیم در این صنعت شاغل هستند. حالا آمریکایی ها

 
شدیدترین افت در فروش را تجربه می کنند و اروپایی ها نیز نگران باختن بازار به رقباي آسیایی شان هستند. 

فروش خودرو در اتحادیه اروپا 50 درصد، در ایالات متحده آمریکا 38 درصد و در چین 48 درصد سقوط کرده است. در کنار این
اعداد سرسام آور، باید اضافه کرد که فقط 8 خودروساز برتر غرب در سه ماهه اول سال میلادي جاري 50 میلیارد دلار از نقدینگی

 
خود را از دست داده اند. 

 
بسته هاي محرك اقتصادي 

در همین راستا بعضی دولت ها بسته هاي محرك اقتصادي براي حمایت از بخش هاي مختلف در نظر گرفتند و بخش خودروسازي

 
نیز از این امر مستثنی نبوده است. 

حمایت هایی از قبیل: افزایش مشوق هاي مشتریان (تخصیص وام بیشتر براي خرید خودروهاي برقی یا خودروهاي پاك)، معافیت از
مالیات ارزش افزوده VAT براي خرید خودروهاي برقی، مرخصی کارکنان با پرداخت 75 تا 80 درصدي حقوق آنها توسط دولت براي
کاهش فشار به خودروسازان، تعویض خودروهاي فرسوده با پرداخت نقدي خودروسازان، کاهش مقدار بیمه خودرو با خرید خودروهاي

 
برقی و هیبریدي و مانند آن. 

در مرداد ماه امسال، 27 عضو اتحادیه اروپا بر سر تخصیص یک بسته اقتصادي 750 میلیارد یورویی به توافق رسیدند که 390 میلیارد

 
یورو از این مبلغ کمک بلاعوض بوده و 360 میلیارد یورو نیز به صورت وام پیش بینی شده است. 

 
فرانسه 

دولت فرانسه یکی از دولت هایی است که با اعطاي کمک 8.8 میلیارد دلاري به احیاي صنعت خودرو در این کشور اقدام کرد تا از

 
ضرر و زیان و بحران هاي مالی شدید این بخش مهم از اقتصاد فرانسه جلوگیري به عمل بیاورد. 



در فرانسه بیش از 400 هزار نفر به طور مستقیم در صنعت خودروسازي مشغول کار هستند. در خرداد ماه امسال، دولت فرانسه یک

 
بسته پنج میلیارد یورویی وام تضمینی براي شرکت خودروسازي رنو در نظر گرفت که 15 درصد سهام آن به دولت تعلق دارد. 

 
آلمان 

دولت آلمان نیز با هدف کمک به شرکت هاي خودروسازي، مبلغ پنج میلیارد یورو معادل 5.6 میلیارد دلار در قالب طرح حمایت از
خریدار خودرو، اختصاص داده است. همچنین براي تشویق مشتریان، بیمه 2500 یورویی خودروهاي با سوخت بالا تنها 500 یورو در

 
نظر گرفته شده است. 

 
بریتانیا 

در بریتانیا نیز اقداماتی جهت تخصیص حمایت هاي مالی از این صنعت انجام شده و بعضی خودروسازان به طور مجزا و محرمانه

 
مبلغی را به صورت وام از دولت مطالبه کرده اند. (درخواست رقم دو میلیارد و 400 میلیون دلاري شرکت جگوار- لندرور) 

 
ایتالیا 

پارلمان کشور ایتالیا هم با طرح بسته هاي تشویقی و پرداخت یارانه براي خرید خودرو با موتور احتراقی و برقی و هیبریدي به کمک

 
صنعت خودروي این کشور شتافت. (پرداخت تقریباً یک دهم از مبلغ خودروهاي هیبریدي به صورت یارانه) 

 
آمریکا 

علی رغم اینکه بعضی خودروسازان در ایالات متحده (جنرال موتورز، فورد و... و.)، براي دچار نشدن به سرنوشتشان در دوران رکود
اقتصادي (سال 2008-2007) از درخواست کمک از دولت فدرال، امتناع کردند ولی با تداوم کرونا خودروسازان ناگزیر شدند براي
حمایت مالی از مصرف کننده با دولت وارد مذاکره شدند تا طرحی شبیه طرح 2009 ""پول نقد در ازاي خودروي فرسوده"" را اجرا

 
کنند. 

 
اسپانیا 

دولت اسپانیا نیز با در نظر گرفتن بودجه سه میلیارد و 750 میلیون یورویی براي احیاي صنعت خودروسازي، توجه ویژه اي به
خودروهاي برقی کرده است. این صنعت موجب اشتغال 650 هزار نفر مستقیم و دو میلیون نفر غیر مستقیم در اسپانیا شده است. لازم

 
به ذکر است که یک پنجم صادرات اسپانیا از تولید خودرو بوده و بعد از آلمان دومین تولید کننده بزرگ اروپا به شمار می رود. 

 
هند 

کشور هند با اعمال تعرفه بر خودروهاي وارداتی براي تقویت تولید بومی خودرو براي پنج سال آتی، در نظر دارد از خودروسازان

 
داخلی حمایت کند. 



 
منبع: مهر 



بیمه قالیبافی خواسته مهم بافندگان فرش دستباف

منبع: بانکداري ایرانیشماره خبر:  57  |  تاریخ: 1399/07/09

مدیرعامل اتحادیه تعاونی هاي فرش دستباف ابراز امیدواري کرد با دستور رییس جمهور مشکل بیمه بافندگان و قالیبافان
کشور برطرف شود.

مدیرعامل اتحادیه تعاونی هاي فرش دستباف ابراز امیدواري کرد با دستور رییس جمهور مشکل بیمه بافندگان و قالیبافان کشور

 
برطرف شود. 

عبداله بهرامی در گفت و گو با ایسنا، بر لزوم حمایت از قالیبافان و هنرصنعت فرش دستباف تاکید کرد و گفت: یکی از خواسته هاي
مهم قالیبافان اجراي قانون بیمه قالیبافان است که در سال 1388 مصوب و تا سال 1392 اجرایی شد که بر اساس آن مقرر شد 450
هزار نفر بیمه شوند و ظرف 10 سال از زمان تصویب مصوبه، هر سال 100 هزار نفر وارد این چرخه شوند و تحت پوشش بیمه قرار

 
گیرند. 

وي ادامه داد: متاسفانه از سال 1392 به بعد علاوه بر افرادي که سالها در صف بیمه بودند و نتوانستند از مزایاي بیمه بهره مند شوند،
230 هزار قالیبافی هم که طی مدت پنج سال بیمه پرداخت کرده بودند به دلایل مختلف مثل عدم واریز بیمه در روز مقرر یا عدم

 
حضور هنگام مراجعه بازرس قطع شد. 

مدیرعامل اتحادیه تعاونی هاي فرش دستباف تصریح کرد: در حال حاضر بر اساس آمارهاي موجود و تایید مرکز ملی فرش به عنوان

 
متولی فرش ایران، حدود یک میلیون بافنده فرش در کشور وجود دارد که از این تعداد تنها 220 هزار نفر تحت پوشش بیمه هستند. 

بهرامی، موضوع بیمه و امنیت شغلی را براي قالیبافان حایز اهمیت دانست و تاکید کرد: 80 درصد بافندگان فرش کشور بانوانی

 
هستند که در خانه شاغلند و این مساله در اشتغال و امنیت شغلی و درآمد خانوار بسیار مهم است. 

وي با اشاره به دستور رئیس جمهور به وزارت کار براي توجه ویژه به قالیبافان اظهار کرد: معتقدم اگر بحث بیمه قالیبافان مدنظر بوده
است، به جاي وزارت کار باید به سازمان برنامه و بودجه دستور داده شود تا پول بیمه در اختیار سازمان تامین اجتماعی قرار گیرد
چون تامین اجتماعی مجري است و وزارت کار می تواند بابت پوشش بیمه قالیبافان این سازمان را مکلف کند ولی بر اساس آنچه که
در قانون دیده شده، بودجه هر سال مصوب می شود و لذا سازمان برنامه و بودجه باید این بودجه را جهت پوشش بیمه قالیبافان در

 
اختیار تامین اجتماعی قرار دهد. 

مدیرعامل اتحادیه تعاونی هاي فرش دستباف در پایان با اشاره به افزایش قیمت مواد اولیه و عدم پیش بینی تسهیلات ارزان قیمت
براي بافندگان، ابراز امیدواري کرد: با دستور رئیس جمهوري مشکلات بیمه قالیبافان برطرف شود.



لزوم نظارت همه جانبه بر رعایت پروتکل هاي بهداشتی در بازار/ عدم رعایت

پروتکل هاي بهداشتی مساوي با پلمپ واحد صنفی

منبع: روزنامه امینشماره خبر:  58  |  تاریخ: 1399/07/09

به گزارش امین، حسینقلی قوانلو در جلسه مشترك روساي ادارات صنعت، معدن و تجارت و روساي اتاق اصناف با اعلام این
مطلب افزود: با توجه به تداوم شیوع ویروس کرونا در سطح جامعه، آن دسته از واحدهاي صنفی که پروتکل هاي بهداشتی را

رعایت نکنند پلمپ خواهند شد. وي در ادامه با تقدیر از متصدیان (...)

به گزارش امین، حسینقلی قوانلو در جلسه مشترك روساي ادارات صنعت، معدن و تجارت و روساي اتاق اصناف با اعلام این
مطلب افزود: با توجه به تداوم شیوع ویروس کرونا در سطح جامعه، آن دسته از واحدهاي صنفی که پروتکل هاي بهداشتی را رعایت

 
نکنند پلمپ خواهند شد. 

وي در ادامه با تقدیر از متصدیان واحدهاي صنفی که مبادرت به رعایت پروتکل هاي بهداشتی می نمایند گفت: در بررسی هاي بعمل

 
آمده، بسیاري از واحدهاي صنفی در سراسر استان الزامات بهداشتی را رعایت کرده و از این بابت از آنها تشکر می نمایم. 

او در ادامه اظهار داشت: در برهه فعلی شعار ما این است، هم باید اقتصاد را حفظ کرد و هم به سلامت مردم و جامعه اهمیت داد لذا با

 
فرهنگ سازي در سطح بازار و رعایت پروتکلهاي بهداشتی می توانیم شیوع این ویروس را کنترل و تداوم فعالیت بازار را شاهد باشیم. 

قوانلو ادامه داد: ما باید این روزها بار روي دوش جامعه پزشکی و حوزه سلامت را کم کرده و این امر محقق نمی شود جز با رعایت هر

 
چه بیشتر پروتکل هاي بهداشتی. 

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان در ادامه به تداوم نظارت و بازرسی در سطح بازار تاکید کرد و گفت: نظارت هر چه بیشتر

 
بر قیمت کالا و خدمات و رعایت مسائل بهداشتی با جدیت از سوي اتاق هاي اصناف و ادارات صمت شهرستانی پیگیري می شود. 

او تاکید کرد: در برهه فعلی شاهد فشار حداکثري امریکا و برخی دیگر کشورها بر کشورمان می باشیم لذا باید تمام توان خود را با

 
افزایش تولید، اشتغال و کنترل بازار در جهت ریشه کن کردن این فشار حداکثري به کار ببریم. 

وي در پایان یاد آور شد: میزان سرمایه گذاري صنعتی در سالجاري در استان مازندران نسبت به سالهاي قبل بسیار بهتر بوده و تمام

 
تلاشمان را براي راه اندازي واحدهاي جدید صنعتی و بالاخص واحدهاي صنعتی با 60درصد پیشرفت فیزیکی به کار خواهیم بست. 

 
 -
-



فعالیت 5 واحد لبنی در آمل/ تولید روزانه 3000 تن لبنیات

منبع: ایاناشماره خبر:  59  |  تاریخ: 1399/07/09

 
مدیر جهاد کشاورزي آمل از فعالیت 5 واحد لبنی با تولید 3 هزار تن در روز در این شهرستان خبر داد. 

به گزارش خبرنگار ایانا در مازندران، سید حسین اسلامی با بیان اینکه در 5
واحد لبنی شهرستان آمل، روزانه 3 هزار تن انواع پنیر، ماست، بستنی، دوغ،
خامه، دسر و انواع نوشیدنی تولید و روانه بازار داخلی و کشورهاي حوزه خلیج
فارس، آسیاي میانه، اروپا و امریکا می شود، گفت: فعالیت این واحدها زمینه

 
اشتغال 18 هزار نفر را در این شهرستان فراهم کرده است. 

مدیر جهاد کشاورزي شهرستان آمل اظهار کرد: با توجه به اهمیت حضور
محصولات لبنی در سبد تغذیه خانوار و کمتر بودن میانگین مصرف لبنیات در

ایران نسبت به استاندارد جهانی و جمعیت جوان کشور، نیاز بالایی به مصرف لبنیات سالم فارغ از برند تجاري در کشور وجود دارد که
طبیعتا باید آینده رو به رشدي براي آن متصور شد ولی براي تحقق آن می بایست اقدامات زیربنایی مناسب تري صورت پذیرد از

 
جمله می توان به فرهنگ سازي عمومی و بهبود فضاي کسب و کار و به روز رسانی استانداردهاي حال حاضر اشاره کرد. 

وي تصریح کرد: سلامت، نوآوري، تنوع، کیفیت و رعایت حقوق مصرف کنندگان همیشه ارکان سیاست هاي کسب و کار براي این

 
شرکت هاست. 

اسلامی ادامه داد: در این راستا توسعه برندهاي تحت مدیریت با خلق برندهاي تازه در برنامه کار است که هدف آن اولا توجه و تمرکز
به گروه محصولات خاص به لحاظ کیفیت و سلامت و ایجاد شرکت هاي متخصص در آن گروه بوده و ثانیا تولید محصولات متنوع،

 
براي حق انتخاب مصرف کنندگان با سلایق و خواسته هاي مختلف نیز محقق می شود. 

وي در پایان گفت: بزرگترین تولیدکننده فراورده هاي لبنی در کشور و بزرگ ترین واحد صادرکننده فراورده هاي لبنی ایران (کاله) در
شهرستان آمل فعالیت دارد.



لزوم رفع مشکلات ناشنوایان در شادگان

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  60  |  تاریخ: 1399/07/09

سرپرست فرمانداري شادگان گفت: رفع مشکلات ناشنوایان باید مورد توجه مسئولان مربوطه قرار گیرد.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
اهواز، امید صبري پور سرپرست فرمانداري شادگان گفت:
روز جهانی ناشنوایان فرصتی است تا نیاز هاي این عزیزان
را در جامعه و خانواده از جمله برقراري ارتباط آن ها با

 
دیگران، اشتغال، تحصیل را برطرف کنیم. 

او افزود: ناشنوایان از قابلیت و پتانسیل هاي زیادي برخوردار هستند به طوریکه با توانمند سازي و زمینه بروز استعداد هاي این

 
عزیزان می توانیم از پتانسیل ها وظرفیت هاي این قشر از جامعه در زمینه توسعه شهرستان استفاده نماییم. 

صبري پور در ادامه روز ناشنوایان را فرصتی مغتنم براي رسیدگی به مشکلات پیش روي این قشر از افراد جامعه و تلاش براي مرتفع
نمودن این مشکلات و نشان دادن توانمندي هاي ارزشمند آن ها دانست و تصریح کرد: ناشنوایان قشر حساسی هستند که نیاز است

جامعه به آن ها احترام گذاشته و مورد توجه ویژه اي قرار گیرند.



سه طرح منتخب سومین رویداد استارت آپی بانک کشاورزي معرفی شدند

منبع: ایران اکونومیستشماره خبر:  61  |  تاریخ: 1399/07/09

آیین اختتامیه سومین رویداد استارت آپی و دومین جشنواره FintechFarm بانک کشاورزي روز هشتم مهرماه با پخش
زنده روند داوري نهایی برگزار و در آن 3 طرح منتخب نهایی ، معرفی شدند.

به گزارش ایران اکونومیست به نقل از روابط عمومی و
همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي، سومین رویداد
استارت آپی و دومین جشنواره FintechFarm بانک
کشاورزي با محوریت نوآوري در فناوري هاي مالی و بانکی
(فین تک) با رویکرد ارائه راه کارهاي خلق ارزش در اقتصاد
کشاورزي، در محورهاي پرداخت Paytech، قرض دهی
، crowdfunding تامین مالی جمعی ، lendtech
مدیریت سرمایه wealthtech ، رمز ارزها
cryptocurrency و بلاك چین blockchain روز
سه شنبه هشتم مهرماه به صورت ویدئو کنفرانس همراه با

پخش زنده برگزار شد و از مجموع 190 ایده و کسب و کار نوآور که در این رویداد ثبت نام کرده بودند، 14 تیم نهایی پس از چهار
مرحله داوري انتخاب و از میان آن ها 3 طرح منتخب نهایی معرفی شدند .طرح هاي برتر از جوایز نقدي و مزایاي ویژه براي تعامل با

 
بانک کشاورزي و اکوسیستم کارآفرینی کشور بهره مند خواهند شد. 

بر اساس این گزارش، در این مراسم روح اله خدارحمی مدیرعامل بانک کشاورزي ، هدف از برگزاري این رویدادها را شناسایی پتانسیل
هاي کشور ، کمک به توسعه آنها و توسعه اقدامات و خدمات بانک کشاورزي براي پاسخگویی به نیازهاي مشتریان دانست و اعلام کرد:
قصد ما این است که جوانان را به سمت خلق ایده ها و استفاده بهینه از فناوري هاي نوین سوق دهیم و شرکت هاي استارت اپی را با
نیازهاي بخش کشاورزي ، پتانسیل هاي کاري و فرصت هاي توسعه در بخش کشاورزي آشنا کنیم تا شاهد پیشرفت در روش هاي

 
تولید، بازاررسانی و فرآوري محصولات کشاورزي باشیم. 

این گزارش می افزاید: محمدرضا غفوري معاون فناوري و عضو هیات عامل بانک کشاورزي نیز در سخنانی با اشاره به نقش بانک
کشاورزي در رویکرد بخش کشاورزي از سنتی به مدرن و اقداماتی چون تدوین سند تحول دیجیتال در بانک کشاورزي و راه اندازي
بازارگاه نهاده هاي کشاورزي توسط این بانک ، اظهار داشت: ظرفیت هاي زیادي در حوزه کشاورزي براي ورود استارت آپ ها و
فناوري هاي نوین وجود دارد و توجه به این امر، تغییر رفتار و تغییر رویکرد مخاطبان بانکی را در پی خواهد داشت و نوید بخش فصل

 
جدیدي در کسب و کارها و شیوه زندگی است. 

شایان ذکر است دومین جشنواره فین تک فارم بانک کشاورزي با حمایت شرکت آسان پرداخت پرشین، اتاق بازرگانی صنایع و معادن

 
و کشاورزي ایران و معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري برگزار شد و شرکت نوآفرینان نیز مجري برگزاري این رویداد بود 

اسامی و مشخصات طرح هاي منتخب به زودي در سایت بانک کشاورزي بارگذاري خواهد شد.





بانک پارسیان محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت " را عرضه کرد

منبع: کیوسک خبرشماره خبر:  62  |  تاریخ: 1399/07/09

در راستاي تحقق مسئولیت اجتماعی، جذب کمک هـاي مردمی بـه نفـع سازمــان هـاي خیریـه و تکمیل زنجیره ارزش
خدمات ؛ بانک پارسیان با مشارکت شرکت تاپ و سازمان زندان ها، نسبت به ارایه محصول جدید خود تحت عنوان "معین

کارت" اقدام کرده است.

در راستاي تحقق مسئولیت اجتماعی، جذب کمک هـاي مردمی بـه نفـع سازمــان هـاي خیریـه و تکمیل زنجیره ارزش
خدمات ؛ بانک پارسیان با مشارکت شرکت تاپ و سازمان زندان ها، نسبت به ارایه محصول جدید خود تحت عنوان "معین کارت"

 
اقدام کرده است. 

به گزارش کیوسک خبر به نقل از روابط عمومی بانک پارسیان، بر
این اساس، مشتریـان و خیرین گرامی می توانند از طریق سود
سپرده هـاي کوتاه مـدت خود نسـبت به پرداخت کمک هـاي
نقـدي به سازمان هاي خیریه وعام المنفعه همچون سازمان

 
هلال احمر، سازمان زنـدان ها و... اقـدام کنند. 

شایان ذکر است؛ بانک پارسیان به عنوان بانک پیشگام در فعالیت
هاي انسان دوستانه و نیکوکارانه، علاوه بر اقدامات مالی، همواره
نگاهی جدا از یک بنگاه اقتصادي به جامعه و مردم عزیز کشور
داشته که همراهی با موسسات خیریه از جمله سازمان بهزیستی
کشور،کمیته امداد امام خمینی (ره)، انجمن بیماران کلیوي و ام
اس ایران، حمایت از بیماران سرطانی، پرداخت تسهیلات ازدواج،
خود اشتغالی و کارآفرینی و ... بخشی از فعالیت هاي انسان

دوستانه و عام المنفعه این بانک است.



افتتاح و راه اندازي پروژه هاي سینمایی امید تا پایان دولت

منبع: ایسناشماره خبر:  63  |  تاریخ: 1399/07/09

معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی سازمان سینمایی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی از افتتاح و بهره برداري پروژه هاي
سینمایی امید کشور تا پایان دولت خبر داد.

رمضانعلی حیدري خلیلی چهارشنبه 9 مهرماه در جلسه
انعقاد تفاهم نامه پروژه اي سینمایی امید شهر اسدآباد،
اظهار کرد: در حال حاضر در سطح کشور در 26 استان، در
26 شهر منتخب امضاي تفاهم نامه پروژه سینمایی امید
داشته ایم که این پروژه ها باید تا پایان دولت و شوراهاي
اسلامی این دوره به عنوان یک یادگار گرانبها راه اندازي

 
شوند و به بهره برداري برسند. 

وي با اشاره به شعار «ایران تهران نیست» تصریح کرد: در
مسیر اجراي این شعار یکی از کلان برنامه هاي وزارت
ارشاد عمومی سازي دسترسی فرهنگی و توسعه زیرساخت

هاي کشور بوده که اجراي پردیس سینمایی امید با مشارکت شهرداري ها یکی از این طرح هاست و شهرداري شهر به نمایندگی از
مردم شهر مالک بهره برداري سینما خواهد شد و با اجراي پروژه به مجموعه دارایی هاي شهرداري ها اضافه می شود و در این راستا

 
آمادگی شهرداري ها از نقش مؤثري برخوردار است. 

حیدري خلیلی با اشاره به ساخت و احداث نخستین پردیس سینمایی استان همدان در شهرستان اسدآباد گفت: پیش از اسدآباد قرار
بود این پروژه در شهرستان نهاوند اجرا شود که به علت عملی نشدن این امر، سازمان امور سینمایی نسبت به جابه جایی طرح و

 
انتقال آن به شهرستان اسدآباد تصمیم گرفت. 

وي سرانه جمعیتی شهر به ویژه بازار بالقوه با مجموعه 25 هزار دانش آموز و دانشجو را در این شهرستان براي این منطقه یک
پتانسیل دانست و خاطرنشان کرد: با امضاي تفاهم نامه، یک پردیس سینمایی به مساحت 700 تا 1000 متر و داراي سه سالن در
یک طبقه با اعتباري افزون بر پنج میلیارد تومان در این شهرستان با مشارکت شهرداري ساخته خواهد شد که با بهره برداري این

 
طرح روزانه سه تا شش فیلم سینمایی در این سینما قابل اکران خواهد بود. 

حیدري خلیلی با بیان اینکه 750 میلیون تومان این میزان اعتبار توسط وزارت ارشاد در قالب کمک بلاعوض شامل 700 میلیون براي
احداث و 50 میلیون تومان براي نقشه پرداخت می شود، گفت: مابقی اعتبار نیز بخشی از طریق درآمد شهرداري و بخشی دیگر با
پیگیري هاي لازم شهرداري از طریق سازمان دهیاري ها و شهرداري ها و نیز صندوق کارآفرینی به صورت وام کم بهره تأمین خواهد

 
شد. 



معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی سازمان سینمایی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی زمان حداکثري اجرا و بهره برداري طرح را
شش ماه دانست و یادآور شد: این پروژه در یک طبقه بوده و سازه و معماري آن به گونه اي است که در دوره زمانی کوتاه عملیاتی و

 
اجرایی خواهد شد و به بهره برداري می رسد. 

وي در ادامه با بیان اینکه زیرساخت هاي فرهنگی شهرستان اسدآباد نسبتاً خوب است و وضعیت نگران کننده اي ندارد، خاطرنشان

 
کرد: نباید به این میزان زیرساخت ها قانع بود و باید زیرساخت هاي فرهنگی آن را توسعه داد. 

وي با اشاره به اینکه راه اندازي و احداث پردیس سینمایی امید به عنوان مجموعه اي که سینماهاي روز را اکران می کند می تواند به
عنوان یک مزیت براي شهرستان باشد، گفت: با ساخت و راه اندازي این پردیس در آینده شهرستان اسدآباد نیز قادر خواهد بود میزبان
جشنواره هاي منطقه باشد و در دهه فجر برخی از آثار منتخب جشنواره فجر که به نمایش گذاشته می شود، در این سینما پخش

 
شود. 

حیدري خلیلی با تأکید بر اینکه وجود فضاهاي فرهنگی موجب کاهش آسیب هاي اجتماعی هر شهر و استان خواهد بود، مطرح کرد:

 
باور ما بر این است شهري که به فرهنگ بها دهد، آینده بهتري پیش رو خواهد داشت. 

انتهاي پیام



مهاجرت هاي معکوس در مستند «مهاجر»

منبع: شبستانشماره خبر:  64  |  تاریخ: 1399/07/09

مستند «مهاجر» با محوریت مهاجرت معکوس به روستاها، کاري از گروه مستند روایت فتح روي آنتن می رود.

 
مستند «مهاجر» با محوریت مهاجرت معکوس به روستاها، کاري از گروه مستند روایت فتح روي آنتن می رود. 

به گزارش خبرگزاري شبستان و به نقل از پایگاه اطلاع رسانی
سیما؛ مستند «مهاجر» به کارگردانی محمدتقی یازرلو با دو
محوریت ترویج فرهنگ کارآفرینی براي جوانان بدون سرمایه
متکی بر خلاقیت فردي و ابتکار و مهاجرت معکوس از کلانشهر
تهران به شهرهاي دیگر براي اشتغال و کارآفرینی تهیه شده

 
است. 

مهاجرت معکوس به روستاها پدیده اي نوظهور است و باید با فرهنگ سازي و ایجاد خودباوري در جوانان شرایط ماندگار شدن و

 
مهاجرت معکوس به روستاها را بسازیم. 

در این مستند تلاش زوج جوان که توانستند چرخ صنعت و اقتصاد این کشور را در یک روستا با کاشت زعفران در زمین پدري

 
بچرخانند و باعث رونق اقتصادي شوند نمایش داده می شود. 

مستند «مهاجر» با محوریت مهاجرت معکوس به روستاها، کاري از گروه مستند روایت فتح به کارگردانی محمدتقی یازرلو، پنجشنبه
10 مهرماه ساعت 17:30 روي آنتن شبکه یک سیما می رود.



افتتاح دفتر حمایت از نوآوري بانک کارآفرین در ساختمان صندوق نوآوري و

شکوفایی

منبع: پایگاه دولتشماره خبر:  65  |  تاریخ: 1399/07/09

هاب بانکی صندوق نوآوري و شکوفایی در طبقه پنجم ساختمان در حال تکمیل شدن است؛ بعد از افتتاح دفتر حمایت از
نوآوري بانک کارآفرین، در حال حاضر 11 بانک به ...

هاب بانکی صندوق نوآوري و شکوفایی در طبقه پنجم ساختمان در حال تکمیل شدن است؛ بعد از افتتاح دفتر حمایت از نوآوري
بانک کارآفرین، در حال حاضر 11 بانک به صورت فعالانه با صندوق نوآوري و شکوفایی همکاري می کنند و دفتر نوآوري خود را در

 
مجتمع شکوفایی شرکت هاي دانش بنیان راه اندازي کرده اند.  

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت به نقل از صندوق نوآوري و شکوفایی، دفتر حمایت از نوآوري بانک کارآفرین صبح امروز (9
مهرماه) با حضور دکتر علی وحدت رییس صندوق نوآوري و شکوفایی و دکتر محمدرضا فرزین مدیرعامل بانک کارآفرین، معاونان و

 
مدیران این بانک فعالیت خود را در صندوق نوآوري و شکوفایی آغاز کرد. 

بر اساس این گزارش، بانک کارآفرین به موجب تفاهمنامه اي که با صندوق نوآوري و شکوفایی منعقد کرده است به شرکت هایی که از
طرف صندوق نوآوري به بانک معرفی می شوند خدماتی نظیر پذیرش رکن ضامن، انتشار صکوك جهت تأمین مالی شرکت¬هاي
دانش بنیان، فناور و استارت آپی و همچنین تسهیلات طرح حمایت از کسب وکارهاي آسیب دیده از کرونا ویژه شرکت هاي دانش

 
بنیان متوسط و بزرگ ارائه می کند. 

دکتر علی وحدت رییس صندوق نوآوري وشکوفایی طی سخنانی در این مراسم تامین مالی حوزه نوآوري را تنها با منابع دولتی و
حمایت صندوق نوآوري موثر ندانست و گفت: با نظام بانکی کشور براي حمایت جامع و کامل از طرح هاي بزرگ شرکت هاي دانش
بنیان توافق هایی صورت گرفته که در مدت 20 ماه گذشته نزدیک به سه هزار میلیارد تومان پرداختی بانک ها به شرکت هاي دانش
بنیان بوده است. همکاري با بانک کارآفرین علاوه بر خدمات همیشگی بانکی یعنی اعطاي تسهیلات و ضمانت نامه به شرکت هاي
دانش بنیان در قالب خدمات نوینی چون انتشار اوراق و استفاده از بازار سرمایه براي تامین مالی تقاضاهاي بالاتر از 100 میلیارد

 
تومان نیز خواهد بود. 

دکتر محمدرضا فرزین مدیر عامل بانک کار آفرین نیز در این مراسم گفت: از ابتداي سال جاري تامین مالی شرکت هاي دانش بنیان
و استارت آپی در دستور کار بانک قرار گرفته است. فعالیت خطرپذیر به اصول نوین نیاز دارد بر این اساس با تیمی حرفه اي کار را
شروع کردیم و به موجب تفاهمنامه اي با صندوق نوآوري و شکوفایی از فرصت هاي بازار سرمایه براي تعالی شرکت هاي دانش بنیان
استفاده می کنیم. همچنین امیدواریم به زودي تمام پرونده هاي معرفی شده از صندوق نوآوري و شکوفایی براي دریافت تسهیلات را

 
پرداخت کنیم. 

گفتنی است به همراه دفتر حمایت از نوآوري بانک کارآفرین، 10 بانک دیگر شامل بانک هاي ملت، صادرات، پارسیان، آینده، قرض
الحسنه مهر ایران، سینا، تجارت، کشاورزي و صندوق کارآفرینی امید، دفتر حمایت از نوآوري خود را در هاب بانکی صندوق نوآوري و
شکوفایی راه اندازي کرده اند و به شرکت هایی که از طرف صندوق نوآوري معرفی می شوند خدمات مختلفی چون اعطاي ضمانت

نامه و تسهیلات بانکی ارائه می کنند.



حضور مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران در رویداد فیناپ

حضور مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران در رویداد فیناپ

منبع: اقتصاد تهرانشماره خبر:  66  |  تاریخ: 1399/07/09

اقتصادتهران: دکتر مرتضی اکبري، مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران در سیزدهمین رویداد فیناپ با موضوع احراز
هویت دیجیتال، به عنوان یکی از اعضاي پنل گفت وگو حضور می یابد. به گزارش اقتصادتهران به نقل از روابط عمومی بانک

قرض الحسنه مهر ایران، سیزدهمین رویداد فیناپ و دومین فیناپ آنلاین با موضوع احراز ...

اقتصادتهران: دکتر مرتضی اکبري، مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران در سیزدهمین رویداد فیناپ با موضوع احراز هویت

 
دیجیتال، به عنوان یکی از اعضاي پنل گفت وگو حضور می یابد. 

به گزارش اقتصادتهران به نقل از روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهر ایران، سیزدهمین رویداد فیناپ و دومین فیناپ آنلاین با
موضوع احراز هویت دیجیتال با حضور صاحب نظران و متخصصان این حوزه، پنجشنبه 10 مهرماه ساعت 13 تا 18 از طریق بسترهاي

 
پخش زنده به نمایش گذاشته می شود. 

 
چرا احرازهویت دیجیتال؟ 

بحران کرونا در دنیا و در ایران منجر به استقبال مردم از خدمات غیرحضوري شده و در حال حاضر شرکت هایی در این فضا توانسته
اند فعالیت خود را توسعه دهند که با ایجاد زیرساخت هاي لازم خدمات غیرحضوري متنوعی همراه با ارزش افزوده به مشتریان خود
ارائه دهند. حوزه هایی مانند بورس در استفاده از این تکنولوژي فعال تر عمل کرده و بعضی حوزه ها نیز هنوز اقدامی براي احراز

 
هویت دیجیتال مشتریان خود انجام نداده اند. 

این فضا فرصت مناسبی را براي شبکه مالی و بانکی کشور به وجود آورده تا با تقویت زیرساخت هاي خود بتوانند خدمات متنوع تري
را به صورت غیرحضوري به مشتریان عرضه کنند. باتوجهبهاهمیتاینموضوع،دومین رویداد فیناپ آنلاین براي قانون گذاران، صاحب
نظران و متخصصان فعال در حوزه احراز هویت دیجیتال مجالی فراهم کرده است تا دانش، نقطه نظرات و اخبار جدید این حوزه را با

 
بینندگان به اشتراك بگذارند. 

 
سخنران هاي این رویداد 

یک پنل گفت وگو با موضوع «احراز هویت دیجیتال در نهادهاي مالی کشور» با حضور مرتضی اکبري «مدیرعامل بانک مهرایران»،
علیرضا ماهیار «معاون فناوري و توسعه نوآوري سمات»، محمد مظاهري «مدیرعامل شرکت توسن تکنو»، محمد گرکانی نژاد

 
«متخصص پرداخت و بانکداري الکترونیک» برگزار خواهد شد که عماد ایرانی «مدیر شبکه شاتوت» این پنل را مدیریت خواهد کرد. 

همچنین در این رویداد محمدباقر اثنی عشري «رئیس سازمان نظام صنفی رایانه اي کشور»، رضا باقري اصل «دبیر شوراي اجرایی
فناوري اطلاعات» و سعید احمدي پویا «مدیر کمیته تدوین سند احراز هویت دیجیتال» اطلاعاتی از روند تدوین سند احراز هویت



دیجیتال را اعلام خواهند کرد. محسن سعیدي «مدیر مرکز فین تک انصار» که میزبان این رویداد هستند از فراگیري مالی خواهد

 
گفت. 

امید ترابی «معاون فروش و ارتباط با مشتریان توسن»، علی رسولی زاده «مدیرعامل شرکت دانش بنیان پارت» صادق عبادالهی
«مدیرعامل اپی اکو»، علیرضا سفیدپور «معاون توسعه کسب وکار اعتباري دیجی پی» و ماکان سپهري فر «مدیر فنی دپارتمان
دیجیتال بانک خاورمیانه» سخنران هایی هستند که هرکدام از منظر دانش و تجربه خود درخصوص احراز هویت آنلاین مشتریان ارائه

 
اي جذاب خواهند داشت. 

در بخش فیناپ پلاس، امیر مستکین «سردبیر دیجیاتو» با محمد خلج قاسم آبادي «مدیرعامل اسنپ» گفت وگویی متفاوت با عنوان

 
«اسنپ در کدام مسیر می راند» خواهد داشت. 

گفتنی است رویداد فیناپ نخستین رویداد تخصصی در حوزه فین تک است که از سال 1396 آغاز به کار کرده و به بیان چالش ها و
بررسی مسائل روز مرتبط با فین تک، استارتاپ هاي فین تک و کارآفرینی استارتاپی می پردازد.



وبینار آشنایی با تجارب استارتاپ هاي موفق در فنلاند برگزار شد

منبع: اتاق بازرگانی ایرانشماره خبر:  67  |  تاریخ: 1399/07/09

اعضاي هیات مدیره کمیته مشترك ایران و فنلاند با هدف برقراري ارتباط مستمر بین کارآفرینان ایرانی با سایر کشورهاي
موفق و ایجاد ارتباط بین فعالان سنتی اقتصاد و استارتاپ هاي صاحب خلاقیت، وبینار آشنایی شرکت هاي ایرانی با تجارت

استارتاپ هاي موفق در فنلاند را برگزار کردند.

وبینار آشنایی شرکت هاي ایرانی با تجارب استارتاپ هاي
موفق در فنلاند به همت کمیته مشترك بازرگانی ایران و
فنلاند و با همکاري معاونت امور بین الملل و موسسه

 
آموزشی و پژوهشی اتاق ایران برگزار شد. 

در این وبینار غلامحسین جمیلی، عضو هیات رئیسه اتاق
ایران و رئیس کمیته مشترك ایران و فنلاند و بیش از 80 نفر از فعالان بخش خصوصی از روسا و نمایندگان اتاق هاي استانی،

 
کمیسیون هاي تخصصی و شرکت هاي عضو اتاق ایران به صورت مجازي حضور داشتند. 

بر اساس اظهارات جمیلی هدف از این نشست برقراري ارتباط مستمر بین کارآفرینان ایرانی با سایر کشورهاي موفق و ایجاد ارتباط

 
بین فعالان سنتی اقتصاد و استارت آپ هاي صاحب خلاقیت است. 

Grib D3Grib در این نشست پوریا خادم الحسینی (پوریا کی) کارآفرین، بنیان گذار، استارتاپ برنده و مدیرعامل شرکت نرم افزاري

 
و سینا قاضی، مدیرعامل شرکت دوناب در این نشست تجارب خود را ارائه و به سئوالات مطرح شده در نشست پاسخ دادند. 

 
اهم موضوعات مطرح شده در وبینار آشنایی با تجارت استارتاپ هاي موفق در فنلاند 

در شرایط فعلی اقتصاد لازم است با استفاده و بهره گیري از تجارب موفق دنیا، روي محیط کارآفرینی و اکوسیستم استارت آپی تمرکز
بیشتري شود. اتاق هاي بازرگانی پیشرو و فعال در دنیا نیز تمرکز ویژه اي بر موضوعات مرتبط با فناوري و حمایت از فضاي مساعد
کارآفرینی و استارت آپ ها داشته اند. نظر به آنکه یکی از رسالت هاي اتاق ایران نیز برقراري ارتباط کارآفرینان ایران با سایر
کشورهاي موفق و ایجاد ارتباط بین فعالان سنتی اقتصاد و استارت آپ هاي صاحب خلاقیت است، کمیته مشترك بازرگانی ایران و

 
فنلاند بر آن شد تا نسبت به برگزاري وبینار آشنایی شرکت هاي ایرانی با تجارت استارتاپ هاي موفق در فنلاند اقدام کند. 

 
بی شک چشم انداز اقتصاد ایران با حمایت از استارتاپ ها که توسط نیروهاي کارآمد شکل می گیرد، روشن تر از گذشته خواهد بود. 

فنلاند به عنوان شادترین کشور جهان با داشتن 5 میلیون نفر جمعیت به واسطه داشتن دانشگاه هایی در سطح جهانی، ثبات سیاسی



 
و بستر IT مناسب به عنوان کشوري پیشرو در بخش صنعت دیجیتال و همچنین هوش مصنوعی در اتحادیه اروپا شناخته شده است. 

هلسینکی پایتخت این کشور نیز با داشتن بیش ترین فاکتورهاي لازم براي یک اکوسیستم استارتاپی، قطب کسب وکار فنلاند
محسوب می شود. این کشور، با برگزاري سالانه همایش استارتاپی اسلاش، مؤسسان و سرمایه گذاران را از سرتاسر جهان به خود
جذب می کند. کارآفرینان نیز از طریق یک جامعه استارتاپی صمیمی و متحد، به یکدیگر کمک کرده و اطلاعات و فوت وفن هاي
کارشان را با یکدیگر به اشتراك می گذارند. در واقع فنلاند مهدي است براي انجام کارهاي نوآورانه. بیشتر شرایط است که به
کارآفرینان دیکته می کند که چه کاري باید انجام پذیرد و این شرایط در کشورهاي مختلف متفاوت بوده و تابع یک الگوي خاص
نیست. یک اکوسیستم استارتاپی، در وهلهٔ اول فضایی است که افراد همسو و همفکر، استعدادها و تخصص ها را گرد هم می آورند.

 
پیوستن به چنین فضایی، شانس بنیان گذاران و کارآفرینان را براي یافتن افراد مناسب و ایجاد یک گروه ایده آل افزایش می دهد. 

سازوکار استخدام در ابتداي مسیر رشد و توسعهٔ یک کمپانی، با آنچه در یک شرکت جاافتاده جریان دارد، متفاوت است. براي مثال،
استارتاپ ها افراد را به ندرت بر اساس میزان دستمزد و یا مزایاي درخواستی و یا میزان شهرتی که در بازار کار دارند انتخاب می
کنند. از طرفی، کار کردن در یک استارتاپ نوپا که در ماهیت کم ثبات است و تغییرات آن با سرعت بالایی رخ می دهند، چالش هاي
خاص خود را دارد و یافتن اعضاي تشکیل دهنده، صرفاً استخدام یک نیروي کار در شرایط عادي نیست بلکه یافتن یک هم تیمی
مناسب است که بخواهد این مسیر دشوار را طی نموده و براي کسب وکار موردنظر، آینده اي روشن و موفق ترسیم کند. استارتاپ ها
بایستی روي نقاط قوت خود تمرکز نموده و از مقایسه خود با سایر استارتاپ ها پرهیز نمایند. یکی از مزایاي اکوسیستم استارتاپی
فنلاند، ساختن پل ارتباطی میان کارآفرینان و سرمایه گذاران است. دارا بودن مزیت رقابتی براي استارتاپ ها از اهمیت ویژه اي
برخوردار است. داشتن صبر تا حصول نتیجه، شبکه سازي و برقراري لینک هاي سازنده بسیار ضروري است. فنلاند یکی از کشورهاي
پیشرو در صنعت مالی و اهراز هویت است. دو دانشگاه آلتو و هلسینکی با داشتن همپوشانی و ارتباط با بخش صنایع، محیط مناسبی
را جهت رشد کارآفرینی در این کشور ایجاد کرده اند. دولت فنلاند منابع مالی در اختیار کارآفرینان قرار نمی دهد اما یک سري کمک
هاي بلاعوض و وام به صورت کاملاً موضوعی به برخی پروژه هاي نوآورانه ارائه می گردد. ثبت شرکت در این کشور نیازي به داشتن

 
طرح تجاري نداشته و بیشتر از منابع مالی، صرف زمان براي راه اندازي یک استارتاپ موفق لازم است. 

اکوسیستم استارتاپی فنلاند این امکان را به وجود می آورد که متدهاي مختلفی را براي پیشبرد یک کسب وکار مورد امتحان قرار
داده و از تجارب سایرین بهره مند گردید. همین رد و بدل کردن دانش و تجربیات است که قوام این جامعهٔ کارآفرینی را بالا برده
است. کارآفرینان با بهره گیري از امکاناتی که در یک فضاي استارتاپی در اختیارشان قرار می گیرد، هزینه هاي اولیه را تا حدود زیادي
کاهش می دهند. صرفه جویی ها در مراحل اولیهٔ کسب وکار اهمیت بالایی دارند و می توانند هزینه هاي عملیاتی را تا جاي ممکن

 
پایین آورند. 

شرکت نرم افزاري Grib D3Grib، اجراکننده نرم افزار مدل سازي سه بعدي تلفن همراه است. ایده تأسیس این شرکت در سال
2014 مطرح و در سال 2015 به عنوان یک پروژه کارآفرینی وارد دانشگاه آلتو شد و در آنجا نام گریپ شکل گرفت. این استارتاپ
موفق نهایتاً در سال 2016 ثبت شد و در سال 2017 در اسلاش شرکت نمود و در سال 2018 به واسطه شرکت در نمایشگاه اسلاش
موفق به یافتن مشتري گردید. گروه حرفه اي شرکت گریپ نیز بعد از کسب منابع مالی لازم در سال 2019 استخدام گردید.
محصولات این شرکت هم اکنون در مرحله بتا است و قابلیت دانلود کردن بر روي گوشی هاي اندروید را دارد. این شرکت تلاش می
نماید تا به کاربران بیاموزد که چطور خود بدون نوشتن کد، برنامه بنویسند. شرکت گریپ علاوه بر توجه به مزیت رقابتی، ابعاد
فرهنگی را نیز بسیار مدنظر دارد. براي کارکنان خود بسیار انعطاف پذیر عمل می کند، محیط کاري بسیار دوستانه اي دارد، ساعت
هاي کاري را کم نموده، روزهاي مرخصی را افزایش داده و با این حال شاهد افزایش بهره وري و مشارکت فعالانه تر کارکنان خود بوده
است. افراد در این شرکت به جاي داشتن سمت، مسئولیت هاي خاص خود را داشته و موظف به انجام آن هستند. یادگیري، روابط



 
دوستانه، پشتکار، افزایش کیفیت محصولات و افزایش شانس ورود به بازار از مهم ترین اصولی است که گریپ روي آن تأکید دارد. 

تمرکز شرکت دوناب ارتباط نیز بر روي استارتاپ FIRMORK است. استارتاپ FIRMORK خدمت پردازش حقوق و دستمزد به
شرکت هاي کوچک و متوسط در اروپا ارائه می دهد. با استفاده از این خدمت، افراد غیر اروپایی نیز می توانند به سادگی و منطبق
کامل با قوانین، حقوق خود را در هر کجاي جهان از طریق رمزارز دریافت نمایند. رفع دردسرهاي مالیاتی و امکان ارسال حقوق به
همه جهانیان از دیگر وظائف این شرکت که در واقع ایجاد کننده یک حلقه اعتماد بین فرستنده و گیرنده هاي منابع مالی است، است.
استارتاپ فیرمورك موفق به انعکاس پیام صلح به جهانیان شده، افزایش توان علمی و عملی، تقویت ارتباطات و راه حل یابی را

 
سرلوحه کار خویش قرار داده و براي رسیدن به اهداف خود تمرکز ویژه اي بر روي شبکه سازي داخلی و خارجی داشته است. 

لازم به ذکر است که در بخش پرسش و پاسخ، سئوالات شرکت کنندگان در خصوص مسائلی نظیر ثبت شرکت در فنلاند، مسائل
مالیاتی و ... به نحو مقتضی پاسخ داده شد و مقرر گردید شرکت کنندگان سایر جزئیات را از طریق سفارت ایران در هلسینکی دریافت
کنند. در ضمن به دلیل محدودیت هاي نرم افزاري شرکت در وبینار آنلاین، مقرر شد اطلاعات مرتبط با جلسه به اطلاع سایر

 
متقاضیانی که امکان شرکت در این برنامه را نداشته و درخواست برگزاري مجدد آن را داشتند، برسد. 

 
موضوعات: 

فنلاند ایران فنلاند



نخستین مرکز توسعه و رونق کسب و کار در شهر تهران افتتاح شد

منبع: تسنیمشماره خبر:  68  |  تاریخ: 1399/07/09

نخستین مرکز توسعه و رونق کسب و کار با عنوان توتیا در منطقه 9 افتتاح شد.

نخستین مرکز توسعه و رونق کسب و کار با عنوان توتیا در

 
منطقه 9 افتتاح شد. - اخبار اجتماعی - 

به گزارش خبرنگار اجتماعی خبرگزاري تسنیم، قرار است
مراکز توسعه و تسهیل گري کسب و کار محله محور با
اعنوان "توتیاي کسب وکار" در 5 منطقه از کلانشهر تهران
ایجاد شود. نخستین مرکز توتیا صبح امروز با حضور معاون
فرهنگی و اجتماعی شهردار تهران، مدیرعامل سازمان رفاه
خدمات و مشارکتهاي اجتماعی شهرداري، حق شناس و
نظري دو عضو شوراي شهر تهران در منطقه 9 افتتاح شد و

 
تا پایان سال مراکز دیگري در مناطق 5، 8، 19 و 19 راه اندازي خواهند شد. 

این مراکز ارائه کننده خدمات تخصصی هستند که به تقاضاهاي احصا شده براي توسعه کسب و کار از طریق تسهیل گري محله محور
پاسخ می دهند. در قالب این طرح افرادي متعدد و علاقه مند تحت آموزش و ارتقاي توانمندیهاي برنامه ریزي و تسهیل گري براي
توسعه کسب و کار و کارآفرینی اجتماعی قرار می گیرند و به اجراي پروژه هاي تسهیل گري در محلات منتخبی از شهر تهران اقدام
می کنند و در نتیجه شبکه دریافت کننده خدمات از مراکز توتیا را اجرا خواهند کرد. یکی از اهداف راه اندازي مراکز توتیا، توسعه و

 
بهبود کسب و کار، شبکه سازي کارجویان و کسب و کارهاي محلی و ایجاد صندوق هاي خُرد مردمی و محله اي است. 

 
حق شناس خطاب به روحانی: مردم با امید به شما رأي دادند/کاخ سفید، آدرس اشتباهی است 

ایجاد ظرفیت هاي تسهیل گري براي توسعه و رونق کسب و کار در شهر تهران



روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی»

منبع: شبستانشماره خبر:  69  |  تاریخ: 1399/07/09

برنامه جدید«مهربانو» از رادیو تهران با معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود، در این این هفته روایت
زندگینامه بانوي شجاع«مرضیه حدیدچی» پخش خواهد شد.

برنامه جدید«مهربانو» از رادیو تهران با معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود، در این این هفته روایت

 
زندگینامه بانوي شجاع«مرضیه حدیدچی» پخش خواهد شد. 

به گزارش خبرگزاري شبستان و به نقل از روابط عمومی رادیو
تهران؛ زرین کشاورز تهیه کننده برنامه با اعلام این خبر گفت:
برنامه«مهربانو» کاري از گروه اخلاق و زندگی شهروندي رادیو

 
تهران که به معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه می پردازد. 

برنامه مهربانو را هرپنجشنبه ساعت 15:30و تکرار آن را جمعه ها
ساعت 19 روي آنتن می رود، این هفته زندگینامه یک بانوي

 
انقلابی مرور می شود. 

""مرضیه حدیدچی (دباغ) از جمله زنان مبارز انقلاب اسلامی است که فعالیت ها و حرکتهاي سیاسی خود را از سال 1346آغاز کرده
است و این مبارزات را تا پیروزي انقلاب اسلامی ادامه داد و پس از آن نیز در مصدر بسیاري از امور از جمله فرماندهی سپاه همدان و
مسئولیت بسیج خواهران ، 3 دوره نمایندگی مجلس شوراي اسلامی و قائم مقامی جمعیت زنان جمهوري اسلامی ایران قرار گرفت

 
و..."" ادامه این روایت را از برنامه مهربانو دنبال کنید. 

به گفته این تهیه کننده؛ تقویت حس خودباوري، اعتماد به نفس، ارائه راهکارهاي حقوقی، الگو قرار دادن آنها براي بانوان دیگر،

 
کارآفرینی و... از جمله اهدافی است که در این برنامه دنبال می شود. 

 
گفتنی است؛ تهیه کنندگی، اجراء، تحقیق و آیتم سازي برنامه بر عهده زرین کشاورز است. 

مخاطبان در سرتاسر دنیا می توانند از طریق وب سایتWWW.RADIOTEHRAN.IR ضمن استفاده از پخش زنده شبکه، در
جریان آخرین خبرهاي رادیو تهران قرار بگیرید. در محدوده استان تهران از طریق موج اف.ام ردیف 94 مگاهرتز و اي.ام ردیف 1332

 
کیلوهرتز شنونده ما باشید. 

همچنین شنوندگان از سرتاسر کشور هم می توانند شبکه رادیویی تهران را از طریق گیرنده هاي دیجیتال(ست تاپ باکس) دریافت
کنند.





ترویج آموزش مهارتی یک امر ضروري است

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  70  |  تاریخ: 1399/07/09

به گزارش خبرگزاري فارس از اراك محمدحسین امید ظهر
امروز در مراسم اختتامیه اولین المپیاد مهارتی دانشجویان
دانشگاه جامع علمی کاربردي و تجلیل از نفرات برتر در
استان مرکزي اظهار کرد: گرایش افراد جامعه به یادگیري و
آموزش هاي مهارتی افزایش داشته که این نشان دهنده
ترویج فرهنگ مهارتی و تلاش هاي کارکنان این مجموعه

 
است. 

وي افزود: با افزایش اقبال عمومی به کسب مهارت دانشگاه هاي عالی و نظري کشور نیز در حال حاضر به دنبال بالا بردن فعالیت هاي

 
مهارتی هستند و دلیل آن چیزي نیست جز اصلاح ساختارها و کیفی گرایی. 

رئیس دانشگاه جامع علمی و کاربردي کشور با بیان اینکه ترویج آموزش مهارتی یک امر ضروري است و باید به آن توجه شود ادامه

 
داد: با افزایش مهارت می توان در ایجاد اشتغال نقش مؤثري ایفا کرد. 

امید با بیان اینکه در 3 سال گذشته 95 هزار نفر به منظور استفاده از آموزش هاي مهارتی ثبت نام کردند که این نشان از تمایل افراد

 
به کسب مهارت است تصریح کرد: به طور متوسط سالیانه تعداد متقاضیان حدود 10 تا 15 درصد افزایش داشته است. 

به گفته وي بیش از 70 درصد دانشجویان این دانشگاه جذب بازار کار شده اند که 40 درصد مشاغل مرتبط با رشته تحصیلی آن ها

 
بوده است. 

رئیس دانشگاه جامع علمی و کاربردي کشور با بیان اینکه 600 مرکز جامع علمی و کاربردي در کشور فعال هستند گفت: دانشجویان

 
این مراکز به سرعت از طریق حتی برخی شرکت هاي بزرگ جذب بازار کشور می شوند. 

امید اظهار داشت: مراکز نوآوري دانشگاه در طول چند سال اخیر از 10 مرکز به 180 مرکز افزایش داشته که این نوید آمادگی

 
دانشگاه در برگزاري المپیاد در همه رشته ها را می دهد. 

وي با بیان اینکه ظرفیت خالی یکی از مشکلات دانشگاه است افزود: در 3 مرکز صنعتی موجود در اراك یک هزار دانشجو حضور دارند

 
که البته ظرفیت این مراکز بالغ بر 3 هزار نفر است. 

 
رئیس دانشگاه جامع علمی و کاربردي کشور گفت: در نیم سال گذشته 109 هزار کلاس مجازي در سطح دانشگاه برگزار شده است. 



امید با اشاره به حضور دانشجویان در المپیاد مهارتی اضافه کرد: المپیاد امسال در رشته هاي گرافیک، فناوري اطلاعات و ماشین ابزار

 
برگزار شد که  700 نفر شرکت کننده داشت که 79 نفر حائز رتبه شدند. 

به گزارش فارس در رشته ماشین افزار علی علیزاده از اراك رتبه اول، مهدي رضایی خلجی از پاکدشت تهران رتبه دوم و کمیل

 
حیدري از تبریز رتبه سوم را کسب کردند. 

انتهاي پیام/



ایجاد منطقه آزاد بانه و مریوان مطالبه عمومی مردم کردستان است

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  71  |  تاریخ: 1399/07/09

 به گزارش خبرگزاري فارس از سنندج، بهمن مرادنیا ظهر
امروز در جلسه شوراي برنامه ریزي و توسعه استان
کردستان که با حضور نمایندگان مجمع تشخیص مصلحت
نظام برگزار شد،  ایجاد منطقه آزاد بانه و مریوان را مطالبه
عمومی مردم استان دانست و اظهار کرد: با تصویب آن می
توانیم پاسخگوي بخش عمده اي از مطالبات مردم بویژه در

 
این شهرستان هاي مرزي باشیم.  

با اشاره به پیوند و قرابت فرهنگی میان استان کردستان با اقلیم کردستان عراق، اظهار کرد:  تعداد زیادي از سرمایه گذاران اقلیم عراق
به ما مراجعه می کنند که اگر نتوانیم از این فرصت استفاده کنیم به سمت کشورهاي دیگر خواهند رفت و اگر موفق به جذب آنها

 
شویم می تواند توسعه استان را به دنبال داشته باشد.  

 وي افزود: اگر ما دنبال حذف کولبري و ایجاد اشتغال هستیم، باید توجه داشته باشیم که 80 درصد مشکلات قاچاق و کولبري به

 
واسطه نبود اشتغال و درآمد است لذا با ایجاد منطقه آزاد می توانیم این مشکلات را مرتفع کنیم.  

 مرادنیا یادآوري کرد: در موضوع قاچاق، مردم کردستان مورد بهره برداري قرار می گیرند و افراد ساماندهی کننده باندهاي قاچاق،

 
خارج از استان هستند که ما به عنوان حاکمیت اگر بتوانیم اشتغالزایی کنیم، می توانیم دست قاچاقچیان را کوتاه کنیم.  

استاندار کردستان در پاسخ به برخی سوالات و ایرادات مطرح شده از سوي اعضاي مجمع تشخیص مصلحت نظام، اظهار داشت: در
بحث زیرساخت ها، راه آهن همدان - سنندج که ساخت آن از سال 85 آغاز شده طی 2 سال اخیر روند کار، سرعت بسیار خوبی

 
داشته و تا پایان سال جاري به بهره برداري خواهد رسید. 

 
 مطالعه ادامه راه آهن تا مرز باشماق در دستور کار وزارت راه و شهرسازي است 

 
  

وي افزود: مطالعه ادامه راه آهن تا مرز باشماق در دستور کار وزارت راه و شهرسازي قرار دارد و به دلیل اهمیت این مرز، در تفاهم نامه
میان کردستان و سلیمانیه موضوع اتصال راه آهن طرفین مطرح شده است و شوراي عالی امنیت ملی ایران و وزارت راه اقلیم هم با

 
این قضیه موافق هستند.  

 
مرادنیا، فرودگاه سقز را دیگر نقطه قوت زیرساخت منطقه عنوان و زمان بهره برداري از آن را پایان امسال اعلام کرد.  



وي اضافه کرد: رویکرد بانه به شدت از وارداتی بودن به سرمایه گذاري تبدیل شده که نشان می دهد مردم مشتاق تولید هستند و

 
علاقه اي به مصرف کننده بودن یا واردات و قاچاق ندارند. 

 
 توسعه کردستان در توسعه ملی موثر است 

 
استاندار کردستان خاطرنشان کرد: توسعه کردستان در توسعه ملی موثر است و امنیت، تولید و صادرات استان از مباحث ملی است. 

مرادنیا با تاکید بر اینکه از اروند تا آذربایجان غربی، هیچ نقطه اي به اندازه کردستان نمی تواند با اقلیم ارتباط فرهنگی، قومی،
مذهبی، نسبی و سببی برقرار کند، یادآور شد: در دانشگاه کردستان حدود 600 دانشجو از اقلیم، در حال تحصیل هستند که می

 
توانید این رقم را در دانشگاه 3 استان (کردنشین) دیگر بررسی کنید.  

انتهاي پیام/2330/71



برگزاري جشنواره ملی عکس اشتغال در رفسنجان

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  72  |  تاریخ: 1399/07/09

به گزارش خبرگزاري فارس از رفسنجان، مجید کهنوجی
ظهر امروز در جلسه هماهنگی دومین جشنواره عکس
اشتغال اظهار داشت: اولین جشنواره عکس اشتغال با
محوریت منطقه ویژه اقتصادي با ارسال 300 اثر  برگزار

 
شد. 

مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادي رفسنجان بیان داشت: با
توجه به استقبال هنرمندان، امسال دبیرخانه دائمی

 
جشنواره عکس اشتغال در منطقه ویژه اقتصادي رفسنجان، براي اولین بار در کشور، راه اندازي می شود. 

کهنوجی با بیان اینکه دومین جشنواره عکس اشتغال با همکاري مجتمع مس، منطقه ویژه اقتصادي، اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی و
انجمن سینماي جوان برگزار می شود، عنوان کرد: این جشنواره در دو بخش حرفه اي و موبایلی برگزار و 9 مهر تا 24 آبان 99 مهلت

 
ارسال آثار است. 

وي عنوان کرد: جوایز نفرات اول تا سوم در بخش حرفه اي، دو، سه و پنج میلیون تومانی و در بخش موبایلی یکریال دو و سه میلیون

 
تومانی در نظر گرفته شده است. 

کهنوجی از برگزاري تور عکاسی دومین جشنواره عکس اشتغال در 28 آبان ماه خبر داد و متذکر شد: و اختتامیه جشنواره 3 آذر ماه

 
همزمان با هفته اشتغال برگزار خواهد شد. 

روح االله ابوالهادي مدیر روابط عمومی مجتمع مس سرچشمه رفسنجان ابراز داشت: برگزاري تور یک روزه برگزیدگان دومین جشنواره
عکس اشتغال از فرصت هاي اشتغال در مجتمع مس سرچشمه و دیگر ظرفیت صنعتی و اقتصادي شهرستان با حضور شرکت

 
کنندگان از سراسر کشور می تواند در معرفی ظرفیت هاي شهرستان در حوزه اشتغال و صنعت به سراسر کشور موثر باشد. 

انتهاي پیام/80016/ب



مهدي قناد با مدیر رئیس شوراي هماهنگی بانک هاي استان
دیدار کرد

مهدي قناد با مدیر رئیس شوراي هماهنگی بانک هاي استان دیدار کرد

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  73  |  تاریخ: 1399/07/09

مهدي قناد گفت: با رصد عملکرد بانکهاي مختلف امکان ارزیابی و شناسایی بانکهاي فعال تر و تجلیل از عملکرد بانک هاي
برتر در ستاد فراهم شود.

مهدي قناد با مدیر رئیس شوراي هماهنگی بانک هاي
استان دیدار کرد مهدي قناد گفت: با رصد عملکرد بانکهاي

 
مختلف امکان ارزیابی و شناسایی بانکهاي فعال تر و تجلیل از عملکرد بانک هاي برتر در ستاد فراهم شود. 

به گزارش خبرگزاري برناخراسان جنوبی، سرپرست معاونت امور جوانان استان در این دیدار گفت: توجه به تغییرات حادث شده در
مسائل اقتصادي جامعه امر ازدواج جوانان را متاثر از خود ساخته لذا ضرورت توجه به تامین منابع مالی و افزایش سقف وام ازدواج از
جمله ملزومات توجه به این تغییرات است و لذا در این زمینه بانکها می توانند در جهت پرداخت وام و ارائه تسهیلات قرض الحسنه به

 
جوانان پیش قدم باشند تا بخشی از دغدغه هاي موجود رفع شود 

 
 .

مهدي قناد گفت: بایستی دقت شود که این وام منجر به ازدواج آگاهانه شود و تبعات اخذ وام که از جمله موارد آن می توان به
افزایش ازدواج هاي ناخواسته و تحمیلی والدین بر فرزندان و یا ازدواج افراد با سنین بالاي 50 سال و یا افراد خارج از سنین

 
فرزندآوري است اشاره کرد، به وقوع نپیوندد. 

وي به برگزاري سی و دومین جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان استان به ریاست معاون محترم سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداري
اشاره کرد و گفت: در این ستاد به عنوان مرجع و نهاد تصمیم گیر در مسائل مختلف جوانان از جمله ازدواج آنان ، مقرر گردید
دبیرخانه شوراي هماهنگی بانک هاي استان نسبت به ارائه گزارش جامع عملکرد مقایسه اي تسهیلات اعطایی قرض الحسنه ازدواج
جوانان طی سال هاي 98 و 6 ماهه نخست سال 99 به منظور ارایه و گزارش موضوع در جلسه بعدي ستاد و اتخاذ تصمیمات و تدابیر

 
استانی اقدام نماید. 

سرپرست معاونت امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان به ارائه گزارش عملکرد بانک ها توسط شوراي هماهنگی و ترسیم آخرین
وضعیت موجود از این تسهیلات تاکید کرد و ادامه داد: با رصد عملکرد بانکهاي مختلف امکان ارزیابی و شناسایی بانکهاي فعال تر و

 
تجلیل از عملکرد بانک هاي برتر در ستاد فراهم شود. 

در این جلسه مدیر شعب بانک ملی استان درصد دریافت کنندگان وام ازدواج را مطلوب عنوان کرد و گفت: از ابتداي سال 2275
متقاضی وام داشته ایم که از این تعداد 1296 نفر وام را دریافت، 972 نفر در صف انتظار هستند که در این بین معادل 57 درصد

 
متقاضیان، وام را دریافت کرده اند. 

زرنگ گفت: میزان کاهش نرخ ازدواج و نیز بافت فرهنگی هر استان موثر در این درصد است. همچنین کمبود منابع مالی به دلیل
گستردگی پوششهاي حمایتی و اعطاي وام هاي تکلیفی به بانکها از جمله وام هاي خود اشتغالی، مشاغل خانگی، وامهاي روستایی و ...
که در قالب بندها و ردیفهاي مختلف بودجه برنامه ریزي می شود و همه هم از جمله ضروریاتی است که می بایست به آنها پرداخت،



در این درصد نقش دارند. چرا که پرداخت این وام ها در کنار اهمیت وام ازدواج، مهم است چرا که مسائلی چون اشتغال و مسکن

 
جوانان نباید مورد غفلت قرار گیرد. 

مدیر شعب بانک ملی استان مسئله دیگر در این خصوص را مطالبات معوق در حوزه وام ازدواج جوانان دانست و بیان داشت : افزایش

 
رقم وام و عدم تمکن مالی بازپرداخت اخذ کنندگان وام باعث کمبود منابع در بخش قابل تخصیص می شود. 

وي رصد بانک مرکزي از منابع آزاد قرض الحسنه موجود در مناطق مختلف را، باعث بازگشایی بیشتر سایت جهت بانک ها عنوان کرد.



اقلیم کردستان ظرفیت ویژه اي براي گسترش تعاملات ایران در منطقه است

منبع: ایرناشماره خبر:  74  |  تاریخ: 1399/07/09

سنندج - ایرنا - رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزي کردستان گفت: اقلیم کردستان علاوه بر اینکه هدف صادراتی مهمی
براي کشورمان به شمار می رود، ظرفیت ویژه اي براي گسترش تعاملات همه جانبه ایران با شمال عراق است.

سنندج - ایرنا - رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزي
کردستان گفت: اقلیم کردستان علاوه بر اینکه هدف
صادراتی مهمی براي کشورمان به شمار می رود، ظرفیت
ویژه اي براي گسترش تعاملات همه جانبه ایران با شمال

 
عراق است. 

به گزارش ایرنا، بهرام نصراللهی زاده روز چهارشنبه در
هفتمین جلسه شوراي برنامه ریزي و توسعه کردستان که
با حضور هیات دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت نظام

 
برگزار شد، اظهار داشت: اقلیم کردستان عراق ظرفیت ویژه براي بدست آوردن بازارهاي این منطقه جهت تولیدات داخلی است. 

وي به علاقمندي شدید اقلیم عراق به مراودات تجاري، اقتصادي و فرهنگی با ایران اشاره کرد و افزود: مسوولان اقلیم کردستان در
سفرهاي خود با مدیران اجرایی و مسوولان استان کردستان به زبان کُردي صحبت می کنند که نشان از صممیت و تعامل فرهنگی

 
است. 

نصراللهی زاده به از دست رفتن فرصت هاي مطلوب در این منطقه بخاطر دیر عمل کردن در بزنگاه ها اشاره کرد و یادآور شد: در

 
چنین شرایطی فرصت را به دیگران دادیم تا از این مزیت به نفع خود استفاده کنند. 

وي به طرح بزرگی که در دستور کار استان براي افزایش مراودات تجاري قرار دارد اشاره کرد و گفت: زمزمه ادامه شبکه ریلی کشور از
سنندج به مریوان و مرز باشماق و از آنجا به اقلیم کردستان و دریاي مدیترانه، برخی کشورهاي همسایه را به تکاپو انداخته تا بدنبال

 
تضعیف و اثرگذاري براي عدم اجراي این طرح باشند. 

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزي کردستان اضافه کرد: شبکه ریلی و دریایی از ارزانترین و امن ترین وسایل ارتباطی در بحث
حمل و نقل بشمار می روند لذا با اجراي چنین این طرحی، فاصله تهران تا دریاي مدیترانه تنها 200 کیلیومتر بیشتر از فاصله تهران

 
تا زاهدان خواهد شد و این مزیتی است که منافع ملی، منطقه اي و فرامنطقه اي را براي ایران اسلامی در بر دارد. 

نصراللهی زاده به قابلیت هاي فوق العاده استان کردستان براي توسعه همه جانبه اشاره کرد و یادآور شد: این استان هنوز با بحث
اشتغال و درآمد درگیر است در حالیکه کسی توقع ندارد در مرزهاي این استان کارخانه عظیم فولاد و یا صنایع بزرگ راه اندازي شود

ولی با ایجاد منطقه آزاد می توان فرصت بهتري براي رفع مشکل بیکاري فراهم کرد. 



وي ادامه داد: مراودات سنتی مردم کردستان با اقلیم کردستان عراق در طول تاریخ بصورت سنتی وجود داشته و اگر این مراودات
اقتصادي در قالب مناطق آزاد تجاري و یا شرکت هاي صنعتی مشترك مدرن و به روز شود، می تواند از مراودات متفرقه غیرقانونی و

 
اقتصاد غیررسمی و آلوده جلوگیري و زمینه مراودات سامان یافته قانونمند در مناطق مرزي را فراهم کند. 

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزي کردستان ایجاد منطقه آزاد تجاري بانه و مریوان را از مسیرهاي توسعه کردستان و رفع عدم
تعادل و توزان در این منطقه از کشور دانست و از اعضاي دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت نظام خواست نگاه ویژه اي به این طرح

 
داشته و آن را بررسی کنند. 

 
برچسب ها 

 
- کردستان 

 
- توسعه اقتصادي 

 
- کردستان عراق 

- مجمع تشخیص مصلحت نظام



فاز نخست منطقه ویژه اقتصادي نمین امسال بهره برداري می شود

منبع: ایرناشماره خبر:  75  |  تاریخ: 1399/07/09

اردبیل-ایرنا- معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار اردبیل از بهره برداري فاز نخست منطقه ویژه اقتصادي نمین در سال
جاري خبر داد.

اردبیل-ایرنا- معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار اردبیل
از بهره برداري فاز نخست منطقه ویژه اقتصادي نمین در

 
سال جاري خبر داد. 

به گزارش ایرنا، فرزاد قلندري روز چهارشنبه در نشست با
اعضاي هیات مدیره و مدیرعامل شرکت بازرگانی
شاهد(سازمان مسئول منطقه ویژه اقتصادي نمین) اظهار
کرد: در سال جاري با همکاري دستگاه هایی اجرایی استان
و با توسعه زیرساخت هاي لازم، انرژي مورد نیاز براي فاز

 
اول این منطقه فراهم شده است. 

معاون استاندار اردبیل بیان کرد: ارائه برنامه زمانبندي دقیق و عملیاتی براي تکمیل و بهره برداري از پروژه هاي در دست اجرا در

 
داخل محدوده منطقه ویژه ضروري است. 

 
قلندري گفت: براي حل مشکلات و رفع موانع احتمالی آمادگی کامل وجود دارد و در تامین زیرساخت هاي لازم تسریع شده است. 

وي افزود: سازمان مسوول موظف است با توجه به تفاهم نامه فی مابین، نسبت به تکمیل طرح هاي نیمه تمام اقدام و این منطقه را

 
وارد فاز اقتصادي کند. 

قلندري بیان کرد: علیرغم وجود محدودیت شدید منابع مالی در بخش عمرانی کشور، در زیرساخت هاي این منطقه سرمایه گذاري ها

 
ادامه دارد . 

وي گفت: همه باید تلاش کنند تا با استقرار و بهره برداري از واحدهاي تولیدي در این منطقه شاهد جهش تولید و ایجاد اشتغال براي

 
جوانان استان باشیم. 

ایجاد منطقه ویژه اقتصادي نمین (اردبیل ) با 2 هزار و 55 هکتار مساحت در سال 85 در هیات دولت و در سال 89 در مجلس شوراي

 
اسلامی به تصویب رسید اما پس از سال هاي طولانی هنوز به بهره برداري نرسیده است. 

 
برچسب ها 

 
- توسعه اقتصادي 

 
- استان اردبیل 

- منطقه ویژه اقتصادي



نخستین ارز دیجیتال ملی در تبریز طراحی و تولید شد

منبع: ایرناشماره خبر:  76  |  تاریخ: 1399/07/09

تبریز - ایرنا - سامان و ساسان نارونی، 2 برادر مبتکر تبریزي، نخستین ارز دیجیتال ملی را با هدف کاهش حامل هاي انرژي،
در حوزه دانش بنیان را با نام «سکه سبز» طراحی و تولید کردند.

 تبریز - ایرنا - سامان و ساسان نارونی، 2 برادر مبتکر
تبریزي، نخستین ارز دیجیتال ملی را با هدف کاهش حامل هاي انرژي، در حوزه دانش بنیان را با نام «سکه سبز» طراحی و تولید

 
کردند. 

به گزارش ایرنا، اپلیکیشین «سکه سبز» از جمله 11 طرح دانش بنیانی بود که در سفر هفته قبل سورنا ستاري، معاون علمی و

 
فناوري رییس جمهوري به تبریز، رونمایی شد. 

سامان نارونی، دانش آموخته عمران گرایش مهندسی محیط زیست دانشگاه تبریز و از مبتکران طراحی این ارز دیجیتال روز
چهارشنبه در گفت و گو با ایرنا افزود: این ارز دیجیتال ملی نخستین بار از سوي شرکت نارون آراز ایپک در ایران و دنیا در راستاي

 
فعالیت هاي محیط زیستی مردم تولید و استخراج می شود. 

وي اظهار داشت: مردم با نصب اپلیکیشن «سکه سبز»، چنانچه اقدام به کاهش مصرف در حوزه برق، آب، گاز، بنزین و تفکیک پسماند
کنند، تمام پاداش هاي کاهش مصرف و فعالیت هاي محیط زیستی آن ها با محاسبات مجزا و با هوش مصنوعی تحت ارزش پولی
دیجیتال یکپارچه واحد درآمده و به عنوان سکه سبز در کیف پول سبز آنها در داخل این اپلیکیشن مبتنی بر سیستم بالکچین ذخیره

 
خواهد شد. 

مبتکر تبریزي و از طراحان ارز دیجیتال ملی گفت: به طور مثال چنانچه شهروندان اقدام به کاهش مصرف برق در پیک ساعتی اوج
مصرف روزانه و یا با الگوریتم هاي مختلف کاهش مصرف ساعتی، روزانه، هفتگی، ماهانه و فصلی کنند، پاداش کاهش مصرف آن ها در

 
این اپلیکیشن ذخیره می شود. 



سامان نارونی، ادامه داد: مردم با سکه هاي سبز موجود خود و با ابزارCode Qr توانایی خرید از فروشگاه ها، استفاده از خدماتی
رفاهی که به واحد پولی سکه سبز ارزش گذاري شده اند و یا خدمات اینترنت و شارژ، پرداخت قبض خود و غیره را خواهند داشت؛
آنان همچنین امکان وقف بخشی از سکه هاي سبز خود به خیریه ها و یا کمک به کاشت درخت به نام شخص وقف کننده را خواهند

 
داشت. 

وي یادآوري کرد: شرکت نارون آراز ایپک به مدیریت برادران دو قلوي نارونی با پیشینه 14 ساله کار تیمی در زمینه فناوري اطلاعات
و ارتباطات و 6 سال فعالیت مستمر در زمینه محیط زیست، از 3 سال پیش کلید این پروژه را زده و از یک سال پیش کارهاي اجرایی

 
آن را شروع کرد. 

دانش آموخته مکانیک بیوسیستم فناوري پس از برداشت دانشگاه تبریز و از مبتکران ارز دیجیتال ملی نیز گفت: این شرکت در
چندین سال فعالیت خود همواره نقش مهمی در استارت آپ هاي کشور از قبیل«استارت آپ یه دوي» (اولین سیستم و اپلیکیشن

 
سفارش آنالین غذا و شیرینی جات خانگی تبریز) و «اپ داك» (اپلیکیشن سفارش آنالین خدمات و تعمیرات منزل) داشته است. 

ساسان نارونی، افزود: این شرکت داراي رتبه یک فناوري اطلاعات و ارتباطات رینوتکس 98، رتبه یک دیجیتال در جشنواره ملی

 
حرکت 99، رتبه برتر در استارت آپ ویکند بین المللی برق 99 و رتبه 2 کارآفرینی جشنواره ملی حرکت 97 را داراست. 

وي با اشاره به فرمایشات رهبر معظم انقلاب در حوزه دانش بنیان کشور، از مسوولان ذیربط شرکت توزیع نیروي برق، شرکت آب و
فاضلاب، شرکت ملی گاز ایران و سازمان پسماند شهرداري تبریز، خواستار حمایت از این اپلیکیشن و ایجاد زمینه استفاده گسترده

 
مردم از آن شد. 

نارونی، عدم اعتماد واحدهاي صنعتی براي استفاده از محصولات و خدمات شرکت هاي دانش بنیان را از مشکلات اصلی فعالان این

 
حوزه اعلام کرد. 

 رونمایی اپلیکیشن سکه سبز توسط معاونت علمی و فناوري

 
رئیس جمهوري در تبریز 

 
برچسب ها 

 
- آذربایجان شرقی 

 
- تبریز 



 
- شرکت دانش بنیان 

- طراحی اپلیکیشن



تأکید وزیر جدید صمت بر تأمین بموقع کالا هاي اساسی

منبع: ریشهشماره خبر:  77  |  تاریخ: 1399/07/09

وزیر صمت گفت: تأمین بموقع کالا هاي اساسی و توجه جدي به معیشت مردم دستور کار جدي این وزارتخانه است.

وزیر صمت گفت: تأمین بموقع کالا هاي اساسی و توجه
جدي به معیشت مردم دستور کار جدي این وزارتخانه

 
است. 

پایگاه خبري ریشه: وزیر صمت گفت: تأمین بموقع کالا
هاي اساسی و توجه جدي به معیشت مردم دستور کار

 
جدي این وزارتخانه است. 

علیرضا رزم حسینی در نخستین جلسه شوراي معاونین وزارت صنعت، معدن و تجارت ابراز کرد: در شرایط سخت کنونی کشور، بار
سنگینی به عهده این وزارتخانه است که با همراهی همه بخش هاي مختلف صنعتی و معدنی باید به سرانجام برسد؛ به ویژه اینکه

 
تحریم هاي ظالمانه و شیوع ویروس کرونا، فشار مضاعفی را بر بخش هاي مختلف تولیدي وارد آورده است. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت اضافه کرد: کار و تلاش شبانه روزي، دستور کار جدي وزارت صنعت، معدن و تجارت است؛ زیرا به مردم

 
بدهکاریم و باید در راستاي تأمین نیاز هاي آنها، اشتغال و حفظ و جهش تولید گام برداریم. 

رزم حسینی با قدردانی از رأي اعتماد بالاي نمایندگان مجلس شوراي اسلامی، گفت: ارتباط مداوم و قوي با مجلس شوراي اسلامی از
جمله دستور کار هاي وزارت صمت است؛ به نحوي که اجراي برنامه هاي وزارت صنعت، معدن و تجارت با هماهنگی و پشتیبانی

 
کمیسیون هاي تخصصی مجلس و بخش خصوصی باید عملیاتی شوند. 

 
منبع: خبرگزاري تسنیم 

انتهاي پیام



دعواي بزرگ بر سر تنها بخش سودده تجارت این روزهاي سینماي کشور

منبع: خبر آنلاینشماره خبر:  78  |  تاریخ: 1399/07/09

در ماه هاي اخیر جنجال بر سر اینکه چه کسی مالک نمایش خانگی است از یک سو و رقابت میان پلتفرم ها از سوي دیگر
عرصه نمایش خانگی را متشنج کرده است.

 در ماه هاي اخیر جنجال بر سر اینکه چه کسی مالک

 
نمایش خانگی است از یک سو و رقابت میان پلتفرم ها از سوي دیگر عرصه نمایش خانگی را متشنج کرده است. 

فاطمه پاقلعه نژاد: تقریبا مشخص است در روزهایی که گیشه سینما با شکست بزرگی روبه رو شده و اکران آنلاین هم نتوانسته
توقعات مالکان فیلم ها را برآورده کند، ساخت فیلم سینمایی چندان صرفه اقتصادي ندارد مگر براي آنها که سود را در تولید می دانند
و مخاطب برایشان اهمیت چندانی ندارد. به همین دلیل در این شرایط تنها عرصه اي در حوزه فیلم و سریال که تولید در آن می تواند
هم موجب اشتغال بخش زیادي از اهالی سینما باشد و هم براي سرمایه گذاران سود به همراه داشته باشد و به چرخیدن چرخ هاي
صنعت فیلمسازي در این دوران رکود کمک کند، عرصه نمایش خانگی و وي اودي ها هستند. اما این عرصه متاسفانه این روزها از

 
چند جهت با تلاطم روبه رو شده است. 

 
بیکاري هزاران نفر نتیجه سهم خواهی بدون برنامه صداوسیما  

جنگ میان صداوسیما و ارشاد بر سر نظارت بر شبکه نمایش خانگی رخداد تازه اي در عرصه فرهنگی کشور نیست و حالا چند ماهی



است (از تاریخ 26خرداد99) که براي هیچ سریالی مجوز جدید صادر نشده و برنامه هاي اینترنتی هم براي اینکه بدون مشکل ساخته
و پخش شوند باید هم از ارشاد مجوز دریافت کنند و هم لیست عواملشان را به تایید صداوسیما برسانند. این جنگ اگر در آغاز راه در
سکوت و بدون اعلام موضع رسمی طرفین در جریان بود، در یک ماه گذشته به عرصه رسانه هاي دوطرف رسیده و از یک سو وزارت
فرهنگ و ارشاد مواضع رسمی خود را در یک نامه در تاریخ هجدهم شهریور اعلام کرد و این نامه روز بعد در روزنامه دولتی ایران
انعکاس پیدا کرد، از سوي دیگر صداوسیما هم به فاصله یک روز در نوزدهم شهریور در روزنامه جام جم که ارگان رسمی این سازمان

 
محسوب می شود به این نامه پاسخ داد و از حقانیت خود در زمینه صدور مجوز براي نمایش خانگی نوشت. 

با این وجود اما هنوز این عرصه با چنان بلاتکلیفی اي روبه روست که چند روز پیش یک کارگردان از سردرگمی در این زمینه که
مجوز ساخت سریالش را از چه کسی باید بگیرد خبر داده بود. علی ژکان از این گفته بود که پس از ارائه درخواست مجوز به سازمان
سینمایی پاسخ شنیده که باید به صداوسیما مراجعه کند و صداوسیما هم در پاسخ به درخواست این کارگردان از این گفته که هنوز

 
مشخص نیست که روند صدور مجوز براي سریال نمایش خانگی چگونه است. 

امیر پروین حسینی رئیس هیات مدیره آیفیک هم در یک نشست رسانه اي که در هفته گذشته برگزار شد، درباره بلاتکلیفی هاي به
وجود آمده از این گفت که ارشاد براي تولیدات جدید مجوز نمی دهد و صداوسیما هم نه تنها مجوز نمی دهد بلکه می گوید در حال

 
تدوین ساز و کار است. 

انجمن صنفی «شرکت ها و موسسات فیلمسازي ایران» (آیفیک) همچنین با انتشار بیانیه اي به روند صدور مجوزهاي سریال هاي
شبکه نمایش خانگی از طرف صداوسیما انتقاد کرد و هشدار داده بود که ادامه این شرایط در ماههاي آینده می تواند منجر به بیکاري

 
15هزارنفر از فعالان این حوزه شود. 

 
دراین باره بخوانید: 

 
ادامه بلاتکلیفی سریال «بازي خانه» 

 
انتقاد از روند صدور مجوزهاي شبکه نمایش خانگی از طرف صداوسیما 

 
تعدد وي اودي ها و کپی رایتی که رعایت نمی شود  

پس از رونق گرفتن مجدد سریال سازي در شبکه نمایش خانگی و البته استقبال مردم در شرایط شیوع کرونا از وي اودي ها و پلتفرم
هاي پخش محتواي اینترنتی و شکست مطلق گیشه سینماها، حالا عملا وي اودي ها تنها عرصه اقتصادي سودده حوزه هنر هستند و
از آنجا که هنوز نمی توان پایانی بر شرایط متاثر از شیوع ویروس کرونا متصور شد، بسیاري از سرمایه گذاران بزرگ عرصه فیلم و
سریال به فکر دریافت مجوز راه اندازي وي اودي جدید و یا احیا و به روز رسانی پلتفرم هایی هستند که سال هاست در سکوت و



منفعل به کار خود مشغول بودند. پلتفرم هایی که با دست پر و با برنامه هاي سنگینی براي تولید محتوا یکی یکی عرض اندام می
کنند و خبرهایی درباره ساخت سریال ها و برنامه هاي اختصاصی شان منتشر می شود. اتفاق مثبتی که منجر به ایجاد رقابت و
افزایش تولید محتوا و در نتیجه تولید خوراك سرگرمی براي مخاطبان در این روزهاي سخت خواهد شد اما باید دید این تعدد پلتفرم
ها و پخش تولیدات انحصاري از آنها که باعث می شود مردم ناچار به خرید چند اکانت ماهیانه از پلتفرم هاي مجزا شوند آیا بر فروش

 
سریال ها تاثیري می گذارد و آیا باعث سردرگمی مخاطب نمی شود؟ 

این سوالات البته در شرایطی پاسخ روشنی خواهند داشت که مشکلی به نام کپی رایت وجود نداشته باشد. معضل بزرگی که اگرچه در
ماههاي اخیر راهکارهایی براي مقابله با آن وجود داشته اما تا تصویب نشدن یک قانون صریح و روشن در کنار فرهنگ سازي در این
زمینه قطعا امیدي براي بهبود شرایط و به تاراج نرفتن سرمایه سازندگان فیلم و سریال و در نتیجه به صرفه بودن تولید در این عرصه

 
وجود نخواهد داشت. 

 
بیشتر بخوانید: 

 
از صفحه اینستاگرامی که فیلم سینمایی منتشر می کند تا بی اعتنایی تلویزیون 

 
جنگ داخلی پلتفرم ها آفت جدید نمایش خانگی  

علاوه بر آنچه در بالا گفته شد، سریال سازي در نمایش خانگی این روزها با مشکل دیگري هم روبه روست. تعدد پلتفرم ها و ورود
پلتفرم هاي جدید و عرض اندامشان در عرصه ساخت محتواي اختصاصی، به جاي آن که موجب ایجاد رقابت و متعاقب آن بالا رفتن
کیفیت محتوا شود، باعث شده یک جنگ سخت نه چندان آشکار بر سر پخش محتواها شکل بگیرد. حالا از یک سو علی سرتیپی
مدیرعامل فیلمیران که در اکران سینماها هم نام مطرحی است به دنبال احیاي سامانه فیلمنت و ساخت سریال اختصاصی در این
حوزه است و از سوي دیگر یکی دو نفر از تهیه کننده هاي مطرح سینما با همکاري حوزه هنري تلاش هایی براي ورود به عرصه وي
اودي داشته اند. سامانه عماریار هم سامانه دیگري است که حالا چندماهی است با ادعاي تولید محتواي سالم براي خانواده ها در این
عرصه رقابت قد علم کرده است. همچنین دراین باره زمزمه هایی درباره راه اندازي مجدد یک وي اودي قدیمی به گوش می رسد که

 
احتمالا به خاطر حواشی مربوط به سرمایه گذار اولیه اش آغاز به کارش با حاشیه هایی همراه خواهد شد. 

اینها همه مواردي است که در روزگار سقوط مطلق گیشه می تواند نجات دهنده فعالان حوزه فیلم و سریال باشد اگر تکلیف
مجوزهایشان روشن شود و از طرف دیگر درگیر بازي هاي رسانه اي براي زمین زدن رقبا نشوند. ماجراي سریال هایی که مجوز ساخت
دارند و در مواردي تولید هم شده اند حالا گاهی براي داشتن قرارداد منصفانه با یک پلتفرم با مشکلاتی روبه رو هستند و گاهی بر سر
اینکه یک سریال که میزان مخاطب بالایی برایش پیش بینی می شود از کدام پلتفرم عرضه شود جنجالی درست می شود مثل آنچه



که در روزهاي گذشته براي سریال «قورباغه» رخ داد و تهیه کننده آن انگشت اتهام را به صورت مستقیم به سمت یک وي اودي
بزرگ گرفت که گویا در ابتداي راه براي پخش سریال با هم به توافق نرسیده بودند. جنگی که شاید در گذشته پنهان در جریان بود

 
اما این روزها و با تلاش پلتفرم ها براي تولید و عرضه محتواي اختصاصی شکلی علنی تر به خود گرفته است. 

 
بیشتر بخوانید: 

 
تکذیب یک خبر درباره «قورباغه» 
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پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان

منبع: خودرونگارانشماره خبر:  79  |  تاریخ: 1399/07/09

خودرونگاران - ماه هاست که نام کرونا در دنیا بر سر زبان ها افتاده است، ویروسی که فعالیت اکثر صنایع را مختل و اقتصاد
دنیا را تحت تأثیر قرارداده که در این میان صنعت خودرو نیز در امان نمانده است.

 
پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان 

خودرونگاران - ماه هاست که نام کرونا در دنیا بر سر زبان
ها افتاده است، ویروسی که فعالیت اکثر صنایع را مختل و
اقتصاد دنیا را تحت تأثیر قرارداده که در این میان صنعت

 
خودرو نیز در امان نمانده است. 

به گزارش خودرونگاران به نقل از مهر، ویروس کرونا،
ترسناك ترین وضعیت را در بین صنایع مختلف، براي

 
صنعت خودروسازي رقم زده است. میزان تولید و فروش خودرو افت بی سابقه اي از زمان بحران مالی جهانی داشته است. 

با صفر شدن تولید و فروش، بحران نقدینگی و از دست رفتن سرمایه نیز به تدریج خود را نشان می دهد؛ اگر خودروسازان نتوانند با

 
کمک هاي دولتی سرمایه و نقدینگی لازم خود را تأمین کنند، ویروس کرونا آن ها را به سرنوشتی تلخ می کشاند. 

14 میلیون نفر در اروپا و 18 میلیون نفر در آمریکا به طور مستقیم و غیر مستقیم در این صنعت شاغل هستند. حالا آمریکایی ها

 
شدیدترین افت در فروش را تجربه می کنند و اروپایی ها نیز نگران باختن بازار به رقباي آسیایی شان هستند. 

فروش خودرو در اتحادیه اروپا 50 درصد، در ایالات متحده آمریکا 38 درصد و در چین 48 درصد سقوط کرده است. در کنار این
اعداد سرسام آور، باید اضافه کرد که فقط 8 خودروساز برتر غرب در سه ماهه اول سال میلادي جاري 50 میلیارد دلار از نقدینگی

 
خود را از دست داده اند. 

 
بسته هاي محرك اقتصادي 

در همین راستا بعضی دولت ها بسته هاي محرك اقتصادي براي حمایت از بخش هاي مختلف در نظر گرفتند و بخش خودروسازي

 
نیز از این امر مستثنی نبوده است. 

حمایت هایی از قبیل: افزایش مشوق هاي مشتریان (تخصیص وام بیشتر براي خرید خودروهاي برقی یا خودروهاي پاك)، معافیت از
مالیات ارزش افزوده VAT براي خرید خودروهاي برقی، مرخصی کارکنان با پرداخت 75 تا 80 درصدي حقوق آنها توسط دولت براي
کاهش فشار به خودروسازان، تعویض خودروهاي فرسوده با پرداخت نقدي خودروسازان، کاهش مقدار بیمه خودرو با خرید خودروهاي



 
برقی و هیبریدي و مانند آن. 

در مرداد ماه امسال، 27 عضو اتحادیه اروپا بر سر تخصیص یک بسته اقتصادي 750 میلیارد یورویی به توافق رسیدند که 390 میلیارد

 
یورو از این مبلغ کمک بلاعوض بوده و 360 میلیارد یورو نیز به صورت وام پیش بینی شده است. 

 
فرانسه 

دولت فرانسه یکی از دولت هایی است که با اعطاي کمک 8.8 میلیارد دلاري به احیاي صنعت خودرو در این کشور اقدام کرد تا از

 
ضرر و زیان و بحران هاي مالی شدید این بخش مهم از اقتصاد فرانسه جلوگیري به عمل بیاورد. 

در فرانسه بیش از 400 هزار نفر به طور مستقیم در صنعت خودروسازي مشغول کار هستند. در خرداد ماه امسال، دولت فرانسه یک

 
بسته پنج میلیارد یورویی وام تضمینی براي شرکت خودروسازي رنو در نظر گرفت که 15 درصد سهام آن به دولت تعلق دارد. 

 
آلمان 

دولت آلمان نیز با هدف کمک به شرکت هاي خودروسازي، مبلغ پنج میلیارد یورو معادل 5.6 میلیارد دلار در قالب طرح حمایت از
خریدار خودرو، اختصاص داده است. همچنین براي تشویق مشتریان، بیمه 2500 یورویی خودروهاي با سوخت بالا تنها 500 یورو در

 
نظر گرفته شده است. 

 
بریتانیا 

در بریتانیا نیز اقداماتی جهت تخصیص حمایت هاي مالی از این صنعت انجام شده و بعضی خودروسازان به طور مجزا و محرمانه

 
مبلغی را به صورت وام از دولت مطالبه کرده اند. (درخواست رقم دو میلیارد و 400 میلیون دلاري شرکت جگوار- لندرور) 

 
ایتالیا 

پارلمان کشور ایتالیا هم با طرح بسته هاي تشویقی و پرداخت یارانه براي خرید خودرو با موتور احتراقی و برقی و هیبریدي به کمک

 
صنعت خودروي این کشور شتافت. (پرداخت تقریباً یک دهم از مبلغ خودروهاي هیبریدي به صورت یارانه) 

 
آمریکا 

علی رغم اینکه بعضی خودروسازان در ایالات متحده (جنرال موتورز، فورد و... و.)، براي دچار نشدن به سرنوشتشان در دوران رکود
اقتصادي (سال 2008-2007) از درخواست کمک از دولت فدرال، امتناع کردند ولی با تداوم کرونا خودروسازان ناگزیر شدند براي
حمایت مالی از مصرف کننده با دولت وارد مذاکره شدند تا طرحی شبیه طرح 2009 ""پول نقد در ازاي خودروي فرسوده"" را اجرا

 
کنند. 

 
اسپانیا 



دولت اسپانیا نیز با در نظر گرفتن بودجه سه میلیارد و 750 میلیون یورویی براي احیاي صنعت خودروسازي، توجه ویژه اي به
خودروهاي برقی کرده است. این صنعت موجب اشتغال 650 هزار نفر مستقیم و دو میلیون نفر غیر مستقیم در اسپانیا شده است. لازم

 
به ذکر است که یک پنجم صادرات اسپانیا از تولید خودرو بوده و بعد از آلمان دومین تولید کننده بزرگ اروپا به شمار می رود. 

 
هند 

کشور هند با اعمال تعرفه بر خودروهاي وارداتی براي تقویت تولید بومی خودرو براي پنج سال آتی، در نظر دارد از خودروسازان
داخلی حمایت کند.



1423 نفر در شرکت کار و تأمین سازمان تامین اجتماعی جذب می شوند

منبع: بولتن نیوزشماره خبر:  80  |  تاریخ: 1399/07/09

مدیرعامل شرکت کار و تأمین متعلق به سازمان تأمین اجتماعی از جذب 1423 نفر در این شرکت خبر داد و گفت:
متقاضیان داراي مدك تحصیلی دیپلم و فوق دیپلم ...

گروه اجتماعی: حسن رستم زاد اظهار داشت: جذب نیرو
براي تصدي مشاغل بهیار، کمک پرستار، متصدي خدمات
دارویی، متصدي خدمات اداري، راننده آمبولانس، انبار دار،
منشی و نگهبان در مراکز بیمه اي و درمانی تأمین

 
اجتماعی در تمامی استانها جذب می شوند. 

به گزارش بولتن نیوز، وي با بیان اینکه متقاضیان شرکت
در آزمون جذب نیروي شرکت کار و تأمین تا 12 مهر ماه
براي ثبت نام در این آزمون مهلت دارند، گفت: ثبت نام در
آزمون از طریق سایت مرکز آزمون جهاد دانشگاهی به

 
نشانی https://hrtc.ir انجام می شود. 

 
رستم زاد ادامه داد: برگزیدگان این آزمون به میزان 2 برابر ظرفیت براي انجام مصاحبه و سایر مراحل اداري دعوت خواهند شد. 

وي با اشاره به تأکید مدیریت سازمان تأمین اجتماعی مبنی بر جذب نیرو تنها از طریق برگزاري آزمون رقابتی و شفاف، گفت: از
تمامی متقاضیان واجد شرایط اشتغال در شرکت کار و تأمین دعوت می کنیم که در فرصت باقی مانده از طریق سامانه مرکز آزمون

جهاد دانشگاهی در این آزمون ثبت نام کنند.



ایجاد ظرفیت هاي تسهیل گري براي توسعه و رونق کسب و کار در شهر تهران

منبع: تسنیمشماره خبر:  81  |  تاریخ: 1399/07/09

مدیرعامل سازمان رفاه، خدمات و مشارکتهاي اجتماعی شهرداري تهران از ایجاد ظرفیت هاي تسهیل گري براي توسعه و
رونق کسب و کار در شهر تهران خبر داد.

مدیرعامل سازمان رفاه، خدمات و مشارکتهاي اجتماعی
شهرداري تهران از ایجاد ظرفیت هاي تسهیل گري براي
توسعه و رونق کسب و کار در شهر تهران خبر داد. - اخبار

 
اجتماعی - 

به گزارش خبرنگار اجتماعی خبرگزاري تسنیم، سیدمالک
حسینی در مراسم افتتاح نخستین مرکز توسعه و رونق
کسب و کار در شهر تهران که صبح امروز در منطقه 9
برگزار شد اظهار کرد: دو هفته گذشته یک دوره آموزشی را
آغاز کردیم که با پروژه اي که امروز افتتاح می شود

پیوسته است؛ این دوره، دوره تربیت تسهیل گرانی است که در چنین مراکزي بتوانند با تغییر رویکرد و ریل گذاري جدیدي که

 
سازمان رفاه شهرداري در حوزه کارآفرینی تعریف کرده مدیریت کنند. 

وي افزود: به تعبیري ضمن اینکه به ارائه زیرساخت ارزان به گروه هاي آسیب پذیر و همچنین افراد علاقه مند به توسعه کسب و کار

 
ارائه خواهیم داد ظرفیت هایی براي ایجاد تسهیل گري ارائه می کنیم. 

مدیرعامل سازمان رفاه، خدمات و مشارکتهاي اجتماعی شهرداري تهران تصریح کرد: تسهیل گري به معناي این است که در راه
اندازي کسب و کار و موفقیت آن بتوانیم در کنار کسانی باشیم که یا خوداشتغالی می کنند یا وارد یک پروسه تولیدي و خدماتی شده
اند. بعضا می بینیم کسب و کاري راه اندازي می شود ولی تداوم ندارد بنابر این پایدار ساختن شرایط تداوم کسب و کار مسئله بسیار

 
مهمی است، زیرا ایجاد یک شغل با همه هزینه هایش کار مهمی است اما وقتی نتوانند آن را حفظ کنند هزینه زیادي هدر می رود. 

حسینی با بیان اینکه محوریت آنچه در مرکز طوتیا (مرکز توسعه و رونق کسب و کار) رخ خواهد داد محله محوري است، اظهار کرد:
در سازمان رفاه شهرداري موضوعی با عنوان "رسته راسته" در حال پیگیري است؛ در برخی از مناطق و محله هاي شهر تهران راسته
فروش محصولات خاصی وجود دارد این امر فرهنگی با خودش با همراه داشته ولی متأسفانه در بسیاري از موارد این فضا و اتمسفر را
از بین برده ایم از این به دنبال احیاي فضاهایی که در گذشته وجود دارد هستیم و محوریت این کار را پروژه تسهیل گیري قرار داده

 
ایم. 

مدیرعامل سازمان رفاه، خدمات و مشارکتهاي اجتماعی شهرداري تهران در ادامه سخنان خود گفت: به طور متوسط هر فردي که بی
خانمان و یا آسیب پذیر به طور متوسط سالانه حدود 10 تا 15 میملیون تومان هزینه می کنیم اگر بتوانیم 100 نفر از آنها را از این



چرخه خارج کنیم بین یک تا یک ونیم میلیارد تومان از منابع شهرداري را ذخیره کرده ایم که می توانیم آن را در حوزه هاي دیگر

 
هزینه کنیم. 

وي ادامه داد: بنابر این هرچه بتوانیم در حوزه کارآفرینی سرمایه گذاري و شرایط کسب و کار را تسهیل کنیم هم پیشگیري انجام
داده ایم و هم از برخی انجام هزینه ها جلوگیري کرده ایم. تمرکز معاونت فرهنگی و اجتماعی شهرداري و به طبع آن سازمان رفاه،

 
تلاش براي رفتن به سمت اقدامات پیشگیرانه است. 

حسینی خاطرنشان کرد: نه تنها موضوع هاي آسیب هاي اجتماعی بلکه بسیاري از مشکلاتی که با آن مواجه هستیم به عدم منابع
درآمد پایدار در خانواده ها مربوط می شود البته ما مسئول اشتغالزایی نستیم اما بحث این است که از منابع مان به شکل بهینه و با

 
رویکرد کارآفرینی استفاده کنیم. 

موسوي شهردار منطقه 9 نیز با حضور در این مراسم اظهار کرد: ما به دنبال شهر پایدار و پویا هستیم که یکی از آیتم هاي مهم آن

 
این است که بتوانیم آسیب هاي اجتماعی را کاهش دهیم. 

وي افزود: یکی از مواردي که می تواند بیشترین تأثیر را در کاهش آسیبهاي اجتماعی داشته باشد اشتغالزایی و کارآفرینی است.
امیدوارم مجموعه اي که امروز افتتاح می شود بتواند در این زمینه مؤثر باشد.



جزئیات وازیر4 مرحله اي اعتبارات اشتغال روستایی+ جدول

منبع: تسنیمشماره خبر:  82  |  تاریخ: 1399/07/09

مطابق آخرین گزارش ارائه شده از سوي وزارت کار مجموع پرداخت تسهیلات اشتغال روستایی از سوي 4 بانک عامل بانک
توسعه تعاون، بانک کشاورزي، پست بانک و صندوق کارآفرینی امید از ابتداي اعتبار ابلاغ شده تا کنون 133800میلیارد ریال

پرداخت شده است.

 
 

مطابق آخرین گزارش ارائه شده از سوي وزارت کار مجموع پرداخت تسهیلات اشتغال روستایی از سوي 4 بانک عامل بانک توسعه
تعاون، بانک کشاورزي، پست بانک و صندوق کارآفرینی امید از ابتداي اعتبار ابلاغ شده تا کنون 133800میلیارد ریال پرداخت شده

 
است. - اخبار اقتصادي - 

به گزارش خبرنگار اقتصادي خبرگزاري تسنیم،برنامه اشتغال روستایی از بهمن ماه سال 96 با تلفیق منابع چهار موسسه عامل (بانک
توسعه تعاون، بانک کشاورزي، پست بانک و صندوق کارآفرینی امید) با هدف حمایت از توسعه و ایجاد اشتغال پایدار در مناطق

 
روستایی و عشایري آغاز شده است و عملیات اجرایی آن از اردیبهشت ماه امسال آغاز شد. 

قرار بود این طرح که کمک به افزایش عدالت اجتماعی و رفع محرومیت، حفظ محیط زیست و ارزش هاي قومی، فرهنگی و اجتماعی
و جلوگیري از مهاجرت از اهداف اجراي آن است با پرداخت تسهیلات یارانه دار با اختصاص 1.5میلیارد دلار از منابع صندوق توسعه
ملی آغاز شود تا با تخصیص مرحله اي منابع این صندوق به چهار موسسه عامل مجري طرح و تلفیق منابع داخلی بانک ها در مجموع

 
معادل ریالی 12هزار میلیارد تومان براي اشتغال روستایی و عشایري اختصاص یابد. 



 
 

مطابق آخرین گزارش ارائه شده از سوي وزارت کار مجموع پرداخت تسهیلات اشتغال روستایی از سوي 4 بانک عامل بانک توسعه
تعاون، بانک کشاورزي، پست بانک و صندوق کارآفرینی امید از ابتداي اعتبار ابلاغ شده تا کنون 133800میلیارد ریال پرداخت شده

 
است. 

سهم هر بانک به ترتیب 24760میلیاردریال،59520میلیاردریال،پست بانک 23284 میلیاردریال و صندوق کارآفرینی امید 26236
میلیاردریال است که طی 4مرحله پرداخت شده است.در حالت کلی 90 درصد از اعتبارات طرح اشتغال روستایی تا کنون واریز شده

است.



دوره تربیت مدرس "آشنایی با نظام علمی کاربردي" دردانشگاه علمی

کاربردي استان خراسان شمالی برگزار شد

شماره خبر:  83  |  تاریخ: 1399/07/09
منبع: دانشگاه جامع علمی

کاربردي

واحد استان خراسان شمالی -

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علمی کاربردي استان خراسان شمالی، دوره آموزشی تربیت مدرس  دانشگاه علمی کاربردي
خراسان شمالی در روز 4شنبه نهم مهرماه ساعت 0800 الی 14:00با حضور دکتر علی بادامی رئیس واحد استانی، معاونین و 35 نفر

 
از مدرسان جدید در محل سالن آمفی تئاتر دانشگاه برگزارشد. 

دکتر بادامی رئیس واحد استانی ضمن گرامیداشت هفته دفاع مقدس و یاد و نام و خاطره شهدا دوران دفاع مقدس در سخنانی گفت:
بزرگترین پیام شهدا ارتقاء و اعتلاي ایران عزیز می باشد و مهمترین و بزرگترین رسالت در این برهه براي ما دانشگاهیان این است که

 
در جهت حل معضلات معیشتی و شغلی مردم و جوانان کشورمان قدم برداریم. 

ایشان در ادامه افزود؛ بزرگترین و اولین معضل مبتلا به تمامی دولتها بویژه در دولت ما مسائل معیشتی و شغل می باشد که این
رسالت عمده بر دوش دانشگاه ها نهاده شده است و بحمداالله این رسالت مهم در نظام آموزشی ما عمدتاً بر دوش دانشگاه جامع علمی
کاربردي نهاده شده است و این دانشگاه تنها دانشگاه مهارت محور است که بحمداالله در این عمر کوتاه خود توانسته قدم هاي موثري
در حوزه اشتغال و کارآفرینی بردارد بطوریکه 75درصد از دانش آموختگان این دانشگاه مشغول بکار هستند و خیلی از آنان در حوزه

 
تولید و صنعت و کشاوورزي کارآفرینی کرده اند. 

وي افزود در دنیاي امروز لازمه کارآفرینی داشتن مهارت و پنجه هاي ماهر است و ما از اساتید و مدرسان عزیز انتظار داریم که با این

 
رویکرد به دانشجویان آموزش دهند. 

در ادامه معاون علمی و مدیر امور مدرسان در خصوص معرفی ساختار دانشگاه، اهداف، ویژگی ها، قوانین و مقررات و آموزش هاي

 
مجازي و اهمیت حضور در کلاس هاي درسی به طور مبسوط مطالب لازم را ارائه دادند. 

 



 
 

 
 

 
 



 
 



هفتمین وبینار تخصصی در حوزه اشتغال و کارآفرینی توسط دانشگاه جامع

علمی کاربردي واحد استان چهارمحال و بختیاري برگزار شد

شماره خبر:  84  |  تاریخ: 1399/07/09
منبع: دانشگاه جامع علمی

کاربردي

واحد استان چهارمحال بختیاري -

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علمی کاربردي استان چهارمحال و بختیاري : در راستاي فعالیتهاي کلینیک مشاوره اشتغال و
کارآفرینی دانشگاه علمی کاربردي چهارمحال و بختیاري، از مجموعه وبینارهاي تخصصی در حوزه اشتغال و کارآفرینی، هفتمین
وبینار تخصصی با عنوان آشنایی با نحوه دریافت مجوز اشتغال زایی در کشور افغانستان به صورت مجازي روز چهارشنبه 9 مهرماه  در

 
حوزه اشتغال برگزار شد. 

 
 



تعداد مراکز رشد و نوآوري دانشگاه جامع علمی کاربردي به 180 مورد رسید

منبع: ایرناشماره خبر:  85  |  تاریخ: 1399/07/09

اراك - ایرنا - رییس دانشگاه جامع علمی کاربردي کشور گفت: تعداد مراکز رشد و نوآوري این دانشگاه در سه سال اخیر
افزایش قابل ملاحظه اي داشته و از 10 مورد در سال 94 به 180 مرکز در سال جاري رسیده است.

اراك - ایرنا - رییس دانشگاه جامع علمی کاربردي کشور
گفت: تعداد مراکز رشد و نوآوري این دانشگاه در سه سال
اخیر افزایش قابل ملاحظه اي داشته و از 10 مورد در سال

 
94 به 180 مرکز در سال جاري رسیده است. 

محمدحسین امید روز چهارشنبه در آئین اختتامیه اولین
المپیاد مهارتی دانشجویان علمی و کاربردي در اراك افزود:
تلاش می شود تا در دانشگاه جامع علمی کاربردي با
ارتقاي بخشی از آموزش ها؛ به رشد و نوآوري و تبدیل ایده

 
به محصول کمک شود. 

وي با بیان اینکه توجه خانواده ها و دانشجویان در آموزش عالی به سمت فراگیري مهارتی است تا در بازار کار کمتر با مشکل مواجه
شوند، اظهار داشت: دوره هاي مهارتی این دانشگاه براساس محیط کار است و مراکز آموزش عالی نظري نمی توانند برگزار کننده این

 
دوره هاي مهارتی باشند. 

وي اضافه کرد: 95 هزار نفر امسال براي تحصیل در واحدهاي مختلف دانشگاه جامع علمی کاربردي ثبت نام کرده اند که این رقم در

 
سه سال گذشته کم سابقه و نشان دهنده گرایش مردم به آموزش هاي مهارتی است. 

رییس دانشگاه جامع عملی و کاربردي کشور گفت: جمعیت دانشجوي کشور با کاهش یک و نیم میلیون نفري، از چهار میلیون و 800

 
هزار به سه میلیون 200 هزار نفر رسیده 

 
اما تعداد دانشجویان دانشگاه جامع علمی کاربردي 10 تا 15 درصد رشد داشته است. 

وي اظهار داشت: براساس تحقیق انجام گرفته 75 درصد دانش آموختگان دانشگاه هاي جامع علمی کاربردي موفق به داشتن شغل

 
می شوند و 40 درصد اشتغال ها مرتبط با رشته تحصیلی آنان است. 

رییس دانشگاه جامع عملی کاربردي کشور گفت: اکنون در استان مرکزي در سه مرکز صنعتی ظرفیت تحصیل سه هزار دانشجو وجود

 
دارد اما این مراکز هزار دانشجو هم ندارند که در این خصوص نیاز به مشوق هاي خاصی است. 



امید افزود: اختیار برگزاري دروه هاي کوتاه مدت در سال هاي اخیر به مراکز استان ها واگذار شده است تا اثربخشی مناسب حاصل

 
شود. 

در این آئین از 10 برگزیده اولین المپیاد مهارتی دانشجویان دانشگاه علمی کاربردي کشور که با حضور 700 نفر از 31 استان کشور به

 
شکل مجازي برگزار شد، تجلیل به عمل آمد 

در رشته گرافیک اکرم عبدالرحمان از کرمان حائز رتبه اول، فاطمه ملگان از گلستان رتبه دوم و سید مرتضی مومنی از قم و غلامرضا

 
صادقی از اصفهان به صورت مشترك حائز رتبه سوم شدند. 

در رشته فناوري اطلاعات محمدرضا بیگی از شهرکرد رتبه اول، سجاد رفاقت خواجه از تبریز رتبه دوم و علی میرزایی از ارومیه رتبه
سوم و در رشته ماشین افزار علی علیزاده از اراك رتبه اول، مهدي رضایی خلجی از پاکدشت تهران رتبه دوم و کمیل حیدري از تبریز

 
رتبه سوم را کسب کردند. 

در حاشیه این آئین کلینیک اشتغال، مشاوره و کارآفرینی و کانون دانش آموختگان دانشگاه علمی کاربردي استان مرکزي اراك افتتاح

 
شد. 

 
برچسب ها 

 
- مرکز رشد علم و فناوري 

 
- استان مرکزي 

- دانشگاه جامع علمی کاربردي



نگاهی به مهاجرت معکوس در مستند «مهاجر»

منبع: روزنامه قدسشماره خبر:  86  |  تاریخ: 1399/07/09

مستند «مهاجر» با محوریت مهاجرت معکوس به روستاها، کاري از گروه مستند روایت فتح روي آنتن می رود.

 مستند «مهاجر» با محوریت مهاجرت معکوس به روستاها،

 
کاري از گروه مستند روایت فتح روي آنتن می رود. 

به گزارش قدس آنلاین، محمدتقی یازرلو کارگردان مستند «مهاجر» گفت: این مستند با دو محوریت ترویج فرهنگ کارآفرینی براي
جوانان بدون سرمایه متکی بر خلاقیت فردي و ابتکار و مهاجرت معکوس از کلانشهر تهران به شهرهاي دیگر براي اشتغال و

 
کارآفرینی تهیه شده است. 

یازرلو ادامه داد: مهاجرت معکوس به روستاها پدیده اي نوظهور است و باید با فرهنگ سازي و ایجاد خودباوري در جوانان شرایط

 
ماندگار شدن و مهاجرت معکوس به روستاها را بسازیم. 

 
 

یازرلو در پایان گفت: در این برنامه تلاش زوج جوان که توانسته اند چرخ صنعت و اقتصاد این کشور را در یک روستا با کاشت زعفران

 
در زمین پدري بچرخانند و باعث رونق اقتصادي شوند به قاب دوربین آوردیم. 



مستند «مهاجر» با محوریت مهاجرت معکوس به روستاها، کاري از گروه مستند روایت فتح به کارگردانی محمدتقی یازرلو، پنجشنبه
110مهرماه ساعت 17:30 روي آنتن شبکه اول سیما می رود.



موافقت مجلس با اصلاح طرح واگذاري سهام مازاد بانک رفاه کارگران

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  87  |  تاریخ: 1399/07/09

خبرگزاري آریا- نمایندگان مردم در خانه ملت با اصلاح
طرح مربوط به واگذاري سهام مازاد بانک رفاه کارگران

 
موافقت کردند. 

به گزارش خبرگزاري آریا، نمایندگان در نشست علنی
امروز مجلس شوراي اسلامی در جریان بررسی طرح الحاق
یک تبصره به ماده 5 قانون اجراي سیاست هاي کلی اصل
44 قانون اساسی، اعاده شده از شوراي نگهبان با ماده
واحده اصلاحی این طرح با 190 رأي موافق، 10 رأي
مخالف و 16 رأي ممتنع از مجموع 242 نماینده حاضر در

 
صحن موافقت کردند. 

 
بر این اساس تبصره 5 به شرح زیر اصلاح می شود. 

تبصره 5- حداکثر سقف سهام سازمان تأمین اجتماعی با رعایت تعریف مالک واحد مطابق جزء (2-3) بند «الف» سیاست هاي کلی
اصل چهل و چهارم (44) قانون اساسی جمهوري اسلامی ایران و تبصره (1) این ماده در بانک رفاه کارگران سی وسه درصد (%33)
می باشد. سازمان تامین اجتماعی و بانک رفاه کارگران مکلفند حداکثر تا 12 ماه نسبت به واگذاري سهام مازاد بر 33 درصد سازمان و
اجراي سایر مفاد و تکالیف مرتبط با سیاست هاي کلی اصل 44 قانون اساسی و انطباق عملکرد و اقدامات آن بانک با ضوابط اعلامی

 
بانک مرکزي در خصوص نسبت مجاز سرمایه گذاري اشخاص مرتبط و ذي نفع واحد اقدام نماید. 

آخرین صورت هاي مالی سالانه تلفیقی حسابرسی شده سازمان تامین اجتماعی تا شش ماه پس از لازم الاجرا شدن این تبصره و براي

 
سال هاي بعد تا پایان شهریور سال بعد از انتشار عمومی می یابد. 

سقف رشد مانده بدهی سالانه سازمان تامین اجتماعی با تعریف مالک واحد موضوع تبصره (1) این ماده به بانک رفاه کارگران در

 
سطح حداکثر ده درصد (10%) علاوه بر رعایت سایر مقررات بانک مرکزي تعیین شود. 

 
تصویب کلیات طرح اصلاح قانون تعیین تکلیف استخدامی معلمین حق التدریس 

نمایندگان مجلس با کلیات اصلاح ماده الحاقی به قانون تعیین تکلیف استخدامی معلمین حق التدریس و آموزش یاران نهضت

 
سوادآموزي در وزارت آموزش و پرورش موافقت کردند و این طرح به کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس ارجاع شد. 

نمایندگان در جلسه علنی امروز مجلس شوراي اسلامی پس از استماع گزارش رد طرح اصلاح ماده الحاقی مصوب 1397/6/13 به
قانون تعیین تکلیف استخدامی معلمین حق التدریس و آموزش یاران نهضت سوادآموزي در وزارت آموزش و پرورش مصوب
1388/7/15 و اصلاحات و الحاقات بعدي با کلیات طرح با 151 رأي موافق، 83 رأي مخالف و 9 رأي ممتنع از مجموع 249 نماینده

 
حاضر در جلسه موافقت کردند. 

بر اساس اظهارات سخنگوي کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس متن گزارش کمیسیون این طرح در جلسه مورخ 29/4/99 با

 
اکثریت آراء در کمیسیون آموزش و تحقیقات رد شد. اینک گزارش آن در اجراي ماده 145 آیین نامه داخلی مجلس ارائه می شود. 



متن ماده واحده به شرح ذیل است: بند (2) ماده الحاقی 13/6/1397 به قانون تعیین تکلیف استخدامی معلمین حق التدریس و

 
آموزشیاران نهضت سوادآموزي مصوب 15/7/1388 به شرح ذیل اصلاح می گردد: 

در بند (2) ماده الحاقی 13/ 6/ 1397 به قانون تعیین تکلیف استخدامی معلمین حق التدریس و آموزشیاران نهضت سوادآموزي،

 
عبارت «پس از شرکت در آزمون داخلی که توسط آموزش و پرورش برگزار می گردد» حذف می گردد. 

 
انتخاب نمایندگان عضو هیأت مرکزي نظارت بر انتخابات شورا هاي اسلامی 

 
نمایندگان مردم در خانه ملت اعضاي هیأت مرکزي نظارت بر انتخابات شورا هاي اسلامی کشور را مشخص کردند. 

نمایندگان در جلسه علنی امروز مجلس شوراي اسلامی در جریان انتخاب 3 نفر از اعضاي کمیسیون امور داخلی کشور و شورا ها و 2
نفر از اعضاي کمیسیون اصل 90 قانون اساسی جهت عضویت در هیات مرکزي نظارت بر انتخابات شورا هاي اسلامی کشور از مجموع
241 رأي به آقایان سید نظام الدین موسوي 201 رأي، سیدمصطفی میرسلیم 185 رأي، محسن پیرهادي 167 رأي، صالح جوکار

 
137 رأي و حمیدرضا کاظمی 101 رأي مثبت دادند. 

 
اعلام وصول طرح عقد قرارداد مستقیم با نیرو هاي خدماتی 

عضو هیات رئیسه مجلس شوراي اسلامی، طرح عقد قرارداد مستقیم با نیرو هاي خدماتی از سوي دستگاه هاي اجرایی و حذف شرکت

 
هاي پیمانکار و 2 طرح دیگر را اعلام وصول کرد. 

 
سیدمحسن دهنوي در نشست علنی امروز مجلس شوراي اسلامی، موارد اعلام وصولی را به شرح زیر قرائت کرد: 

 
- طرح عقد قرارداد مستقیم با نیرو هاي خدماتی توسط دستگاه هاي اجرایی و حذف شرکت هاي پیمانکار 

 
- طرح اصلاح قانون جامع خدمات رسیدگی بیمه ایثارگران 

 
- طرح اصلاح قانون تعیین محدوده حوزه هاي انتخاباتی مجلس شوراي اسلامی مصوب 1366 و الحاقات بعدي آن. 

 
تصویب اعتبارنامه تعدادي از نمایندگان 

 
اعتبارنامه هاي نمایندگان اهواز و اسلام آباد غرب به تصویب نمایندگان مجلس رسید. 

 
اعتبارنامه هاي شبیب جویجري و مجتبی بخشی پور در نشست علنی امروز مورد تصویب نمایندگان مجلس قرار گرفت. 

 
همچنین اعتبارنامه مهدي باقري منتخب مردم زنجان و طارم به تصویب نمایندگان مجلس شوراي اسلامی رسید. 

نمایندگان مردم در مجلس شوراي اسلامی اعتبارنامه علی اصغر سلیمی نماینده سمیرم را نیز تصویب کردند؛ بنابراین گزارش
اعتبارنامه عباسی از حوزه انتخابیه کرج، اشتهارد و فردیس و اعتبارنامه عبدالجلال ایري از حوزه انتخابیه کردکوي، بندرترکمن، بندرگز

 
و گمیشان به اتفاق آرا تایید شد. 

 
نمایندگان مردم در مجلس شوراي اسلامی اعتبارنامه زندیان نماینده بیجار و عزیزي نماینده کرمانشاه را نیز تصویب کردند. 

 
اعتبارنامه هاي رجایی ریزي و علیزاده نمایندگان لنجان و دهلران نیز به تصویب نمایندگان مجلس رسید. 

در جریان قرائت این اعتبارنامه ها، سیدامیرحسین قاضی زاده هاشمی که ریاست جلسه علنی را برعهده داشت، پس از قرائت گزارش

 
شعبات و عدم اعتراض نمایندگان، اعلام کرد که اعتبارنامه هاي مذکور مورد تایید قرار گرفته است. 

 
اعلام وصول طرح ممنوعیت صدور و تمدید هر نوع پروانه اشتغال براي شاغلین و بازنشستگان 

 
عضو هیأت رئیسه مجلس 3 طرح را به صورت عادي اعلام وصول کرد. 

 
سید محسن دهنوي در جلسه علنی امروز مجلس شوراي اسلامی موارد اعلام وصولی را به شرح زیر قرائت کرد: 

 
- طرح ممنوعیت صدور و تمدید هر نوع پروانه اشتغال براي شاغلین و بازنشستگان. 

 
- اصلاح قانون نحوه اجراي اصل 90 قانون اساسی جمهوري اسلامی مصوب سال 1365. 

 
- اصلاح قانون تشکیل سازمان نظام روانشناسی و مشاوره جمهوري اسلامی. 



 
نامه جمعی از نمایندگان به دولت براي اختصاص ودیعه مسکن به اقشار نیازمند 

 
نایب رئیس مجلس درباره نامه جمعی از نمایندگان به دولت براي اختصاص ودیعه مسکن به نیازمندان توضیحاتی ارائه کرد. 

علی نیکزاد در نشست علنی امروز مجلس شوراي اسلامی درباره نامه جمعی از نمایندگان که به هیات رئیسه تحویل شده است گفت:
وضعیت مسکن مردم بسیار اسفبار است. دولت موظف شده است به افراد نیازمند ودیعه مسکن دهد، اما متاسفانه دولت جز موارد

 
اندك به اکثریت خانواده هاي نیازمند ودیعه مسکن اختصاص نداده است. 

وي تصریح کرد: لازم است به وزیر مسکن و دولت تذکر جدي داده شود که چرا به فکر مردم نیستند و به وظیفه خود عمل نمی کنند.

 
پایان جلسه علنی مجلس/ جلسه بعدي 27 مهر 

 
نایب رئیس مجلس شوراي اسلامی زنگ پایان نشست علنی مجلس را به صدا درآورد. 
علی نیکزاد زمان برگزاري جلسه بعدي را ساعت 8 صبح یکشنبه 27 مهرماه اعلام کرد.



105 میلیارد ریال تسهیلات کرونا در گناباد پرداخت شد

منبع: ایرناشماره خبر:  88  |  تاریخ: 1399/07/09

گناباد- ایرنا- رییس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی گناباد گفت: دو هزار و 130 فقره پرونده با اشتغال دو هزار و 692
نفر براي استفاده از تسهیلات کرونا به مبلغ 224 میلیارد و 790 میلیون ریال طی چهار ماه گذشته در بانکهاي عامل این

شهرستان تشکیل شد که تا کنون 105 میلیارد و 420 میلیون ریال آن پرداخت شد.

گناباد- ایرنا- رییس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی گناباد
گفت: دو هزار و 130 فقره پرونده با اشتغال دو هزار و 692
نفر براي استفاده از تسهیلات کرونا به مبلغ 224 میلیارد و
790 میلیون ریال طی چهار ماه گذشته در بانکهاي عامل
این شهرستان تشکیل شد که تا کنون 105 میلیارد و 420

 
میلیون ریال آن پرداخت شد. 

سید جعفر احمدي روز چهارشنبه در نشست کارگروه
اشتغال و سرمایه گذاري شهرستان گناباد افزود: این
تسهیلات در بخشهاي جهاد کشاورزي، آموزش فنی و

حرفه اي، بهزیستی، آموزش و پرورش، بهداشت و درمان، تعاون، کار و رفاه اجتماعی، راه و شهرسازي، صنعت و معدن و مراکز آموزش

 
عالی اعطا شد. 

وي ادامه داد: میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگري و ورزش و جوانان و بخشهاي تابعه وزارت کشور در شهرستان دیگر بخشهاي

 
استفاده کننده از این تسهیلات بودند. 

رییس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی گناباد گفت: 150 میلیارد ریال تسهیلات اشتغالزایی از محل تبصره 16 طی امسال به نهادهاي
حمایتی شامل کمیته امداد امام خمینی (ره) و بهزیستی گناباد اختصاص یافت و حدود 50 درصد آن تاکنون به متقاضیان پرداخت

 
شده است. 

معاون برنامه ریزي و هماهنگی امور عمرانی فرمانداري گناباد هم در نشست کارگروه اشتغال و سرمایه گذاري این شهرستان گفت: 10

 
درصد مجموع اعتبارات مشاغل خانگی خراسان رضوي ظرف یک سال اخیر در گناباد جذب شده است. 

احمد سفري از مسوولان ذیربط خواست متقاضیان استفاده از منابع بانک صنعت و معدن را به فرمانداري معرفی کنند تا پس از ارسال

 
و بررسی طرحهاي آنها در کارگروه اشتغال خراسان رضوي، از تسهیلات برخوردار شوند. 

172 واحد صنعتی در بخشهاي صنایع کانی فلزي و غیرفلزي، صنایع غذایی، شیمیایی و سلولزي در شهرستان گناباد فعالیت دارند که
براي راه اندازي آنها هزار و 273 میلیارد ریال سرمایه گذاري شده است و به واسطه فعالیت این واحدها براي سه هزار و 284 نفر به



 
طور مستقیم و دو برابر این تعداد به طور غیر مستقیم اشتغال ایجاد شده است. 

سه شهرك و ناحیه صنعتی نیز با 447 هکتار زمین و 54 واحد فعال و 11 سردخانه و انبار و سیلو در شهرستان گناباد فعال است. از
مجموع چهار هزار و 700 واحد صنفی داراي پروانه کسب در شهرستان گناباد سه هزار و 400 واحد فعال است. حدود 500 شرکت

 
تعاونی با اشتغال بیش از 6 هزار و 500 نفر در این شهرستان فعالیت دارند. 

 
مرکز شهرستان 90 هزار نفري گناباد در فاصله 287 کیلومتري جنوب مشهد واقع است. 

بنا بر اعلام سخنگوي وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی تاکنون 453 هزار و 637 نفر در کشور به طور قطعی به ویروس کرونا

 
مبتلا شده اند و با فوت 207 تن در 24 ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به 25 هزار و 986 تن رسیده است. 

 
برچسب ها 

 
- ویروس کرونا 

 
- تسهیلات بانکی 

 
- گناباد 

 
پروندهٔ خبري 

- مدیریت استانی کرونا



جوکار: انقلابی بودن به دور از کشمکش هاي بی اساس سیاسی معنا می یابد

منبع: ایسناشماره خبر:  89  |  تاریخ: 1399/07/09

رییس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها با اشاره به برخی مشکلات معیشتی و اقتصادي مردم گفت: مردمی بودن و
انقلابی بودن نه در گفتارها بلکه در عملکرد مدبرانه و به دور از کشمکش هاي بی اساس سیاسی معنا می یابد.

به گزارش ایسنا، محمد صالح جوکار در نطق میان دستور
جلسه علنی امروز مجلس گفت: آمریکا و متحدانش در
سطح منطقه به بن بست سیاسی گرفتار شدند و ذخایر
تفکر راهبردي آن ها در برایر انقلاب اسلامی رو به پایان
است و اراده جبهه مقاومت بر آن است که منطقه را از لوث
وجود نیروهاي متجاوز و تروریست آمریکا پاکسازي نماید و
این جبهه قدرتمند امروز در جوار دیوارهاي بتنی رژیم

 
صهیونیستی صف آرایی کرده است. 

نماینده مردم یزد در مجلس افزود: در چنین شرایطی که دشمن به وحشت افتاده است و با احساس شدید ضعفی که درون خود
احساس می کند، جلوه دیگري از دشمنی هاي بی حد آمریکا در مقابله با ملت ایران را شاهد بودیم، چنین تهدیدهایی نمی تواند به

 
عزم و اراده ملت ایران خللی وارد کند چه برسد به آن که آرزوهاي آمریکا در تسلیم این ملت براورده شود. 

رییس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها بیان کرد: این بار نیز با مقاومت فعال ملت، افول سیاسی آمریکا را به رخ سردمداران
مستکبر آن خواهیم کشید، در عین حال مطمئنا مجلس انقلابی اجازه نخواهد داد آمریکایی ها هربار با چنین تهدیدهایی سبب
جنجال سیاسی در کشور و موجب التهاب و تشویش شوند، در صورت ادامه چنین فرایندي مجلس باید در خصوص عاقبت برجام

 
تصمیم قاطع اتخاذ کند که در این صورت براي طرف هاي غربی قطعا پشیمان کننده خواهد بود. 

وي ادامه داد: در چنین شرایطی خواسته مردم از مجلس انقلابی پیگیري مطالبات، اقدامات قانونمند و براساس نظارت دقیق براي رفع
مشکلات اقتصادي است چرا که مردمی بودن و انقلابی بودن نه در گفتارها بلکه در عملکرد مدبرانه و به دور از کشمکش هاي بی

 
اساس سیاسی معنا می یابد. 

جوکار ادامه داد: عملا شاهد بلاتکلیف بودن مردم و کارآفرینان در برنامه ریزي براي سرمایه گذاري و اشتغال هستیم، نمونه بارز این
بی ثباتی ها را می توان در وضعیت بازار بورس مشاهده نمود، کاهش ارزش پول ملی و افزایش بی سابقه قیمت ارز، سکه و طلا و

 
تاثیرات آن در کاهش قدرت خرید مردم سند روشنی براي عدم برنامه ریزي دقیق است. 

نماینده مردم یزد عنوان کرد: آن چه باید به عنوان مسئله مهم مورد توجه باشد این است که برخلاف برخی اظهار نظرها عامل این
مشکلات در کشور بیشتر از آن که موضوعاتی همچون تحریم و فشار خارجی باشد سوء تدبیر، فقدان برنامه ریزي هاي واقع بینانه و

 
عدم اقدام عملی موثر است، بی توجهی به اهداف برنامه ششم و عدم تحقق موارد مهم این برنامه یکی از عوامل شرایط کنونی است. 



انتهاي پیام



پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان

منبع: همرازشماره خبر:  90  |  تاریخ: 1399/07/09

ماه هاست که نام کرونا در دنیا بر سر زبان ها افتاده است، ویروسی که فعالیت اکثر صنایع را مختل و اقتصاد دنیا را تحت تأثیر

 
قرارداده که در این میان صنعت خودرو نیز در امان نمانده است. 

به گزارش خبرنگار مهر، ویروس کرونا، ترسناك ترین وضعیت را در بین صنایع مختلف، براي صنعت خودروسازي رقم زده است. میزان

 
تولید و فروش خودرو افت بی سابقه اي از زمان بحران مالی جهانی داشته است. 

با صفر شدن تولید و فروش، بحران نقدینگی و از دست رفتن سرمایه نیز به تدریج خود را نشان می دهد؛ اگر خودروسازان نتوانند با

 
کمک هاي دولتی سرمایه و نقدینگی لازم خود را تأمین کنند، ویروس کرونا آن ها را به سرنوشتی تلخ می کشاند. 

14 میلیون نفر در اروپا و 18 میلیون نفر در آمریکا به طور مستقیم و غیر مستقیم در این صنعت شاغل هستند. حالا آمریکایی ها

 
شدیدترین افت در فروش را تجربه می کنند و اروپایی ها نیز نگران باختن بازار به رقباي آسیایی شان هستند. 

فروش خودرو در اتحادیه اروپا 50 درصد، در ایالات متحده آمریکا 38 درصد و در چین 48 درصد سقوط کرده است. در کنار این
اعداد سرسام آور، باید اضافه کرد که فقط 8 خودروساز برتر غرب در سه ماهه اول سال میلادي جاري 50 میلیارد دلار از نقدینگی

 
خود را از دست داده اند. 

 
بسته هاي محرك اقتصادي 

در همین راستا بعضی دولت ها بسته هاي محرك اقتصادي براي حمایت از بخش هاي مختلف در نظر گرفتند و بخش خودروسازي

 
نیز از این امر مستثنی نبوده است. 

حمایت هایی از قبیل: افزایش مشوق هاي مشتریان (تخصیص وام بیشتر براي خرید خودروهاي برقی یا خودروهاي پاك)، معافیت از
مالیات ارزش افزوده VAT براي خرید خودروهاي برقی، مرخصی کارکنان با پرداخت 75 تا 80 درصدي حقوق آنها توسط دولت براي
کاهش فشار به خودروسازان، تعویض خودروهاي فرسوده با پرداخت نقدي خودروسازان، کاهش مقدار بیمه خودرو با خرید خودروهاي

 
برقی و هیبریدي و مانند آن. 

در مرداد ماه امسال، 27 عضو اتحادیه اروپا بر سر تخصیص یک بسته اقتصادي 750 میلیارد یورویی به توافق رسیدند که 390 میلیارد

 
یورو از این مبلغ کمک بلاعوض بوده و 360 میلیارد یورو نیز به صورت وام پیش بینی شده است. 

 
فرانسه 

دولت فرانسه یکی از دولت هایی است که با اعطاي کمک 8.8 میلیارد دلاري به احیاي صنعت خودرو در این کشور اقدام کرد تا از



 
ضرر و زیان و بحران هاي مالی شدید این بخش مهم از اقتصاد فرانسه جلوگیري به عمل بیاورد. 

در فرانسه بیش از 400 هزار نفر به طور مستقیم در صنعت خودروسازي مشغول کار هستند. در خرداد ماه امسال، دولت فرانسه یک

 
بسته پنج میلیارد یورویی وام تضمینی براي شرکت خودروسازي رنو در نظر گرفت که 15 درصد سهام آن به دولت تعلق دارد. 

 
آلمان 

دولت آلمان نیز با هدف کمک به شرکت هاي خودروسازي، مبلغ پنج میلیارد یورو معادل 5.6 میلیارد دلار در قالب طرح حمایت از
خریدار خودرو، اختصاص داده است. همچنین براي تشویق مشتریان، بیمه 2500 یورویی خودروهاي با سوخت بالا تنها 500 یورو در

 
نظر گرفته شده است. 

 
بریتانیا 

در بریتانیا نیز اقداماتی جهت تخصیص حمایت هاي مالی از این صنعت انجام شده و بعضی خودروسازان به طور مجزا و محرمانه

 
مبلغی را به صورت وام از دولت مطالبه کرده اند. (درخواست رقم دو میلیارد و 400 میلیون دلاري شرکت جگوار- لندرور) 

 
ایتالیا 

پارلمان کشور ایتالیا هم با طرح بسته هاي تشویقی و پرداخت یارانه براي خرید خودرو با موتور احتراقی و برقی و هیبریدي به کمک

 
صنعت خودروي این کشور شتافت. (پرداخت تقریباً یک دهم از مبلغ خودروهاي هیبریدي به صورت یارانه) 

 
آمریکا 

علی رغم اینکه بعضی خودروسازان در ایالات متحده (جنرال موتورز، فورد و… و.)، براي دچار نشدن به سرنوشتشان در دوران رکود
اقتصادي (سال 2008-2007) از درخواست کمک از دولت فدرال، امتناع کردند ولی با تداوم کرونا خودروسازان ناگزیر شدند براي
حمایت مالی از مصرف کننده با دولت وارد مذاکره شدند تا طرحی شبیه طرح 2009 "پول نقد در ازاي خودروي فرسوده" را اجرا

 
کنند. 

 
اسپانیا 

دولت اسپانیا نیز با در نظر گرفتن بودجه سه میلیارد و 750 میلیون یورویی براي احیاي صنعت خودروسازي، توجه ویژه اي به
خودروهاي برقی کرده است. این صنعت موجب اشتغال 650 هزار نفر مستقیم و دو میلیون نفر غیر مستقیم در اسپانیا شده است. لازم

 
به ذکر است که یک پنجم صادرات اسپانیا از تولید خودرو بوده و بعد از آلمان دومین تولید کننده بزرگ اروپا به شمار می رود. 

 
هند 

کشور هند با اعمال تعرفه بر خودروهاي وارداتی براي تقویت تولید بومی خودرو براي پنج سال آتی، در نظر دارد از خودروسازان
داخلی حمایت کند.





کاهش نرخ ازدواج در ایلام نگران کننده است

منبع: داناشماره خبر:  91  |  تاریخ: 1399/07/09

ندیمی کارشناس مسائل اجتماعی گفت: کاهش آمار ازدواج در استان ایلام و سطح کشور نگران کننده است وباید تا دیر نشده
تدبیري به حال آن اندیشید.

ندیمی کارشناس مسائل اجتماعی گفت: کاهش آمار ازدواج
در استان ایلام و سطح کشور نگران کننده است وباید تا

 
دیر نشده تدبیري به حال آن اندیشید. 

به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از ایلام بیدار،
""حسین ندیمی "" کارشناس مسائل اجتماعی در
خصوص وضعیت ازدواج در ایلام گفت: خانواده یکی از
ارکان مهمی است که در برنانه هاي دولت باید جایگاه ویژه

 
اي داشته باشد. 

وي اظهار کرد: باید براي مسئله ازدواج برنانه ریزي و
فرهنگ ازدواج آسان را در میان مردم تبیین کرده تا هزینه

 
هاي اضافی بر خانواده ها تحمیل نشود. 

ندیمی در ادامه گفت: سیاست هاي حمایتی دولت هم باید در جهت افزایش ازدواج و کاهش طلاق باشد ولی امروز با افزایش قیمت ها

 
و وضعیت اقتصادي خانوار این امر با مشکل مواجه شده است. 

کارشناس مسائل اجتماعی بیان داشت: کاهش آمار ازدواج و افزایش رشد طلاق ودر نتیجه آن کاهش نرخ زاد و ولد نگران کننده است

 
که در بیشتر مناطق کشور به خصوص ایلام نمود پیدا کرده است. 

وي خاطر نشان کرد: جمعیت کشور رو به پیري می رود و این نگران کننده است زیرا جوانان سرمایه هاي اصلی مملکت براي توسعه

 
کشور هستند چنانچه در دفاع مقدس با اعتماد به قشر جوان نتایج شگفت انگیزي رقم خورد. 

ندیمی عنوان کرد: تا دیر نشده باید تدبیري اندیشید و مسئله ازدواج را رواج داد و از جوانان همانند بسیاري از کشورها با مشوق هایی

 
مانند مسکن، اشتغال و سرمایه گذاري حمایت کرد. 

کارشناس مسائل اجتماعی اضافه کرد: اگر اقدامی براي مسئله ازدواج صورت نگیرد مدل هاي غربی مانند ازدواج سفید جایگزین می

 
شود واین مسئله در ایران تبدیل به یک بحران خواهد شد. 

انتهاي پیام/ر



بهره برداري از 5 پروژه گردشگري در شهرستان فردوس

منبع: میراث آریاشماره خبر:  92  |  تاریخ: 1399/07/09

به گزارش میراث آریا به نقل از روابط عمومی اداره کل
میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی خراسان
جنوبی، حسن رمضانی مدیرکل استان روز سه شنبه 8
مهرماه در آیین افتتاح این پروژه ها گفت: «این پنج پروژه
با اعتبار 12 میلیارد و 250 میلیون ریال به بهره برداري

 
رسید.» 

او افزود: «بهره برداري از پروژه هاي زیرساختی شهرتاریخی
تون، برق رسانی مجموعه کوشک (مسجد سیدي، حمام

جهانیار، مدرسه علیا) با اعتبار دو میلیارد و 750 میلیون ریال، راه اندازي دفتر خدمات مسافرتی و گردشگري ساگارد پرواز پارت با
اعتبار یک میلیارد ریال، بهره برداري از زیرسازي و آسفالت ورودي منطقه نمونه گردشگري باغستان با اعتبار یک میلیارد و 500
میلیون ریال، افتتاح اقامتگاه بوم گردي قیّوم با اعتبار سه میلیارد و 500میلیون ریال و اشتغال مستقیم دو نفر و بهره برداري از پروژه
زیرسازي و آسفالت داخلی مجموعه گردشگري تفریحی آب گرم معدنی هلال فردوس با اعتبار یک میلیارد و 500 میلیون ریال انجام

 
شد.» 

رمضانی از اقدامات انجام شده اداره شهرستان فردوس در حوزه گردشگري و سرمایه گذاري قدردانی و عنوان کرد: «شهر تاریخی تون

 
مجموعه اي از معماري با آثار فاخر و ارزشمند است که باید به صورت ویژه مورد توجه قرار گیرد.» 

او شهرستان فردوس را با موقعیت مناسب جغرافیایی و داشتن ظرفیت ها و پتانسیل هاي فراوان گردشگري و آثار تاریخی، شهر
برخوردار گردشگري دانست و افزود: «فردوس براي تبدیل شدن به شهر مقصد گردشگري شرق کشور مستعد است و رسیدن به این

 
مقصود همکاري همه نهادها و مردم را می طلبد.» 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی خراسان جنوبی گفت: «گردشگري فرصت منحصر به فردي براي همه ماست تا با

 
همکاري یکدیگر نقش این صنعت را به عنوان یک فعالیت بزرگ بشر در قرن 21، در ایجاد آینده اي بهتر براي مردم روشن کنیم.» 

او تأکید کرد: «اینک خراسان جنوبی با آثار طبیعی، تاریخی و جهانی خود و صنایع دستی فاخر و کهن خود در مسیر توسعه
گردشگري قرار گرفته است و سیاست وزارتخانه نیز تعریف مسیرها و مقصدهاي جدید گردشگري به خصوص در حوزه گردشگري

 
بومی و روستایی است. باید تلاش کنیم تا در این راستا، بتوانیم بخش عظیمی از اقتصاد گردشگري را به حرکت در آوریم.» 

حمید حلاج مقدم فرماندار فردوس در آیین افتتاح این طرح ها با بیان اینکه در حال حاضر ظرفیت هاي میراث فرهنگی و صنعت



گردشگري از پتانسیل هاي مهم رونق اقتصادي در کشورها به شمار می رود، گفت: «در اجراي طرح هاي گردشگري باید حفظ هویت

 
ملی و تاریخی مد نظر مجریان طرح باشد.» 

او افزود: «طرح هاي مختلف و تأثیرگذاري در راستاي جذب گردشگر در حوزه شهرستان انجام شده که امروز بخشی از آن ها به بهره

 
برداري می رسد و افتتاح این پروژه ها در واقع زنده نگه داشتن بناهاي تاریخی و میراث گذشتگان است.» 

حلاج مقدم با تأکید بر استمهال تسهیلات گردشگري در زمان کرونا اظهار کرد: «بیشترین آسیب ناشی از بیماري کرونا به واحدهاي
گردشگري وارد شده و لازم است ترتیبی اتخاذ شود که با رعایت پروتکل هاي بهداشتی، واحدهاي بوم گردي و گردشگري مجدد راه

 
اندازي شوند.» 

روح االله صداقت طالبی رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی فردوس نیز ضمن ارائه گزارش مختصر از اقدامات انجام
شده در حوزه گردشگري و سرمایه گذاري، در خصوص برنامه هاي آینده اداره شهرستان عنوان کرد: «در حال حاضر 10 طرح
گردشگري در زمینه بوم گردي، مجتمع تفریحی گردشگري، سفره خانه سنتی در سطح شهرستان در حال اجراست که از پیشرفت
فیزیکی بالاي 80 درصد برخوردار هستند و امید است با همکاري بخش خصوصی تا پایان دولت تدبیر و امید افتتاح و به بهره برداري

 
برسند.» 

او افزود: «با توجه به اینکه اجراي زیرساخت هاي گردشگري از اولویت هاي اصلی این اداره است، در سال جاري از محل اعتبارات
استانی و ملی براي اجراي پروژه هاي ایجاد و زیرساخت راه دسترسی کوه قلعه فردوس، احداث فاز یک ساختمان کویري و نجوم پلند،
ساخت در ورودي و مرمت و بازسازي بخشی از بناي تاریخی کاروانسراي شور، خرید تجهیزات تصفیه خانه فاضلاب آب گرم معدنی

فردوس و برق رسانی به قنوات جهانی بلده، مبلغ 16 میلیارد و 400 میلیون ریال اعتبار هزینه شده است.»



آغاز مراحل احداث 2 طرح گردشگري در شهرستان بانه

منبع: میراث آریاشماره خبر:  93  |  تاریخ: 1399/07/09

به گزارش میراث آریا به نقل از روابط عمومی اداره کل
میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی کردستان،
سعداالله رحیمی خواه روز سه شنبه 8 مهرماه 99، گفت:
«این دو طرح که مدتی مسکوت مانده بود به مناسبت

 
هفته گردشگري، روند احداث آن ها از سر گرفته شد.» 

او افزود: «مجتمع گردشگري چیچوران و رستوران پذیرایی
بین راهی با مساحت 1700 متر مربع در جاده بانه به

 
مریوان اراضی روستاي بژي در دست احداث است.» 

رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی بانه عنوان کرد: «میزان سرمایه گذاري در این دو طرح تا مرحله بهره برداري

 
بالغ بر 80 میلیارد ریال است که زمینه ایجاد اشتغال براي 25 نفر را به صورت مستقیم فراهم می کند.» 

او با اعلام اینکه شهرستان بانه به دلیل قرار گرفتن در جنگل هاي زاگرس و واقع شدن در مسیر سرسبز شهرهاي زاگرس نشین غربی،
از پیرانشهر در آذربایجان غربی تا اورامانات در کرمانشاه، پتانسیل و ظرفیت بسیار بالایی در زمینه گردشگري روستایی و بوم گردي
دارد، اظهار کرد: «استفاده از منابع بکر و خدادادي به عنوان میراث طبیعی این مرز و بوم می تواند ضامن رشد و توسعه صنعت پاك

 
گردشگري و اشتغال زاي پایدار براي جوانان و زنان خلاق و کارآفرین باشد.» 

رحیمی خواه وجود جنگل هاي انبوه و سرسبز، مراتع غنی سرشار از گیاهان دارویی، رودخانه ها و اراضی حاشیه سدها و روستایی بکر
را به عنوان مهمترین شاخصه هاي رشد و توسعه پایدار در این شهرستان برشمرد و گفت: «بانه به دلیل گردشگر پذیر بودن و پتانسیل
هاي طبیعی، امکان ایجاد انواع طرح هاي کوچک و بزرگ گردشگري را دارد که جا دارد سرمایه گذاري بیشتر توسط همشهریان در

 
این بخش ها انجام شود.» 

او بیان کرد: «طی سه سال گذشته 29 طرح گردشگري شامل مجتمع هاي بزرگ گردشگري، رستوران هاي بین راهی و اقامتگاه هاي
بوم گردي احداث شده یا در حال صدور مجوز است. هم اکنون دو طرح گردشگري جدید در حال احداث است و براي پنج طرح دیگر

 
نیز از سوي کمیته فنی گردشگري استان، موافقت اصولی صادر شده است.» 

رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی بانه با دعوت از ساکنان روستاهاي شهرستان براي سرمایه گذاري در بخش
مختلف گردشگري روستایی، گفت: «سرمایه گذاران با ایجاد تأسیسات گردشگري در راستاي حفظ و بهروري از جنگل ها و مراتع و



ایجاد اشتغال پایدار از طریق خدمات رسانی و پذیرایی از مسافران و گردشگران، زمینه رشد و توسعه پایدار را در روستاها فراهم
کنند.»



روایت زندگی بانوي انقلاب در رادیو تهران

منبع: آناشماره خبر:  94  |  تاریخ: 1399/07/09

زندگی بانوي انقلاب مرضیه حدیدچی از رادیو تهران روایت می شود.

زندگی بانوي انقلاب مرضیه حدیدچی از رادیو تهران روایت
می شود. به گزارش گروه فرهنگ و هنر خبرگزاري آنا از
روابط عمومی رادیو تهران، برنامه جدید «مهربانو» از رادیو
تهران با معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن
می رود، در این هفته روایت زندگینامه بانوي شجاع مرضیه

 
حدیدچی پخش خواهد شد. 

زرین کشاورز تهیه کننده «مهربانو» گفت: برنامه «مهربانو»
کاري از گروه اخلاق و زندگی شهروندي رادیو تهران است

که به معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه می پردازد. این برنامه هر پنجشنبه ساعت 15:30 از رادیو تهران پخش می شود و

 
مخاطبان می توانند تکرار آن را جمعه ها ساعت 19 گوش دهند. 

وي یادآور شد: مرضیه حدیدچی (دباغ) از جمله زنان مبارز انقلاب اسلامی است که فعالیت ها و حرکت هاي سیاسی خود را از سال
1346 آغاز کرده است و این مبارزات را تا پیروزي انقلاب اسلامی ادامه داد و پس از آن نیز در مصدر بسیاري از امور از جمله
فرماندهی سپاه همدان و مسئولیت بسیج خواهران، 3 دوره نمایندگی مجلس شوراي اسلامی و قائم مقامی جمعیت زنان جمهوري

 
اسلامی ایران قرار داشته است. 

به گفته این تهیه کننده تقویت حس خودباوري، اعتماد به نفس، ارائه راهکارهاي حقوقی، الگو قرار دادن آنها براي بانوان دیگر،

 
کارآفرینی و ... از جمله اهدافی است که در این برنامه دنبال می شود. 

 
تهیه کنندگی، اجرا، تحقیق و آیتم سازي برنامه بر عهده زرین کشاورز است. 

 
این برنامه در محدوده استان تهران از طریق موج اف. ام ردیف 94 مگاهرتز و اي. ام ردیف 1332 کیلوهرتز پخش می شود. 

همچنین شنوندگان از سرتاسر کشور هم می توانند شبکه رادیویی تهران را از طریق گیرنده هاي دیجیتال(ست تاپ باکس) دریافت

 
کنند. 

انتهاي پیام/4104/



جوانان خلاق و کار آفرین موتور محرك جامعه هستند

منبع: وزارت ورزش و جوانانشماره خبر:  95  |  تاریخ: 1399/07/09

 
 

مدیرکل ورزش و جوانان استان اردبیل در مراسم تجلیل از منتخبین و عوامل برگزاري رویداد مسئله پردازي کرونا و پسا کروناگفت:

 
جوانان خلاق و کار آفرین موتور محرك جامعه ما هستند. 

به گزارش روابط عمومی اداره کل ورزش و جوانان استان اردبیل، مراسم تجلیل از منتخبین و عوامل برگزاري رویداد مسئله پردازي

 
کرونا و پسا کرونا به همت معاونت فرهنگی و امور جوانان وموسسه کار آفرینان نوین آرتا برگزار شد. 

سجاد انوشیروانی در آیین تجلیل از منتخبین و عوامل برگزاري رویداد مسئله پردازي کرونا و پسا کرونا گفت:جامعه ما به جوانان
خلاق و کار آفرین نیاز دارد و این جوانان هستند که می توانند براي پیشرفت جامعه کمک کنند و جوانان ما باید در تمام حوزه هاي

 
فرهنگی ، اجتماعی و اقتصادي در جامعه پیش قدم باشند. 

او افزود: بحث کار آفاینی یک موضوع گسترده است و کل جوانان ما باید به کمک دولت بیایند و دست در دست دولت به حل این

 
موضوع اساسی کمک کنند. 

مدیر کل ورزش و جوانان استان اردبیل بیان کرد: خلاقیت و پیش رو بودن و ریسک پذیري از مقوله هاي مهم حوزه کار افرینی است

 
و جوانان نشان دادند که می توانند در این موضوع و نیز حوزه اشتغال جوانان در جامعه ایده پردازي بکنند. 

 
او اظهار کرد: ایده هاي نوین در حوزه ها و بستر اینترنت می تواند گره گشاي مشکلات بسیاري باشد . 

او ادامه داد: باید به جوانان فرصت داد و در این برهه که با ویروس کرونا درگیر هستیم باید از ایده هاي جوانان در این حوزه حمایت

 
شود تا بتوانیم این موضوع را در همه ي عرصه ها کنترل کنیم . 

در ادامه رسولی دئیس دانگاه آزاد اسلامی واحد اردبیل نیز گفت: باید بین سازمانهاي مردم نهاد و ارگانهاي دولتی یک هم افزایی ایجاد

 
شود و یک فضاي نوین در حوزه هاي فن آوري و اطلاعات و فضاي مجازي اتفاق بیفتد. 

او افزود: با توجه به اینکه برنامه ریزي ها و برنامه ها در جامعه ، بصورت جزیره اي عمل می شود اثر بخشی خود را ندارد و تا زمانی که

 
بین ارگانهاي دولتی و سازمانهاي مردم نهاد شبکه اي ایجاد نشود برنامه ها اثر بخش نخواهد بود. 

با اشاره به اینکه باید از ظرفیت بزرگ سازمانهاي مردم نهاد استفاده کنیم، تصریح کرد: سازمانهاي مردم نهاد استان اردبیل توانستند
در حوزه هاي مختلف کارهاي بزرگی را انجام دهند و این نشان می دهد که اعتماد به جوانان می تواند باعث اثر بخشی برنامه ها در

 
جامعه باشد. 

نیلوفري دبیر موسسه کار آفرینان نوین آرتا نیز در ادامه این مراسم عنوان کرد: این رویداد از اول سال 99 شروع شد و در این طرح



تلاش کردیم تا به ایده هاي نوین بر اساس مسائل جامعه اقدام بکنیم که از سراسر کشور تعداد 40 ایده به دبیرخانه ارسال شد و بعد

 
از داوري تعداد 5 ایده بعنوان منتخب معرفی شدند. 

http://news.msy.gov.ir/news/2008359.htm  :لینک کوتاه



فراخوان اداره کل ورزش و جوانان استان بوشهر از پایان نامه ها دانشجویی

در حوزه ورزش

منبع: وزارت ورزش و جوانانشماره خبر:  96  |  تاریخ: 1399/07/09

 
 

در راستاي حمایت از امور پژوهشی و توسعه فناوري مرتبط با دستگاه هاي اجرایی، این اداره کل، آمادگی خود را جهت حمایت از
فعالیت هاي پژوهشی در قالب پایان نامه هاي دانشجویان تحصیلات تکمیلی که مرتبط با مسئله یابی و رفع موانع و مشکلات حوزه

 
ورزش و جوانان استان صورت گیرد، مشروط به تعهدات ذیل اعلام می دارد. 

به گزارش روابط عمومی اداره کل ورزش و جوانان استان بوشهر؛ در راستاي حمایت از امور پژوهشی و توسعه فناوري مرتبط با دستگاه
هاي اجرایی، این اداره کل، آمادگی خود را جهت حمایت از فعالیت هاي پژوهشی در قالب پایان نامه هاي دانشجویان تحصیلات
تکمیلی که مرتبط با مسئله یابی و رفع موانع و مشکلات حوزه ورزش و جوانان استان صورت گیرد، مشروط به تعهدات ذیل اعلام می

 
دارد. تعهدات مجري: 

 
ارائه پروپوزال تأیید شده و مصوب از واحد تحصیلات تکمیلی محل تحصیل خود در سال 1399. 

 
عدم دریافت حمایت مالی از سازمان ها و دستگاه هاي دولتی و عمومی دیگر که به نوعی از بودجه هاي دولتی استفاده می نمایند. 

 
ارائه گزارش پیشرفت کار در تمامی مراحل تدوین پایان نامه به اداره کل ورزش و جوانان استان بوشهر. 

ارائه یک نسخه صحافی شده ( گالینگور ) از پایان نامه یا رساله خود همراه با لوح فشرده شامل فایل هايWord , pdf به اداره کل

 
ورزش و جوانان استان بوشهر 

قید جمله ( این پایان نامه با حمایت مالی اداره کل ورزش و جوانان استان بوشهر به انجام رسیده است ) بر روي جلد گالینگور و

 
صفحه اول پایان نامه . 

ارائه یک مقاله علمی – پژوهشی به صورت فایل نرم افزاري Word , pdf از موضوع پایان نامه یا رساله خود با همکاري اداره کل

 
ورزش و جوانان و مطابق با ضوابط . 

 
اعطاي مجوز نشر الکترونیک پایان نامه خود صرفاً به وزارت ورزش و جوانان. 

پذیرش و حمایت از پایان نامه هاي موردنظر، مشروط به تصویب موضوع و پیشنهادنامه ارائه شده در شوراي پژوهش و فناوري اداره

 
کل ورزش و جوانان استان بوشهر خواهد بود. 

 
موضوعات مصوب شوراي پژوهش اداره کل ورزش و جوانان: 

 
1-ارائه الگویی به منظور توسعه کسب و کارهاي ورزشی براي بانوان استان 

 
2-بررسی راهکارهاي جذب و حفظ حمایت کنندگان مالی و خیرین ورزش یار در ورزش استان 



 
3-بررسی چالش هاي تعامل اجتماعی بانوان جامعه ورزش در فضاي مجازي استان 

4-شناسایی و تحلیل زمینه هاي بالقوه جهت توسعه کسب و کار با رویکرد کارآفرینی اجتماعی در راستاي حل مسائل ورزش و جوانان

 
استان بوشهر 

5-شناسایی و تحلیل موانع و آسیب هاي پیش روي کسب و توسعه شایستگی هاي ضروري زندگی و کسب و کار در بین جوانان

 
استان بوشهر 

 
6-طراحی الگویی مفهومی و عملیاتی براي توسعه و بلوغ فرهنگی در بین جوانان استان بوشهر 

 
7-شناسایی و تحلیل موانع و آسیب هاي پیش روي توسعه فرهنگی در بین جوانان استان بوشهر 

 
8-طراحی الگویی مفهومی و عملیاتی جهت ارزیابی و انتخاب جوان شایسته 

 
9-طراحی الگوي نظام جانشین پروري در اداره کل ورزش و جوانان استان بوشهر 

http://news.msy.gov.ir/news/2008293.htm  :لینک کوتاه



پارك ویژه ناشنوایان در کرمان احداث می شود

منبع: ایرناشماره خبر:  97  |  تاریخ: 1399/07/09

کرمان - ایرنا - رئیس هیات ورزش هاي استان کرمان گفت: در نشستی با شهردار کرمان قرار شد براي جامعه ناشنوایان
پارکی به نام ناشنوایان ساخته شود تا به مرکز فرهنگی براي ناشنوایان این استان تبدیل شود.

کرمان - ایرنا - رئیس هیات ورزش هاي استان کرمان
گفت: در نشستی با شهردار کرمان قرار شد براي جامعه
ناشنوایان پارکی به نام ناشنوایان ساخته شود تا به مرکز

 
فرهنگی براي ناشنوایان این استان تبدیل شود. 

به گزارش ایرنا، محمدحسین مولا روز چهارشنبه ضمن
گرامیداشت هفته دفاع مقدس و روز جهانی ناشنوایان
افزود: فدراسیون ورزش هاي ناشنوایان کرمان از سال
1360 در 22 رشته ورزشی فعالیت خود را آغاز کرده است.

وي اظهار داشت: تیم والیبال دختران ناشنوا استان کرمان

 
طی 13 سال متوالی قهرمان ایران بود و کاپیتان و مربی این تیم کرمانی هستند. 

رئیس هیات ورزش هاي استان کرمان بیان داشت : تیم فوتبال ناشنوایان این استان قهرمان و نائب قهرمان بوده و سه نفر از بازیکنان

 
کرمان در تیم ملی بازي می کنند. 

مولا با اشاره به اینکه پنج نفر از ناشنوایان استان کرمان عضو تیم ملی هستند و در مسابقات جهانی در تایلند نیز شرکت کردند گفت:
ناشنوایان این استان در رشته دو و میدانی و تنیس روي میز ناشنوایان قهرمانی ایران را داشتند و رتبه هاي اول تا سوم را کسب

 
کردند. 

وي با اشاره به اینکه براي اینکه بتوانیم ناشنوایان را از خانه بیرون بیاوریم و به ورزش دعوت کنیم به طور اجبار باید در اشتغال،
ازدواج و امور اجتماعی آن ها مستقیم دخالت داشته باشیم خاطرنشان کرد: به همین شکل بیش از 40 ازدواج ناشنوایان در استان را

 
داشتیم که بستر آن را هیات فراهم کرده است و خوشبختانه تاکنون هیچ کدام از این ازدواج ها منجر به طلاق نشده است. 

رئیس هیات ورزش هاي استان کرمان با اشاره به اینکه امروز در همه رشته هاي شغلی در اجتماع حضور ناشنوایان را داریم تصریح
کرد: عصاي سفید و چرخ ویلچر نشان دهنده افراد داراي معلولیت است اما معلولیت یک ناشنوا دیده نمی شود و این مهم در جامعه

 
فرهنگسازي نشده است. 

مولا با اشاره به اینکه ناشنوایان جزو مظلوم ترین اقشار جامعه هستند و رسانه ها می تواند صداي ناشنوایان بشوند بیان داشت: هیچ



زمانی به ناشنوا شغل نمی دهند زیرا نمی توانند افراد ناشنوا را درك کنند در حالی که اگر به افراد ناشنوا آموزش داده شود بهتر از

 
یک فرد معمولی کار خواهند کرد. 

وي با اشاره اینکه شیوع ویروس کرونا نیز سبب شده تا مشکلات آن ها چندین برابر شوند زیرا با وجود ماسک ها ارتباط با ناشنوایان

 
بسیار کم شده است خاطرنشان کرد: مردم باید بدانند و قضاوت نکنند به اینکه ناشنوا چیزي نمی فهمد بلکه به خوبی می دانند. 

رئیس هیات ورزش هاي استان کرمان با قدردانی از مسوولان استانی که در راستاي مشکلات ناشنوایان گام برداشته اند تصریح کرد:
در کل استان حدود سه هزار و نفر ناشنوا و حدود 220 نفر ورزشکار ناشنوا در شهر کرمان وجود دارد و تاکنون زمینه اشتغال  800

 
حدود 50 نفر از ناشنوایان را در کرمان از سوي هیات فراهم شده است. 

معاون فرهنگی هیات ورزش هاي ناشنوایان استان کرمان با اشاره به اینکه توجه ویژه به معلولان در فرمایشات ائمه معصومین آمده

 
است افزود: باید آشنایی و ارتباط مردم عادي با ناشنوایان فرهنگسازي شود. 

حجت الاسلام محمدعلی عرب با اشاره به اینکه در زمینه مسائل فرهنگی در ذیل هیئت ورزشی پنج جشنواره فرهنگی و ورزشی ویژه

 
ناشنوایان برگزار شده است تصریح کرد: مسابقات احکام و سرود و قرائت نماز نیز براي ناشنوایان در 2 دوره برگزار شده است. 

وي بیان داشت: 9 هیات مذهبی ویژه ناشنوایان در استان کرمان تاسیس و راه اندازي شده است و به دست خود ناشنوایان مدیریت و

 
هدایت می شوند. 

معاون فرهنگی هیئت ورزش هاي ناشنوایان استان کرمان با اشاره به اینکه زبان اشاره باید به به رسمیت شناخته شود خاطرنشان کرذ:
در نشستی با شهرداري کرمان قرار شد در شهرداري یک مترجم زبان اشاره را فرا گیرد تا امورات ناشنوایان انجام شود و اگر در همه

 
دستگاه هایی اجرایی این مهم اجرایی شود بسیاري از مشکلات ناشنوایان برگزار می شود. 

 
برچسب ها 

 
- خبرگزاري جمهوري اسلامی 

 
- کرمان 

- ناشنوایان



مدرسه عالی چرم و کفش تبریز، گامی نو در جهش تولید

منبع: ایرناشماره خبر:  98  |  تاریخ: 1399/07/09

تبریز - ایرنا - راه اندازي «مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش» در تبریز با استفاده از نیروهاي زبده در قطب چرم و کفش
کشور، ضمن افزایش توان رقابتی این محصول با مشابه خارجی و ایجاد اشتغال و افزایش بهره وري و ارزآوري، گامی نو در

مسیر جهش تولید است.

تبریز - ایرنا - راه اندازي «مدرسه عالی مهارتی چرم و
کفش» در تبریز با استفاده از نیروهاي زبده در قطب چرم و
کفش کشور، ضمن افزایش توان رقابتی این محصول با
مشابه خارجی و ایجاد اشتغال و افزایش بهره وري و

 
ارزآوري، گامی نو در مسیر جهش تولید است. 

به گزارش ایرنا، نزدیک به پنج هزار سال پیش، مصري ها
چیزهایی شبیه کفش ساخته بودند؛ البته بهتر است به آن

ها بگوییم «پاپوش» تا «کفش»؛ از کفش هاي مصري هاي قدیم می توان به طرز زندگی و طبقات اجتماعی آن زمان پی برد. تمدن

 
ایران، یونان و رم نیز پاپوش هاي دیگري درست کردند که نشان دهنده طبقه اجتماعی فرد و میزان قدرت او بود. 

پاپوش (کفش) کالایی که از بدو تولد خود به عنوان یکی از اقلام ضروري مردم تبدیل شده است، در گذر زمان و جوامع مختلف
کارکردهاي متفاوتی را به خود گرفته است. رفاه، سطح درآمدي و رشد فناوري به عنوان نمونه هایی از عوامل کلیدي منجر به تفاوت
رویکرد هاي تولید و خرید در این صنعت شده است؛ تفاوت هایی که پاپوش را براي گروهی از مصرف کنندگان از کالاي صرفا مصرفی
و ضروري به کالایی لوکس تبدیل کرده است . در بررسی اسناد بالادستی صنعت کفش ایران، گزارش ها و سندهایی گردآوري شده

 
است که نشان دهنده تلاش این صنعت براي تدوین راهبردهاي کلان از سال 1386 می باشد. 

 
تاریخچه کفش در ایران 

تاریخچه کفش در ایران نشان دهنده مهم ترین عناصر فرهنگی و تغییر در سبک پوشش در طول تاریخ بلند این سرزمین است. وجود
تنوع گسترده اي از آداب و رسوم در اقوام مختلف ایران، باعث شده است کفش یا به اصطلاح «پاپوش یا پاي افزار» به طور شگفت
انگیزي با ضرورت هاي فرهنگی و اقلیمی متناسب باشد، براي مثال، کفش مردم شمال با جنوب کشور هم از نظر شکل و هم کاربرد

 
کاملاً متفاوت است. 

تاریخ کفش نیز به مانند دیگر پوشاك از یک سو دست خوش تحولات هنري و از سویی دیگر بر حسب نوع کاربرد تغییرات زیادي به
خود دیده است. در گذشته هاي دور کفش براي مردم عامی تنها نقش پاپوش براي محافظت از پا را ایفا می کرد، ولی امروزه کفش

 
بیش از هر زمان دیگري در راستاي زیبایی و مد قرار گرفته است. 



پاي افزار در ایران بر حسب نگرش هاي قومیتی، اعتقادي و عملکردي داراي تاریخ طول و درازي است. از زمان قدرت گیري امپراتوري

 
هاي بزرگ در سال هاي قبل میلاد، کفش ها نیز به نمایندگی از شکوه پادشاهی دچار تغییرات بسیاري شدند. 

صنعت کفش ایران در افق 1404 صنعتی ریشه دار، برگرفته از هویت ایرانی و اسلامی، تامین کننده 90 درصد نیاز داخلی با جایگاهی
برتر در منطقه و برخوردار از توان فن و هنر و همگام با فناوري روز دنیا با هدف ارزآوري، کارآفرینی و ایجاد اشتغال در اقتصاد ایران
معرفی شده است؛ در بین گزارش هاي مورد بررسی سند راهبردي توسعه صنعت کفش ایران که در اسفند 1389 نگارش یافته است،

 
حاوي اطلاعاتی کاربردي کرد در این بخش است، زیرا ارکان اصلی راهبردهاي صنعت کفش را در افق 1404 می توان دید. 

در این میان دانشگاه آزاد اسلامی تبریز پس از مدت ها تحقیق و بررسی بر آن شد تا در سال جهش تولید و عمل به منویات رهبر
معظم انقلاب و در راستاي رفع موانع تولید در سال جاري، با اخذ مجوز راه اندازي مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش از سازمان
مرکزي دانشگاه آزاد اسلامی به شعار پیوند دانشگاه و صنعت جامعه عمل پوشانده و در کنار فعالان اقتصادي و بازوان توانمند در عرصه

 
تولید قرار گیرد و با آموزش مهارت هاي نوین و مورد نیاز صنعت ترم کفش نسبت به تربیت نیروي کار ماهر بپردازد. 

 
آخرین متدها با پیشرفته ترین دستگاه ها در این مدرسه ارایه می شود 

رییس دانشگاه آزاد اسلامی تبریز از تأسیس مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش این دانشگاه در سال جهش تولید خبر داد و با اشاره به
اینکه دانشگاه آزاد اسلامی دانشگاه حل مسئله ملی است، اظهار کرد: این دانشگاه در سالی که گذشت در زمینه سراي نوآوري کفش و
چرم و تأسیس مرکز تحقیقات چرم و کفش و طرح پایش کفش و چرم فعالیت هاي متعددي انجام داده است که امسال در راستاي

 
منویات رهبر معظم انقلاب، رونق تولید کفش که یک مسئله استانی و ملی است، پیشتاز خواهیم بود. 

عزیز جوانپور با تاکید بر اینکه باید رویکردي در پیش گرفته شود تا صنعت، لزوم حضور و تاثیرگذاري دانشگاه در حل مشکلات و ارایه
راه حل ها را لمس کند، افزود: دکتر طهرانچی رییس دانشگاه آزاد اسلامی، بحث چرم و کفش را که پیشینه اي دراز در آذربایجان

 
شرقی دارد، را در دستور کار واحدهاي دانشگاه آراد اسلامی آذربایجان شرقی قرار داده است. 

جوانپور خاطرنشان کرد: بعد از ایجاد نخستین مرکز علمی، مهارتی و عمومی رباتیک و بهره برداري موفق از آن، دومین مدرسه علمی

 
و مهارتی چرم و کفش در واحد تبریز جهت تسریع در عملیاتی کردن طرح ها به زودي راه اندازي می شود. 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی تبریز با اشاره به برنامه هاي پژوهش محور دانشگاه آزاد اسلامی در خصوص نوآوري در حوزه چرم و کفش،
گفت: بیش از 700 زمینه تحقیقاتی در مورد چالش هاي صنعت چرم و کفش در قالب برنامه پایش احصا شده که دانشجویان دانشگاه

 
آزاد اسلامی، پایان نامه ها و رساله هاي پژوهشی خود را در این زمینه انجام دهند. 

جوانپور با اشاره رشته هاي مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش، گفت: کلیه مهارت هاي مربوط به صنعت چرم و کفش مانند ساخت و

 
دوخت چرم، طراحی و 

قالب سازي و پستهاسازي انواع کفش هاي زنانه، مردانه، پوتین، چکمه، ورزشی، صندل و ماکاسین، آموزش مهارت هاي مدیریتی و

 
فروش و بازاریابی و حسابداري بهاي تمام شده محصول از جمله رشته هاي آموزشی این مدرسه مهارتی است. 

وي با بیان اینکه دوره هاي آموزشی این مدرسه فقط کوتاه مدت و میان مدت مهارتی خواهد بود، افزود: این دوره ها با استفاده از



آخرین متد آموزشی روز دنیا و بهترین دستگاه ها و با بهره مندي از حضور اساتید برجسته و مجرب کشور برگزار می شود و

 
محدودیتی براي برگزاري دوره ها در واحدهاي تولیدي و صنعتی وجود ندارد. 

جوانپور خاطرنشان کرد: سرفصل هاي استاندارد آموزشی تعیین شده براي دوره دها مطابق آخرین استانداردهاي بین المللی و با تاکید

 
به برند ملی و بومی چرم و کفش اصیل تبریز می باشد. 

وي افزود: این مدرسه به همت دانشگاه آزاد اسلامی و همیاري اهالی صنعت چرم و کفش بنا نهاده شده است که دوره هاي کارورزي،
کاربنیان و کارآفرینی به صورت پیشرفته برگزار می کند و در پایان هر دوره گواهی معتبر آموزشی مهارتی دانشگاه آزاد اسلامی تبریز

 
ارائه خواهد شد. 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد تبریز با تاکید بر اینکه براي ثبت نام در این مدرسه مهارتی محدودیت سنی و تحصیلاتی وجود
ندارد، ابراز امیدواري کرد: با برنامه ریزي هاي انجام شده در سال جاري، پذیراي حداقل یکهزار و 200 نفر از داوطلبان باشیم و رده

 
هاي مهارتی از اول سال تحصیلی برگزار شود. 

 
سازمان فنی و حرفه اي، پشتوانه مهارتی صنایع است 

مدیرکل سازمان فنی و حرفه اي آذربایجان شرقی نیز این سازمان را متولی آموزش و مهارت حرفه اي به تمام مشاغل و حرف معرفی
کرد و گفت: سیاست سازمان آموزش فنی و حرفه اي، واگذاري آموزش هاست و آموزش فنی و حرفه اي با این رویکرد در راس مرکز

 
سنجش صلاحیت حرفه اي قرار می گیرد. 

رضا اختیار وکالتی با استقبال از ایجاد مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش تبریز در قطب چرم و کفش کشور، خاطرنشان کرد: مشاغل
موجود در جامعه روز به روز در مسیر تخصصی شدن در حرکت است که در این راستا باید مهارت آموزي نیز با محوریت ایجاد مشاغل

 
جدید و نو صورت گیرد. 

وي ادامه داد: همکاري تمامی نهادها و دستگاه ها در خصوص ارائه آموزش هاي صحیح و متناسب و مورد نیاز بازار کار در حوزه هاي

 
مختلف مورد انتظار است. 

وي همچنین در خصوص ورود آموزش هاي مهارتی در بخش صنعت گفت: بهترین نفراتی که متولی ارائه این نوع از آموزش ها

 
هستند، از خود صنایع می باشند و بر این اساس تجهیز صنایع باید از طریق صنعت انجام گیرد. 

 
ثمرات مدرسه عالی چرم و کفش 

حدود 50 واحد صنعتی، بیش از سه هزار واحد کوچک و متوسط تولیدي و بیش از یک هزار و 500 واحد در بخش فروش و 300
واحد خدماتی کفش در تبریز فعالیت می کنند و بیش از 40 هزار نفر در صنعت کفش تبریز فعالند و این شهر با بیش از 80 تا 90

 
میلیون جفت تولید سالانه 60 درصد تولید کشور را به خود اختصاص داده است. 

با عنایت به آسیب هاي جدي در حوزه کارگري و کمبود شدید نیروي انسانی صنعت چرم و کفش که به دلیل مشکلات زیاد و طولانی
مدت اقتصادي و فرهنگی و عدم استقبال جامعه کارگري جهت کار در صنعت چرم و کفش به وجود آمده است، امید است با راه

 
اندازي مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش، اهداف و چشم انداز در نظر گرفته شده محقق شود. 

اهتمام در جهت تحقق شعار «جهش تولید»، مرتفع شدن مشکلات کمبود نیروي کار ماهر در صنعت کفش، افزایش توان معیشتی
خانواده هاي مذکور اشتغال هدفمند جوانان و پیشگیري از بزهکاري هاي احتمالی در جامعه از جمله اهداف درازمدت تاسیس این



 
مدرسه مهارتی در تبریز است. 

بیشتر مخاطبان در جامعه هدف آذربایجان شرقی در چهار گروه به شرح زیر معین شده و امید است با همت و یاري مسئولان در
دستیابی به اهداف از چشم انداز هاي اجرایی و عملیاتی مدرسه عالی مهارتی در مکتب همانند سایر ماموریت هاي موفق توفیق حاصل

 
شود. 

 
1- آموزش نیروهاي بالفعل کارگاه ها و کارخانجات و فروشگاه هاي عرضه محصولات چرم و کفش 

 
2- آموزش جوانان و افراد بالقوه علاقمند از تمامی سطوح اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی جامعه هدف 

 
3- آموزش مشارکتی براي نیروهاي آماده به کار طبقه محروم اقتصادي جامعه هدف 

 
4- آموزش مشارکتی براي نیروهاي آماده به کار تحت پوشش بهزیستی و کمیته امداد 

 
برچسب ها 

 
- تبریز 

 
- دانشگاه آزاد اسلامی 

 
- جهش تولید 

- انجمن کارفرمایی کارآفرینان صنعت کفش تبریز



حضور مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران در رویداد فیناپ

منبع: اعتبار نیوزشماره خبر:  99  |  تاریخ: 1399/07/09

عصر اعتبار- مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران در سیزدهمین رویداد فیناپ با موضوع احراز هویت دیجیتال، به عنوان
یکی از اعضاي پنل گفت وگو حضور می یابد.

به گزارش پایگاه خبري«عصر اعتبار» به نقل از روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهر ایران، سیزدهمین رویداد فیناپ و دومین
فیناپ آنلاین با موضوع احراز هویت دیجیتال با حضور صاحب نظران و متخصصان این حوزه، پنج شنبه 10 مهرماه ساعت 13 تا 18 از

 
طریق بسترهاي پخش زنده به نمایش گذاشته می شود. 

 
چرا احراز هویت دیجیتال؟ 

بحران کرونا در دنیا و در ایران منجر به استقبال مردم از خدمات غیرحضوري شده و در حال حاضر شرکت هایی در این فضا توانسته
اند فعالیت خود را توسعه دهند که با ایجاد زیرساخت هاي لازم خدمات غیرحضوري متنوعی همراه با ارزش افزوده به مشتریان خود
ارائه دهند. حوزه هایی مانند بورس در استفاده از این تکنولوژي فعال تر عمل کرده و بعضی حوزه ها نیز هنوز اقدامی براي احراز

 
هویت دیجیتال مشتریان خود انجام نداده اند. 

این فضا فرصت مناسبی را براي شبکه مالی و بانکی کشور به وجود آورده تا با تقویت زیرساخت هاي خود بتوانند خدمات متنوع تري
را به صورت غیرحضوري به مشتریان عرضه کنند. با توجه به اهمیت این موضوع، دومین رویداد فیناپ آنلاین براي قانون گذاران،
صاحب نظران و متخصصان فعال در حوزه احراز هویت دیجیتال مجالی فراهم کرده است تا دانش، نقطه نظرات و اخبار جدید این

 
حوزه را با بینندگان به اشتراك بگذارند. 

 
سخنران هاي این رویداد 

یک پنل گفت وگو با موضوع «احراز هویت دیجیتال در نهادهاي مالی کشور» با حضور مرتضی اکبري «مدیرعامل بانک مهرایران»،
علیرضا ماهیار «معاون فناوري و توسعه نوآوري سمات»، محمد مظاهري «مدیرعامل شرکت توسن تکنو»، محمد گرکانی نژاد

 
«متخصص پرداخت و بانکداري الکترونیک» برگزار خواهد شد که عماد ایرانی «مدیر شبکه شاتوت» این پنل را مدیریت خواهد کرد. 

همچنین در این رویداد محمدباقر اثنی عشري «رئیس سازمان نظام صنفی رایانه اي کشور»، رضا باقري اصل «دبیر شوراي اجرایی
فناوري اطلاعات» و سعید احمدي پویا «مدیر کمیته تدوین سند احراز هویت دیجیتال» اطلاعاتی از روند تدوین سند احراز هویت
دیجیتال را اعلام خواهند کرد. محسن سعیدي «مدیر مرکز فین تک انصار» که میزبان این رویداد هستند از فراگیري مالی خواهد

 
گفت. 

امید ترابی «معاون فروش و ارتباط با مشتریان توسن»، علی رسولی زاده «مدیرعامل شرکت دانش بنیان پارت» صادق عبادالهی
«مدیرعامل اپی اکو»، علیرضا سفیدپور «معاون توسعه کسب وکار اعتباري دیجی پی» و ماکان سپهري فر «مدیر فنی دپارتمان
دیجیتال بانک خاورمیانه» سخنران هایی هستند که هرکدام از منظر دانش و تجربه خود درخصوص احراز هویت آنلاین مشتریان ارائه



 
اي جذاب خواهند داشت. 

در بخش فیناپ پلاس، امیر مستکین «سردبیر دیجیاتو» با محمد خلج قاسم آبادي «مدیرعامل اسنپ» گفت وگویی متفاوت با عنوان

 
«اسنپ در کدام مسیر می راند» خواهد داشت. 

گفتنی است رویداد فیناپ نخستین رویداد تخصصی در حوزه فین تک است که از سال 1396 آغاز به کار کرده و به بیان چالش ها و

 
بررسی مسائل روز مرتبط با فین تک، استارتاپ هاي فین تک و کارآفرینی استارتاپی می پردازد. 

 
ثبت نام و تماشاي رویداد 

مخاطبان رویداد فیناپ براي حمایت از رویداد و پیش خرید محتواي آن می توانند از طریق لینک http://bit.ly/finupkyc اقدام
کنند. همچنین این رویداد نیز از آپارات به صورت زنده پخش خواهد شد. ارسال پرسش ها و نظرات از طریق آپارات و نیز از طریق

توئیتر با هشتگ #Finupevent براي تماشاگران ممکن است.



سه طرح منتخب رویداد استارت آپی بانک کشاورزي معرفی شدند

منبع: بانکداري ایرانیشماره خبر:  100  |  تاریخ: 1399/07/09

آیین اختتامیه سومین رویداد استارت آپی و دومین جشنواره FintechFarm بانک کشاورزي روز هشتم مهرماه با پخش
زنده روند داوري نهایی برگزار و در آن 3 طرح منتخب نهایی ، معرفی شدند.

آیین اختتامیه سومین رویداد استارت آپی و دومین جشنواره FintechFarm بانک کشاورزي روز هشتم مهرماه با پخش زنده

 
روند داوري نهایی برگزار و در آن 3 طرح منتخب نهایی ، معرفی شدند. 

FintechFarm به گزارش روابط عمومی و همکاري هاي بین الملل بانک کشاورزي، سومین رویداد استارت آپی و دومین جشنواره
بانک کشاورزي با محوریت نوآوري در فناوري هاي مالی و بانکی (فین تک) با رویکرد ارائه راه کارهاي خلق ارزش در اقتصاد
کشاورزي، در محورهاي پرداخت Paytech، قرض دهی lendtech ، تامین مالی جمعی crowdfunding ، مدیریت سرمایه
wealthtech ، رمز ارزها cryptocurrency و بلاك چین blockchain روز سه شنبه هشتم مهرماه به صورت ویدئو
کنفرانس همراه با پخش زنده برگزار شد و از مجموع 190 ایده و کسب و کار نوآور که در این رویداد ثبت نام کرده بودند، 14 تیم
نهایی پس از چهار مرحله داوري انتخاب و از میان آن ها 3 طرح منتخب نهایی معرفی شدند .طرح هاي برتر از جوایز نقدي و مزایاي

 
ویژه براي تعامل با بانک کشاورزي و اکوسیستم کارآفرینی کشور بهره مند خواهند شد. 

بر اساس این گزارش، در این مراسم روح اله خدارحمی مدیرعامل بانک کشاورزي ، هدف از برگزاري این رویدادها را شناسایی پتانسیل
هاي کشور ، کمک به توسعه آنها و توسعه اقدامات و خدمات بانک کشاورزي براي پاسخگویی به نیازهاي مشتریان دانست و اعلام کرد:
قصد ما این است که جوانان را به سمت خلق ایده ها و استفاده بهینه از فناوري هاي نوین سوق دهیم و شرکت هاي استارت اپی را با
نیازهاي بخش کشاورزي ، پتانسیل هاي کاري و فرصت هاي توسعه در بخش کشاورزي آشنا کنیم تا شاهد پیشرفت در روش هاي

 
تولید، بازاررسانی و فرآوري محصولات کشاورزي باشیم. 

این گزارش می افزاید: محمدرضا غفوري معاون فناوري و عضو هیات عامل بانک کشاورزي نیز در سخنانی با اشاره به نقش بانک
کشاورزي در رویکرد بخش کشاورزي از سنتی به مدرن و اقداماتی چون تدوین سند تحول دیجیتال در بانک کشاورزي و راه اندازي
بازارگاه نهاده هاي کشاورزي توسط این بانک ، اظهار داشت: ظرفیت هاي زیادي در حوزه کشاورزي براي ورود استارت آپ ها و
فناوري هاي نوین وجود دارد و توجه به این امر، تغییر رفتار و تغییر رویکرد مخاطبان بانکی را در پی خواهد داشت و نوید بخش فصل

 
جدیدي در کسب و کارها و شیوه زندگی است. 

شایان ذکر است دومین جشنواره فین تک فارم بانک کشاورزي با حمایت شرکت آسان پرداخت پرشین، اتاق بازرگانی صنایع و معادن

 
و کشاورزي ایران و معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري برگزار شد و شرکت نوآفرینان نیز مجري برگزاري این رویداد بود 

اسامی و مشخصات طرح هاي منتخب به زودي در سایت بانک کشاورزي بارگذاري خواهد شد.



«تکادو» 40 تومان به ازاي هر سهم سود تقسیم کرد

منبع: با اقتصادشماره خبر:  101  |  تاریخ: 1399/07/09

شرکت تکادو در مجمع عمومی خود 40 تومان سود میان سهامداران به ازاي هر سهم تقسیم کرد.

به گزارش پایگاه خبري بااقتصاد، شرکت تکادو در مجمع عمومی سالیانه خود 40

 
تومان سود به ازاي هر سهم میان سهامداران خود تقسیم کرد. 

الف- زمان و محل برگزاري مجمع عمومی : مجمع عمومی عادي سالیانه صاحبان سهام شرکت براساس آگهی منتشره در سامانه کدال
در تاریخ 1399/06/17 در خصوص دعوت به مجمع عمومی عادي سالیانه راسُ ساعت 10:00 روز پنج شنبه مورخ 1399/06/27
درمحل اصفهان-خیابان هزارجریب مقابل درب شرقی دانشگاه اصفهان نبش کوچه چهارم برگزار گردید و در خصوص دستور جلسات

 
زیر تصمیم گیري نمود 

 
ب- دستور جلسه : 

 
استماع گزارش هیئت مدیره و بازرس قانونی 

 
تصویب صورت هاي مالی سال (دوره) مالی منتهی به 1399/03/31 

 
انتخاب حسابرس و بازرس قانونی 

 
انتخاب روزنامۀ کثیر الانتشار 

 
تعیین حق حضور اعضاي غیر موظف هیئت مدیره 

 
تعیین پاداش هیئت مدیره 

 
سایر موارد 

 
ج - حاضرین درجلسه مجمع عمومی : 

اسامی سهامداران تعداد سهام درصد مالکیت



1.28 %10206194شرکتهاي تحت پوشش تکادو

3.97 %31639898سایر اشخاص حقیقی و حقیقی

50.01 %398692544شرکت مجتمع صنایع ومعادن احیاءسپاهان

55.26 %440538636جمع

 

 
د- اعضاي هیئت رئیسه: 

 
براساس رأي گیري به عمل آمده در جلسۀ مجمع عمومی، اعضاي هیئت رئیسه به شرح ذیل انتخاب گردیدند: 

 
آقاي/ خانم محمود شهشهانی پور به عنوان رئیس مجمع . 

 
آقاي/ خانم ناصر علی بابایی رنانی به عنوان ناظرمجمع . 

 
آقاي/ خانم ناصر نوري زاده به عنوان ناظرمجمع . 

 
آقاي/ خانم اسفندیار جمال زاده نقنه به عنوان منشی مجمع . 

 
ه- اعضاي هیئت مدیره : 

 
آخرین اعضاي هیئت مدیره درسال مالی مورد گزارش به شرح ذیل بوده است : 

نام عضو حقیقی یا
حقوقی هیئت مدیره

شماره ثبت عضو
حقوقی/کد ملی

نوع
شرکت

نوع
عضویت

نام نماینده
عضو حقوقی

کد ملی نماینده
عضو حقوقی

سمت
موظف/

غیر
موظف

مدرك
تحصیلی

6499809918احمد دادونداصلی10101009086ایران کشتی بحر
عضو هیئت

مدیره
موظف

لیسانس زمین
شناسی

اصلی10260334425مهندسی قائم سپاهان
علیرضا
حقیقی

1291069321
نایب رئیس

هیئت مدیره
غیر

موظف

دکتري
مدیریت

کارآفرینی

اصلی10260434191آزمون احیاء سپاهان
محمود

شهشهانی پور
1287896057

عضو هیئت
مدیره

غیر
موظف

فوق لیسانس
حسابداري

مجتمع صنایع و معادن
احیاء سپاهان

اصلی10260326724
سیدمصطفی

صفوي
1287774032

رئیس هیئت
مدیره

غیر
موظف

دکتري علوم
اقتصادي

اصلی10260456019سرمایه گذاري آتیه تکادو
ناصر علی

بابائی رنانی
1199026808

عضو هیئت
مدیره

غیر
موظف

فوق لیسانس
مدیریت

 



مشخصات مدیر عامل :

مدرك تحصیلیکد ملینام مدیر عامل

 
و- تصمیمات مجمع : 

 
صورت هاي مالی شرکت براي سال منتهی به 1399/03/31 و گزارش فعالیت هیئت مدیره مورد بررسی و تصویب مجمع قرارگرفت . 

 
میزان سود قابل تخصیص و نحوه تخصیص سود بر اساس مصوبات مجمع به شرح ذیل می باشد: 

 
شرح سال منتهی به 1399/03/31 (میلیون ریال) 

سود (زیان) خالص
 

403,739

سود (زیان) انباشته ابتداي دوره
 

597,422

تعدیلات سنواتی
 

0

سود (زیان) انباشته ابتداي دوره تعدیل شده
 

597,422

سود سهام مصوب (مجمع سال قبل)
 

(175,403)

تغییرات سرمایه از محل سود (زیان) انباشته
 

0

سود انباشته ابتداي دوره تخصیص نیافته
 

422,019

انتقال از سایر اقلام حقوق صاحبان سهام
 

0

سود قابل تخصیص
 

825,758

انتقال به اندوخته قانونی
 

(20,187)

 انتقال به سایر اندوخته ها



0

سود (زیان) انباشته پایان دوره
 

805,571

سود سهام مصوب (مجمع سال جاري)
 

(318,912)

سود (زیان) انباشته پایان دوره (با لحاظ نمودن مصوبات مجمع)
 

486,659

سود (زیان) خالص هر سهم- ریال
 

506

سود نقدي هر سهم (ریال)
 

400

سرمایه
 

797,280

رایمند و همکاران به عنوان بازرس قانونی و حسابرس شرکت و امین تدبیر بصیر به عنوان بازرس علی البدل انتخاب گردید.



علت افزایش ناگهانی فروشندگان سبزیجات در بمبئی چیست؟

منبع: ایمناشماره خبر:  102  |  تاریخ: 1399/07/09

با شیوع ویروس کرونا در هند کارگران کارخانه ها، خدمتکاران خانگی، رانندگان و حتی صاحبان کسب وکارهاي کوچک
مشاغل خود را از دست دادند و از طریق فروش سبزیجات امرارمعاش می کنند؛ این اتفاق براي ایجاد تغییرات مثبت کافی

نیست.

 
علت افزایش ناگهانی فروشندگان سبزیجات در بمبئی چیست؟ 

با شیوع ویروس کرونا در هند کارگران کارخانه ها، خدمتکاران
خانگی، رانندگان و حتی صاحبان کسب وکارهاي کوچک مشاغل
خود را از دست دادند و از طریق فروش سبزیجات امرارمعاش می

 
کنند؛ این اتفاق براي ایجاد تغییرات مثبت کافی نیست. 

به گزارش سرویس ترجمه ایمنا، با توجه به تأثیرات ویرانگر شیوع
کرونا بر مشاغل و معیشت مردم هند که تمامی فعالیت هاي
اقتصادي این کشور را به بن بست کشانده و عواقبی گسترده و

ناگوار بر جاي گذاشته است، دولت و بانک ذخیره این کشور (RBI) که کنترل و عرضه روپیه در آن را برعهده دارد و نقش مهمی در
استراتژي توسعه دولت هند ایفا می کند، تاکنون چندین بار براي حمایت از اقتصاد کشور وارد عمل شده اند. بسته هاي تشویقی، وام

 
هاي مدت دار و تزریق نقدینگی از اقداماتی است که در روزهاي شیوع کووید -19 در هند به کار گرفته شد. 

تعدد فروشندگان سبزیجات در هند در شرایط فعلی آنچه که در تمامی مناطق هند، اداري یا غیر اداري و حومه هاي شهري سراسر
کشور خصوصاً بمبئی، پایتخت یکی از مهم ترین شهرهاي هند دیده می شود، صدها هزار نفر از فروشندگان سبزیجات است که سیب
زمینی، پیاز، گوجه فرنگی ، گل کلم و سایر سبزیجات خود را روي ورق هاي پلاستیکی گسترده، سکوهاي چوبی ضخیم، سبدهاي
حصیري، چرخ دستی ها و یا وانت ها پراکنده و به فروش می رسانند چراکه پس از قرنطینه طولانی مدت بدون داشتن درآمد روزانه،

 
فروش سبزیجات تنها فرصت موجود براي آن ها محسوب می شود. 

شیوع گسترده کرونا در سراسر این کشور که دولت را ملزم کرده حتی استادیوم هاي ورزشی، پارك ها و سایر فضاهاي عمومی بزرگ
را به بیمارستان هاي موقت تغییر کاربري دهد، ادامه یافتن مشاغلی هم چون دکه هاي اغذیه فروشی و غرفه هاي فروش کالاهاي

 
خیابانی، همینطور کار کردن در منازل دیگران و مواردي از این قبیل را به گزینه اي نامناسب براي ساکنان هند تبدیل کرده است. 

هرچند در روزهاي اخیر اوضاع این کشور در زمینه ابتلاي به کرونا بهتر شده است ولی هنوز هم شرایط به نحوي پیش می رود که
مثلاً بمبئی، یکی از بزرگ ترین مجموعه هاي کارآفرینی کل هند و شهري که هرگز نمی خوابید، از ساعت 9 شب شاهد خیابان هایی
خالی از هرگونه تردد ساکنان، کارمندان، رانندگان، دست فروشان، کارگران ساختمانی و سایر افراد مشغول در بخش هاي غیررسمی

 
است؛ کارکنانی که تنها راه نجات خود را در فروش سبزیجات یافته اند. 



چرا فروش سبزیجات؟ بنا بر گزارش واحد خصوصی نظارت بر اقتصاد هند (CMIE)، کووید -19 باعث از دست رفتن حدوداً 12.15
کرور (هر کرور هندي برابر با 10 میلیون است) شغل در هند شده است که 9.12 کرور از آن ها را کارگران روزمزد و فروشندگان

 
خیابانی تشکیل می دهد. 

حدود 8.44 کرور از این مشاغل تعطیل شده تا اواخر ماه جولاي احیا شدند. 7.8 کرور کارآفرین هندي نیز در فاصله ماه هاي آوریل تا

 
جولاي بیکاري خود را اعلام داشته اند و 1.89 کرور از کارمندان رسمی کشور نیز شغل خود را از دست داده اند. 

با از دست رفتن مشاغل، هزاران نفر از شهرنشینان، محل زندگی خود را به مقصد زادگاه شان ترك کردند و عده بسیاري که جایی

 
براي ماندن نداشتند به اجبار در شهرها ماندند. 

از آنجایی که سبزیجات نیز هم چون شیر، دارو و سایر مواد غذایی در رده مواد ضروري براي زندگی طبقه بندي می شود، بنابراین

 
هیچ محدودیتی براي فروش آن وجود ندارد. از سوي دیگر تقاضا براي مصرف این محصولات افزایش داشته است. 

به همین دلیل بسیاري از مردم با ایجاد سکویی کوچک در مقابل خانه خود و یا گستردن بساط در پیاده روها، کوچه ها و خیابان هاي

 
شهرها به فروش سبزیجات تازه می پردازند که هرچند درآمد چندانی ندارد ولی بهترین گزینه براي بقاي آن ها به شمار می رود. 

علاوه بر این، با توجه به اینکه فروش این محصولات به مهارت و پول زیادي نیاز ندارد و خود محصولات نیز به براي مقابله با همه

 
گیري کرونا مفید است، هر کسی می تواند براي داشتن بساطی کوچک اقدام کند و مشتریان خود را داشته باشد. 

بدین ترتیب فروشندگان هر روز صبح زود براي تهیه محصول راهی بازارهاي عمده فروشی و یا مزارع کشت میوه و سبزیجات در
اطراف شهرها می شوند و پیش از طلوع آفتاب بازمی گردند و به دلیل ممنوعیت تجمع در یک مکان هر یک در محلی دور از بقیه

 
محصولات خود را در معرض فروش می گذارد. 

بنابراین سبزیجات در همه جاي هند دیده می شود و فروشگاه هایی که در گذشته به فروش لباس و لوازم جانبی تعلق داشتند،
خواروبارفروشی ها، کامیون هاي کوچک و بزرگ، پیاده روها، ورودي مجتمع هاي مسکونی، مسیرهاي منتهی به ادارات و غیره همگی

 
به غرفه هایی براي فروش این محصولات تازه تبدیل شده اند. 

مزیت هاي فروش سبزیجات با توجه به اینکه فروشندگان با ماشین هاي شخصی به خرید می پردازند و خریداران بدون نیاز به
پیمودن مسیرهاي طولانی و قرار گرفتن در معرض ازدحام جمعیت می توانند مایحتاج خود را از آن ها تهیه کنند، این روند براي همه

 
ساکنان دربردارنده مزیت است و حتی می تواند احتمال ابتلاء به ویروس را کاهش دهد. 

البته این فروشندگان علی رغم افزایش مصرف محصولات شان درآمد ثابت و پایینی دارند و سرانه کل مصرف همواره ثابت است زیرا
هرچند خانوارها میوه و سبزیجات بیشتري خریداري می کنند اما رستوران ها، هتل ها و غذاخوري ها که خریداران عمده محسوب

 
می شوند، با توجه به نداشتن مشتري، خود نیز خرید نمی کنند. 

تقریباً همه مردم با تصور خطرآفرین بودن غذاهاي بیرون و یا با هدف صرفه جویی در هزینه ها، یا خود آشپزي می کنند یا به خرید
غذاهاي بسته بندي و کنسرو شده روي آورده اند. بنابراین هرچند جمعیت مصرف کننده سبزیجات تغییر داشته ولی مصرف کلی آن

 
ها تغییري نکرده است. 



در هر صورت گرایش هرچه بیشتر مردم براي آشپزي در خانه ها منجر به افزایش نیاز آن ها به این محصولات می شود که این امر هم
براي فروشندگان مفید است و هم می تواند اقتصاد در حال فروپاشی هند را از آسیب هاي بیشتر حفظ کند، خصوصاً با وجود نزدیک
بودن فصل بارش هاي موسمی که آب کافی براي کشاورزي را فراهم می آورد. بنابراین در دوران حاضر، سبزیجات نه تنها براي بدن

که براي اقتصاد نیز مفید واقع می شود.



ضرورت حضور بخش خصوصی در تدوین برنامه هفتم توسعه

منبع: اتاق بازرگانی ایرانشماره خبر:  103  |  تاریخ: 1399/07/09

علی اصغر جمعه اي، رئیس اتاق سمنان در بیست و هفتمین نشست هیات نمایندگان این اتاق، با اشاره به اینکه مشورت اتاق
هاي بازرگانی با دولت ها یک امر پذیرفته شده و معمول در جهان است، بر لزوم حضور و مشارکت بخش خصوصی در فرآیند

تدوین برنامه هفتم توسعه تأکید کرد.

رئیس اتاق سمنان گفت: اتاق هاي بازرگانی تنها تشکلی
هستند که ریشه جهانی دارند، اتاق ها در سراسر دنیا
اختیارات ویژه اي دارند تا آنجا که می توانند نظرات و
پیشنهادهاي تأثیرگذار اقتصادي را به دولت ها و حاکمیت

 
ها ارائه بدهند. 

علی اصغر جمعه اي در بیست و هفتمین نشست هیات نمایندگان اتاق سمنان ادامه داد: مرکز پژوهش و مطالعات اقتصادي اتاق

 
سمنان ضرورت حضور و مشارکت بخش خصوصی در فرآیند تدوین برنامه هفتم توسعه را مورد واکاوي و مطالعه قرار داده است. 

او ادامه داد: تجربه بیش از شش دهه تلاش موفقیت آمیز کشورهاي نوخاسته صنعتی نمایانگر این واقعیت مهم و غیرقابل انکار است
که بدون وجود یک بخش خصوصی بالنده و توانمند در اقتصاد ملی هرگز نمی توان به توسعه اقتصادي و توسعه صنعتی- صادراتی به
منزله پایگاه مادي جریان پیشرفت دست یافت. ازاین رو بخش خصوصی عامل اصلی سازندگی، نوآوري، کارآفرینی و سرمایه گذاري و
آفریننده پدیدآورنده سرمایه هاي مادي و فیزیکی و دارایی هاي فردي و داراي نقش مسلط در پیشبرد و تداوم برنامه توسعه و رشد

 
اقتصادي محسوب می شود بنابراین این ضرورت وجود دارد تا نظرات بخش خصوصی در برنامه هفتم توسعه جدي گرفته شود. 

رئیس اتاق سمنان در بخش دیگري صحبت هاي خود تصریح کرد: در شوراي گفتگوي دولت و بخش خصوصی بارها از متولیان
سازمان ها و نهادها خواسته ایم مشکلات و موانع که در حوزه اي سازمانی آن ها وجود دارد اعلام نمایند، چون اعتقادداریم سازمان ها
بسیار به بخشنامه ها و قوانین داخلی خود واقف هستند اما متأسفانه تاکنون نتوانسته ایم هیچ پیشنهادي در جهت رفع قوانین مخل

 
کسب دریافت کنیم. 

حمید علوي، عضو هیات رئیسه اتاق سمنان نیز در این نشست گفت: پراکندگی دولت و توسعه غیرتخصصی در شهرستان ها و تفسیر
نظرات کارشناسی فعالین اقتصادي را با مشکلات عدیده اي مواجه کرده به طوري که بسیاري از تشریفات اداري بسیار سریع و روان

 
در مرکز استان حل می شود ولی در شهرستان ها تابعه این مسائل ساده غامض و پیچیده توسط کارشناسان ارائه می شود. 

مهدي حداد، رئیس کمیسیون کشاورزي اتاق سمنان نیز اظهار کرد: اقتصاد کشاورزي استان سمنان خرد و معیشت محور است اگر
حوادث غیرمترقبه همانند سرمازدگی، سیل و تگرگ اتفاق بیفتد اقتصاد بسیاري از خانوارها متزلزل می شود این نکته حائز اهمیت



 
است پوشش بیمه کشاورزي مورد بازبینی قرار بگیرید تا در صورت بروز مشکل راه حل هاي منطقی و درست داشته باشیم 

رئیس کمیسیون کشاورزي سمنان افزود: سرمازدگی و تگرگی که امسال گریبان گیر انگور کاران شرق استان شد بسیاري از بهره

 
برداران را دچار مشکل کرد تا آنجا که تولید انگور امسال استان کمتر از 20 هزار تن برآورد می شود. 

او معتقد است دولت براي نهادهاي کشاورزي و سموم هیچ برنامه اي ندارد و این احتمال وجود دارد تا در صنعت کشاورزي به چالش

 
هاي مختلفی روبرو شویم. 

عبدالحمید دربانیان، عضو هیات رئیسه اتاق سمنان در این نشست گفت: بخش خصوصی توانسته تحریم را دور بزنند اما ادارات و

 
سازمان هاي دولتی نمی توانند بروکراسی ها اداري را کاهش بدهند. 

او گفت: کارشناسان سازمان ها و ادارات هرگز از ادارات بیرون نرفته و نمی توانند پیشنهاد مناسبی و کارشناسی در حوزه فعالیت خود

 
ارائه بدهند این مسئله در حوزه صنعت، معدن و کشاورزي قابل لمس است. 

رستم سعد اللهی، رئیس انجمن مدیران صنایع استان سمنان نیز در این جلسه گفت: سازمان هاي دولتی باید روند توسعه اقتصادي با
محوریت بخش خصوصی را در برنامه هاي خود قرار بدهند و ترتیبی اتخاذ شود این گزارش ها به معاونت هماهنگی امور اقتصادي ارائه

 
شود. 

در ادامه سعید ترکمان دهنوي، عضو هیات نمایندگان اتاق سمنان گفت: بسیاري از مسائل و مشکلات به معاونت هماهنگی امور
اقتصادي استانداري ارائه می شود اگر این موارد با اتاق بازرگانی ارائه شود بسیاري تناقض ها و اقدام هاي مشترك طرفین رفع می

 
شود 

شریفی نژاد، معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري سمنان نیز در این نشست گفت: دستگاه هاي اجرایی در سال جهش تولید باید

 
به معناي واقعی در کنار تولیدکنندگان و صنعتگران باشند. 

او خاطرنشان کرد: رفع مشکلات زیرساختی براي تحقق شعار سال و جهش تولید باید در اولویت کاري کارکنان دستگاه هاي اجرایی

 
استان باشد. 

معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري سمنان ادامه داد: بسیار از قوانین موجود در بخش صنعت و تولید مانع رونق اقتصادي است

 
که باید براي حذف این قوانین مُخل اقدام کرد. 

شریفی نژاد اضافه کرد: رفع مشکلات صنعت و معدن استان با جدیت در دستور کار استانداري است و تلاش می شود مشکلات بنگاه

 
اقتصادي به صورت موردي در کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان برطرف شود. 

او گفت: استفاده از دیدگاه هاي کارشناسان و فعالان اقتصادي استان براي تصمیم گیري ها در بخش تولید و صنعت به طور ویژه در

 
دستور کار است. 



 
موضوعات: 
اتاق سمنان



نمایشگاه آنلاین پویش کار و مهارت آموزي در اتاق اصفهان افتتاح شد

منبع: اتاق بازرگانی ایرانشماره خبر:  104  |  تاریخ: 1399/07/09

مسعود گلشیرازي، رئیس اتاق اصفهان، در مراسم افتتاح نمایشگاه آنلاین پویش کار و مهارت آموزي در اتاق اصفهان، گفت: با
این پویش، اعضاي اتاق تعامل مؤثرتري با یکدیگر و دانشگاه ها پیدا که به کاهش مشکل تأمین نیروي انسانی موردنیاز صنایع

کمک خواهد کرد.

مراسم افتتاح نمایشگاه آنلاین پویش کار و مهارت آموزي با
حضور رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان،
سرپرست کارآفرینی و اشتغال اداره تعاون، کار و رفاه
اجتماعی استان و اعضاي شوراي راهبردي سراي رشد در

 
اتاق اصفهان برگزار شد. 

رئیس اتاق اصفهان، با اشاره به کسب رتبه برتر این اتاق در سنجش رضایت فعالان اقتصادي از عملکرد دستگاه هاي مرتبط با محیط
کسب وکار، گفت: اقداماتی مانند راه اندازي سراي رشد و نوآوري به کمک دانشگاه هاي استان و اجراي طرح هایی چون پویش و

 
پایش و مسئله محور شدن اتاق اصفهان، موجب دستیابی به این توفیق بوده است. 

مسعود گلشیرازي با بیان اینکه آثار این دست اقدامات براي فعالان اقتصادي استان کاملاً ملموس است، تصریح کرد: مسئله محور

 
شدن فعالیت هاي اتاق نهم مطلوبیت اکوسیستم کسب وکار استان را به دنبال خواهد داشت. 

گلشیرازي ایجاد سراي رشد را یکی از اقدامات زیرساختی اتاق نهم دانست و افزود: با این اقدام، اعضاي اتاق با یکدیگر و دانشگاه ها
تعامل مؤثرتري پیدا کرده و در حقیقت براي کمک به کاهش مشکل تأمین نیروي انسانی موردنیاز صنایع به یک تیم عملیاتی، تبدیل

 
شده اند. 

او ضمن ارائه پیشنهاد ایجاد سازوکاري در سرا براي راهنمایی افراد براي تحصیل در رشته هاي متناسب با روحیاتشان از حمایت بی

 
دریغ اتاق بازرگانی از طرح هاي مرتبط با ایجاد شغل موردنیاز صنایع خبر داد. 

 
سراي نوآوري اتفاقی فرخنده در آموزش عالی کشور 

در ادامه پیام نجفی، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان ایجاد سراي رشد و نوآوري را یک اتفاق مبارك در حوزه آموزش عالی

 
کشور دانست و از خدمات و حمایت هاي بی دریغ اتاق بازرگانی اصفهان در این خصوص تقدیر نمود. 

او ابراز امیدواري کرد با تداوم فعالیت هاي سراي رشد و نوآوري گواهی پایان دوره طرح پایش و پویش به یک برند ملی تبدیل شود. 



 
نمایشگاه پویش کار و مهارت آموزي الگویی براي اصلاح نظام آموزشی 

علی کرباسی زاده، عضو شوراي راهبردي سراي نوآوري اتاق اصفهان از ثبت نام 40 شرکت بزرگ و مطرح، همچنین استارتاپ ها و
SME هاي استان در این طرح خبر داد و گفت: این در حالی است که بیش از 2300 نفر از دانشجویان در حال تحصیل علاقه مند به

 
حضور در صنایع و طی دوره هاي کارورزي نیز در این نمایشگاه اعلام حضور کرده اند. 

او افزود: با طرح مذکور، شاهد شکوفایی در امر آموزش نیروي انسانی کشور و تربیت نیروي کار ماهر براي جذب در صنایع و بنگاه

 
هاي اقتصادي باشیم. 

 
اقدامات بزرگ؛ حاصل اندیشه افراد داراي افکار نو است 

همچنین حسین باقري، سرپرست مدیریت کارآفرینی و اشتغال اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اقدامات بزرگ و نوین را حاصل
اندیشه افراد بزرگ داراي افکار نو دانست و از حمایت این اداره کل از طرح پویش خبر داد و گفت: امید است این طرح که به صورت

 
پایلوت از استان اصفهان آغاز شده در سطح ملی پیاده شود. 

 
استقبال مطلوب صنایع و دانشجویان از طرح پایش 

محسن لوح موسوي، مدیر سراي نوآوري اتاق اصفهان نیز در این جلسه با بیان اینکه این نمایشگاه با حمایت اتاق بازرگانی و مشارکت
اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی و همکاري دانشگاه هاي استان فعالیت خود را آغاز کرد، افزود: سراي رشد در قالب طرح پویش به
تهیه پلتفرم اشتغال و تحصیل هم زمان و رصد دائمی کارآموزي، کارورزي و اشتغال پرداخته و گزارش این پلتفرم مبناي برنامه ریزي

 
آموزشی کشور در دانشگاه هاي استان خواهد بود. 

او با اشاره به استقبال مطلوب صنایع و دانشجویان براي ثبت درخواست خود در این طرح گفت: در طرح مذکور پس از اعلام موقعیت
هاي شغلی موردنیاز صنایع به متقاضیان ورود به دانشگاه و کار یک هفته فرصت ثبت نام داده شده است و در جریان برگزاري
نمایشگاه از پنجم تا دهم مهرماه مصاحبه هاي شغلی با کارآموزان و کارجویان به صورت آنلاین از طریق پلتفرم نمایشگاه برگزار می

 
شود. 

لوح موسوي افزود: پس از انجام مصاحبه آنلاین از سوي صنایع، کارجویان موردنظر در این طرح پذیرفته و به دانشگاه هاي مجري

 
طرح پویش معرفی خواهند شد. 

او با بیان اینکه در حال حاضر اکثر دانشگاه هاي استان در جریان طرح پویش قرار گرفته اند، تصریح کرد: سازوکاري فراهم شده تا
دانشجویان، حتی از ترم اول تحصیل نیز بتوانند در صنایع کارآموزي نموده د و تجربه و سابقه لازم براي شغل موردنظر خود را در

 
طول تحصیل به دست آورند. 

او گفت: پس از معرفی افراد موردنظر به سراي نوآوري، از طرف صنایع متقاضی کارآموز و کارجو زمینه حضور دانشجو در صنایع براي

 
طی دوره کارورزي از طریق تعامل با دانشگاه هاي مجري طرح پویش فراهم می شود. 



مدیر سراي نوآوري اتاق اصفهان از حمایت اتاق بازرگانی از این افراد خبر داد و گفت: حق بیمه صد نفر از افراد پذیرفته شده در طرح
پویش در دوره اشتغال آزمایشی یا کارآموزي از طرف اتاق اصفهان پرداخت شده و تمامی این اقدامات در راستاي اصلاح نظام آموزشی

 
کشور و متناسب سازي رشته هاي تحصیلی با نیازهاي صنایع است. 

 
او طرح پایش را نیز طرحی براي تقاضامحور کردن پژوهش هاي دانشگاهی دانست. 

 
موضوعات: 

اتاق اصفهان



اضافه کاري هم از کارگران دریغ شد/ با کاهش درآمد و افزایش هزینه ها چه

باید کرد؟

منبع: کارگر آنلاینشماره خبر:  105  |  تاریخ: 1399/07/09

 
اضافه کاري هم از کارگران دریغ شد/ با کاهش درآمد و افزایش هزینه ها چه باید کرد؟ 

زمانی کارگران می توانستند براي پرکردن شکاف درآمد و هزینه اضافه کاري کنند، اما ادامه شیوع کرونا و اثرگذاي آن بر تولید، امکان

 
اضافه کاري را به نحو محسوسی کم کرده است. 

کارگر آنلاین : هر چند سال هاست شکاف میان درآمد و هزینه وجود دارد، اما در ماه هاي اخیر این شکاف عمیق تر شده است. مزد
امسال 26 درصد نسبت به سال گذشته بیشتر شد و مسئولان دولتی می گویند با احتساب افزایش 200 هزار تومانی کمک هزینه
مسکن، باید عنوان شود، دستمزد کارگران در سال 99 بیش از 40 درصد رشد کرده است. آنها تورم را هم کمتر از 40 درصد اعلام می
کنند و به این ترتیب می گویند بخشی، ولو کوچک، از شکاف درآمد و هزینه پرشده است. حتی اگر درستی این محاسبات را بپذیریم
موضوع مهم دیگري هست و آن اینکه درآمد ها نسبت به گذشته کمتر شده است. تحلیل شرایط بازار کار با اعداد و ارقام ثابتی مثل
میزان افزایش دستمزد و میزان تورم راه به جایی نمی برد. شرایط پیچیده تر است و باید متغیر هاي دیگري را نیز مورد توجه قرار

 
دهیم. 

 
جبران حقوق ناچیز 

حداقل حقوق به زحمت یک سوم هزینه ها را پوشش می دهد. مابقی هزینه ها چطور تامین می شود؟ نمی توان گفت کارگران مدام

 
در حال قرض گرفتن هستند یا مصرف شان به یک سوم کاهش یافته، چون این شدنی نیست. 

شهریور امسال عیسی منصوري (معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت کار) گفت: در سال 90 درآمد غیرشغلی خانوارها 57 درصد
بوده است. به عبارتی درآمدها از محل کار و فعالیت نبوده است، بلکه از خرید و فروش مستغلات، سود حساب بانکی، خرید و فروش

 
سکه و ارز و بوده است و این رقم در سال 96 معادل 49 درصد بوده و در حال حاضر به 63 درصد رسیده است. 

یکی از راه هاي جبران حقوق ناچیز می تواند درآمد بدون کار باشد، اما برآورد ها نشان می دهد درصد کمی از کارگران هستند که
چنین درآمد هایی دارند. بسیاري از کارگران خود مستاجر هستند، چه برسد به اینکه خانه اي براي اجاره داشته باشند. آنها سرمایه
اي براي سرمایه گذاري در بورس، بازار طلا و ارز ندارند، بر این اساس مجبور هستند کسري حقوق ناچیز خود را از راه دیگري جبران
کنند. اینکه بسیاري از کارگران شغل دوم و سوم دارند یا ساعت هاي زیادي اضافه کاري می کنند به این دلیل است که حقوق معمول
جوابگوي هزینه ها نیست. در مواردي اعلام می شد که کارفرمایان به اجبار به کارگران اضافه کار می دهند. هر چند این اتفاق
غیرقانونی است، اما نشان دهنده این بود که کار هست و افراد در صورت تمایل می توانند درآمد بیشتري داشته باشند. اتفاقی که در
یک سال اخیر، به ویژه در ماه هایی که با شیوع کرونا درگیر هستیم، رخ داده است این است که امکان اضافه کاري در بسیاري از

 
واحدهاي تولیدي از بین رفته است. 



 
التماس هم کنیم اضافه کاري نمی دهند 

کارگري که در یک کارخانه تولید چسب کار می کند، می گوید: قبلا با وجود اینکه اضافه کار نمی خواستیم یا یک یا دو ساعت در روز
اضافه کار می خواستیم، اجبارا ما را یک نیم شیفت نگه می داشتند. اصلا روال کارخانه اینطور شده بود که جاي سه شیفت هشت
ساعته، دو شیفت 12 ساعته داشت و هر کارگر اجبارا چهار ساعت اضافه کاري می کرد، اما حالا با تبدیل شیفت هاي 12 ساعته به
هشت ساعته، عملا امکان اضافه کاري از بین رفته است. خیلی از کارگران اینجا درخواست اضافه کاري دارند، چون دستمزد دریافتی
جوابگو نیست، اما کارفرما می گوید به دلیل شیوع کرونا امکان اضافه کاري نیست، هر چند ما می دانیم دلیلش رعایت پروتکل هاي

 
بهداشتی نیست، بلکه از طرفی تهیه مواد اولیه سخت شده و از طرف دیگر، فروش پایین آمده است. 

یکی از راه هاي جبران حقوق ناچیز می تواند درآمد بدون کار باشد، اما برآورد ها نشان می دهد درصد کمی از کارگران هستند که
چنین درآمد هایی دارند. بسیاري از کارگران خود مستاجر هستند، چه برسد به اینکه خانه اي براي اجاره داشته باشند. آنها سرمایه
اي براي سرمایه گذاري در بورس، بازار طلا و ارز ندارند، بر این اساس مجبور هستند کسري حقوق ناچیز خود را از راه دیگري جبران

 
کنند 

علی ترکاشوند (فعال کارگري و دبیر اجرایی خانه کارگر شهر ري) به ایلنا می گوید: با ادامه شیوع کرونا، تاثیرات اقتصادي این بیماري
بیش از گذشته خودش را بر بازار کار نشان می دهد. همانطور که اعلام شده است تعداد زیادي از کارگران بر اثر شیوع کرونا شغل و
درآمد خود را به کلی از دست داده اند، اما نباید فکر کرد اثر کرونا بر اشتغال فقط همین بیکار کردن تعدادي از کارگران است. به

 
صورت کلی کرونا بر درآمد افراد تاثیر گذاشته، حال آنکه مخارج بیشتر شده است. 

او ادامه می دهد: چند سالی است که شکاف بین درآمد و هزینه وجود دارد، یعنی اینکه با حقوق حداقلی نمی توان زندگی کرد و افراد
براي جبران کسري ها باید کار دیگري بکنند، اضافه کاري داشته باشند یا از محل هاي دیگري جز کار کردن درآمد کسب کنند.
بسیاري از کارگران کسري موجود را با اضافه کاري پرمی کنند، اما دیگر امکان اضافه کاري نیست یا میزان آن خیلی کم شده است و

 
این یعنی کاهش درآمد ها در شرایط افزایش مخارج. 

این فعال کارگري توضیح می دهد: هزینه ها چندین برابر شده است. علاوه بر اینکه کالا ها و خدمات افزایش قیمت داشته اند، مخارج
تازه اي هم به خانواده ها تحمیل شده است. براي مثال کارگري که بچه مدرسه اي دارد حالا باید حداقل سه چهار میلیون تومان
بدهد و تلفن هوشمند بخرد تا فرزندنش بتواند از طریق شبکه شاد آموزش ببیند. به این هزینه ها، هزینه هاي بهداشتی، ماسک، مواد
ضدعفونی، حمل و نقل و ... را هم اضافه کنید. می بینیم که هر روز خرج بیشتر می شود، اما درآمد کاهش می یابد و براي مثال

 
کارگري که سال گذشته با اضافه کار چهار میلیون تومان می گرفته، حالا حداقل حقوق را دریافت می کند. 

از او می پرسیم راهکار جبران حقوق کم کارگران چیست؟ ترکاشوند می گوید: دولت وظیفه دارد در چنین شرایطی کمک هایی به
کارگران بکند. البته مباحثی درباره ترمیم دستمزد هم هست، به این صورت که مثلا می گویند حداقل حقوق افزایش یابد. این هم می
تواند راهکاري باشد و ساز و کار این افزایش حقوق مشخص است، یعنی باید در شوراي عالی کار این موضوع بررسی و تصویب شود. در
این مورد باید توجه داشت که نگاهی یک طرفه نداشته باشیم. شرایط اقتصادي باعث شده همه دچار زیان باشند، یعنی الان

 
کارفرمایان هم مشکل دارند. نمی توان بدون توجه به این مهم همه بار را به دوش کارفرمایان گذاشت. 

کارگران روز به روز به در هاي بسته بیشتري برمی خورند. زمانی وقتی می دیدند با یک کار یا یک شیفت کار اموراتشان نمی گذارد،
اضافه کاري می کردند. هرچند دستمزد باید به گونه اي باشد که بدون اضافه کار حداقل ها را جبران کند، اما به هر حال امکان کار و



درآمد بیشتر وجود داشت. حالا همین در هم به روي کارگران بسته شده است و این یعنی افراد بیشتري به زیر خط فقر می روند. با
کمک ها حمایتی باید جلو این سقوط را گرفت، چراکه فقر خود تبعاتی دارد که دیگر از حوزه اقتصاد فراتر می رود و به مسائل

 
اجتماعی، فرهنگی و امنیتی دامن می زند. 

منبع : ایلنا



توجه به دریانوردان و ملوانان ؛ هدف ویژه کمیته بنادر و دریانوردي مجلس

منبع: ایران ويشماره خبر:  106  |  تاریخ: 1399/07/09

دریانوردان علاوه بر اینکه کارشان زمان و مکان ندارد ، با شغلی سخت و طاقت فرسا روبرو هستند و نوع زندگی آنها به گونه
اي است که دور از خانه بوده و ...

دریانوردان علاوه بر اینکه کارشان زمان و مکان ندارد ، با شغلی
سخت و طاقت فرسا روبرو هستند و نوع زندگی آنها به گونه اي
است که دور از خانه بوده و با محدودیت هاي خاصی در این زمینه

 
مواجه هستند . 

به گزارش پرتال حمل و نقل ، رییس کمیته بنادر و دریانوردي
مجلس شوراي اسلامی از توجه ویژه به ساماندهی حقوق و
دستمزد دریانوردان و ملوانان خبر داد و اعلام کرد : حمایت از

 
دریانوردان و ملوانان به عنوان کار ویژه این کمیته تعریف شده است . 

مجتبی یوسفی در مورد نوع نگاه مجلس شوراي اسلامی به حوزه دریانوردي و حمایت از دریانوردان و ملوانان ، گفت : مجلس به
صنعت دریانوردي و فعالیت هاي که در این بخش بایستی انجام شود ، اهمیت زیادي می دهد و در تلاش هستیم تا در راستاي توسعه

 
و رونق دریانوردي و حمل و نقل دریایی سیاست هاي حمایتی را افزایش دهیم . 

وي با اشاره به اینکه در علم مدیریت شاهد توجه ویژه به سرمایه انسانی هستیم و باید عنوان کنیم که نیروي انسانی به سرمایه انسانی
تبدیل شده است ، اظهار کرد : وجه تمایز بسیاري از کشورها در حال حاضر ؛ نحوه به کارگیري از سرمایه انسانی و مدیریت این
سرمایه است؛ مقوله اي که اثرات بسیاري بر اقتصاد کشورها دارد و کشور ما از سرمایه انسانی بسیار مناسبی برخوردار است که باید

 
بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد . 

عضو کمیسیون عمران مجلس شوراي اسلامی با بیان اینکه ایران از مزیت هاي بی نظیري در حوزه دریایی و دریانوردي برخوردار است
، خاطرنشان کرد : یکی از مسیرهاي مدیریت این سرمایه انسانی ؛ بهره مندي از مزایایی اشتغال آفرینی حوزه دریا است و ضرورت

 
دارد ، شرایط مناسبی براي جذب سرمایه انسانی در بخش حمل و نقل دریایی و به ویژه دریانوردي فراهم کنیم . 

وي با تأکید بر اینکه دریانوردان ایرانی همواره در تاریخ این مرز و بوم خوش درخشیده اند و در دوران دفاع مقدس رشادت هاي بی
نظیري داشتند ، عنوان کرد : دریانوردان سخت کوش و رشید ایرانی در زمان جنگ تحمیلی سردمدار حوزه دریایی کشور بودند و با
جانفشانی هرگز اجازه ندادند اقتصاد کشور آسیب ببیند و در راستاي انجام صادرات نفتی کشور تلاش هاي بی دریغی داشتند و به

 
نوعی پشتیبان اصلی جنگ بودند . 

یوسفی با اشاره به اینکه در حال حاضر موانع و مشکلاتی بر سر راه دریانوردان و ملوانان است ، بیان کرد : دریانوردان علاوه بر اینکه
کارشان زمان و مکان ندارد ، با شغلی سخت و طاقت فرسا روبرو هستند و نوع زندگی آنها به گونه اي است که دور از خانه بوده و با



 
محدودیت هاي خاصی در این زمینه مواجه هستند . 

وي با تأکید بر اینکه باید با یک برنامه مدون و کاربردي توسعه حوزه دریایی کشور با سرعت بیشتري پیش برود ، اظهار کرد : حمل و
نقل دریایی یکی از مولفه هاي پیشران در اقتصاد کشور است که نیازمند تعاملات بین بخشی است و تمامی دستگاه هاي مرتبط باید

 
با هم افزایی و به کارگیري تمام توان در راستاي استفاده از ظرفیت هاي دریایی و بندري کشور گام بردارند . 

رییس کمیته بنادر و دریانوردي مجلس شوراي اسلامی در ادامه با اشاره به اینکه برنامه ریزي منسجم در حوزه دریایی براي فاصله
گرفتن از اقتصاد نفتی و تبدیل شدن به هاب منطقه در بخش بندري امري ضروري و بسیار مهم است ، یادآور شد : رونق حوزه

دریانوردي کشور می تواند با استفاده بهینه از ظرفیت هاي بندري و دریایی محقق شود .



تأکید وزیر جدید صمت بر تأمین بموقع کالا هاي اساسی

منبع: ملیتشماره خبر:  107  |  تاریخ: 1399/07/09

وزیر صمت گفت: تأمین بموقع کالا هاي اساسی و توجه جدي به معیشت مردم دستور کار جدي این وزارتخانه است.

به گزارش ملیت به نقل از تسنیم به نقل از وزارت صمت، وزیر صمت گفت: تأمین بموقع کالا هاي اساسی و توجه جدي به

 
معیشت مردم دستور کار جدي این وزارتخانه است. 

علیرضا رزم حسینی در نخستین جلسه شوراي معاونین وزارت صنعت، معدن و تجارت ابراز کرد: در شرایط سخت کنونی کشور، بار
سنگینی به عهده این وزارتخانه است که با همراهی همه بخش هاي مختلف صنعتی و معدنی باید به سرانجام برسد؛ به ویژه اینکه

 
تحریم هاي ظالمانه و شیوع ویروس کرونا، فشار مضاعفی را بر بخش هاي مختلف تولیدي وارد آورده است. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت اضافه کرد: کار و تلاش شبانه روزي، دستور کار جدي وزارت صنعت، معدن و تجارت است؛ زیرا به مردم

 
بدهکاریم و باید در راستاي تأمین نیاز هاي آنها، اشتغال و حفظ و جهش تولید گام برداریم. 

رزم حسینی با قدردانی از رأي اعتماد بالاي نمایندگان مجلس شوراي اسلامی، گفت: ارتباط مداوم و قوي با مجلس شوراي اسلامی از
جمله دستور کار هاي وزارت صمت است؛ به نحوي که اجراي برنامه هاي وزارت صنعت، معدن و تجارت با هماهنگی و پشتیبانی

کمیسیون هاي تخصصی مجلس و بخش خصوصی باید عملیاتی شوند.



ICT حمایت مالی از سربازان فعال در حوزه

منبع: ملیتشماره خبر:  108  |  تاریخ: 1399/07/09

مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزي سربازان از امضاي تفاهم نامه میان سازمان فناوري اطلاعات ایران و قرارگاه مرکزي مهارت
آموزي سربازان خبر داد.

به گزارش ملیت به نقل از ایسنا،سردار موسی کمالی با بیان اینکه خوشایندسازي خدمات سربازي و ارتقاي توان و مهارت
سربازان یکی از اصلی ترین اهداف قرارگاه مهارت آموزي سربازان نیروهاي مسلح است، گفت: در همین راستا نیز این قرارگاه اقدام به
انعقاد تفاهمنامه هاي مختلف با سازمان ها و دستگاه ها کرده تا با استفاده از ظرفیت آنان بتوان در امر آموزش سربازان و نیز

 
اشتغالزایی پس از ترخیص از خدمت اقدام کرد. 

وي افزود: اخیرا نیز پس از رایزنی هاي اولیه مقرر شد تا تفاهم نامه اي مشترك میان سازمان فناوري اطلاعات ایران و قرارگاه مرکزي
مهارت آموزي کارکنان وظیفه نیروهاي مسلح به امضا برسد که این اقدام انجام و مقرر شد با تحقق تدابیر فرمانده معظم کل قوا گام

 
موثري در ایجاد آمادگی شغلی سربازان و افزایش نشاط و جذابیت در بین جوانان نسبت به دوره خدمت وظیفه عمومی برداشته شود. 

کمالی با بیان اینکه این تفاهمنامه 12 ماده دارد، افزود: همکاري، حمایت و ایفاي نقش موثر سازمان فناوري اطلاعات ایران در فرایند
توانمندسازي و بهبود نیازهاي شغلی کارکنان وظیفه نیروهاي مسلح بر اساس الزامات طرح جامع مهارت آموزي کارکنان وظیفه و

 
سیاست هاي سازمان فناوري اطلاعات ایران از اهداف این تفاهمنامه بود. 

وي ادامه داد: در این تفاهمنامه سازمان فناوري اطلاعات ایران متعهد شد تا در راستاي حمایت از اشتغال جوانانی که دوره خدمت
سربازي خود را به پایان رسانده اند اقداماتی نظیر اعطاي اولویت و تخصیص وام تا 15 درصد بیشتر نسبت به دیگر شرکت هاي فعال
در حوزه ICT ، اعطاي اولویت و تخصیص وام تا 20 درصد بیشتر از سایر طرح ها به طرح کسب و کار سربازان مهارت آموخته یا
آموزش تخصصی تر این سربازان در دوره خدمت سربازي و همچنین حمایت هاي شغلی در قالب تشکیل استارتاپ ها و ایجاد
زیرساخت هاي مورد نیاز براي ارتباط بر خط و اتصال سامانه هاي سازمان به سامانه ماهرسان و تهیه محتواي آموزشی از طریق

دانشکده پست و مخابرات و ... را انجام دهد.



حضور ناتمام روستاها در زمین گردشگري

منبع: انتخابشماره خبر:  109  |  تاریخ: 1399/07/09

روزنامه اینترنتی فراز نوشت: قبل از آغاز موج سوم و در شهریور بود که آمار سفرها در کشور افزایش یافت، گردشگري امید به
نفس هاي دوباره بست و بر همین اساس میزان استفاده از هتل در شهرهاي شمالی و کیش بیشتر شد. میانگین کشوري

ضریب اشغال هتل ها کمتر از 5 درصد شد که در شهریور این آمار به 15 تا 20 درصد ...

قبل از آغاز موج سوم و در شهریور بود که آمار سفرها در
کشور افزایش یافت، گردشگري امید به نفس هاي دوباره
بست و بر همین اساس میزان استفاده از هتل در شهرهاي
شمالی و کیش بیشتر شد. میانگین کشوري ضریب اشغال
هتل ها کمتر از 5 درصد شد که در شهریور این آمار به 15
تا 20 درصد رسید. با این حال گفته می شود، کارکنان
هتل ها و مراکز اقامتی کشور در برقراري مستمري بیمه
بیکاري دچار مشکلات فراوان شده اند و علی رغم قوانین و
دستورالعمل هاي موجود، جهت حمایت همه جانبه از این

 
افراد، سازمان تأمین اجتماعی از برقراري مستمري ایام بیکاري این افراد با وجود دریافت حق بیمه هاي مستمر خودداري کرده است. 

همچنین فشارها براي دریافت بدهی هاي تعرفه آب و برق تأسیسات گردشگري و هتل ها افزایش یافته به طوري که حتی اگر فقط
یک روز از زمان پرداخت بگذرد، برق و حتی آب تأسیسات گردشگري قطع می شود. در این میان روستاهایی که برچسب گردشگري
بر آن ها خورده به مراتب وضعیت وخیم تري دارند؛ روستاهایی که بنا بود طبق برنامه ششم توسعه ، اوضاعشان بهبود یابد اما این

 
مسیر ناتمام باقی ماند. 

 
برنامه ششم توسعه چه بود و براي روستا چه کرد 

برنامه ششم توسعه شمایل بسیاري از روستاهاي ایران را تغییر داد. طبق این برنامه، طرح هاي مرتبط با روستاهاي هدف گردشگري،
به معنی ایجاد زیرساخت هایی پایدار براي خدمات رسانی بهتر به گردشگران، درآمدزایی، رفع معضل بیکاري و مهاجرت، آموزش
روستاییان، به ویژه دهیاران و شوراي روستا براي همسو کردن طرح هاي هادي و ایجاد زیرساخت همسو با نیاز گردشگران، شناسایی
جاذبه ها، مراقبت اصولی از منابع طبیعی و تاریخی، حفظ فرهنگ بومی و بافت روستایی و رفتار با گردشگران و متعاقبا، آموزش
گردشگران براي چگونگی رفتار با جوامع محلی و احترام به فرهنگ و ارزش هاي بومی، محافظت از محیط طبیعی و بافت روستایی

 
است. 

 
گرانی زمین و افزایش زباله؛ عایدي گردشگري روستاها 

طبق بررسی هاي میدانی ایسنا دستاورد بیشتر روستاهایی که تا کنون گردشگري شده اند، مشابه آن چه در استان هاي شمالی کشور



دیده می شود، افزایش نرخ زمین و اجاره اقامتگاه مسافري، زمین خواري، انباشت زباله و تعرض به محیط زیست و تخریب طبعیت
بکر، اجراي طرح هاي نیمه کاره بنیاد مسکن براي سنگ فرش کردن خیابان ها و نماسازي خانه ها، طرح هاي ناسازگار و ناهمسو با
موضوع گردشگري، تغییر و آشفتگی در بافت روستایی و فرهنگ بومی و در نهایت، برخورد و مجادله بین جوامع محلی و مسافران بوده

 
است. 

شاید مهم ترین اقدامی که در راستاي گردشگري روستایی در برخی از این مناطق شده، همان افزایش تعداد اقامتگاه هاي بومی و
روستایی (بومگردي)، اجرا و برگزاري جشنواره هاي میوه و خوراکی بوده که این اقدامات هم در کوتاه مدت، فداي اهداف کمی و منجر

 
به درآمدزایی و اشتغال ناپایدار و موقت شده است. 

 
دور معکوسِ توسعه روستاها 

از سال 1396 اعلام شد که 500 روستا هدف گردشگري شده اند، از آن زمان تا کنون نه تنها این عدد روي کاغذ تغییري نکرده و
همچنان در روي اسناد و طرح ها ذکر می شود که در کشور 500 روستاي هدف گردشگري وجود دارد که برنامه مشخصی هم براي
بهبودي وضعیت آن ها و حرکت در مسیر توسعه گردشگري روستاها وجود ندارد. درحالی که سال 96، زهرا احمدي پور ، رییس وقت
سازمان میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی قول داده بود مطابق برنامه ششم توسعه اقداماتی براي تقویب زیرساخت در این
روستاها انجام می شود و در 78 روستاي پایلوت هم طرح ضربتی تولید و اشتغال اجرا خواهد شد تاکنون بر این طرح ها جامه عمل
پوشیده نشده است. حالا هم ویروس کرونا در کنار ضرر چند ده هزار میلیاردي که به گردشگري زده این طرح را هم نیز تا اطلاع

 
ثانوي منتفی کرده است. 

حال باید دید در سالی که به نام «گردشگري و توسعه روستایی» است و از طرفی وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی
گفته برنامه هایش را در این سال معطوف به توسعه روستایی می کند، چه تغییري در وضعیت آشفته روستاهاي گردشگري رخ می

دهد و چقدر وزارتخانه ها و سایر سازمان ها که تا کنون عملکرد همراه و همسو نداشته اند، همکاري خواهند کرد.



ICT حمایت مالی از سربازان مهارت آموخته در حوزه ي

منبع: سیتناشماره خبر:  110  |  تاریخ: 1399/07/09

سردار موسی کمالی در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه خوشایندسازي خدمات
سربازي و ارتقاي توان و مهارت سربازان یکی از اصلی ترین اهداف قرارگاه مهارت
آموزي سربازان نیروهاي مسلح است، گفت: در همین راستا نیز این قرارگاه اقدام
به انعقاد تفاهمنامه هاي مختلف با سازمان ها و دستگاه ها کرده تا با استفاده از
ظرفیت آنان بتوان در امر آموزش سربازان و نیز اشتغالزایی پس از ترخیص از

 
خدمت اقدام کرد. 

وي افزود: اخیرا نیز پس از رایزنی هاي اولیه مقرر شد تا تفاهم نامه اي مشترك میان سازمان فناوري اطلاعات ایران و قرارگاه مرکزي
مهارت آموزي کارکنان وظیفه نیروهاي مسلح به امضا برسد که این اقدام انجام و مقرر شد با تحقق تدابیر فرمانده معظم کل قوا  گام

 
موثري در ایجاد آمادگی شغلی سربازان و افزایش نشاط و جذابیت در بین جوانان نسبت به دوره خدمت وظیفه عمومی برداشته شود. 

کمالی با بیان اینکه این تفاهمنامه 12 ماده دارد، افزود: همکاري، حمایت و ایفاي نقش موثر سازمان فناوري اطلاعات ایران در فرایند
توانمندسازي و بهبود نیازهاي شغلی کارکنان وظیفه نیروهاي مسلح بر اساس الزامات طرح جامع مهارت آموزي کارکنان وظیفه و

 
سیاست هاي سازمان فناوري اطلاعات ایران از اهداف این تفاهمنامه بود. 

وي ادامه داد: در این تفاهمنامه سازمان فناوري اطلاعات ایران متعهد شد تا در راستاي حمایت از اشتغال جوانانی که دوره خدمت
سربازي خود را به پایان رسانده اند اقداماتی نظیر اعطاي اولویت و تخصیص وام تا 15 درصد بیشتر نسبت به دیگر شرکت هاي فعال
در حوزه ICT ، اعطاي اولویت و تخصیص وام تا 20 درصد بیشتر از سایر طرح ها به طرح کسب و کار سربازان مهارت آموخته یا
آموزش تخصصی تر این سربازان در دوره خدمت سربازي و همچنین حمایت هاي شغلی در قالب تشکیل استارتاپ ها و ایجاد
زیرساخت هاي مورد نیاز براي ارتباط بر خط و اتصال سامانه هاي سازمان به سامانه ماهرسان و تهیه محتواي آموزشی از طریق

دانشکده پست و مخابرات و ... را انجام دهد.



دلخوري شمخانی از سید محمد خاتمی

منبع: فراروشماره خبر:  111  |  تاریخ: 1399/07/09

علی شمخانی در سال 1334 در شهر اهواز متولد شد. او فعالیت سیاسی مخفی علیه رژیم پهلوي را از دهه 1350 آغاز کرد که
منجر به دستگیري اش از سوي ساواك و زندانی شدن او شد. او در زندان با افرادي همچون محسن رضایی و غلامعلی رشید آشنا شد

 
که این روابط به شکل گیري گروه منصورون انجامید. 

 
دوران جنگ 

شرق در ادامه نوشت: شمخانی یک سال پس از پایان جنگ در سال 1368 با حکم آیت االله خامنه اي ضمن انتقال کامل از سپاه

 
پاسداران به ارتش، فرماندهی نیروي دریایی ارتش را عهده دار شد. 

او چند ماه پس از تصدي فرماندهی نیروي دریایی ارتش، در اجراي راهبرد جدید دریایی ایران، فرماندهی مشترك نیروي دریایی
ارتش و سپاه و قرارگاه دریایی خاتم الانبیا را عهده دار شد و در مدت فرماندهی هشت ساله، در قرارگاه دریایی خاتم الانبیا تشکیلات
رزمی نیرو هاي دریایی ارتش و سپاه را با ایجاد تحول اساسی در سلاح ها، تاکتیک ها و عملیات مشترك دو نیرو، تجدید سازمان کرد.

 
او این سمت را تا زمان تصدي وزارت دفاع در دولت سیدمحمد خاتمی بر عهده داشت. 

محمد درودیان، پژوهشگر حوزه دفاع مقدس، درباره نقش شمخانی در سپاه نوشته است: «با تجربه مبارزه مخفی و تشکیلاتی با رژیم
شاه و تأسیس سپاه خوزستان براي مقابله با تهدیدات امنیتی و نظامی از قدرت ذهنی-هوشی و خوش فکري در فهم شرایط محیطی،
شخصیت کاریزماتیک براي جذب و سازماندهی نیروها، همچنین هدایت آن ها از طریق مفهوم بندي وضعیت موجود و تعیین اهداف

 
اطلاعاتی-عملیاتی برخوردار بود». 

شمخانی در یکی از اظهارنظر هاي مهم خود، درباره نظر امام نسبت به ادامه جنگ و اینکه آیا نظر امام مبنی بر ادامه جنگ به معناي
ورود به خاك عراق بوده است یا نه، گفته: «ادامه جنگ با عدم ورود به خاك عراق دو موضوع جداگانه است. امام فرمود جنگ ادامه
پیدا کند. راه مبارزه این بود که توان رزمی عراق را از او بگیریم تا نتواند پیشروي داشته باشد و رزمنده هاي ایران این کار را انجام

 
دادند». 

 
دوره خاتمی 

شمخانی در هشتمین دوره انتخابات ریاست جمهوري ایران شرکت کرد، اما از سیدمحمد خاتمی شکست خورد و پس از خاتمی و
احمد توکلی در رتبه سوم قرار گرفت. با این حال، خاتمی مجددا شمخانی را به عنوان وزیر پیشنهادي دفاع به مجلس معرفی کرد و

 
در کابینه دوم خاتمی نیز دوباره به سمت وزارت دفاع منصوب شد. 

البته گویا رابطه شمخانی با خاتمی چندان هم خوب نبوده است؛ چنانکه اکبر هاشمی رفسنجانی در خاطرات خود در 18 شهریور



1376 نوشته است: «عصر تیمسار (علی)شمخانی، (وزیر دفاع) آمد. از عدم آشنایی آقاي خاتمی نسبت به مسائل اقتصادي و نیز عدم
اقدام مناسبی در سیاست خارجی که ممکن است پس از ماه عسل کوتاه دولت، انتقادات باعث دلسردي مردم و ضعف دولت شود،
اظهار نگرانی کرد. گفت، آقاي خاتمی بیش از حد به نظرات آقاي (محمد) باقریان (دبیرکل سازمان امور اداري و استخدامی) متکی

 
است که او هم خام است. 

از اینکه در حکم رهبري، براي فرمانده نداجا (نیروي دریایی ارتش جمهوري اسلامی) به خدمات مؤثر او در نیرو ها توجه نشده، گله
مند است. آقاي (رضا) امراللهی آمد. گله کرد از اینکه آقاي خاتمی عدم معرفی او را منتسب به نظر رهبري کرده و گفت به خاطر عدم
تخصص آقاي (غلامرضا) آقازاده (رئیس سازمان انرژي اتمی) براي این سمت، متخصصان دلسردند. عصر با هماهنگی دفتر رهبري،
حکم دبیري آقاي محسن رضایی (براي مجمع تشخیص مصلحت نظام) نوشته شد. براي ترك سپاه، لازم بود که مسئولیتی در رابطه با

 
من یا رهبري داشته باشد». 

 
انتخابات 88 

نکته مهمی که درباره شمخانی در حوادث بعد از انتخابات سال 88 وجود دارد، این است که او هیچ گاه مواضع تندي اتخاذ نکرد و
حتی وقتی در برنامه «دیروز، امروز، فردا» مجري برنامه از او پرسید آیا فتنه را قبول دارید یا نه، گفت: «می دانم تو به دنبال چه
هستی. من وارد این بحث ها نمی شوم. بسیجی باید حق گو، حق خواه و حق شنو باشد». یا او در سال 92 در برنامه شناسنامه
استفاده از الفاظی مانند فتنه گر، ساکت فتنه و انحرافی را محکوم کرد و گفت: «دشمنان ما دشمن ریش ما هستند؛ چه ریش اصلاح

 
طلب و چه ریش اصولگرا. نباید به بهانه هاي مختلف افراد را از قطار انقلاب پیاده کرد». 

 
دولت روحانی 

پس از روي کار آمدن حسن روحانی به عنوان رئیس جمهور، او در 19 اردیبهشت سال 92 در حکمی از سوي روحانی به سمت دبیر
شوراي عالی امنیت ملی منصوب شد تا جایگزین سعید جلیلی شود. شمخانی در شرایطی مسئول دبیرخانه این شورا شد که مذاکرات

 
هسته اي بین ایران و گروه 1+5 به وزارت امور خارجه و محمدجواد ظریف سپرده شده بود. 

البته بنا بر گفته وزیر امور خارجه، تعیین سطح، حدود و روش هاي مذاکرات هسته اي، با وزارت امور خارجه است که بر اساس نیاز
مذاکرات تعیین می شود، ولی هدایت و سیاست گذاري پرونده هسته اي همچنان بر عهده شوراي عالی امنیت ملی به ریاست رئیس

 
جمهوري اسلامی ایران خواهد بود. 

از مهم ترین وظایف شمخانی در زمان تصدي در این پست، برقراري پیوند و رابطه دوستانه میان دولت و سایر ارکان حکومتی در ایران
بود. او در عرصه بین المللی مسئول ایفاي نقش ایران در جنگ داخلی سوریه و حمله به شمال عراق در حوزه سیاسی بود و همکاري

 
نزدیکی با شهید قاسم سلیمانی داشت. 

او همچنین دستی بر تألیف هم دارد و مؤلف نخستین دکترین استراتژي دریایی جمهوري اسلامی ایران و دکترین تطبیق استراتژي
آمریکا و شوروي است. او علاوه بر تألیف مجموعه کتاب هایی درباره مدیریت استراتژیک و چندین مقاله علمی درباره مباحث راهبردي

 
و بحران هاي منطقه اي و بین المللی در دانشگاه هاي مختلف علوم نظامی و راهبردي، به تدریس اشتغال دارد. 



همچنین او اولین وزیر ایرانی است که به دلیل نقش برجسته اي که در طراحی و اجراي سیاست تنش زدایی و توسعه روابط با کشور
هاي عربی حوزه خلیج فارس بر عهده داشت، بالاترین نشان دولتی (مدال عبدالعزیز) را از پادشاه وقت عربستان سعودي دریافت کرد.



پایداري شبکه برق بوشهر، رهاورد پویش الف - ب ایران

منبع: خبر فوريشماره خبر:  112  |  تاریخ: 1399/07/09

نیمه خردادماه 99 در ادامه پویش الف - ب - ایران این بار نوبت به گره گشایی از برق بوشهر رسید و با بهره برداري از هفت
پروژه تامین و تولید برق با حضور ویدئو کنفرانسی رئیس جمهوري تحول در این بخش کلید خورد.

 نیمه خردادماه 99 در ادامه پویش الف - ب - ایران این بار
نوبت به گره گشایی از برق بوشهر رسید و با بهره برداري از هفت پروژه تامین و تولید برق با حضور ویدئو کنفرانسی رئیس جمهوري

 
تحول در این بخش کلید خورد. 

افتتاح واحد بخار نیروگاه سیکل ترکیبی عسلویه، طرح توسعه، اصلاح و بهینه سازي شبکه توزیع نیروي برق و افزایش ظرفیت پست
هاي 230 کیلو ولت گناوه، 230 کیلو ولت بوشهر، 400 کیلو ولت عسلویه و 400 کیلو ولت پارس پروژه هایی بود که با هدف افزایش
توان پاسخگویی به مشترکان جدید و ایجاد پایداري در شبکه برق بوشهر به عنوان استانی که به سبب اقلیم گرم بیشترین سرانه

 
مصرف برق را دارد، در آستانه تابستان امسال به ثمر نشست. 

اکنون پس از گذشت بیش از سه ماه از جریان یافتن این برق در شبکه توزیع، در گفت وگو با مردم و مسئولان به بررسی آثار و نتایج

 
پروژه هایی پرداخته است که در هفته ششم پویش # هر هفته_الف_ب_ایران به پایتخت انرژي کشور هدیه شد. 

 
محیط زیست عاري از آلودگی فسیلی دستاورد افتتاح واحد بخار نیروگاه عسلویه 

پروژه نخست واحد بخار نیروگاه سیکل ترکیبی عسلویه بود که با ظرفیت 160 مگاوات تولید برق در ششمین هفته از پویش

 
#هرهفته_الف_ب_ایران به صورت ویدئو کنفرانس با حضور رئیس جمهوري و وزیر نیرو افتتاح شد. 

مدیر عامل شرکت توزیع نیروي برق بوشهر در این باره گفت: با راه اندازي واحد بخار نیروگاه عسلویه ظرفیت تولید برق بوشهر به

 
میزان 160 مگاوات افزایش یافت. 

 
اردشیر مذکوري افزود: علاوه بر این راندمان نیروگاه نیز افزایش چشمگیري داشت به طوري که این عملکرد تا 50 درصد بهبود یافت. 

وي در بیان پیامدهاي بهره گیري از بخار در این نیروگاه اظهار کرد: با استفاده مجدد از گازهاي خروجی واحد گازي در این واحد

 
بخار، کمک شایانی به محیط زیست و افزایش بهره وري نیروگاه شده است. 



 
 

صرفه جویی سالانه 846 میلیون مترمکعب در مصرف سوخت هاي فسیلی از جمله ویژگی هاي مهم این پروژه در زمان افتتاح بیان

 
شد. 

این کاهش چشمگیر استفاده از سوخت هاي فسیلی با کاهش آلودگی هایی که به دنبال دارد بی شک در بهبود شرایط زیست محیطی

 
و بویژه بر کیفیت زندگی همسایگان این نیروگاه تاثیر گذار است. 

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان بوشهر با اشاره به پیگیري و درخواست هاي مستمر براي راه اندازي واحد بخار این نیروگاه و
کاهش آلودگی هاي ناشی از آن، بیان کرد: پیش از این نیروگاه تنها از سوخت فصیلی استفاده می کرد که با آلودگی هاي زیست

 
محیطی همراه بود اما اکنون با ترکیبی شدن سیکل و با استفاده از آب، این آلودگی به مراتب کاهش یافته است. 

فرهاد قلی نژاد اعلام کرد: از خردادماه و پس از افتتاح واحد بخار نیروگاه عسلویه پایش هاي مکرر زیست محیطی صورت گرفته و

 
وجود آلودگی ناشی از نیروگاه محرز نشده است که این نکته مثبتی براي زندگی ساکنان این منطقه است. 

وي ادامه داد: مهمترین مشکلی که در ارتباط با نیروگاه عسلویه مطرح بود رعایت نکردن فاصله استاندارد با مناطق مسکونی بیدخون

 
بود و به همین سبب ترکیبی شدن نیروگاه اهمیت ویژه اي داشت که به وقوع پیوست. 

 
اطمینان در تامین برق بخش صنعت و تولید 

افزایش ظرفیت پست برق صنعت بوشهر یکی دیگر از طرح هایی بود که با هدف پاسخگویی به نیاز استان در تامین برق مورد نیاز

 
واحدهاي جدید صنعتی اجرا و در پویش #هرهفته_الف_ب_ایران نصیب این استان شد. 

استاندار بوشهر در آئین افتتاح این طرح به اثرگذاري افزایش ظرفیت پست هاي بوشهر در توسعه استان و بویژه افزایش سطح پرورش

 
میگو اشاره کرد. 

مدیرعامل شرکت توزیع نیروي برق استان بوشهر در این ارتباط اعلام کرد: با راه اندازي و افزایش ظرفیت ایستگاه صنعت بوشهر،
زمینه لازم براي پاسخگویی به درخواست هاي متقاضیان جدید در شهرك هاي صنعتی و مزارع میگو فراهم شده است و استان

محدودیتی در این زمینه ندارد. 



 
 

وي یادآور شد: در سال جهش تولید و در راستاي عمل به فرمایشات مقام معظم رهبري، افزایش ظرفیت و توسعه زیر ساخت هاي
مورد نیاز در بخش صنعت و تولید استان در برنامه و اولویت شرکت برق منطقه اي و شرکت توزیع نیروي برق استان بوشهر قرار

 
گرفت. 

مذکوري عنوان کرد: در همین راستا ظرفیت ایستگاه موجود از 30 مگاولت آمپر به 50 مگاولت آمپر افزایش یافت و فیدر خروجی

 
ایستگاه نیز افزایش یافت. 

مدیر عامل شرکت توزیع نیروي برق استان بوشهر ادامه داد: در بخش توزیع نیز با احداث بیش از 2 هزار متر شبکه فشار متوسط

 
ظرفیت سازي براي تامین انرژي مورد نیاز شهرك هاي صنعتی و مزارع پرورش میگو فراهم شد. 

 
تابستانی بدون خاموشی با پایداري ملموس برق 

علاوه بر این ظرفیت پست گناوه و بوشهر نیز 230 کیلوولت افزوده شد، ظرفیت پست 400 کیلو ولت پارس عسلویه افزایش و پست

 
400 کیلو ولت پارس توسعه یافت تا دستاورد آن پایداري شبکه برق در این استان و رضایت مندي مشترکان را در پی داشته باشد. 

برق پایدار براي بوشهري هایی که تابستان هایی گرم و شرجی را سپري می کنند نعمتی است که تلاش براي تامین آن قابل چشم
پوشی نیست، تقویت ظرفیت پست هاي بوشهر، گناوه و عسلویه در کنار تدابیري چون کاهش ساعات کار اداري در استان سبب شد

 
بوشهر فصل گرم امسال را بدون قطعی پشت سر بگذارد. 

شهروند بوشهري که خاطره خاموشی هاي یک ساعته تابستان 97 را به خاطر می آورند، گفت: در بسیاري از روزها برق تا یک ساعت

 
قطع بود و با گذشت یک ربع از خاموشی کولرها، گرماي هواي غیر قابل تحمل می شد. 

این بانوي کارمند بوشهري بیان کرد: این شرایط بیش از بقیه کودکان و سالمندان را ازار می داد و در محیط کار نیز انجام امور را با

 
وقفه روبه رو می کرد. 



 
 

مدیر عامل شرکت توزیع نیروي برق بوشهر اعلام کرد: ضریب پایداري شبکه در شهرستان هاي بوشهر، گناوه و عسلویه در پی افزایش

 
ظرفیت هاي خرداد ماه ارتقا یافته است. 

وي عنوان کرد: افزایش ظرفیت هاي ایجاد شده در بخش انتقال از سوي شرکت برق منطقه اي شامل ایستگاه هاي 230 کیلوولت
گناوه و بوشهر با افزایش 320 مگاولت آمپر به ظرفیت این پست ها و 400 کیلو ولت عسلویه به میزان 500 مگا ولت، موجب توسعه

 
زیر ساخت بخش انتقال و ظرفیت سازي براي سال هاي آینده در پاسخگویی به نیازهاي متقاضیان جدید شده است. 

مذکوري اظهار کرد: با بهره برداري از این پروژه ها از پرباري شبکه و تجهیزات به میزان قابل توجهی کاسته شده و احتمال قطعی به

 
حداقل ممکن رسیده است. 

توسعه، اصلاح و بهینه سازي پروژه هاي شبکه توزیع نیروي برق استان بوشهر طرح دیگري بود که به گفته معاون بهره برداري شرکت
توزیع برق بوشهر علاوه بر نوسازي و افزایش قابلیت اطمینان و پایداري شبکه هاي موجود که منجر به افزایش کیفیت کالاي برق می

 
شود، بستر لازم براي پاسخگویی به نیاز متقاضیان جدید در همه بخش هاي خانگی، صنعتی و کشاورزي را فراهم می کند. 

در قالب پروژه اصلاح و بهینه سازي شبکه هاي توزیع و توسعه ناوگان خودرویی شامل 118 کیلومتر شبکه فشار متوسط و فشار
ضعیف، 83 دستگاه پست فشار متوسط هوایی و زمینی و 6 دستگاه کامیونت عملیاتی نیز به ناوگان شرکت توزیع استان بوشهر افزوده

 
شده است. 

وي بیان کرد: شرکت توزیع نیروي برق بوشهر در اجراي ماموریت و رسالت اصلی خود تامین برق مطمئن و پایدار 486 هزار مشترك

 
برق اقدام به برنامه ریزي در حوزه اصلاح و بهینه سازي شبکه هاي موجود کرده است. 



 
 

مذکوري عنوان کرد: در ادامه این روند به منظور افزایش پایداري و ظرفیت سازي و توسعه شبکه و تامین برق متقاضیان جدید، در
هفته دولت 10 پروژه با اعتباري بالغ بر 104 میلیارد ریال در مدار بهره برداري قرار گرفت و پروژه هایی با اعتبار یکهزارو 200 میلیارد

 
ریال نیز تا پایان سال 99 به بهره برداري می رسد. 

همانگونه که استاندار بوشهر نیز در آئین افتتاح و بهره برداري از این طرح ها بیان کرد، پایتخت انرژي کشور به شدت به ایجاد و
تقویت پست ها و اصلاح خطوط توزیع برق نیاز داشت زیرا در اقلیم گرم نیاز مبرم مشترکان خانگی به این انرژي و پیشگیري از قطعی

 
هاي تابستانه را غیر قابل چشم پوشی کرده است. 

علاوه بر این شهرك هاي صنعتی و سایت هاي تولید میگو پرورشی بوشهر نیز به عنوان بخشی از پایه هاي اشتغال و تولید با حل
مساله برق مسیر جهش را آغاز می کنند طوریکه به گفته استاندار بوشهر با تقویت برق پست سایت رودشور گناوه براي سال آینده

سطح پرورش میگوي استان بوشهر افزایش 2 برابري پیدا می کند.



پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان
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ماه هاست که نام کرونا در دنیا بر سر زبان ها افتاده است، ویروسی که فعالیت اکثر صنایع را مختل و اقتصاد دنیا را تحت
تأثیر قرارداده که در این میان صنعت خودرو نیز در امان نمانده است.

ماه هاست که نام کرونا در دنیا بر سر زبان ها افتاده است،
ویروسی که فعالیت اکثر صنایع را مختل و اقتصاد دنیا را
تحت تأثیر قرارداده که در این میان صنعت خودرو نیز در

 
امان نمانده است. 

ویروس ، ترسناك ترین وضعیت را در بین صنایع مختلف،
براي صنعت خودروسازي رقم زده است. میزان تولید و
فروش خودرو افت بی سابقه اي از زمان بحران مالی جهانی

 
داشته است. 

با صفر شدن تولید و فروش، بحران نقدینگی و از دست
رفتن سرمایه نیز به تدریج خود را نشان می دهد؛ اگر خودروسازان نتوانند با کمک هاي دولتی سرمایه و نقدینگی لازم خود را تأمین

 
کنند، ویروس آن ها را به سرنوشتی تلخ می کشاند. 

14 میلیون نفر در اروپا و 18 میلیون نفر در آمریکا به طور مستقیم و غیر مستقیم در این صنعت شاغل هستند. حالا آمریکایی ها

 
شدیدترین افت در فروش را تجربه می کنند و اروپایی ها نیز نگران باختن بازار به رقباي آسیایی شان هستند. 

فروش خودرو در اتحادیه اروپا 50 درصد، در ایالات متحده آمریکا 38 درصد و در چین 48 درصد سقوط کرده است. در کنار این
اعداد سرسام آور، باید اضافه کرد که فقط 8 خودروساز برتر غرب در سه ماهه اول سال میلادي جاري 50 میلیارد دلار از نقدینگی

 
خود را از دست داده اند. 

 
بسته هاي محرك اقتصادي 

در همین راستا بعضی دولت ها بسته هاي محرك اقتصادي براي حمایت از بخش هاي مختلف در نظر گرفتند و بخش خودروسازي

 
نیز از این امر مستثنی نبوده است. 

حمایت هایی از قبیل: افزایش مشوق هاي مشتریان (تخصیص وام بیشتر براي خرید خودروهاي برقی یا خودروهاي پاك)، معافیت از
مالیات ارزش افزوده VAT براي خرید خودروهاي برقی، مرخصی کارکنان با پرداخت 75 تا 80 درصدي حقوق آنها توسط دولت براي
کاهش فشار به خودروسازان، تعویض خودروهاي فرسوده با پرداخت نقدي خودروسازان، کاهش مقدار بیمه خودرو با خرید خودروهاي

 
برقی و هیبریدي و مانند آن. 



در مرداد ماه امسال، 27 عضو اتحادیه اروپا بر سر تخصیص یک بسته اقتصادي 750 میلیارد یورویی به توافق رسیدند که 390 میلیارد

 
یورو از این مبلغ کمک بلاعوض بوده و 360 میلیارد یورو نیز به صورت وام پیش بینی شده است. 

 
فرانسه 

دولت فرانسه یکی از دولت هایی است که با اعطاي کمک 8.8 میلیارد دلاري به احیاي صنعت خودرو در این کشور اقدام کرد تا از

 
ضرر و زیان و بحران هاي مالی شدید این بخش مهم از اقتصاد فرانسه جلوگیري به عمل بیاورد. 

در فرانسه بیش از 400 هزار نفر به طور مستقیم در صنعت خودروسازي مشغول کار هستند. در خرداد ماه امسال، دولت فرانسه یک

 
بسته پنج میلیارد یورویی وام تضمینی براي شرکت خودروسازي رنو در نظر گرفت که 15 درصد سهام آن به دولت تعلق دارد. 

 
آلمان 

دولت آلمان نیز با هدف کمک به شرکت هاي خودروسازي، مبلغ پنج میلیارد یورو معادل 5.6 میلیارد دلار در قالب طرح حمایت از
خریدار خودرو، اختصاص داده است. همچنین براي تشویق مشتریان، بیمه 2500 یورویی خودروهاي با سوخت بالا تنها 500 یورو در

 
نظر گرفته شده است. 

 
بریتانیا 

در بریتانیا نیز اقداماتی جهت تخصیص حمایت هاي مالی از این صنعت انجام شده و بعضی خودروسازان به طور مجزا و محرمانه

 
مبلغی را به صورت وام از دولت مطالبه کرده اند. (درخواست رقم دو میلیارد و 400 میلیون دلاري شرکت جگوار- لندرور) 

 
ایتالیا 

پارلمان کشور ایتالیا هم با طرح بسته هاي تشویقی و پرداخت یارانه براي خرید خودرو با موتور احتراقی و برقی و هیبریدي به کمک

 
صنعت خودروي این کشور شتافت. (پرداخت تقریباً یک دهم از مبلغ خودروهاي هیبریدي به صورت یارانه) 

 
آمریکا 

علی رغم اینکه بعضی خودروسازان در ایالات متحده (جنرال موتورز، فورد و... و.)، براي دچار نشدن به سرنوشتشان در دوران رکود
اقتصادي (سال 2008-2007) از درخواست کمک از دولت فدرال، امتناع کردند ولی با تداوم خودروسازان ناگزیر شدند براي حمایت

 
مالی از مصرف کننده با دولت وارد مذاکره شدند تا طرحی شبیه طرح 2009 "پول نقد در ازاي خودروي فرسوده" را اجرا کنند. 

 
اسپانیا 

دولت اسپانیا نیز با در نظر گرفتن بودجه سه میلیارد و 750 میلیون یورویی براي احیاي صنعت خودروسازي، توجه ویژه اي به
خودروهاي برقی کرده است. این صنعت موجب اشتغال 650 هزار نفر مستقیم و دو میلیون نفر غیر مستقیم در اسپانیا شده است. لازم

 
به ذکر است که یک پنجم صادرات اسپانیا از تولید خودرو بوده و بعد از آلمان دومین تولید کننده بزرگ اروپا به شمار می رود. 



 
هند 

کشور هند با اعمال تعرفه بر خودروهاي وارداتی براي تقویت تولید بومی خودرو براي پنج سال آتی، در نظر دارد از خودروسازان
داخلی حمایت کند.



پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان

پاندمی کرونا و صنعت خودروي جهان

منبع: بهار نیوزشماره خبر:  114  |  تاریخ: 1399/07/09

گروه اقتصادي: ویروس کرونا، ترسناك ترین وضعیت را در بین صنایع مختلف، براي صنعت خودروسازي رقم زده است. میزان تولید و
فروش خودرو افت بی سابقه اي از زمان بحران مالی جهانی داشته است.با صفر شدن تولید و فروش، بحران نقدینگی و از دست رفتن
سرمایه نیز به تدریج خود را نشان می دهد؛ اگر خودروسازان نتوانند با کمک هاي دولتی سرمایه و نقدینگی لازم خود را تأمین کنند،
ویروس کرونا آن ها را به سرنوشتی تلخ می کشاند.14 میلیون نفر در اروپا و 18 میلیون نفر در آمریکا به طور مستقیم و غیر مستقیم
در این صنعت شاغل هستند. حالا آمریکایی ها شدیدترین افت در فروش را تجربه می کنند و اروپایی ها نیز نگران باختن بازار به
رقباي آسیایی شان هستند.فروش خودرو در اتحادیه اروپا 50 درصد، در ایالات متحده آمریکا 38 درصد و در چین 48 درصد سقوط
کرده است. در کنار این اعداد سرسام آور، باید اضافه کرد که فقط 8 خودروساز برتر غرب در سه ماهه اول سال میلادي جاري 50

 
میلیارد دلار از نقدینگی خود را از دست داده اند. 

 
بسته هاي محرك اقتصادي 

در همین راستا بعضی دولت ها بسته هاي محرك اقتصادي براي حمایت از بخش هاي مختلف در نظر گرفتند و بخش خودروسازي
نیز از این امر مستثنی نبوده است.حمایت هایی از قبیل: افزایش مشوق هاي مشتریان (تخصیص وام بیشتر براي خرید خودروهاي
برقی یا خودروهاي پاك)، معافیت از مالیات ارزش افزوده VAT براي خرید خودروهاي برقی، مرخصی کارکنان با پرداخت 75 تا 80
درصدي حقوق آنها توسط دولت براي کاهش فشار به خودروسازان، تعویض خودروهاي فرسوده با پرداخت نقدي خودروسازان، کاهش
مقدار بیمه خودرو با خرید خودروهاي برقی و هیبریدي و مانند آن.در مرداد ماه امسال، 27 عضو اتحادیه اروپا بر سر تخصیص یک
بسته اقتصادي 750 میلیارد یورویی به توافق رسیدند که 390 میلیارد یورو از این مبلغ کمک بلاعوض بوده و 360 میلیارد یورو نیز به

 
صورت وام پیش بینی شده است. 

 
فرانسه 

دولت فرانسه یکی از دولت هایی است که با اعطاي کمک 8.8 میلیارد دلاري به احیاي صنعت خودرو در این کشور اقدام کرد تا از

 
ضرر و زیان و بحران هاي مالی شدید این بخش مهم از اقتصاد فرانسه جلوگیري به عمل بیاورد. 

در فرانسه بیش از 400 هزار نفر به طور مستقیم در صنعت خودروسازي مشغول کار هستند. در خرداد ماه امسال، دولت فرانسه یک

 
بسته پنج میلیارد یورویی وام تضمینی براي شرکت خودروسازي رنو در نظر گرفت که 15 درصد سهام آن به دولت تعلق دارد. 

 
آلمان 

دولت آلمان نیز با هدف کمک به شرکت هاي خودروسازي، مبلغ پنج میلیارد یورو معادل 5.6 میلیارد دلار در قالب طرح حمایت از
خریدار خودرو، اختصاص داده است. همچنین براي تشویق مشتریان، بیمه 2500 یورویی خودروهاي با سوخت بالا تنها 500 یورو در

 
نظر گرفته شده است. 



 
بریتانیا 

در بریتانیا نیز اقداماتی جهت تخصیص حمایت هاي مالی از این صنعت انجام شده و بعضی خودروسازان به طور مجزا و محرمانه

 
مبلغی را به صورت وام از دولت مطالبه کرده اند. (درخواست رقم دو میلیارد و 400 میلیون دلاري شرکت جگوار- لندرور) 

 
ایتالیا 

پارلمان کشور ایتالیا هم با طرح بسته هاي تشویقی و پرداخت یارانه براي خرید خودرو با موتور احتراقی و برقی و هیبریدي به کمک

 
صنعت خودروي این کشور شتافت. (پرداخت تقریباً یک دهم از مبلغ خودروهاي هیبریدي به صورت یارانه) 

 
آمریکا 

علی رغم اینکه بعضی خودروسازان در ایالات متحده (جنرال موتورز، فورد و... و.)، براي دچار نشدن به سرنوشتشان در دوران رکود
اقتصادي (سال 2008-2007) از درخواست کمک از دولت فدرال، امتناع کردند ولی با تداوم کرونا خودروسازان ناگزیر شدند براي
حمایت مالی از مصرف کننده با دولت وارد مذاکره شدند تا طرحی شبیه طرح 2009 ""پول نقد در ازاي خودروي فرسوده"" را اجرا

 
کنند. 

 
اسپانیا 

دولت اسپانیا نیز با در نظر گرفتن بودجه سه میلیارد و 750 میلیون یورویی براي احیاي صنعت خودروسازي، توجه ویژه اي به
خودروهاي برقی کرده است. این صنعت موجب اشتغال 650 هزار نفر مستقیم و دو میلیون نفر غیر مستقیم در اسپانیا شده است. لازم

 
به ذکر است که یک پنجم صادرات اسپانیا از تولید خودرو بوده و بعد از آلمان دومین تولید کننده بزرگ اروپا به شمار می رود. 

 
هند 

کشور هند با اعمال تعرفه بر خودروهاي وارداتی براي تقویت تولید بومی خودرو براي پنج سال آتی، در نظر دارد از خودروسازان
داخلی حمایت کند.



سه ایستگاه آتش نشانی در شهرك هاي صنعتی کهگیلویه و بویراحمد مستقر

است

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  115  |  تاریخ: 1399/07/09

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی کهگیلویه و بویراحمد گفت: سه ایستگاه آتش نشانی مجهز به تجهیزات مورد نیاز در
شهرك هاي صنعتی استان مستقر است.

سه ایستگاه آتش نشانی در شهرك هاي صنعتی کهگیلویه
و بویراحمد مستقر است مدیرعامل شرکت شهرك هاي
صنعتی کهگیلویه و بویراحمد گفت: سه ایستگاه آتش
نشانی مجهز به تجهیزات مورد نیاز در شهرك هاي صنعتی

 
استان مستقر است. 

به گزارش خبرگزاري برنابه نقل از روابط عمومی شرکت
شهرك هاي صنعتی استان،سید هاشم موسوي اظهار
داشت: این ایستگاه هاي آتش نشانی در شهرك هاي

 
صنعتی چهاربیشه گچساران،یاسوج 2 و یاسوج 3 در شهرستان بویراحمد مستقر هستند. 

وي بیان کرد: چهار دستگاه خودروي آتش نشانی و 17 نفر نیروي انسانی براي تامین ایمنی و امنیت شهرك هاي صنعتی تقاضا محور

 
کهگیلویه و بویراحمد فعالیت دارند. 

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد: ایستگاه هاي آتش نشانی براساس مساحت ،تعداد واحدهاي

 
تولیدي و نوع آنان درشهرك هاي صنعتی مستقر می شوند. 

موسوي تاکید کرد: امسال 10 دوره آموزشی بمدت هشت تا 24ساعت براي پرسنل آتش نشانی شهرك هاي صنعتی و شاغلین

 
واحدهاي صنعتی استان هدفگذاري شده است که تاکنون چهار دوره آن به صورت مجازي و حضوري برپا شده است. 

 
وي همچنین از برنامه ریزي براي تجهیز ایستگاه هاي آتش نشانی به تلفن هاي چهار شماره اي خبر داد. 

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد: براساس تفاهم نامه اي که با شرکت مخابرات منعقد شده

 
شهرك هاي صنعتی استان به تلفن هاي چهار شماره اي 3080و3060مجهز می شوند. 

موسوي با اشاره به اینکه ایمنی محیط کار نقش مهمی در سلامت سرمایه هاي انسانی دارد افزود: با راه اندازي سامانه هاي چهار

 
رقمی امکان امداد و نجات حوادث کار به کمترین میزان ممکن خواهد رسید. 



وي ابراز داشت: به مناسبت هفتم مهر روز ایمنی و آتش نشانی از چهار امدادگر برتر در شهرك هاي صنعتی استان با اهداي لوح

 
سپاس قدردانی شد. 

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتی کهگیلویه و بویراحمد گفت: تاکنون 221هکتار زمین در قالب 926 قرارداد در شهرك هاي

 
صنعتی این استان به سرمایه گذاران بخش خصوصی واگذار شده است. 

وي مساحت زمین هاي شهرك هاي صنعتی این استان را یکهزار و 541 هکتار برآورد کرد و افزود: از این میزان 778 هکتار زمین

 
صنعتی و بقیه شامل زیرساخت ها مانند جدول گذاري ،فضاي سبز و غیره است. 

 
موسوي عنوان کرد: کهگیلویه و بویراحمد 21 شهرك صنعتی مصوب و 13 شهرك صنعتی در حال فعالیت دارد. 

وي بیان کرد: شهرك هاي صنعتی استان با امکانات مناسب آب، برق، گاز و خطوط تلفن و اینترنت آماده استقبال از سرمایه گذاران

 
است. 

موسوي تصریح کرد: 322 واحد تولید با اشتغالزایی پنج هزار و 70 نفر و سرمایه گذاري 3 هزار و 55میلیارد ریال در استان وجود دارد.

وي تاکید کرد: میزان اشتغال و سرمایه گذاري واحدهاي تولیدي مستقر در شهرك ها و نواحی صنعتی استان در طول سه دهه

 
گذشته تاکنون براساس پروانه زمان احداث محاسبه شده است. 

 
شهرکهاي صنعتی استان 

 
لینک کوتاه : کپی شد 

 
با دوستان خود به اشتراك بگذارید: 

 
دیدگاه تان را بنویسید نام شما رایانامه 

 
دیدگاه خود را اینجا بنویسید: ارسال دیدگاه 

 
ویژه برنا 1399/07/09 11:31 آخرین جزییات چاقوکشی در بیمارستان پور سیناي رشت 

1 1399/07/09 09:39 بازداشت یک نفر از دانشجویان دانشگاه امیرکبیر/ قدرت نمایی اراذل و اوباش در فضاي مجازي کار دست

 
شان داد 

2 1399/07/09 08:57 تسهیلات سفر به مردم براي بعد از کرونا پرداخت می شود/ فقط تورهایی که از وزارت میراث فرهنگی مجوز

 
گرفته باشند را تضمین می کنیم 

 
3 1399/07/09 08:27 پول میلیاردي بگیرید و قلیان بکشید 

 
4 1399/07/09 08:20 حریف پرسپولیس با تولیدات داخلی 

5 1399/07/09 07:05 تجویز قرص فاویپیراویر براي درمان آنفلوآنزاي شدید/ تضمینی براي عدم ابتلاي دوباره بهبود یافتگان به

 
کرونا وجود ندارد 

 
6 1399/07/09 06:56 رفتار سردار آزمون انگیزه زیادي به تیم داد/ برگزاري لیگ والیبال براي آماده نگه داشتن بازیکنان لازم بود 



 
7 1399/07/09 06:40 دهقان از لباس نظامی تا کت و شلوار ریاست جمهوري؟ 

 
8 1399/07/09 06:40 اصولگرایان همه پیرمردهاي خود را حفظ کرده اند!/ اصولگرایان، جوانان را در انتخابات مجلس حذف کردند 

9 1399/07/09 06:31 اسرائیل درگیري میان ارمنستان و آذربایجان را مدیریت می کند/ اگر درگیري ها ادامه داشته باشد هیچ کدام

 
از این دو کشور برنده نمی شوند 

10 1399/07/09 06:13 مجلس یازدهم هزینه ارتکاب جرم را بالا ببرد/ خواستار طرح سه فوریتی براي حمایت از ماموران ناجا

 
هستیم/ مجلس اگر پشتیبان ما است باید قوانین را اصلاح کند 

 
11 1399/07/09 06:12 وقتی زمان در دقیقه 24 از حرکت ایستاد 
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روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی»
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برنامه جدید«مهربانو» از رادیو تهران با معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود، در این این هفته روایت
زندگینامه بانوي شجاع«مرضیه حدیدچی» پخش خواهد شد.

 
روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی» 

برنامه جدید«مهربانو» از رادیو تهران با معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود، در این این هفته روایت زندگینامه

 
بانوي شجاع«مرضیه حدیدچی» پخش خواهد شد. 

به گزارش روابط عمومی رادیو تهران؛ زرین کشاورز تهیه کننده برنامه با اعلام این خبر گفت: برنامه«مهربانو» کاري از گروه اخلاق و

 
زندگی شهروندي رادیو تهران که به معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه می پردازد. 

برنامه مهربانو را هرپنجشنبه ساعت 15:30و تکرار آن را جمعه ها ساعت 19 روي آنتن می رود، این هفته زندگینامه یک بانوي انقلابی

 
مرور می شود. 

""مرضیه حدیدچی (دباغ)"" از جمله زنان مبارز انقلاب اسلامی است که فعالیت ها و حرکتهاي سیاسی خود را از سال 1346آغاز
کرده است و این مبارزات را تا پیروزي انقلاب اسلامی ادامه داد و پس از آن نیز در مصدر بسیاري از امور از جمله فرماندهی سپاه
همدان و مسئولیت بسیج خواهران، 3 دوره نمایندگی مجلس شوراي اسلامی و قائم مقامی جمعیت زنان جمهوري اسلامی ایران قرار

 
گرفت و..."" ادامه این روایت را از برنامه مهربانو دنبال کنید. 

به گفته این تهیه کننده؛ تقویت حس خودباوري، اعتماد به نفس، ارائه راهکارهاي حقوقی، الگو قرار دادن آنها براي بانوان دیگر،

 
کارآفرینی و... از جمله اهدافی است که در این برنامه دنبال می شود. 

 
گفتنی است؛ تهیه کنندگی، اجراء، تحقیق و آیتم سازي برنامه بر عهده زرین کشاورز است. 

مخاطبان در سرتاسر دنیا از طریق وب سایتWWW.RADIOTEHRAN.IR ضمن استفاده از پخش زنده شبکه، در جریان

 
آخرین خبرهاي رادیو تهران قرار بگیرید. 

 
ما را در اینستاگرام و دیگر شبکه هاي اجتماعی با شناسه Tehraan360@ پیدا و همراهی کنید. 

 
همچنین علاقه مندان می توانند برنامه هاي رادیو تهران را از اپلیکیشن ایران صدا دریافت کنند. 

 
#تهران 360 

 
#تهران360 

 
#تهران_360 

 
 tehran360#

 
 tehran_360#



 
 tehraan360#
tehraan_360#
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منبع: رادیو تهرانشماره خبر:  117  |  تاریخ: 1399/07/09

برنامه جدید«مهربانو» از رادیو تهران با معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود، در این این هفته روایت
زندگینامه بانوي شجاع«مرضیه حدیدچی» پخش خواهد شد.

 
روایت زندگی بانوي انقلاب «مرضیه حدیدچی» 

برنامه جدید«مهربانو» از رادیو تهران با معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه روي آنتن می رود، در این این هفته روایت زندگینامه

 
بانوي شجاع«مرضیه حدیدچی» پخش خواهد شد. 

به گزارش روابط عمومی رادیو تهران؛ زرین کشاورز تهیه کننده برنامه با اعلام این خبر گفت: برنامه«مهربانو» کاري از گروه اخلاق و

 
زندگی شهروندي رادیو تهران که به معرفی زنان موفق و تاثیرگذار در جامعه می پردازد. 

برنامه مهربانو را هرپنجشنبه ساعت 15:30و تکرار آن را جمعه ها ساعت 19 روي آنتن می رود، این هفته زندگینامه یک بانوي انقلابی

 
مرور می شود. 

""مرضیه حدیدچی (دباغ) از جمله زنان مبارز انقلاب اسلامی است که فعالیت ها و حرکتهاي سیاسی خود را از سال 1346آغاز کرده
است و این مبارزات را تا پیروزي انقلاب اسلامی ادامه داد و پس از آن نیز در مصدر بسیاري از امور از جمله فرماندهی سپاه همدان و
مسئولیت بسیج خواهران ، 3 دوره نمایندگی مجلس شوراي اسلامی و قائم مقامی جمعیت زنان جمهوري اسلامی ایران قرار گرفت

 
و..."" ادامه این روایت را از برنامه مهربانو دنبال کنید. 

به گفته این تهیه کننده؛ تقویت حس خودباوري، اعتماد به نفس، ارائه راهکارهاي حقوقی، الگو قرار دادن آنها براي بانوان دیگر،

 
کارآفرینی و... از جمله اهدافی است که در این برنامه دنبال می شود. 

 
گفتنی است؛ تهیه کنندگی، اجراء، تحقیق و آیتم سازي برنامه بر عهده زرین کشاورز است. 

مخاطبان در سرتاسر دنیا می توانند از طریق وب سایتWWW.RADIOTEHRAN.IR ضمن استفاده از پخش زنده شبکه، در
جریان آخرین خبرهاي رادیو تهران قرار بگیرید. در محدوده استان تهران از طریق موج اف.ام ردیف 94 مگاهرتز و اي.ام ردیف 1332

 
کیلوهرتز شنونده ما باشید. 

همچنین شنوندگان از سرتاسر کشور هم می توانند شبکه رادیویی تهران را از طریق گیرنده هاي دیجیتال(ست تاپ باکس) دریافت
کنند.



دستگاه قضا تمام قد در راستاي رفع موانع تولید در میدان ایستاده است

منبع: میزانشماره خبر:  118  |  تاریخ: 1399/07/09

رییس کل دادگستري استان یزد با بیان اینکه دستگاه قضا تمام قد در لبیک به مقام معظم رهبري در عرصه حمایت از تولید
و صنعت ایستاده گفت: هدف دستگاه قضا چشاندن طراوت تولید و صنعت به فعالان این عرصه با حمایت قضایی و حقوقی در

سال جهش تولید است.

خبرگزاري میزان - غلامعلی دهشیري در بازدید میدانی از کارخانه فولاد یزد در جمع مدیران این شرکت گفت: دستگاه قضا
استان یزد تمام قد در راستاي رفع موانع حقوقی و قضایی صنعتگران و تولیدکنندگان در لبیک به مقام معظم رهبري در میدان

 
ایستاده است. 

وي افزود: حمایت دستگاه قضا در این حوزه تا جایی ادامه دارد که بتواند با حمایت هاي قضائی و حقوقی خود شیرینی تولید و صنعت

 
را به فعالان این عرصه بچشاند تا هم اثر تحریم ها را کاهش دهد و هم در زندگی و کسب و کار مردم رونق ایجاد کند. 

دهشیري با بیان اینکه عمده مشکلات تولید کنندگان در حوزه مسائل اجرایی و سیاستگذاري است تصریح کرد: دستگاه قضا در کنار

 
مدیران اجرایی استان جهت تسریع در رفع مشکلات تولید کنندگان و سرمایه گذاران است. 

وي گفت: باید مدیران به دنبال آن باشند تا با ایجاد امینت سرمایه گذاري زمینه را جهت حضور سرمایه گذاران داخلی و حتی خارجی

 
در استان فراهم کنند. 

رییس کل دادگستري استان یزد با بیان اینکه در دستگاه قضا به دنبال آن هستیم تا حد امکان با ایجاد تعامل هیچ پرونده اي براي
صنعتگران و تولید کنندگان استان تشکیل نشود اضافه کرد: تشکیل دو شوراي صلحی ویژه بخش صنعت و معدن از جمله اقدامات

 
صورت گرفته در این راستا می باشد. 

وي با اشاره به برگزاري مستمر جلسات ستاد اقتصاد مقاومتی در استان گفت: این ستاد یک ساختار حمایتی است که با محوریت
دستگاه قضائی، سازمان هاي وابسته و همراهی بخش خصوصی به دنبال رفع موانع حقوقی و قضائی تولید کنندگان و صنعتگران

 
استان است. 

دهشیري افزود: رفع موانع حقوقی تولید، کاهش خطر پذیري سرمایه گذاري، افزایش امنیت سرمایه گذاري، حمایت از اشتغال و

 
کارآفرینی و جلوگیري از تعطیلی واحد هاي تولیدي از مهمترین اهداف ستاد اقتصادي مقاومتی در استان است. 

وي تصریح کرد: مصمم هستیم که کلیه مصوبات جلسات ستاد اقتصاد مقاومتی اجرایی شود تا جایی که تمرد از مصوبات این ستاد

 
توسط دستگاه هاي اجرایی مورد بازخواست و پیگیري قرار خواهد گرفت. 

- بیشتر بخوانید: 



- ورود قاطعانه دستگاه قضا به معضل کارخانه هایی که پس از تملک از سوي بانک، تعطیل می شوند عالی ترین مقام قضایی استان
یزد بر لزوم حل مشکلات شرکت هاي در آستانه برشکستگی تاکید کرد و گفت: در همین راستا اداره تصفیه و ورشکستگی دادگستري
از صنایع داراي مشکل بازدید و با اتخاذ سیاست هاي حمایتی به دنبال ایجاد بستر لازم جهت جلوگیري از ورشکستگی و بازگشت آن

 
ها به چرخه تولید است. 

وي در ادامه به فعالیت خوب مجموعه فولاد یزد درحوزه هاي مختلف به ویژه در حوزه اشتغال، کار آفرینی، مسئولیت اجتماعی و ...
اشاره کرد و افزود: اهتمام شرکت فولاد در جهت تکمیل چرخه تولید فولاد در کشور، اتکا به دانش بومی دانشمندان و نخبگان جوان و

 
فعالیت اقتصادي در 8 استان کشور قابل تقدیر است. 

دهشیري با اشاره به کمک خوب فولاد یزد در بحث آزادي زندانیان جرائم غیر عمد گفت: در صورت امکان بستر لازم جهت حضور
مددجویان زندانی داراي حکم راي باز جهت طی دوران محکومیت خود در فولاد با هدف بازگشت این افراد به جامعه، کاهش بیکاري

 
در بین این قشر، کاهش آسیب هاي داخل زندان و کاهش آسیب هاي خانواده زندانیان فراهم شود. 

انتهاي پیام/



افزایش متقاضیان دانشگاه علمی کاربردي علیرغم کاهش شرکت کنندگان در

کنکور

منبع: ایسناشماره خبر:  119  |  تاریخ: 1399/07/09

رییس دانشگاه جامع علمی کاربردي کشور گفت: هر ساله با وجود کاهش تعداد افراد شرکت کننده در آزمون سراسري، تعداد
متقاضیان تحصیل در دانشگاه علمی کاربردي 10 تا 15 درصد افزایش یافته است، چراکه فارغ التحصیلان و دانش آموختگان

این دانشگاه می توانند به سرعت جذب بازار کار شوند.

محمدحسین امید، نهم مهرماه در مراسم اختتامیه اولین
المپیاد مهارتی دانشجویان دانشگاه جامع علمی کاربردي و
تجلیل از نفرات برتر در استان مرکزي با اشاره به افزایش
گرایش افراد به آموزش هاي مهارتی بیان کرد: بخشی از
گرایش مردم به سمت آموزش هاي مهارتی حاصل تلاش
هاي دانشگاه جامع علمی کاربردي و ترویج فرهنگ مهارتی

 
است. 

وي با بیان اینکه در حال حاضر حتی برخی از دانشگاه هاي
عالی و نظري کشور در پی افزایش فعالیت هاي مهارتی

هستند که نشان از افزایش اقبال عمومی به کسب مهارت دارد، افزود: کیفی گرایی، ماموریت گرایی و اصلاح ساختارها و اطلاع رسانی

 
و گفتمان سازي در این افزایش گرایش نقش اساسی داشته است. 

امید تصریح کرد: در سال جاري نیمی از حاضران در آزمون سراسري کشور اقدام به انتخاب رشته کرده اند و این امر نشان می دهد
که گرایش افراد به سمت آموزش هاي مهارتی افزایش یافته و تاکنون 95 هزار نفر در دانشگاه جامع علمی و کاربردي کشور ثبت نام
داشته اند. در واقع هر ساله با وجود کاهش تعداد افراد شرکت کننده در آزمون سراسري، تعداد متقاضیان تحصیل در دانشگاه علمی
کاربردي 10 تا 15 درصد افزایش یافته است، چراکه فارغ التحصیلان و دانش آموختگان این دانشگاه می توانند به سرعت جذب بازار

 
کار شوند. 

وي با اشاره به اینکه از 75 درصد دانش آموختگان این دانشگاه 40 درصد در مشاغل مرتبط با رشته تحصیلی بکارگیري می شوند که
این عدد در دانشگاه هاي نظري به رقم بسیار کمتري می رسد، گفت: در حال حاضر 600 مرکز جامع علمی و کاربردي در کشور
فعالیت دارد که دانش آموختگان آن به سرعت جذب بازار کار می شوند و حتی برخی از شرکت هاي بزرگ کشور خواهان و متقاضی

 
دانش آموختگان و دانشجویان این دانشگاه هستند که نشان از توانمندي این دانشگاه در آموزش هاي مهارتی دارد. 

رییس دانشگاه جامع علمی و کاربردي کشور با تاکید بر اینکه انتظار می رود که برگزیدگان این المپیاد از مزایایی به مانند دیگر
المپیادهاي ملی مانند بورسیه هاي تحصیلی و ... بهره مند شوند، بیان کرد: سهمیه وام تحصیلی دانشجویان این دانشگاه افزایش یافته
است، اما می توان ضمن افزایش بیشتر این وام، تسهیلات دیگري را نیز در نظر گرفت تا ایده هاي دانشجویان به کسب ثروت منجر

 
شوند. 



وي با اشاره به افزایش مراکز نوآوري دانشگاه از 10 مرکز به 180 مرکز در طول سال هاي اخیر، افزود: دانشگاه آمادگی دارد که این
المپیاد را در تمام رشته هاي مهارتی برگزار کند. این المپیاد امسال در سه رشته گرافیک، ماشین ابزار و فناوري اطلاعات اجرایی شد
و می توان براي سال آینده این تعداد رشته را به 9 رشته افزایش داد، حتی می توان پوشش این المپیاد را از دانشگاه جامع علمی

 
کاربردي در سطح ملی توسعه بخشید. 

امید یکی از مشکلات دانشگاه در سال هاي اخیر را ظرفیت خالی دانست و گفت: در حال حاضر در سه مرکز صنعتی علمی کاربردي
اراك که ظرفیت سه هزار دانشجو دارد، حدود هزار دانشجو مشغول به تحصیل هستند و با مشوق هایی مانند این المپیاد می توان

 
شمار جذب دانشجو را افزایش داد. 

وي با اشاره به برگزاري کلاس هاي دانشگاه به شکل مجازي در نیم سال گذشته، گفت: 109 هزار کلاس در سطح دانشگاه برگزار می
شود که باید به سرعت در فضاي مجازي ادامه می یافت که با وجود برخی مشکلات این کار به انجام رسید. در نیم سال جاري نیز
وضعیت بسیار بهتر است و به سرعت خود را با شرایط تطبیق دادیم به طوري که در حال حاضر با وجود اینکه حدود یک هفته از آغاز
مهر می گذرد میزان حضور دانشجویان در کلاس هاي مجازي مطلوب است و حتی در استان مرکزي این حضور به 80 درصد هم می

 
رسد. 

امید تاکید کرد: باید تا اواسط آبانماه سال جاري تمام بخش هاي عملی دروس در دانشگاه ها به پایان رسیده باشد تا اگر در اواخر
پاییز و زمستان با مشکل جدي در موضوع ویروس کرونا، آنفلوآنزا و دیگر بیماري هاي فصلی روبرو شدیم تحصیل دانشجویان با وقفه و

 
تعویق مواجه نشود. 

به گزارش ایسنا، در این آئین از 10 برگزیده اولین المپیاد مهارتی دانشجویان دانشگاه علمی کاربردي کشور به شکل مجازي تجلیل

 
شد. 

 
در این المپیاد از 31 استان کشور 700 نفر شرکت کردند که 79 نفر حائز رتبه شدند. 

در رشته گرافیک اکرم عبدالرحمان از کرمان حائز رتبه اول، فاطمه ملگان از گلستان رتبه دوم و سید مرتضی مومنی از قم و غلامرضا

 
صادقی از اصفهان مشترکا حائز رتبه سوم شدند. 

در رشته فناوري اطلاعات محمدرضا بیگی از شهرکرد رتبه اول، سجاد رفاقت خواجه از تبریز رتبه دوم و علی میرزایی از ارومیه رتبه
سوم و در رشته ماشین افزار علی علیزاده از اراك رتبه اول، مهدي رضایی خلجی از پاکدشت تهران رتبه دوم و کمیل حیدري از تبریز

 
رتبه سوم را کسب کردند. 

به گزارش ایسنا در حاشیه این آئین کلینیک اشتغال، مشاوره و کارآفرینی و کانون دانش آموختگان دانشگاه علمی کاربردي استان

 
توسط رییس دانشگاه جامع علمی کاربري کشور در اراك افتتاح شد. 

انتهاي پیام



صداي سکوت ناشنوایان البرز شنیده نمی شود

منبع: ایسناشماره خبر:  120  |  تاریخ: 1399/07/09

دور از شلوغی و هیاهوي شهر، گوشه اي از یک ساختمان نیمه کاره، ناشنوایان البرزي در سکوتی مطلق مشغول کار هستند.
مردان و زنانی که با وجود معلولیت، مسیر زندگی عادي را گم نکرده اند و براي حضور فعال در جامعه تلاش می کنند.

 اگرچه زندگی آن ها پر از چالش و معضلات مختلف است، اما پرامید و
سرزنده مشغول گذران زندگی هستند. قالی بافی، گلیم بافی و چرم دوزي اصلی ترین فعالیت هایی هستند که توسط انجمن ناشنوایان
استان البرز و با حمایت خیرین، براي ناشنوایان و کم شنوایان فراهم شده است. به مناسبت روز جهانی ناشنوایان به انجمن ناشنوایان

 
استان البرز رفتیم و با تعدادي از اعضاء این مجموعه گفتگو کردیم. 

 
بانوي کم شنواي البرزي، از دغدغه هاي ناشنوایان می گوید 

به گزارش ایسنا، یکی از بانوان کم شنواي البرزي که در محل انجمن ناشنوایان استان البرز به شغل گلیم بافی مشغول است، درباره
دغدغه هایی که یک فرد کم شنوا یا ناشنوا در جامعه دارد می گوید: ناشنوایان قشر آسیب پذیري هستند و در معرض خطرات
مختلفی قرار دارند. بیشتر جامعه حقوق این اقلیت زبانی را نمی دانند و شرایط را براي من و امثال من سخت می کنند. ما تلاش می
کنیم حضور در جامعه تداوم داشته باشد و این معلولیت مانع از زندگی عادي ما نشود اما در این مسیر نیاز است که مردم و سازمان

 
هاي حامی، پشتیبان ما باشند و در این راه به ما کمک کنند. 

الهه عبدالله خواه ادامه می دهد: مهم ترین مسئله براي ما داشتن امنیت شغلی است. پیدا کردن کار براي افراد کم شنوا و ناشنوا بسیار
دشوار است. با اینکه این معلولیت در روند بسیاري از مشاغل هیچ خللی ایجاد نمی کند، اما خیلی کم پیش می آید که کارفرمایان از
میان جامعه ناشنوایان نیرو بگیرند. هزینه هاي جاري ما با توجه به تورم موجود در جامعه زیاد است و ما براي تامین هزینه با مشکل
مواجه هستیم. قیمت سمعک بین 20 تا 30 میلیون تومان متغییر است و باتري سمعک نیز که به طور مرتب باید تعویض شود چیزي

 
نزدیک به 3 تا 4 میلیون قیمت دارد. 

 
سطح توقع معلولین پایین است اما همان هم برآورده نمی شود! 

این بانوي کم شنواي البرز می گوید: ماهانه مبلغ 100 هزارتومان مستمري از اداره بهزیستی دریافت می کنیم که کفاف هیچ کدام از



هزینه هاي جاري را نمی دهد و این تنها کمکی است که به ما می شود. بیمه معلولین داشتیم که از 93 به بعد آن هم قطع شده.
پیش تر وقتی معلولین ازدواج می کردند، به آن ها مسکن مهر تعلق می گرفت اما الان فقط مبلغ 4 میلیون تومان کمک بلاعوض
پرداخت می شود که براي پول پیش خانه هم کافی نیست چه برسد به خرید!. برادر من نیز ناشنواي مطلق است و تامین چنین هزینه

 
هایی براي خانواده اي مثل ما که چند معلول در آن ها حضور دارد بسیار مشکل است. 

عبداالله خوانی با گلایه از دستگاه هاي دولتی مرتبط می گوید: طبق قانون باید 3 درصد از استخدامی هاي دولت از جامعه معلولین
باشد اما این اتفاق در البرز و بین ناشنوایان رخ نمی دهد و تعداد کمی موفق به پیدا کردن کار خوب شده اند و مابقی به مشاغل کاذب
مشغول اند. سطح توقع ما معلولین همیشه پایین است اما متاسفانه همان هم برآورده نمی شود. در صورتی که از ما حمایت کنند، می

 
توانیم تحت پوشش بیمه قالی بافی باشیم اما امروز هیچ بیمه اي نداریم و در واقع تضمینی براي آینده ما وجود ندارد. 

 
جامعه، فرهنگ کافی براي مواجه با معلولین را ندارد 

فردین اسدي، یکی دیگر از ناشنوایان موفق البرزي است که به کار طراحی گرافیکی مشغول است. او درباره چالش هاي حضور
ناشنوایان در جامعه می گوید: دنیاي ما بی صداست و مردم باید این را درك کنند. شوخی کردن با این موضوع به هیچ وجه براي ما
جالب نیست. برخی از رفتارها در آینده ناشنوایان و به طور کلی معلولین تاثیر می گذارد و آن ها را ناامید می کند. من دوستان
ناشنواي زیادي دارم که برخی از آن ها انزوا و خانه نشینی را به حضور در جامعه ترجیح می دهند، فقط به این دلیل که توان کافی
براي مواجه شدن با مردم و برخی رفتارها را ندارند. این مشکلات براي خانم هاي ناشنوا بیشتر ملموس است و ممکن است خطراتی

 
آن ها را تهدید کند. 

این کارشناس گرافیک و تولید انیمیشن ادامه می دهد: مردم باید متوجه باشند که نشنیدن باعث نمی شود که فرد ضریب هوشی
کمتري داشته باشد و نسبت به سایرین، کمتر متوجه مسائل باشد. اتفاقا جامعه ناشنوایان مطالعه گسترده تري دارند و اگرچه نمی
توانند به طور کامل داشته هاي خود را بروز دهند اما در کسب مهارت و علم، هیچ مانعی پیش روي آن ها نیست. نقطه عطف زندگی
معلولین لحظه اي است که موجودیت خود را با وجود نقص بدنی خویش، بپذیرند و اجازه ندهند که معلولیت زندگی آن ها را مختل

 
کند. 

 
کارآفرینی در گرو خدمت به ناشنوایان 

خانم راحله رحیمی، کارآفرینی البرزي است که توام قواي خود را براي حمایت از معلولین خصوصا ناشنوایان به کار گرفته و با ایجاد
کارگاه هایی مختص آن ها، به زندگی هایشان سر و سامان بخشیده است. رحیمی درباره اینکه چرا از جامعه ناشنوایان در کارگاه هاي
خود استفاده می کند، به ایسنا می گوید: طی یک تصادف مدتی حواس بینایی و شنوایی خود را از دست دادم و مدتی کوتاه حال این
قشر را تجربه کردم. بعد از بهبودي تصمیم گرفتم بستري را براي کار کردن ناشنوایان ایجاد کنم و به لطف خدا در پی این تصمیم تا

 
کنون موفق به راه اندازي 4 مجموعه کارگاهی براي ناشنوایان و کم شنوایان شده ام. 

این کارآفرین و خیّر البرزي ادامه می دهد: ما در این مجموعه ها با کمک خیرین دوره هاي آموزشی قالی بافی، گلیم بافی، چرم
دوزي، کامپیوتر و برنامه نویسی، خیاطی و طراحی، کمک هاي اولیه و کلاس هاي تقویتی و مهارتی مخصوص ناشنوایان را برگزار می
کنیم و پس از پایان آموزش به آن ها مدرك بین المللی سازمان فنی و حرفه اي اعطا می کنیم که بتوانند وارد بازار کار شوند. البته
بیشتر هنرجویان پس از پایان دوره ها در همین مجموعه مشغول به کار می شوند. حتی برخی از اعضا تمایل دارند که به خاطر برخی

 
از مشکلات، شب را هم در انجمن بمانند اما متاسفانه به خاطر کمبود بودجه، هنوز موفق به راه اندازي خوابگاه براي آن ها نشده ایم. 



 
خارجی ها بیشتر هواي معلولین ایرانی را دارند 

رحیمی با اشاره به اهمیت تامین شغل براي معلولین می گوید: تمرکز بچه هاي ناشنوا روي کار بسیار زیاد است به همین دلیل در
حوزه قالی بافی پیشرفت بسیاري کردیم. ما از کشورهاي آلمان، قطر و ترکیه سفارش کار داشته ایم و موفق شدیم محصولات تولیدي
توسط بچه هاي انجمن ناشنوایان را به خارج از کشور صادر کنیم. گاها از بازار داخلی نیز سفارشاتی می گیریم اما اکثر قیمت هاي
پیشنهادي کمتر از میزانی هستند که بتوانیم با آن حقوق و مزایاي پرسنل معلولمان را تامین کنیم. چه ایرادي دارد اگر ادارات و
سازمان هاي استان، محصولات تولیدي مجموعه ما مثل تابلو فرش هاي نفیس را به عنوان جوایز جشنواره ها و هدایایی که در
مناسبت ها اهدا می شود تهیه کنند. با این کار علاوه بر ارج نهادن به هنر صنایع دستی و سنتی ایرانی، به معیشت و رفاه معلولین

 
استان نیز کمک بسیاري می شود. 

وي همچنین می افزاید: در حال حاضر 128 نفر در چهار شعبه کارگاه هاي ما مشغول به کار هستند. ظرفیت کارگاه هاي ما بیش از
این است اما هزینه بالاي تامین لوازم و مواد اولیه، مانع از گسترش کار و جذب بیشتر ناشنوایان شده است. من به عنوان متولی و
کارآفرین حوزه معلولین، از همه خیرین و سازمان هاي مرتبط استان دعوت می کنم که با حضور در انجمن ناشنوایان البرز، از نزدیک
با شرایط آشنا شوند و ما را در این مسیر خداپسند یاري کنند. مجموعه ما توانایی ایجاد شغل حداقل 200 نفر دیگر از معلولین را

 
داراست به شرطی که شرایط اولیه براي حضور آن ها مهیا شود. 

 
جامعه 22 هزار نفري ناشنوایان و کم شنوایان البرز 

هادي پورشمسیان، رئیس انجمن ناشنوایان البرز می گوید: از جامعه 22 هزار نفري ناشنوایان و کم شنوایان استان البرز، 350 نفر در
انجمن عضو شده اند. ما در انجمن تلاش می کنیم تا با برگزاري دوره هاي آموزشی و کلاس هاي اختصاصی، شرایط لازم براي حضور
ناشنوایان در جامعه و بازار کار را فراهیم کنیم و در این مسیر نیازمند مشارکت هاي مردمی و خیرین استان هستیم. تامین نیازهاي

 
معلولین هزینه زیادي دارد و اقدامات بسیاري باید صورت بگیرد تا موفق شویم آن ها را براي یک زندگی عادي آماده کنیم. 
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